

တိုင်းရင်းသား လက်နက်ကိုင်အဖွဲ့အစည်းများ အနေဖြင့် မိမိတို့ရှိနေသည့်ဒေသများတွင် တရား မျှတသည့်ရွေးကောက်ပွဲများကို လွတ်လွတ်လပ်လပ် ကျင်းပနိုင်အောင် ဝိုင်းဝန်းကူညီပေးရန်အတွက် တိုက်တွန်းလို။

## ပြည်တွင်းငြိမ်းချမ်းရေး အရယူနိုင်ရန် တစ်ခုတည်းသောနည်းလမ်းသည် နိုင်ငံရေးဆွေးနွေးပွဲသာဖြစ် နိုင်ငံရေးသဘောတူညီချက်များ ခိုင်ခိုင်မာမာရရှိမှသာ ထာဝရငြိမ်းချမ်းရေးကို အာမခံနိုင်မည်

နေပြည်တော် ဇန်နဝါရီ ၅

နိုင်ငံတော်သမ္မတ ဦးသိန်းစိန်သည် (၆၇)နှစ်မြောက် လွတ်လပ်ရေးနေ့ ဗိုလ်ရှစ်အခမ်းအနားသို့ တက်ရောက်ခဲ့ကြသည့် တိုင်းရင်းသားလက်နက်ကိုင်အဖွဲ့(၁၂)ဖွဲ့မှ ခေါင်းဆောင်များနှင့် ယနေ့နံနက် ၉ နာရီတွင် မြန်မာအပြည်ပြည်ဆိုင်ရာကွန်ဗင်းရှင်းဗဟိုဌာန(MICC-2)၌ တွေ့ဆုံသည်။

ယင်းသို့ တွေ့ဆုံရာတွင် နိုင်ငံတော်သမ္မတ ဦးသိန်းစိန်က ယခုကဲ့သို့ (၆၇)နှစ်မြောက် လွတ်လပ်ရေးနေ့ ဗိုလ်ရှစ်အခမ်းအနားသို့ တက်ရောက်ရန် မိမိ၏ဖိတ်ကြားမှုအပေါ် အလေးထားတက်ရောက်သည့် အတွက် ကျေးဇူးတင်ဝမ်းမြောက်ပါကြောင်း၊ လွတ်လပ်ရေးနေ့သည်

တိုင်းရင်းသားအားလုံး၊ တစ်မျိုးသားလုံးနှင့် သက်ဆိုင်သည့်နေ့ဖြစ်ပြီး ယခုကဲ့သို့ ခမ်းခမ်းနားနားမကျင်းပနိုင်သည်မှာ နှစ်ပေါင်း (၅၇)နှစ်ရှိခဲ့ပြီဖြစ်ပါကြောင်း၊ ၁၉၄၈ ခုနှစ် လွတ်လပ်ရေးရပြီးနောက် ဒီမိုကရေစီစနစ် စတင်ကျင့်သုံးစဉ်က ကျင်းပခဲ့သည့် အစဉ်အလာတစ်ရပ်ကို မိမိတို့တာဝန်ယူစဉ်ကာလတွင်

ဒီမိုကရေစီစနစ်ကို ပြန်လည်ဖော်ဆောင်သည့်အနေဖြင့် ဗိုလ်ရှစ်အခမ်းအနားကို ခမ်းခမ်းနားနား ပြန်လည်ကျင်းပခဲ့ခြင်းဖြစ်ပါကြောင်း၊ ဒီမိုကရေစီစနစ်နှင့်အတူ ငြိမ်းချမ်းရေးကြိုးပမ်းဆောင်ရွက်နေချိန်တွင် မိမိတို့အပေါ် ယုံယုံကြည်ကြည်နှင့် အခမ်းအနားကို

စာမျက်နှာ ၃ ကော်လံ ၁ သို့



နိုင်ငံတော်သမ္မတ ဦးသိန်းစိန် တိုင်းရင်းသားလက်နက်ကိုင်အဖွဲ့ (၁၂)ဖွဲ့မှ ခေါင်းဆောင်များနှင့် တွေ့ဆုံစဉ်။

(သတင်းစဉ်)

## တစ်နိုင်ငံလုံး ပစ်ခတ်တိုက်ခိုက်မှုရပ်စဲရေးဆိုင်ရာ သဘောတူစာချုပ် မကြာခင်ချုပ်ဆိုနိုင်တော့မည်

ပြည်ထောင်စုမပြိုကွဲရေး၊ တိုင်းရင်းသားစည်းလုံးညီညွတ်မှု မပြိုကွဲရေးနှင့် အချုပ်အခြာအာဏာတည်တံ့ခိုင်မြဲရေးတို့ကို တိုင်းရင်းသားအားလုံး မျက်ခြည်မပြတ် ထိန်းသိမ်းကာကွယ်ရေး၊ ပြည်ထောင်စုတိုင်းရင်းသားအားလုံး ပြည်ထောင်စုကြီးအတွင်း၌ ဥပမာအားဖြင့် မပျက်အတူတကွ ရာသက်ပန်ပူပေါင်းနေထိုင်ရေး၊ လက်နက်ကိုင် ပဋိပက္ခချုပ်ငြိမ်းပြီး ရေရှည်တည်တံ့သည့် စစ်မှန် သောထာဝရငြိမ်းချမ်းရေးရရှိအောင် တိုင်းရင်းသားအားလုံး ပူးပေါင်းပါဝင်ဆောင်ရွက်ရေး၊ ခေတ်မီဖွံ့ဖြိုးတိုးတက်သော စည်းကမ်းပြည့်ဝသည့် ဒီမိုကရေစီနိုင်ငံတော်သစ်ကို ပြည်သူ့ စွမ်းအားဖြင့် ကြိုးပမ်းအကောင်အထည်ဖော်ဆောင်ရွက်ရေး

ဦးတည်ချက်များဖြင့် (၆၇)နှစ်မြောက်လွတ်လပ်ရေးနေ့ နိုင်ငံတော် အလံတင်အခမ်းအနားနှင့် ဗိုလ်ရှစ်အခမ်းအနားကို ဇန်နဝါရီ ၄ ရက် နံနက်ပိုင်းက နေပြည်တော်တွင် စည်ကားသိုက်မြိုက်စွာ ကျင်းပခဲ့ရာ ထိုအခမ်းအနားသို့ တိုင်းရင်းသားလက်နက်ကိုင် အဖွဲ့အစည်းများဖြစ်ကြသည့် KNU၊ KNU/KNLA(PC)၊ DKBA၊ UWSA၊ NDA၊ NMSP၊ ALP၊ SSPP/SSA၊ RCSS/SSA၊ NSCN(K)၊ ABSDF၊ PNLO တို့မှ အဖွဲ့ ခေါင်းဆောင်များလည်း တက်ရောက်ခဲ့ကြသည်။ ဗိုလ်ရှစ်အခမ်းအနားအပြီး ဇန်နဝါရီ ၅ ရက်နံနက်ပိုင်းတွင် နိုင်ငံတော်သမ္မတကြီးနှင့် တိုင်းရင်းသားလက်နက်ကိုင်အဖွဲ့

အမေး၊ အရေး-ညီညီထွန်း၊ မင်းမင်းဇော်၊ ဟန်နီဝင်း  
ဓာတ်ပုံ- သန်းဦး

ခေါင်းဆောင်များ မြန်မာအပြည်ပြည်ဆိုင်ရာကွန်ဗင်းရှင်းဗဟို ဌာန(၂)တွင် တွေ့ဆုံခဲ့ကြရာ တိုင်းရင်းသားလက်နက်ကိုင်အဖွဲ့ ခေါင်းဆောင်အချို့နှင့် တွေ့ဆုံမေးမြန်းနိုင်ခဲ့သည်များကို ပြန်လည်ရေးသားတင်ပြလိုက်ပါသည်။  
စာမျက်နှာ ၄ ကော်လံ ၁ သို့

### ထူးခြားသည့်အပူချိန်များ

ပင်လောင်း ၈ ဒီဂရီစင်တီဂရိတ်  
နမ့်စန် ၉ ဒီဂရီစင်တီဂရိတ်

### နောက်နှစ်ရက်အတွက်ခန့်မှန်းချက်

တစ်ပြည်လုံးတွင် အများအားဖြင့် သာယာမည်။



ခေါ်မြခန္ဓာ(MRTV)

ကမ္ဘာကျော်အဆင့်မြင့်ကိုရီးယားကျင်ဆင်းကိုရရန်(၆)နှစ်စောင့်ရပါသည်။ မြန်မာ့ရတနာ ဆေးပက်ဝင်သနပ်ခါးကို ရရန် အနည်းဆုံး(၇)နှစ်ကြာပါသည်။

ကျွန်မမျက်နှာတစ်ခုလုံးမှာ ဝက်ခြံတွေနဲ့ပို အရွယ်ရောက်ခါစကတည်းက စိတ်ညစ်ခဲ့တာ (၁၅)နှစ်ကျော်ခဲ့ပါပြီ။ လိမ်းဆေး၊ စားဆေး အပြင် တိုင်းရင်းဆေး နိုင်ငံခြား ဆေးတွေပါ ကျွန်မ မျက်နှာပေါ်ကဝက်ခြံတွေကို ဆလံသကြရပါတယ်။ ဘယ်ဆေးနဲ့မှ မပျောက်ပါဘူးရှင်။ ရိုးရိုးသားသားဝန်ခံရရင် ရွှေပြည်နန်းသနပ်ခါးကြော်ငြာတွေကို နေရာအနှံ့အပြားမှာတွေ့ရပေမယ့် ထူးခြားနားသိချင်းလိုပဲ သိပ်ထူးခြားမယ်လို့ မထင်ခဲ့ဘဲတာအမှန်ပါ။ ဒါပေမယ့်ရွှေပြည်နန်းသနပ်ခါးဟာ ဖိလစ်ပိုင်နိုင်ငံမနီလာမြို့မှာ ချီးမြှင့်တဲ့ ၂၀၀၈ ခုနှစ်ကမ္ဘာလုံးဆိုင်ရာ အကောင်းဆုံးဆု( 2008 GLOBAL EXCELLENCE AWARDS ) ၂၀၀၉ခုနှစ် လူထုရွေးချယ်မှုအကောင်းဆုံးဆု (2009 PEOPLE'S CHOICE AWARDS) ဆိုတဲ့ဆုတွေကိုတောင် ချီးမြှင့်ခံရပြီဆိုတာတည်းက စိတ်မဝင်စား လို့ကို မရတော့ဘူးပေါ့။ အဲဒါကြောင့် မိတ်ကပ်နဲ့တစ်ခြားဆေးတွေကို လုံးဝမလိမ်းတော့ဘဲ နောက်ဆုံးကျည်ဆံ အဖြစ်နဲ့ ရွှေပြည်နန်းသနပ်ခါး တစ်မျိုးတည်းကိုသာ မနက်တစ်ခါ ညတစ်ခါ လိမ်းလိုက်ရုံနဲ့တစ်လအတွင်းမှာပဲ သိသိသာသာထူးခြားလာပြီး အခုဆိုရင် လုံးဝပျောက်ကင်းသွားပါပြီ။ ရွှေပြည်နန်းကောင်းကြောင်း ပြောမယ့်ကြံဖြူမှသိခဲ့ရပါတယ်။ ရွှေပြည်နန်းလေး အောင်မြင်မှု သရဖူကို ထာဝရပိုင်ဆိုင်နိုင်ပါစေ။

ခေါ်မြခန္ဓာ ၊ ရုပ်သံကျွမ်းကျင်(၂) MRTV ၊ နေပြည်တော် ၊ တစ်ကုန်း ၊  
ထပ်ဆင့်ထောက်ခံအပ်ပါသည်။ ၊ ဦးမိုးနှင်းအောင်၊ အငယ်တန်းလက်ထောက်၊ ကမ္ဘာ့စတင်၊ ကြည့်တော်ကုန်းရပ်၊ ရမည်းသင်းမြို့။

(ရွှေပြည်နန်း သနပ်ခါးသုံးစွဲခြင်းကြောင့် ရရှိသောကျေးဇူးများနှင့် ပတ်သက်၍ ကိုယ်တိုင်ကြံတွေ့ရသော ဖြစ်ရပ်များကို အခြေခံပြီး (စာမျက်နှာ အကန့်သတ်ချက်မရှိ) နေရပ်လိပ်စာအပြည့်အစုံ၊ ဆက်သွယ်ရန်ဖုန်းနံပါတ်တို့ဖြင့် အမှတ်-၂၈ (H)၊ အင်းယားမြိုင်လမ်း၊ ရွှေတောင်ကြား(၁)ရပ်ကွက်၊ ဗဟန်းမြို့နယ်၊ ရန်ကုန်မြို့သို့ လိပ်မူပြီးရေးသား ပေးပို့နိုင်ပါကြောင်း လေးစားစွာဖြင့် ဖိတ်ခေါ် အပ်ပါသည်။)

ကြေးမုံ စာတည်း ရှုထောင့် ၆-၁-၂၀၁၅၊ အင်္ဂါနေ့

ပြည်ထောင်စုအိမ်ကြီး

ဂုဏ်ပြုထိုက်သူများအား ဂုဏ်ပြုချီးမြှင့်ခြင်းသည် မင်္ဂလာတစ်ပါးဖြစ်သည်။ မြန်မာနိုင်ငံတွင် နိုင်ငံတော်အဆင့် ဂုဏ်ပြုချီးမြှင့်ခြင်းကို နှစ်စဉ် လွတ်လပ်ရေးနေ့တွင် နိုင်ငံတော်က ချီးမြှင့်ပေးလေ့ရှိသည်။ ယခုနှစ် လွတ်လပ်ရေးနေ့တွင် ၂၀၁၂ ခုနှစ် ဘွဲ့တံဆိပ်ချီးမြှင့်ခံရသူများနှင့် ၂၀၁၃ ခုနှစ် ချီးမြှင့်ခံရသူပုဂ္ဂိုလ်များကိုပါ ချီးမြှင့်ပေးခဲ့ပါသည်။

နိုင်ငံတော်၏ဂုဏ်ပြုချီးမြှင့်ခြင်းကို ခံယူရရှိခြင်းသည် မျိုးဆက်သစ် လူငယ်များအား တိုင်းပြည်၏ လွတ်လပ်ရေးနှင့် အချုပ်အခြာအာဏာကို မထိပါးမဆုံးရှုံးရအောင် ၎င်းတို့ကဲ့သို့ ကာကွယ်စောင့်ရှောက်နိုင်ကြစေရန်နှင့် ခေတ်မီဖွံ့ဖြိုးတိုးတက်သည့် နိုင်ငံဖြစ်ပေါ်လာစေရန်အတွက် ကြိုးပမ်း အားထုတ်နိုင်ကြစေရန် တိုက်တွန်းအားပေးလှူဆော်ရာလည်း ရောက်ပေသည်။

အားဖြင့် ဂုဏ်ပြုခြင်းဖြစ်ရာ အဆိုပါပုဂ္ဂိုလ်များအား ပြည်ထောင်စုမြန်မာ နိုင်ငံသားများက ဝမ်းသာပီတိဖြစ်၍ အတူယူအားကျကြမည်ဖြစ်သည်။ နိုင်ငံလွတ်လပ်ရေးကို ရယူနိုင်ခြင်း၊ ထိန်းသိမ်းစောင့်ရှောက်ခဲ့ခြင်းများ အတွက် အသိအမှတ်ပြုကြရမည်ဖြစ်သည်။

အရည်အချင်းနှင့် ကိုယ်ရည်ကိုယ်သွေးမြင့်မားလာရန်

နေပြည်တော် ဇန်နဝါရီ ၅ - အခြေခံပညာဆရာ ဆရာမများ အထူးမွမ်းမံသင်တန်းအမှတ်စဉ်(၉၁) ဖွင့်ပွဲအခမ်းအနားကို ယနေ့ နံနက် ၉ နာရီတွင် ဗဟိုဝန်ထမ်းတက္ကသိုလ် (ဖောင်ကြီး)၌ ကျင်းပရာ ပြည်ထောင်စု ရာထူးဝန်အဖွဲ့ အဖွဲ့ဝင် ဦးခင်မောင် အေး တက်ရောက်အမှာစကားပြော ကြားသည်။

ဆောင်ရွက်ပေးလျက်ရှိ

အခြေခံပညာကဏ္ဍတွင် သင်ယူမှု အခွင့်အလမ်းများ တိုးတက်အောင်မြင် လာစေရန်အတွက် ကျောင်းအဆင့် များတိုးမြှင့်ပေးခြင်း၊ ကျောင်းများ တိုးချဲ့ဖွင့်လှစ်ပေးခြင်း၊ ပုဂ္ဂလိက ကျောင်းများ၊ ဘုန်းတော်ကြီးသင်ပညာ ရေးကျောင်းများ၊ ပရဟိတကျောင်း များ၊ ရွှေ့လျားကျောင်းများ တိုးချဲ့ ဖွင့်လှစ်ပေးခြင်း၊ ကျောင်းအခြေပြု မူကြိုပညာရေးကို တိုးချဲ့အကောင် အထည်ဖော်ခြင်း၊ ကျောင်းအဆောက် အအုံများ တိုးချဲ့ဆောက်လုပ်ပေးခြင်း၊ လက်ရှိကျောင်းဆောင်များ ဥပမိ ရုပ်ကောင်းမွန်အောင် ပြုပြင်ပေးခြင်း၊ လူတိုင်းအကျိုးဝင်ပညာရေးကို ဦးတည် အကောင်အထည်ဖော်ခြင်း၊ ခေတ်မီ သင်ကြားသင်ယူမှုအထောက်အကူပြု ပစ္စည်းများဖြည့်ဆည်းပေးခြင်း၊ သိပ္ပံ လက်တွေ့ခန်းသုံးပစ္စည်းများ ဖြည့် ဆည်းပေးခြင်း၊ အခြေခံပညာကျောင်း များတွင် ပညာရေးအရည်အသွေး မြှင့်မားအောင်ဆောင်ရွက်ခြင်း စသည် တို့ကို တစ်နှစ်ထက်တစ်နှစ်တိုးမြှင့်ကာ ဗဟိုချုပ်ကိုင်မှုလျှော့ချပြီး အကောင် အထည်ဖော် ဆောင်ရွက်နေကြောင်း၊

ဓမ္မပူဇော်သဘင် ကျင်းပမည်

နေပြည်တော် ဇန်နဝါရီ ၅ - သာသနာတိတရေအသင်း နေပြည်တော်မှ ပင့်ဖိတ်စီစဉ်ထားသော ရန်ကုန်မြို့၊ အပြည်ပြည်ဆိုင်ရာထေရဝါဒဗုဒ္ဓသာသနာပြုတက္ကသိုလ် ပါမောက္ခချုပ်၊ အပြည်ပြည်ဆိုင်ရာ အဘိဓမ္မသိပ္ပံပါမောက္ခချုပ်၊ စစ်ကိုင်း တောင် သီတဂူဗုဒ္ဓတက္ကသိုလ် ပါမောက္ခချုပ် ဆရာတော်အဂ္ဂမဟာ ဂန္ဓဝါစကပဏ္ဍိတ၊ အဂ္ဂမဟာပဏ္ဍိတ ဒေါက်တာဘဒ္ဒန္တနန္ဒမာလာဘိဝံသ မဟာထေမြတ်ကြီးက တရားတော်များ ဟောကြားတော်မူမည် ဖြစ်သည်။



ဒီမိုကရေစီ အလေ့အကျင့်ကောင်း များကို မွေးမြူပေးနိုင်ရန်အတွက် အခြေခံပညာကျောင်းများမှာ ကျောင်း ကောင်စီအဖွဲ့များကို ဖွဲ့စည်းပေးလျက် ရှိပါကြောင်း၊ တစ်ဖက်မှာလည်း လူမှု ဝန်ထမ်းစိတ်ဓာတ်နှင့် ပရဟိတစိတ် ဓာတ်ကောင်းများကို လေ့ကျင့် ပုံလောင်းပေးနိုင်ရန်အတွက် ကင်း ထောက်လူငယ်အဖွဲ့များနှင့် ကြက်ခြေနီ လူငယ်အဖွဲ့များ တိုးချဲ့ဖွဲ့စည်းပေး

ရွှေဈေး၊ စက်သုံးဆီဈေးနှင့် နိုင်ငံခြားငွေလဲလှယ်နှုန်း

Table with 4 columns: Item, Price, Unit, and Exchange Rate. Includes gold prices, cooking oil prices, and foreign exchange rates.

Advertisement for MYANMAR'S LAND SUCCESS, MOTIVATION AND MANAGEMENT INSTITUTE. Includes text about 'New Year Success Training' and contact information.

Advertisement for Golden Beach Hotel. Includes text about 'Internet Dancer' and 'Golden Beach Hotel' with contact details.

ပြည်တွင်းရေးရာ

○ **ပြည်တွင်းငြိမ်းချမ်းရေးမှ**  
 တက်ရောက်ပေးသည့် အတွက် ဝမ်းမြောက်ပါကြောင်းကို ထပ်လောင်း ပြောကြားလိုပါကြောင်း၊ ဒီမိုကရေစီကို အသွင်ကူးပြောင်းရာတွင် ပြည်တွင်း ငြိမ်းချမ်းရေးသည် အဓိကအခန်း ကဏ္ဍမှပါဝင်နေပါကြောင်း၊ ပြည်တွင်း ငြိမ်းချမ်းရေးကို အရယူနိုင်ရန်အတွက် တစ်ခုတည်းသော နည်းလမ်းသည် နိုင်ငံရေး ဆွေးနွေးပွဲသာဖြစ်ပါ ကြောင်း၊ နိုင်ငံရေးသဘောတူညီချက် များကို ခိုင်ခိုင်မာမာရရှိမှသာ ထာဝရ ငြိမ်းချမ်းရေးကို အာမခံနိုင်မည်ဖြစ်ပါ ကြောင်း၊ နိုင်ငံရေးဆွေးနွေးပွဲကို အမြန်ဆုံး စတင်နိုင်ရန်အတွက် နှစ်ပေါင်း (၆၀)ကျော် ပစ်ခတ် တိုက်ခိုက်မှုများကို အရင်ဆုံးရပ်ဆိုင်း ပစ်ရန်လိုအပ်ပါကြောင်း၊ နိုင်ငံရေး ဆွေးနွေးပွဲများ ပြုလုပ်နေသော်လည်း ပစ်ခတ်တိုက်ခိုက်မှုများကို ထိန်းသိမ်း မထားနိုင်လျှင် ဆွေးနွေးပွဲများကို

လွတ်လပ်ရေးနေ့ အခမ်းအနားနှင့် ဗိုလ်ရှုသဘင် အခမ်းအနားတွင် တိုင်းရင်းသား လက်နက်ကိုင်အဖွဲ့ အစည်းများကို ဖိတ်ကြားသည့် အတွက် အထူးပင်ဂုဏ်ယူဝမ်းမြောက် မိပါကြောင်း။  
 လွတ်လပ်ရေးနေ့သည် သမိုင်း ကြောင်းအရ အလွန်အရေးကြီးသည့် နေ့တစ်နေ့ဖြစ်ပါကြောင်း၊ တစ်နိုင်ငံ လုံး၏ လွတ်လပ်ရေးကို ရရှိနိုင်ရန် အဓိကကျောရိုးကြီးသည် ပင်လုံ စာချုပ်ပင်ဖြစ်ပါကြောင်း၊ တိုင်းရင်း သား လူမျိုးပေါင်းစုံအပါအဝင် ပြည်သူလူထုကြီး တစ်ရပ်လုံး၏ စည်းလုံးညီညွတ်မှုနှင့် ဗိုလ်ချုပ် အောင်ဆန်း ဦးဆောင်သည့် ခေါင်းဆောင်များက ပင်လုံစာချုပ်ကို အခြေခံပြီး ကြိုးပမ်းဆောင်ရွက်ခဲ့မှု ကြောင့် အချုပ်အခြာအာဏာပိုင် လွတ်လပ်သည့် ယနေ့မြန်မာနိုင်ငံ ဖြစ်ပေါ်လာခြင်း ဖြစ်ပါကြောင်း။



**နိုင်ငံတော်သမ္မတ ဦးသိန်းစိန် တိုင်းရင်းသားလက်နက်ကိုင် အဖွဲ့ အစည်းများမှ ခေါင်းဆောင်များအား ရင်းရင်းနှီးနှီး နှုတ်ဆက်စဉ်။**  
 (သတင်းစဉ်)

နောက်ပြန်ဆွဲသလိုဖြစ်နိုင်ကြောင်း၊ ထို့ကြောင့် ပစ်ခတ်တိုက်ခိုက်မှုများ အမြန်ဆုံးရပ်စဲရန်နှင့် ပစ်ခတ်တိုက် ခိုက်မှုများမဖြစ်ပွားစေရန်အတွက် စောင့်ကြပ် ထိန်းသိမ်းသွားမည့် အဖွဲ့များကို အမြန်ဆုံးစည်းဆောင် ရွက်သွားရန် လိုအပ်ပါကြောင်း၊ မည်သည့်အစိုးရတာဝန်ယူသည်ဖြစ် စေ မိမိတို့အစွမ်းအားကို ငြိမ်းချမ်း ရေးလုပ်ငန်းစဉ်များကို ဆက်လက် အကောင်အထည်ဖော်နိုင်ရန်အတွက် ခိုင်မာသည့် အုတ်မြစ်ကိုချပေးရန် လိုအပ်ပါကြောင်း၊ ဒီမိုကရေစီအသွင် ကူးပြောင်းရေးတွင် ဒုတိယအရေးကြီး သည့်အချက်မှာ ၂၀၁၅ ခုနှစ်တွင် လွတ်လပ်ပြီး တရားမျှတသည့် ရွေးကောက်ပွဲကို အောင်အောင် မြင်မြင် ကျင်းပနိုင်ရေးပင်ဖြစ်ပါ ကြောင်း။  
 တိုင်းရင်းသားလက်နက်ကိုင်အဖွဲ့ အစည်းများအနေဖြင့် မိမိတို့ရှိနေ သည့် ဒေသများတွင် တရားမျှတသည့် ရွေးကောက်ပွဲများကို လွတ်လွတ် လပ်လပ် ကျင်းပနိုင်အောင် ဝိုင်းဝန်း ကူညီပေးရန်အတွက် တိုက်တွန်းလိုပါ ကြောင်း၊ အပစ်အခတ်ရပ်စဲပြီးပါက ဒေသခံပြည်သူများ၏ လိုအပ်ချက်များ ကို နိုင်ငံတော်ဘဏ္ဍာငွေဖြင့် အမြန် ဆောင်ရွက်ပေးသွားမည်ဖြစ်ပါကြောင်း ဖြင့် ပြောကြားသည်။  
 ယင်းနောက် ကရင်အမျိုးသား အစည်းအရုံး (KNU) ဥက္ကဋ္ဌ **ဗိုလ်ချုပ်ကြီး စောမူတူးစေးဖိုး**က

လွတ်လပ်ရေးရပြီး မကြာမီတွင် တိုင်းရင်းသား စည်းလုံးညီညွတ်မှု ပြိုကွဲခဲ့သည့် အဖြစ်အပျက်များမှနေ၍ လက်နက်ကိုင်ပဋိပက္ခများ ရင်ဆိုင် တွေ့ကြုံခဲ့သည့်ကာလမှာ နှစ်ပေါင်း ၆၀ ကျော်ခဲ့ပြီဖြစ်ပါကြောင်း၊ လက်နက် ကိုင်ပဋိပက္ခများကို ရပ်တန့်နိုင်ရန်နှင့် ငြိမ်းချမ်းရေးရရှိရန်အတွက် တစ်နိုင်ငံ လုံး ပစ်ခတ်တိုက်ခိုက်မှုရပ်စဲရေး ဆိုင်ရာ သဘောတူစာချုပ်ချုပ်ဆိုနိုင် ရန် အရေးကြီးပါကြောင်း၊ နိုင်ငံရေး ပြဿနာများကို နိုင်ငံရေးတွေ့ဆုံ ဆွေးနွေးပွဲများတွင် ဆွေးနွေးအဖြေရှာ ကြရန်လိုအပ်ပါကြောင်း၊ နိုင်ငံရေး အရ အဖြေရှာပြီးမှသာ ဒီမိုကရေစီ စနစ်ကိုအခြေခံသည့် ဖက်ဒရယ် ပြည်ထောင်စုကြီးကို တည်ဆောက်နိုင် မည်ဖြစ်ပါကြောင်း။  
 တိုင်းရင်းသား လက်နက်ကိုင်အဖွဲ့ အစည်းများအနေဖြင့်လည်း ငြိမ်းချမ်း ရေးကို အမှန်တကယ်လိုလားနေကြပြီ ဖြစ်ပါကြောင်း၊ ငြိမ်းချမ်းရေးကို အမှန်တကယ် လက်တွေ့အကောင် အထည်ဖော်ဆောင်ရာတွင် ဘယ်လိုပဲ ဖြစ်ဖြစ်၊ ဘယ်လိုအခက်အခဲနှင့် ဘယ်လိုအတားအဆီးမျိုးရှိနေပါစေ ထိုအခက်အခဲများကို ဘယ်လိုဖြတ် ကျော်နိုင်မည်ဆိုသည်ကို ဝိုင်းဝန်း ကြိုးစားပြီး အဖြေရှာကြရမည်ဖြစ်ပါ ကြောင်း၊ နိုင်ငံရေးပြဿနာကို အကြမ်းဖက် ဖြေရှင်းတတ်သည့် ယဉ်ကျေးမှုမှတစ်ဆင့် တွေ့ဆုံဆွေးနွေး ပြီး အဖြေရှာတတ်သည့် ယဉ်ကျေးမှု

တစ်ရပ်ကို ကြိုးစားတည်ဆောက် ကြရန် လိုအပ်ပါကြောင်း၊ ထို့ကြောင့် ငြိမ်းချမ်းရေးကို အမှန်တကယ် လိုလားပြီး ငြိမ်းချမ်းရေးရရှိနိုင်သည် အထိ သန္နိဋ္ဌာန်ချကြရန်နှင့် ကြိုးစား လုပ်ဆောင်သွားကြရန် တိုက်တွန်းလို ပါကြောင်း၊ နိုင်ငံရေးအရ တွေ့ဆုံ ဆွေးနွေးအဖြေရှာနိုင်ရန် တစ်နိုင်ငံ လုံး အပစ်အခတ်ရပ်စဲရေး လက်မှတ် ထိုးနိုင်ရန် အရေးကြီးပါကြောင်း၊ “အရှိန်အရှိအတိုင်း အပြန်အလှန် အသိအမှတ်ပြုမှု၊ လေးစားမှု၊ ပွင့်ပွင့် ငွေ့ငွေ့လုပ်ဆောင်ကြရန်”လည်း တိုက်တွန်းလိုပါကြောင်းဖြင့် ဆွေးနွေး ပြောကြားသည်။  
 ထို့နောက် တက်ရောက်လာကြ သည့် တိုင်းရင်းသားလက်နက်ကိုင် အဖွဲ့အစည်းများမှ ခေါင်းဆောင်များ က တစ်နိုင်ငံလုံးပစ်ခတ်တိုက်ခိုက်မှု ရင်းနှီးပွင့်လင်းစွာ ဆွေးနွေးခဲ့ကြ သည်။  
 နိုင်ငံတော်သမ္မတက ဆွေးနွေးချက် များနှင့်စပ်လျဉ်း၍ ခေါင်းဆောင် အားလုံးက ငြိမ်းချမ်းရေးကို လိုလား သည့် မိမိတို့၏ ရည်ရွယ်ချက်များ၊ စေတနာများကို ပွင့်ပွင့်လင်းလင်း တင်ပြခဲ့သည့်အတွက် ကျေးဇူးတင်ပါ ကြောင်း၊ မိမိတို့သည် ပြည်သူများ၏ ဆန္ဒ(၂)ရပ်ဖြစ်သည့် တည်ငြိမ် အေးချမ်းရေးနှင့် လူမှုစီးပွားဘဝ ဖွံ့ဖြိုးတိုးတက်ရေးကို အကောင်

အထည်ဖော် ဆောင်ရွက်နေပြီး ထိုကဲ့သို့ ဆောင်ရွက်နိုင်ရန်အတွက် ပြည်တွင်းငြိမ်းချမ်းရေးရရှိရန် အရေး ကြီးပါကြောင်း။  
 မိမိတို့အားလုံးသည် မတူကွဲပြားမှု များကို လက်ခံရန်လိုအပ်သကဲ့သို့ ဘုံသဘောတူညီချက်များကို ရှာဖွေပြီး ပူးပေါင်းဆောင်ရွက်ရန်လည်း လိုအပ် ပါကြောင်း၊ မိမိတို့အဖွဲ့များကို တစ်ဖက်မှလက်ခံအောင် အတင်း အကျပ် ဖိအားပေးဆောင်ရွက်၍ မဖြစ်နိုင်ပါကြောင်း၊ လက်နက်ကိုင် ပဋိပက္ခဖြစ်စဉ်များတွင် မည်သည့် ဘက်ကမှ အနိုင်မရသည်ကို မိမိတို့ တွေ့မြင်ခဲ့ပြီး ဖြစ်ပါကြောင်း၊ ထို့ကြောင့် တစ်နိုင်ငံလုံး ပစ်ခတ် တိုက်ခိုက်မှုရပ်စဲရေးကို တည်ဆောက် ပြီး နိုင်ငံရေးဆွေးနွေးပွဲများ အမြန် စတင်ရန် လိုအပ်ပါကြောင်း။  
 မိမိတို့ ဆွေးနွေးခဲ့သကဲ့သို့ပင် ၂၀၁၅ ရွေးကောက်ပွဲကို လွတ်လပ်ပြီး တရားမျှတစွာ ကျင်းပနိုင်ရန်အရေး ကြီးပါကြောင်း၊ နိုင်ငံတကာကလည်း စိတ်ဝင်စားနေပြီး ရွေးကောက်ပွဲ၏ လွတ်လပ်တရားမျှတမှုသည် မိမိတို့ နိုင်ငံ၏ ဂုဏ်သိက္ခာပင်ဖြစ်ပါကြောင်း၊ ၂၀၁၅ ရွေးကောက်ပွဲအပြီးတွင် မည်သူတာဝန်ယူသည်ဖြစ်စေ မိမိတို့ စတင်ခဲ့သည့် ငြိမ်းချမ်းရေးလုပ်ငန်း စဉ်များကို ဆက်လက်ဆောင်ရွက်နိုင် ရန်အတွက် အခြေခံအုတ်မြစ်များကို ခိုင်ခိုင်မာမာချမှတ်ခဲ့ရန် လိုအပ်ပါ ကြောင်း၊ ထို့ကြောင့် တစ်နိုင်ငံလုံး

စစ်ဦးစီးချုပ် **ဗိုလ်ချုပ်စောမိုးရှေ့**နှင့် အဖွဲ့ဝင်များ၊ မွန်ပြည်သစ်ပါတီ (NMSF) ဗဟိုကော်မတီဝင် **နိုင်ငံတော်သမ္မတ** ဦးသိန်းစိန်နှင့် အဖွဲ့ဝင်များ၊ မြန်မာနိုင်ငံလုံးဆိုင်ရာ ကျောင်းသား များ ဒီမိုကရေစီတစ်တပ်ဦး (ABSDF) ဥက္ကဋ္ဌ **ရဲဘော်သဲခဲ**နှင့် အဖွဲ့ဝင်များ၊ ရှမ်းပြည်တိုးတက်ရေး ပါတီ/ ရှမ်းပြည်တပ်မတော် (SSPP/ SSA) နာယက **ဦးဆေးထင်**နှင့် အဖွဲ့ဝင်များ၊ ရှမ်းပြည်ပြန်လည် ထူထောင်ရေးကောင်စီ/ ရှမ်းပြည် တပ်မတော် (RCSS/SSA) ဗဟို ကော်မတီဝင် **ဗိုလ်မှူးကြီး စိုးလှ**နှင့် အဖွဲ့ဝင်များ၊ ရခိုင်ပြည်လွတ်မြောက် ရေးပါတီ (ALP) ဗဟိုအလုပ်အမှု ဆောင် ကော်မတီဝင် ဒေါ်စောမြ ရာဇာလင်းနှင့် အဖွဲ့ဝင်များ၊ ပအိုဝ်း အမျိုးသားလွတ်မြောက်ရေး အဖွဲ့ချုပ် (PNLO) နာယက **ခွန်ဥက္ကဋ္ဌ**နှင့် အဖွဲ့ဝင်များ၊ နာဂအမျိုးသား ဆိုရှယ်လစ်ကောင်စီ NSCN(K) ဗဟိုကော်မတီဝင် **ဦးအင်ကမ်း**နှင့် အဖွဲ့ဝင်များနှင့် မြန်မာငြိမ်းချမ်းရေး ပြန်လည်ထူထောင်ရေး ဗဟိုဌာနမှ တာဝန်ရှိသူများ တက်ရောက်ကြ သည်။  
 ယင်းနောက် နိုင်ငံတော်သမ္မတက တိုင်းရင်းသား လက်နက်ကိုင်အဖွဲ့ အစည်းများမှ ခေါင်းဆောင်များအား အမှတ်တရလက်ဆောင်များ ပေးအပ် ခဲ့ပြီး စုပေါင်း၍ မှတ်တမ်းတင်ဓာတ်ပုံ ရိုက်ကြသည်။ (သတင်းစဉ်)

**မြန်မာ့ရုပ်မြင်သံကြား Entertainment Channel**

၆-၁-၂၀၁၅ (အင်္ဂါနေ့)

၆:၀၀	အဖွင့် -လွင်မိုးခရီးသွားနေသည် (ချင်းပြည်နယ်) (အပိုင်း-၅)	၈:၂၅	(အပိုင်း-၇) နိုင်ငံခြားဇာတ်လမ်းတွဲ “ခေတ်တစ်ခေတ်ရဲ့ကြေးမုံသွင်” (အပိုင်း-၈)
၆:၃၀	အလင်္ကာကျော်စွာ မြို့မငြိမ်း နှစ်(၁၀၀)ပြည့် ဂုဏ်ပြုတေးများ (အပိုင်း-၃)	၉:၁၀	တေးဂီတအစီအစဉ် (စတီရီယို) ပြည်သူ့နိတိ “အတုမြင်အတတ်သင်”
၆:၅၀	နိုင်ငံခြားဇာတ်လမ်းတွဲ “ဒဏ္ဍာရီထဲကတေးကဗျာ” (အပိုင်း-၄)	၉:၄၅	ASEAN China Cultural မြန်မာဒီဇိုဇာတ်လမ်း “မြ”
၇:၂၀	ကြယ်ပွင့်များရဲ့ရင်ခုန်သံ (ပြတိုက်)	၁၀:၀၀	(လူမင်း၊ ထွန်းအိန္ဒြာဗို၊ အေးမြတ်သူ၊ အေးမြတ်သူ) (ဒါရိုက်တာ-လူမင်း)
၇:၄၀	နိုင်ငံခြားဇာတ်လမ်းတွဲ “ခေတ်တစ်ခေတ်ရဲ့ကြေးမုံသွင်”		

ပြည်တွင်းရေးရာ



နိုင်ငံတော်သမ္မတ ဦးသိန်းစိန်နှင့် တိုင်းရင်းသားလက်နက်ကိုင်အဖွဲ့အစည်းများမှခေါင်းဆောင်များ စုပေါင်း၍ မှတ်တမ်းတင်ဓာတ်ပုံရိုက်ကြစဉ်။(သတင်း-ရှေ့ဖုံး)

(သတင်းစဉ်)



ပြည်ထောင်စုဝန်ကြီး ဦးအောင်မင်း။



ပဒိုစောကွယ်ထူးဝင်း။



ဦးခွန်ဥက္ကာ။



ဒေါ်စောမြရာဇာလင်း။

● ရှေ့ဖုံးမှ ဒေါ်စောမြရာဇာလင်း ဗဟိုအလုပ်အမှုဆောင်ကော်မတီဝင် ရခိုင်ပြည်လွတ်မြောက်ရေးပါတီ

တစ်နိုင်ငံလုံး ပစ်ခတ်တိုက်ခိုက်မှုရပ်စဲရေးဆိုင်ရာ သဘောတူစာချုပ်ဟာ ခိုင်မာတဲ့ သဘောတူဆုံးဖြတ်ချက် တစ်ခုခုရမှသာ ကျွန်မတို့တိုင်းပြည်ရဲ့ အပြောင်းအလဲဟာ ခိုင်မာမှုရှိလာမယ်ဆိုတဲ့အပေါ်မှာတော့ သဘောတူစာချုပ် ကို တိုင်းရင်းသား လက်နက်ကိုင်အဖွဲ့အစည်းများ အားလုံးနဲ့အစိုးရက နှစ်ဖက်သဘောတူညီပြီး လက်မှတ် ထိုးဖို့ လိုအပ်ပါတယ်။ အဲဒါကြောင့် ကျွန်မတို့တိုင်းပြည်ရဲ့ အနာဂတ်အတွက် ဒီစာချုပ်ဟာ အင်မတန်အရေးကြီး တယ်ဆိုတဲ့အကြောင်း ပြောချင်ပါတယ်။ ဒီနေ့ တွေ့ဆုံပွဲမှာ နိုင်ငံတော်သမ္မတကြီး ပြောသွားတဲ့အချက် (၄) ချက်ကို သတိထားမိပါတယ်။ အဲဒါတွေက ပြည်တွင်းငြိမ်းချမ်းရေး ရရှိရေး၊ ပစ်ခတ်တိုက်ခိုက်မှုရပ်စဲရေး၊ နိုင်ငံရေး သဘော တူညီချက်များကို ခိုင်မာစေရေးနဲ့ ၂၀၁၅ ခုနှစ်ကောက်ပွဲ ပွင့်လင်းမြင်သာမှုရှိရေးအတွက် အားလုံးပိုင်းဝန်းကျင်ဖို့ လိုတယ်ဆိုတဲ့ အချက်တွေအပေါ် အခြေခံပြီး သမ္မတကြီးက မိန့်ကြားသွားတာဖြစ်ပါတယ်။ ကျွန်မတို့တိုင်းရင်းသားတွေ အားလုံး မျှော်မှန်းတာကလည်း နိုင်ငံရေးအပြောင်းအလဲ တစ်ခုကို လုပ်မယ်ဆိုရင် ဒီပစ်ခတ်တိုက်ခိုက်မှုရပ်စဲတဲ့ ကျွန်မတို့လိုချင်တဲ့ အပြောင်းအလဲကိုရဖို့ဆိုတာ မလွယ်ကူပါ ဘူး။ အဲဒါကြောင့် ကျွန်မတို့အားလုံး ပစ်ခတ်တိုက်ခိုက်မှုကို ရပ်ကိုင်ဖို့ လိုအပ်တယ်ဆိုတဲ့ သဘောတူညီချက်အပေါ်မှာ အားလုံးနားလည်သဘောပေါက်ကြပြီး နိုင်ငံရေးပြဿနာ ကို နိုင်ငံရေးနည်းနဲ့ပဲ ဖြေရှင်းရမယ်ဆိုတဲ့ သဘောတူညီချက် ကတော့ အားလုံးမှာ အမြင်ရှိကြပါတယ်။ ကျွန်မတို့တိုင်း ရင်းသားအားလုံးမျှော်မှန်းနေတဲ့ ဖက်ဒရယ်ပြည်ထောင်စု ကြီး ပေါ်ပေါက်လာဖို့အတွက် ဒီစာချုပ်ဟာအင်မတန် အရေးကြီးတဲ့စာချုပ်အဖြစ် မှတ်ယူပါတယ်။ ဒီသဘောတူ စာချုပ်ကြီး အမြန်ဆုံးအကောင်အထည်ဖော်ပြီး လက်မှတ် ထိုးနိုင်ဖို့အတွက် ကျွန်မတို့အားသွန်ခွန်စိုက် ကြိုးစားနေ ကြတာဖြစ်ပါတယ်။ ပြည်ထောင်စုနေရာမှာ လက်မှတ်ရေးထိုး မယ်ဆိုတာနဲ့ ပတ်သက်ပြီး သမ္မတကြီးရဲ့ မိန့်ခွန်းမှာ

ကြားလိုက်ရတာက ပြည်ထောင်စုဆိုတာ ကျွန်မတို့ တိုင်း ရင်းသားအားလုံးရဲ့ စည်းလုံးညီညွတ်မှုကိုပြတဲ့ သင်္ကေတ ဖြစ်တယ်။ ရက်ထူးရက်မြတ်လည်းဖြစ်တယ်ပေါ့။ အခုလည်း ပိုပြီးခိုင်မာတဲ့ ပြည်ထောင်စုကြီးကို တိုင်းရင်းသားအားလုံးနဲ့ ထပ်ဆင့်ပြီးခိုင်မာအောင်လုပ်တဲ့သဘောနဲ့ ပြည်ထောင်စု နေရာမှာ ဒီစာချုပ်ကို လက်မှတ်ရေးထိုးမယ်ဆိုတဲ့ သမ္မတကြီး ရဲ့ အာသီသက် ဖွင့်ပြောသွားတာလည်းရှိပါတယ်။

ငြိမ်းချမ်းရေးဆိုတာ တစ်ဖက်ကပဲ လိုချင်လို့မရပါဘူး။ အားလုံးလိုချင်မှရပါမယ်။ အဓိကကတော့ မိမိကိုယ်တိုင်က ငြိမ်းချမ်းရေးမှာ ပါဝင်ပတ်သက်ဖို့လိုတယ်။ ကိုယ်ကိုယ်တိုင် ကလည်း ငြိမ်းချမ်းရေးရဖို့လိုတဲ့အခြေခံအပေါ်မှာ အားလုံး ပိုင်းဝန်းကြိုးပမ်းဖို့လိုပါတယ်။ ပြည်သူလူထုတစ်ရပ်လုံး ရဲ့ ထောက်ခံအားပေးမှုဟာ အင်မတန်အရေးကြီးတယ် ဆိုတာ ပြောချင်ပါတယ်။

**ဦးခွန်ဥက္ကာ နာယက**  
**ပဒိုစောကွယ်ထူးဝင်း**

ငြိမ်းချမ်းရေးလုပ်ငန်းစဉ်ရဲ့ အစဖြစ်တဲ့ တစ်နိုင်ငံလုံး အပစ်အခတ်ရပ်စဲရေး သဘောတူစာချုပ်ချုပ်ဆိုဖို့ တွေ့ဆုံ ညှိနှိုင်းတာဟာ ထူးခြားချက်တစ်ခုပါ။ လက်ရှိပြည်ထောင်စု အစိုးရက ဦးဆောင်ပြီးခေါ်ယူတဲ့ ငြိမ်းချမ်းရေးဆွေးနွေးပွဲ တွေကနေ ပြည်နယ်အဆင့် ပြည်ထောင်စုအဆင့်အဖွဲ့ ၁၆ ဖွဲ့ ပါဝင်လက်မှတ်ရေးထိုးတာရှိတယ်။ သို့သော်လည်း တစ်နိုင်ငံလုံးယေဘုယျအားဖြင့် လွှမ်းခြုံတဲ့ အပစ်အခတ် ရပ်စဲရေးရရှိအောင် ကျွန်တော်တို့ ညှိနှိုင်းရေးတွေ လုပ်ကြ ပါတယ်။ အဲလိုလုပ်တဲ့နေရာမှာ ပြည်ထောင်စုအစိုးရက ဆွေးနွေးတဲ့အဖွဲ့ဖွဲ့သလို ကျွန်တော်တို့ တိုင်းရင်းသား လက်နက်ကိုင် ၁၆ ဖွဲ့ကလည်း ဆွေးနွေးရေးအဖွဲ့ကို ဖွဲ့ပါတယ်။ ဒါကို ကျွန်တော်တို့က NCCT လို့ ခေါ်ပါ တယ်။ NCCT နဲ့ UPWC ဆွေးနွေးမှုဟာလည်း သဘောတူညီချက်တွေရဖို့ လက်တစ်ကမ်းပဲ လိုတော့ တယ်လို့ ပြောလိုရပါတယ်။

**ပဒိုစောကွယ်ထူးဝင်း အထွေထွေအတွင်းရေးမှူး ကရင်အမျိုးသားအစည်းအရုံး(KNU)**

ဒီနှစ် ဖေဖော်ဝါရီ ၁၂ ရက်နေ့မှာ လက်မှတ်ရေးထိုးဖို့

ဖြစ်စေချင်တဲ့ ဆန္ဒရှိပါတယ်။ ကျွန်တော်တို့ မြန်မာနိုင်ငံရဲ့ သမိုင်းမှာ ပြည်ထောင်စုနေဆိုတာ ဖေဖော်ဝါရီလ ၁၂ ရက်နေ့မှာ စတင်လက်မှတ်ရေးထိုးပြီး ပြည်ထောင်စု သမ္မတမြန်မာနိုင်ငံဆိုတာ ပေါ်ပေါက်လာတာပါ။ ကျွန်တော် တို့ ညှိနှိုင်းရေးအဖွဲ့ နှစ်ဖွဲ့စလုံးက တစ်နိုင်ငံလုံး အပစ် အခတ်ရပ်စဲရေး သဘောတူညီချက်ကို အမြန်ဆုံးရရှိနိုင်ဖို့ ကြိုးစားဆောင်ရွက်နေတာဖြစ်ပါတယ်။ ကျွန်တော်တို့ ဆွေးနွေးပွဲမှာ သဘောတူညီချက် အတော်တော်များများ ရရှိခဲ့တယ်။ အချက်အလက် အနည်းငယ်ပဲကျန် ရှိပြီး ဖေဖော်ဝါရီ ၁၂ ရက်မတိုင်မီ ကာလအတွင်းမှာ ညှိနှိုင်း လုပ်ဆောင်နိုင်မယ်ဆိုရင် အကုန်လုံးသဘောတူညီနိုင်တဲ့ အတွက် ကျွန်တော်ပြောတာဖြစ်ပါတယ်။ ဒါကတော့ ဆန္ဒ ရှိတာပါ။ နောက်တစ်ခုကတော့ နှစ်ဖွဲ့ရဲ့ ဆွေးနွေးမှုအပေါ် မှာလည်း မူတည်ပါတယ်။ သဘောထားအပေါ်မှာလည်း မူတည်ပါတယ်။

ပြည်ထောင်စုနေဆိုတာက ကျွန်တော်တို့ နိုင်ငံရဲ့ သမိုင်းဝင်နေရက် ဖြစ်တယ်။ ကျွန်တော်တို့ ပြည်ထောင်စု စတင်ပေါ်ပေါက်လာတာကလည်း ဖေဖော်ဝါရီ ၁၂ ရက် ပင်လုံသဘောတူညီချက်ကနေ ပေါ်ပေါက်လာတဲ့အတွက် ကြောင့် ဖြစ်ပါတယ်။ အဲဒီနေ့မှာ တစ်နိုင်ငံလုံး အပစ် အခတ်ရပ်စဲရေး လက်မှတ်ရေးထိုးနိုင်ခဲ့မယ်ဆိုရင် ဒုတိယ သမိုင်းဝင် နေ့ရက်တစ်ရက်ဖြစ်မယ်လို့ ခံယူတဲ့အတွက်၊ ဆန္ဒရှိတဲ့အတွက် လက်မှတ်ရေးထိုးလိုတာ ဖြစ်ပါတယ်။

**ပြည်ထောင်စုဝန်ကြီး ဦးအောင်မင်း သမ္မတရုံးဝန်ကြီးဌာန**

ကျွန်တော်တို့ နောက်ဆုံး ဒီဇင်ဘာ ၂၂ ရက် ၂၃ ရက်မှာ ရန်ကုန်မှာ ငြိမ်းချမ်းရေးဖော်ဆောင်ရေးလုပ်ငန်း ကော်မတီနဲ့ NCCT အဖွဲ့တွေ တွေ့ဆုံခဲ့ပါတယ်။ စာချုပ် ထဲမှာပါတဲ့ အချက် ၁၀၃ ချက်ထဲက ဆွေးနွေးရန် ကျန် ၈ ချက်ကို ဆွေးနွေးခဲ့ကြပါတယ်။ ဆွေးနွေးတဲ့နေရာမှာ လည်း အားလုံးကို ဆွေးနွေးနိုင်တယ်လို့ ပြောလိုရပါတယ်။ ဒီဆွေးနွေးချက်တွေကို သက်ဆိုင်ရာ ခေါင်းဆောင်တွေ ကို ပြန်ပြီးတင်ပြရမှာဖြစ်ပါတယ်။ ကျွန်တော်တို့ကတော့ နိုင်ငံတော်သမ္မတကြီးကို တင်ပြပြီးဖြစ်ပါတယ်။ သူတို့ ဘက်ကလည်း တင်ပြပြီး သဘောတူညီတယ်ဆိုရင်

ဒီစာချုပ်တစ်စောင်လုံးကို သဘောတူသွားပြီလို့ ပြောလို ရပါတယ်။

ဒီနေရာမှာလည်း တိုင်းရင်းသားတွေဘက်က မြန်မြန် သွားချင်တဲ့သူရှိသလို ဖြည်းဖြည်းသွားချင်တဲ့သူတွေလည်း ရှိပါတယ်။ မြန်မြန်သွားချင်တဲ့ တိုင်းရင်းသားတွေက ဒီဇင်ဘာ ၂၂ ရက် ၂၃ ရက်ဆွေးနွေးပွဲမှာ ပြည်ထောင်စု နေရာမှာ လက်မှတ်ရေးထိုးကြရအောင်လို့ ပြောခဲ့တာလည်း ရှိပါတယ်။ ပြည်ထောင်စုနေမှာ လက်မှတ်ရေးထိုးနိုင်ဖို့ ကြားထဲမှာ ကြိုတင်ပြင်ဆင်မှုတွေ အများကြီးလိုပါတယ်။ ဒါကြောင့် နိုင်ငံတော်သမ္မတကြီးနဲ့လည်း တွေ့ဆုံခဲ့ပါတယ်။ ဒါကြောင့်ပဲ နှစ်ပေါင်းအတော်ကြာမှ ပြန်လည်ကျင်းပ နိုင်ခဲ့တဲ့ ပိုလ်ရှင်အခမ်းအနားကို တိုင်းရင်းသားခေါင်းဆောင် တွေ ဖိတ်လိုက်ပါတယ်။ ကျွန်တော်တို့နဲ့ ဆွေးနွေးနေတဲ့ တိုင်းရင်းသားလက်နက်ကိုင် ၁၆ ဖွဲ့ရှိတဲ့အထဲက ၁၆ ဖွဲ့ စလုံးကို ဖိတ်ပါတယ်။ အဲဒီထဲမှာ အကြောင်းအမျိုးမျိုး ကြောင့် ၄ ဖွဲ့ မတက်နိုင်ပါဘူး။ မတက်နိုင်တဲ့အကြောင်း ကိုလည်း ကျွန်တော်တို့ဆီ စာတွေလာပါတယ်။ သူတို့ ပြင်ဆင်ချိန်မရလို့ပါ။ ဝေးနေလို့ပါ။ ဥက္ကဋ္ဌတွေ ခရီးထွက်နေ လို့ပါဆိုတဲ့ ပြန်စာတွေလာပါတယ်။ အဲဒီအဖွဲ့တွေက KIA ရယ် TNLA ရယ် KNPP ရယ် CNF ရယ်ဖြစ်ပါတယ်။ ကျန်တဲ့အဖွဲ့ ၁၂ ဖွဲ့စလုံးက လာရောက်ပါတယ်။ ဒီကို လာရောက်ပြီး လူကြီးတွေတွေ့ပြီး ဆွေးနွေးမှ ယုံကြည်မှု ပိုမိုတည်ဆောက်နိုင်မှာ ဖြစ်ပါတယ်။ ယခုဆွေးနွေးပွဲ မှာလည်း တိုင်းရင်းသားခေါင်းဆောင်များက သူတို့လိုချင် တဲ့အချက်တွေ သမ္မတကြီးကို တင်ပြပါတယ်။ သမ္မတကြီး ကလည်း သူပြောနိုင်တာမှန်သမျှ ပြောပြခဲ့ပါတယ်။ သူတို့ ကိုယ်တိုင်လည်း သမ္မတကြီးကိုယ်တိုင် ပြောတာကြားသွားပြီ။ သမ္မတကြီးကလည်း အချို့ကိစ္စတွေ တာဝန်ယူထားတာ ဖြစ်တဲ့အတွက် ပိုပြီးတော့ ယုံကြည်မှုတည်ဆောက်နိုင် တယ်လို့ ပြောလိုရပါတယ်။ ငြိမ်းချမ်းရေးဖြစ်စဉ်ကြီးဟာ ရှေ့ကို တဖြည်းဖြည်းတိုးနေတယ်လို့ ပြောလိုရပါတယ်။ ဘယ်နေ့ လက်မှတ်ထိုးနိုင်တယ်ဆိုတာ တိတိကျကျ မပြော နိုင်သော်လည်း မကြာခင်မှာ ထိုးနိုင်ဖို့ကို နှစ်ဖက်ပြင်ဆင် နေတယ်။ ကြိုးစားနေပါတယ်။

ပြည်တွင်းရေးရာ

မြန်မာနိုင်ငံ၏ (၆၇)နှစ်မြောက် လွတ်လပ်ရေးနေ့ အခါသမယတွင် ကမ္ဘာ့နိုင်ငံအသီးသီးမှ နိုင်ငံအကြီးအကဲများ၊ အစိုးရအဖွဲ့အကြီးအကဲများက ပြည်ထောင်စုသမ္မတမြန်မာနိုင်ငံတော် သမ္မတ ဦးသိန်းစိန်ထံသို့ ဝမ်းမြောက်ကြောင်း သဝဏ်လွှာများပေးပို့ခဲ့ကြသည်။

ဘူလ်ဂေးရီးယားသမ္မတနိုင်ငံ

နိုင်ငံတော်သမ္မတ ဦးသိန်းစိန်ထံသို့ ဘူလ်ဂေးရီးယားသမ္မတ မစ္စတာ ရိုဇ်နိုပလီနိုလိဗ်ထံမှ ပေးပို့သောသဝဏ်လွှာတွင် မြန်မာနိုင်ငံတော်၏ လွတ်လပ်ရေးနေ့ အခါသမယတွင် ဘူလ်ဂေးရီးယားပြည်သူများကိုယ်စား ကျွန်ုပ်အနေဖြင့် ဝမ်းမြောက်ပါကြောင်း၊ အဆွေတော် ကျန်းမာချမ်းသာစွာဖြင့် အစစအရာရာ အောင်မြင်မှုများရပါစေကြောင်း၊ မြန်မာနိုင်ငံပြည်သူများလည်း ကောင်းကျိုးလိုအင်ဆန္ဒပြည့်ဝပါစေကြောင်း၊ ဥရောပ-အာဆီယံနှင့်အာရှ-ဥရောပ အစည်းအဝေးပွဲများမှတစ်ဆင့် မြန်မာနိုင်ငံနှင့်ဘူလ်ဂေးရီးယားနိုင်ငံတို့၏ ဆက်ဆံရေးသည် ပိုမိုခိုင်မြဲလာပါကြောင်း၊ အဆွေတော်ဦးဆောင်သော အမျိုးသားပြန်လည်စည်းလုံးညီညွတ်ရေး၊ လူမှုရေးတရားမျှတမှုနှင့် စီးပွားရေးဖွံ့ဖြိုးတိုးတက်မှုစသည့် ဒီမိုကရေစီပြောင်းလဲမှုများကို မိမိအနေဖြင့် ထောက်ခံပါကြောင်း၊ နိုင်ငံတကာအသိုက်အဝန်းနှင့်ပူးပေါင်းဆောင်ရွက်မှုများကိုလည်း ကြိုဆိုပါကြောင်း၊ ဥရောပသမဂ္ဂနှင့် မြန်မာနိုင်ငံကြား ဆက်ဆံရေးတိုးမြှင့်နိုင်ခဲ့သည့် ၂၀၁၄ခုနှစ် အာဆီယံဥက္ကဋ္ဌတာဝန်ကို ကျေပွန်စွာ ထမ်းရွက်နိုင်ခဲ့သည့်အတွက် အလွန်ပင် ဝမ်းမြောက်ဂုဏ်ယူပါကြောင်းဖြင့် ဖော်ပြထားသည်။

ဆားဘီးယားသမ္မတနိုင်ငံ

နိုင်ငံတော် သမ္မတဦးသိန်းစိန်ထံသို့ ဆားဘီးယားသမ္မတတော်မိစလပ်နီကိုလစ်ထံမှ ပေးပို့သောသဝဏ်လွှာတွင် မြန်မာနိုင်ငံ၏ လွတ်လပ်ရေးနေ့ အခါသမယတွင် ဆားဘီးယားနိုင်ငံ ပြည်သူများကိုယ်စား ကျွန်ုပ်အနေဖြင့် ဝမ်းမြောက်ဂုဏ်ယူပါကြောင်း၊ နှစ်နိုင်ငံအကြားချစ်ကြည်ရင်းနှီးသော ဆက်ဆံရေးနှင့်ပူးပေါင်းဆောင်ရွက်မှုများမှာလည်း အောင်မြင်စွာ ဆက်လက်တိုးတက်လျက်ရှိသည်ကို ကျွန်ုပ်အနေဖြင့်ဝမ်းမြောက်ပါကြောင်း၊ နှစ်နိုင်ငံပြည်သူများအကြား ဘက်စုံပူးပေါင်းဆောင်ရွက်မှုများသည် အပြန်အလှန်အကျိုးဖြစ်ထွန်းစေရေးအတွက် ပိုမိုတိုးတက်နက်ရှိုင်းလာမည်ဟုယုံကြည်ပါကြောင်း ဖော်ပြထားသည်။

ကျေးဇူးတင်ရှိပါကြောင်း၊ ပြီးခဲ့သည့်နှစ်ကုန်ပိုင်းကာလအတွင်း ကျရောက်ခဲ့သည့် မြန်မာ-ဂျပန်နှစ်နိုင်ငံသံတမန်ဆက်ဆံမှု နှစ်(၆၀)ပြည့်မြောက်သည့် အခါသမယတွင် မိမိပေးပို့ခဲ့သည့်သဝဏ်လွှာ၌ ဖော်ပြခဲ့သည့်အတိုင်း ဂျပန်နိုင်ငံအစိုးရအနေဖြင့် ပုဂ္ဂလိကကဏ္ဍပူးပေါင်းမှုဖြင့် တင်ပို့ပေးပို့ပေးခြင်းဖြင့် မြန်မာနိုင်ငံ၏ကဏ္ဍပေါင်းစုံတွင် ပြုပြင်ပြောင်းလဲရေးလုပ်ငန်းစဉ်များကို ဆက်လက်ပံ့ပိုးကူညီသွားမည်ဖြစ်ပါကြောင်း၊ ဒုတိယကမ္ဘာစစ်ကြီးပြီးဆုံးသည့်နှစ် (၇၀)ပြည့်မြောက်အဖြစ် ဂျပန်နိုင်ငံအနေဖြင့် နိုင်ငံတကာပူးပေါင်းဆောင်ရွက်ရေးမူဝါဒအပေါ် အခြေခံကာ “ငြိမ်းချမ်းရေးအတွက် တက်ကြွစွာပါဝင်အထောက်အကူပြုပေး”မူဝါဒနှင့်အညီ ဒေသတွင်းတည်ငြိမ်အေးချမ်းမှုစေရန် ပိုမိုပါဝင် အထောက်အကူပြုသွားမည်ဖြစ်ပြီး မြန်မာနိုင်ငံနှင့်လည်း အနီးကပ်လက်တွဲကာဆောင်ရွက်သွားမည်ဖြစ်ကြောင်းဖော်ပြထားသည်။

သော သဝဏ်လွှာတွင် မြန်မာနိုင်ငံ၏ (၆၇)နှစ်မြောက် လွတ်လပ်ရေးနေ့အခါသမယတွင် ကျွန်ုပ်အနေဖြင့် အဆွေတော်နှင့်မြန်မာနိုင်ငံပြည်သူများ ကျန်းမာချမ်းသာစေရန် ဆုမွန်ကောင်းများနှင့်အတူ ဂုဏ်ယူဝမ်းမြောက်ကြောင်း သဝဏ်လွှာကို ပို့သအပ်ပါကြောင်းဖြင့် ဖော်ပြထားသည်။

စပိန်နိုင်ငံ နိုင်ငံတော်သမ္မတ ဦးသိန်းစိန်ထံသို့ စပိန်နိုင်ငံဘုရင်မင်းမြတ် ဆဒူမမြောက်ဖိလစ်ပိတ်မှပေးပို့သော သဝဏ်လွှာတွင် မြန်မာနိုင်ငံ၏(၆၇)နှစ်မြောက် လွတ်လပ်ရေးနေ့အခါသမယတွင် စပိန်နိုင်ငံအစိုးရ ပြည်သူများနှင့်အတူ ကျွန်ုပ်မှ ဂုဏ်ယူဝမ်းမြောက်ကြောင်းနှင့် မြန်မာနိုင်ငံပြည်သူများ ငြိမ်းချမ်းသာယာပြောစေရန် ဆုမွန်ကောင်းတောင်းအပ်ပါကြောင်းဖြင့်ဖော်ပြထားသည်။

အလားတူ ဘူလ်ဂေးရီးယားသမ္မတနိုင်ငံ နိုင်ငံခြားရေးဝန်ကြီး မစ္စတာဒင်နီယယ်မီတော့ဗ်ထံမှ ပြည်ထောင်စုဝန်ကြီး ဦးဝဏ္ဏမောင်လွင်ထံသို့ ဝမ်းမြောက်ကြောင်း သဝဏ်လွှာပေးပို့ခဲ့သည်။

ဂျပန်နိုင်ငံ နိုင်ငံတော်သမ္မတ ဦးသိန်းစိန်ထံသို့ ဂျပန်နိုင်ငံဝန်ကြီးချုပ် မစ္စတာ ရှင်ဒီအာဘေးထံမှပေးပို့သော သဝဏ်လွှာတွင် မြန်မာနိုင်ငံ၏ လွတ်လပ်ရေးနေ့အခါသမယတွင် ဂျပန်နိုင်ငံအစိုးရနှင့် ပြည်သူများကိုယ်စား ဝမ်းမြောက်ဂုဏ်ယူပါကြောင်း၊ ၂၀၁၄ခုနှစ် နိုဝင်ဘာလအတွင်း အာဆီယံနှင့် ဆက်စပ်အစည်းအဝေးများ တက်ရောက်ရန် မြန်မာနိုင်ငံသို့ မိမိလာရောက်စဉ် နွေးထွေးပျူငှာစွာ ဧည့်ဝတ်ကျေပွန်မှုများအတွက် များစွာ

အလားတူ နိုင်ငံတော်သမ္မတဦးသိန်းစိန်ထံသို့ ဂျပန်နိုင်ငံဧကရာဇ် မစ္စတာအာကီဟိတိုထံမှလည်းကောင်း၊ ဂျပန်နိုင်ငံနိုင်ငံခြားရေးဝန်ကြီး မစ္စတာ ပူမိအိုဒီရိုဒ်ထံမှ ပြည်ထောင်စုဝန်ကြီး ဦးဝဏ္ဏမောင်လွင်ထံသို့ လည်းကောင်း ဝမ်းမြောက်ကြောင်း သဝဏ်လွှာများ ပေးပို့ခဲ့သည်။

နယ်သာလန်နိုင်ငံ နိုင်ငံတော်သမ္မတ ဦးသိန်းစိန်ထံသို့ နယ်သာလန်နိုင်ငံဘုရင်မင်းမြတ် ဝီလီယံအလက်ဇန္ဒားအာရ်ထံမှ ပေးပို့

ဆက်လက်ဖော်ပြပါမည်

သဘာဝမြတ်မိခင် အနန္တကျေးဇူးရှင်



မိခင် 'သဘာဝ' (Mother Nature) အိုမင်းရင့်ရော်စပြုနေပြီဖြစ်သော ယနေ့ကာလတွင် ပတ်ဝန်းကျင်ထိန်းသိမ်းရေးလုပ်ငန်းများကို မြှင့်တင်ရင်း ကျွန်ုပ်တို့၏ မိခင်အိုကြီးကို အသက်ဆက်နိုင်ရန် သဘာဝ၏ရင်သွေးငယ်များက လုံ့လဥသဟစိုက်ထုတ်ကာ ကြိုးပမ်းလျက်ရှိကြလေ၏။

ကျွန်ုပ်တို့၏မိခင် 'သဘာဝ' သည် အထက်ကျော်ကာရီ (ရှေးကာလ) က အခိုင်လည်းလှ၊ အသီးလည်းလှသည့်ဘဝကို ပိုင်ဆိုင်ခဲ့သည်။ အခိုင်လိုက်သီးသော အသီးတို့တွင် အခိုင်လှလျှင် လိုက်လျောညီထွေဖြစ်အောင် အသီးပါလှဖို့လိုသည်။ အခိုင်လှလျက် အသီးမလှပါက သဟဇာတမရှိ၍ အမြင်မတင့်တယ်နိုင်ပေ။ သို့တစေ ယနေ့ကာလတွင် မိခင် 'သဘာဝ' မှာ ဇရာထောင်းစပြုနေလေပြီ။

ကျွန်ုပ်တို့လူသားများ၊ အပင်များ၊ တိရစ္ဆာန်များ၊ ရေမြေတောတောင်များ၊ ပင်လယ်သမုဒ္ဒရာများ၊ ကြယ်တာရာများဖြင့် စည်ပင်ခဲ့သော သဘာဝဂေဟစနစ်ကို ထိန်းသိမ်းစောင့်ရှောက်ကြရန်မှာ သတ္တဝါများအနက် အသိဉာဏ်အရင့်သန်ဆုံး မနုဿလူသားတို့၏ သမိုင်းပေးတာဝန်ဟု ဆိုရချိမ့်မည်။ တစ်နည်းဆိုသော် လူပေယာဂကြောင့် သဘာဝပတ်ဝန်းကျင် ဘေးဘျမ်းမကျနေ ကြိုးပမ်းရန်မှာ လူတိုင်း၏တာဝန်အဖြစ် ခံယူအပ်၏။

အလွန်ဆန်းကြယ်လှသည့် သဘာဝကို လူသားတို့ ဖန်တီးမည်ဆောက်နိုင်။ သို့ဖြစ်၍ သဘာဝပတ်ဝန်းကျင်မပျက် ရေရှည်ခရီးဆက်နိုင်မည့် လောကဓာတ်နည်း ပညာများကိုသာ ကျွန်ုပ်တို့လူသားများ အားထားသင့်သည်ဟု တွေးဆမိပါသည်။

“အုန်းသီးအတွင်း၊ ရေရှိခြင်းကို၊ စဉ်းစားနေသူ၊ တစ်ယောက်လူ” ဟူသော ကဗျာအတိုအစတစ်ပုဒ်ကို ကျွန်ုပ်ငယ်စဉ်က နှစ်သက်စွာရွတ်ဆိုခဲ့ဖူး၏။ သဘာဝ၏ ထူးခြားဆန်းကြယ်ပုံကို ဖော်ကျူးသည့် အနုပညာဖန်တီးချက်တစ်ခုဖြစ်သည်။ ကွမ်းသီးသာသာ အရွယ်မှစ၍ ဖွံ့ဖြိုးရင့်သန်လာခဲ့သော အုန်းသီးသည် အုန်းခွံ၊ အုန်းဆီ၊ အုန်းမှုတ်၊ အုန်းသီးအသားနှင့် အုန်းရည်တို့ဖြင့် ဖွဲ့စည်းထားသည်မှာ မိခင်သဘာဝ ရင်သွေးတစ်ဦးအဖြစ် ဓွေးထုတ်ပေးခြင်းဖြစ်သည်ဟု စေ့ငုမိသည်။



နိုဝင်ဘာလက လေ့လာရေးခရီးစဉ်အတွင်း မြန်မာနိုင်ငံ၏ ပတ်ဝန်းကျင်ထိန်းသိမ်းရေးလုပ်ငန်းများနှင့်ပတ်သက်၍ ကိုရီးယားပါမောက္ခများနှင့် နှီးနှောဖလှယ်ကြစဉ်။ (ခေတ်ပုံ-ကိုကြီး)

'သဘာဝ' ကို ဖွဲ့နွဲ့တင်စားသည့် ပုံခိုင်းချက်များကား သဘာဝကို ထိန်းသိမ်းစောင့်ရှောက်လိုသည့် အသိတရားကို နှိုးဆော်နိုင်သည်။ သမ္မာကျမ်းစာ၌ 'အေဒင်ဥယျာဉ်' (Garden of Eden) သည် သဘာဝကို ဥယျာဉ်နှင့်တင်စားခြင်းဖြစ်ပြီး (Nature as garden) ဟု ဆိုကြသည်။ သဘာဝကို အရင်းအမြစ်အဖြစ် တင်စားလိုသူများကမူ 'Nature as resource' ဟု ဆိုကြပြန်သည်။ ဓနရှင်ဝါဒအရ ဥစ္စာဓနများတိုးစေရန် သဘာဝအရင်းအမြစ်များကို သုံးစွဲအပ်၏ဆိုသော အယူအဆအပေါ် အခြေခံသည်။

သက်ရှိများအားလုံး၏ ဘဝဖြစ်တည်မှုကို ကာကွယ်စောင့်ရှောက်ပေးသည်မှာ သဘာဝသာလျှင်ဖြစ်သည်။ ယနေ့ကာလတွင် သဘာဝကိုထိန်းသိမ်းနိုင်ရန် သဘာဝပတ်ဝန်းကျင်ကို ပိုမိုအာရုံစိုက်လာကြသည်။

ကျွန်ုပ်တို့၏ကမ္ဘာကြီးသည် သဘာဝပတ်ဝန်းကျင်ပုံစံအမျိုးမျိုးဖြင့် ဇီဝမျိုးစုံလင်စွာ ဖွဲ့စည်းထားသည်ဟု မှတ်သားဖူးပါသည်။ သဘာဝအရတည်ရှိသော ကမ္ဘာကြီးကိုကြည့်လျှင် ပထဝီဝင်အရလည်းကောင်း၊ လတ္တီတွဒ်မျဉ်းပြိုင်အရလည်းကောင်း သဘာဝပတ်ဝန်းကျင်ပုံစံအမျိုးမျိုးကို တွေ့မြင်နိုင်သည်။

ဤနေရာ၌ ကျွန်ုပ်အနေဖြင့် သဘာဝဆိုင်ရာဒဿနအယူအဆများကို ဆွေးနွေးလိုရင်းမဟုတ်ပါ။ မိမိကျင့်လည်ရာ သဘာဝပတ်ဝန်းကျင် အစဉ်တိုးတက်

အောင် တစ်တပ်တစ်အား ပါဝင်ဆောင်ရွက်ကြရန် တိုက်တွန်းနှိုးဆော်လိုခြင်းသာဖြစ်သည်။

သဘာဝပတ်ဝန်းကျင် ယိုယွင်းလာသော ယနေ့ကာလတွင် သဘာဝပတ်ဝန်းကျင် ပြန်လည်နာလန်ထူလာအောင် လောကီနည်းပညာသစ်များ တီထွင်ဖော်ထုတ်လာကြသည်ကို တွေ့ရသည်။

သဘာဝပတ်ဝန်းကျင်ကို တိုးတက်စေလျက် ကမ္ဘာ့လူသားများ၏ လူနေမှုအဆင့်အတန်း မြင့်မားရေးအတွက် ကြိုးပမ်းအားထုတ်နေသော ပညာရှင်များကို ကျွန်ုပ်လေးစားမိသည်။ အားကျမိသည်။

သဘာဝပတ်ဝန်းကျင်အထောက်အကူပြု နည်းပညာသစ်တစ်ရပ်ကို ဥဒါဟရုဏ်ဆောင်ရွက်သော CdTe technology ဖြစ်သည်။ သဘာဝပတ်ဝန်းကျင်မပျက်နေရောင်ခြည်မှ စွမ်းအင်ထုတ်လုပ်နိုင်မည့် နည်းပညာဖြစ်ပြီး လျှပ်စစ်ဓာတ်အားရရှိရန်အတွက် အစားထိုးအရင်းအမြစ်အဖြစ် Photovoltaic (PV) cells ကို တီထွင်ဖော်ထုတ်နိုင်ခဲ့လေပြီ။

Cadmium telluride (CdTe) photovoltaics နည်းပညာသည် နေရောင်ခြည်ကို DC (Direct current) လျှပ်စစ်အဖြစ်သို့ ပြောင်းလဲပေးနိုင်ပါသည်။

သဘာဝပတ်ဝန်းကျင်အထောက်အကူပြု အခြားနည်းပညာသစ်တစ်ရပ်မှာ မျိုးဗီဇအင်ဂျင်နီယာ နည်းပညာဖြစ်သည်။ ဂေဟစနစ်အရ ပိုမိုတိုးတက်မှုရှိသော

စားနပ်ရိက္ခာနှင့် ကောက်ပဲသီးနှံများ ထုတ်လုပ်နိုင်ရေးကို ဦးတည်သည့် နည်းပညာတစ်ရပ်ဖြစ်သည်။ ဂေဟစနစ်နှင့် သဟဇာတရှိသော AGRO-technology ကို အားပေးမြှင့်တင်လျက် ရှိကြပါသည်။

ယနေ့ကာလ၌ ခေတ်စားလာနေသော အာကာသနည်းပညာ (Space technology) မှာလည်း ကျွန်ုပ်တို့ ကမ္ဘာကြီး၏ သဘာဝပတ်ဝန်းကျင်ကို ကယ်တင်ရန် ရည်မှန်းပါသည်။ ဥပမာဆိုရသော် သဘာဝဘေးအန္တရာယ်များကို ကာကွယ်နိုင်ရန် ဂြိုဟ်တုများအသုံးပြု၍ ကမ္ဘာကြီးကို လေ့လာစောင့်ကြည့်နိုင်ပါသည်။ ကမ္ဘာကြီးပူနွေးလာမှုနှင့်အတူ အစွန်းရောက်ရာသီဥတုဖြစ်စဉ်များကို ပိုမိုတွေ့မြင်လာရချိန်တွင် အာကာသနည်းပညာက လူသားတို့ကို အကျိုးပြုပေးလိမ့်မည်။

သဘာဝပတ်ဝန်းကျင် ညစ်ညမ်းမှုကို တားဆီးပေးမည့် နည်းပညာသစ်တစ်ရပ်မှာ သဘာဝပတ်ဝန်းကျင်ထိန်းသိမ်းရေး အင်ဂျင်နီယာပညာရပ် (Environmental engineering) ဖြစ်ပါသည်။ သဘာဝပတ်ဝန်းကျင် တိုးတက်စေရန် သိပ္ပံပညာနှင့် အင်ဂျင်နီယာပညာရပ်တို့ကို ပေါင်းစပ်ထားသည့် အတတ်ဖြစ်သည်။

လေထု၊ မြေထု၊ ရေထု သန့်ရှင်းရေးနှင့် ညစ်ညမ်းမှုရှိသောနေရာများကို သုတ်သင်ရှင်းလင်းနိုင်ရေးအတွက် သဘာဝပတ်ဝန်းကျင်ထိန်းသိမ်းရေး အင်ဂျင်နီယာများက ကြိုးပမ်းစွမ်းဆောင်လျက်ရှိကြသည်။

စွန့်ပစ်ပစ္စည်းစီမံခန့်ခွဲရေး ဘာသာရပ်နှင့်ပတ်သက်၍ နိုဝင်ဘာလအတွင်းက တောင်ကိုရီးယားနိုင်ငံသို့ လေ့လာရေးရောက်ရှိခဲ့ရာတွင် ကိုရီးယားပတ်ဝန်းကျင်ကော်ပိုရေးရှင်း (Korea Environment Corporation) မှ ပညာရှင်များနှင့် ဆုံစည်းခွင့်ရရှိခဲ့ပါသည်။

Keco သည် နိုင်ငံပိုင်အဖွဲ့အစည်းတစ်ရပ်ဖြစ်ပြီး ရေအရည်အသွေးတိုးတက်စေရေး၊ စွန့်ပစ်ပစ္စည်းစီမံခန့်ခွဲရေးနှင့် ဖန်လုံအိမ်အာနိသင် ဓာတ်ငွေ့လျှော့ချရေး စသည်တို့နှင့်သက်ဆိုင်သည့် စီမံကိန်းများအတွက် ပြည်သူပိုင်နှင့် ပုဂ္ဂလိကပိုင်ကဏ္ဍများကို ပေါင်းကူးပေးလျက်ရှိလေသည်။

သဘာဝမိခင်သည် ကမ္ဘာ့သူကမ္ဘာသား ရင်သွေးများ၏ ဖန်တီးရှင်ဖြစ်၏။ လူနှင့်သဘာဝ သဟဇာတဖြစ်စေမည့် နည်းပညာသစ်များကို ဝိသနာရီတို့တရားနှင့်အညီ တီထွင်ဖော်ထုတ်ကြခြင်းသည် မြင်းမိုရ်တောင်ဦးမကကျူးသည့် အနန္တကျေးဇူးရှင် သဘာဝမြတ်မိခင်အား တုပကွဲရိုကျိုးစွာဖြင့် ကျေးဇူးဆပ်ရာရောက်သည်ဟု ကျွန်ုပ်ယုံကြည်ပါသည်။ ။



# ရွှန်းတင်အဖွဲ့ အာဆီယံခရီးသွားလုပ်ငန်းဖို့ရပ်

အာဆီယံ(ASEAN)၏ မူလအစ အဖွဲ့အစည်း တစ်ခုအဖြစ် Association of Southeast Asia (ASA)ကို ၁၉၆၁ ခုနှစ်တွင် ဖိလစ်ပိုင်၊ မလေးရှား၊ ထိုင်းနိုင်ငံတို့မှ စတင်တည်ထောင်ခဲ့ကြပါသည်။ ယင်းနောက် ၁၉၆၇ ခုနှစ် ဩဂုတ် ၈ ရက်တွင် အင်ဒိုနီးရှား၊ မလေးရှား၊ ဖိလစ်ပိုင်၊ စင်္ကာပူနှင့် ထိုင်းနိုင်ငံ တို့သည် ဗန်ကောက်မြို့တွင် လက်မှတ်ရေးထိုးခဲ့သော အာဆီယံကြေညာစာတမ်းထုတ်ပြန်ကာ အာဆီယံ အဖွဲ့ကြီး(ASEAN)ကို ဖွဲ့စည်းတည်ထောင်ခဲ့ကြပါ သည်။ မြန်မာနိုင်ငံအနေဖြင့် ၁၉၉၇ ခုနှစ် ဇူလိုင် ၂၃ ရက်တွင် အာဆီယံအဖွဲ့ဝင်နိုင်ငံ ဖြစ်လာပါသည်။

အဖွဲ့ဝင်ဖြစ်ပြီး(၁၇)နှစ်အကြာ ပထမဦးဆုံးအကြိမ် အာဆီယံဥက္ကဋ္ဌတာဝန်ကို ၂၀၁၄ ခုနှစ်တွင် ထမ်းဆောင် ခဲ့ကာ ထိပ်သီးအစည်းအဝေးကြီးအပါအဝင် ဆက်စပ် အစည်းအဝေးပေါင်းများစွာကို အောင်မြင်စွာလက်ခံ ကျင်းပနိုင်ခဲ့သည်မှာ နိုင်ငံတော်အစိုးရနှင့် ဝန်ကြီးဌာန အသီးသီးမှ ဝန်ထမ်းများ၊ ပုဂ္ဂလိကကဏ္ဍအဖွဲ့အစည်း များ၊ ပြည်သူများအားလုံး၏ တက်ညီလက်ညှိဝမ်း ဝန်း ကြီးပမ်းဆောင်ရွက်မှု၏ ရလဒ်ဖြစ်သည်ကို မည်သူမျှ ငြင်းပယ်၍ မရနိုင်ပါ။

အာဆီယံ၏ အဓိကမဏ္ဍိုင်ကြီး(၃)ရပ်ဖြစ်သည့်-  
 - ပထမမဏ္ဍိုင်၊ အာဆီယံနိုင်ငံရေးနှင့် လုံခြုံရေး အသိုက်အဝန်း(APSC)  
 - ဒုတိယမဏ္ဍိုင်၊ အာဆီယံစီးပွားရေးအသိုက် အဝန်း(AEC)  
 - တတိယမဏ္ဍိုင်၊ အာဆီယံလူမှုရေးနှင့် ယဉ်ကျေးမှု အသိုက်အဝန်း(ASCC)

တို့ကို ပိုမိုတည်တံ့ခိုင်မြဲတိုးတက်အောင် အကောင် အထည်ဖော်ရာတွင် မိမိတို့နိုင်ငံအနေဖြင့် ကျရာတာဝန် ကို ကျေပွန်စွာထမ်းဆောင်နိုင်ခြင်းအား မြန်မာနိုင်ငံ သားတိုင်းမလွဲမသွေဝမ်းသာဂုဏ်ယူမိမည်မှာ မြေကြီး လက်ခတ်မလွဲပါ။

အာဆီယံနိုင်ငံများ အကွာရာစဉ်အလိုက် ကျင်းပလေ့ ရှိသည့်အစည်းအဝေးများနှင့် ပြုတစ်ရပ်အဖြစ် အာဆီယံ အာဆီယံနှင့်ဆွေးနွေးဖက်နိုင်ငံများ၏ ခရီးသွားလုပ်ငန်း ဝန်ကြီးအဆင့် အစည်းအဝေးများ၊ ခရီးသွားလုပ်ငန်း အာဏာပိုင်အဖွဲ့အစည်းအဝေး၊ ဆက်စပ်အစည်းအဝေး များနှင့် အာဆီယံခရီးသွားလုပ်ငန်းပြပွဲ-၂၀၁၅ (ASEAN Tourism Forum 2015)ကို ၂၀၁၅ ခုနှစ် ဇန်နဝါရီ လတွင် လက်ခံကျင်းပရမည်ဖြစ်ပါသည်။ ဒေသတွင်း အရေးပါသော အစည်းအဝေးများနှင့် အခမ်းနားဆုံး ကျင်းပလေ့ရှိသော အာဆီယံခရီးသွားလုပ်ငန်းပြပွဲကြီး ဖြစ်ပါသည်။

အာဆီယံခရီးသွားလုပ်ငန်း ဖိုရမ်ကျင်းပခြင်းသည် ဧည့်ဝန်ဆောင်မှု အကောင်းဆုံးနှင့် ယဉ်ကျေးမှုအမွေ အနှစ်များထွန်းကားရာ အာဆီယံဒေသအား တပေါင်း တစည်းတည်းသော ခရီးစဉ်ဒေသတစ်ခုအဖြစ် မြှင့်တင် ဆောင်ရွက်သည့် ဒေသတွင်းပူးပေါင်းဆောင်ရွက်မှု တစ်ခုဖြစ်ပါသည်။

အာဆီယံအဖွဲ့ဝင်နိုင်ငံများအကြား အလှည့်ကျ ကျင်းပသော အာဆီယံခရီးသွားလုပ်ငန်းဖိုရမ်တွင် ရည်ရွယ်ချက်(၅)ရပ်ရှိပါသည်-

- (၁) အာဆီယံဒေသအားဆွဲဆောင်မှုရှိပြီး စိတ်ဝင် စားဖွယ်ကောင်းသော ခရီးစဉ်ဒေသတစ်ခု အဖြစ် မြှင့်တင်ရန်
- (၂) အာရှပစိဖိတ်ဒေသအတွင်း အမြင့်ဆုံးယှဉ်ပြိုင် နိုင်စွမ်းရှိသော ခရီးစဉ်ဒေသတစ်ခုဖြစ် ကြောင်း အများပြည်သူသိရှိရေး မြှင့်တင် ဆောင်ရွက်ရန်
- (၃) အာဆီယံအဖွဲ့ဝင်နိုင်ငံများသို့ ခရီးသွားများ ပိုမိုရောက်ရှိရေး ဆွဲဆောင်ရန်
- (၄) အာဆီယံဒေသတွင်း ခရီးသွားလုပ်ငန်း မြှင့်တင်ရန်
- (၅) အာဆီယံခရီးသွားလုပ်ငန်းအောက်ရှိ ကဏ္ဍ ခွဲများအတွင်း ပူးပေါင်းဆောင်ရွက်မှု ပိုမို ခိုင်မာစေရန် ရည်ရွယ်၍ ကျင်းပခြင်းဖြစ်ပါ သည်။

အာဆီယံခရီးသွားလုပ်ငန်းဖိုရမ် ပေါ်ပေါက်လာ

ရခြင်းသမိုင်းကြောင်းကို ငဲ့စောင်းကြည့်လိုက်လျှင် စိတ်ဝင်စားဖွယ်ကောင်းလှပါသည်။ အာဆီယံခရီးသွား လုပ်ငန်းဖိုရမ်ကို ၁၉၈၁ ခုနှစ်တွင် စတင်ခဲ့ပြီး အာဆီယံ ဒေသတွင်းခရီးသွားလုပ်ငန်း ဖွံ့ဖြိုးတိုးတက်လာမှုအတွက် အဓိကမောင်းနှင်အားတစ်ခု ဖြစ်ခဲ့ပါသည်။ (၁၀)ခုနှစ် သုံးခု ကျော်လွန်အောင် အစိုးရကဏ္ဍနှင့် ပုဂ္ဂလိကကဏ္ဍ အဖွဲ့အစည်းများက အာဆီယံဒေသသည် ကမ္ဘာ့အကောင်းဆုံး ခရီးစဉ်ဒေသတစ်ခုအဖြစ်သို့ အစဉ်တစိုက် တိုးမြှင့်နိုင်ရေး အတွက် နှစ်စဉ်အာဆီယံခရီးသွားလုပ်ငန်းဖိုရမ်သို့ လာရောက် ဆွေးနွေးခြင်း၊ သုံးသပ်ခြင်း၊ နည်းဗျူဟာများချမှတ်ခြင်းတို့ကို ဆောင်ရွက်ခဲ့ခြင်းဖြစ်ပါသည်။

ပထမဆုံး အာဆီယံခရီးသွားလုပ်ငန်းဖိုရမ်ကို ၁၉၈၁ ခုနှစ်တွင် မလေးရှားနိုင်ငံက လက်ခံကျင်းပပေးခဲ့ပြီး ၎င်း ဖိုရမ်သည် ဒေသတွင်းနိုင်ငံများအတွက် ယေဘုယျအခြေ အနေကောင်းတစ်ရပ်ရရှိရန် အချင်းချင်းပူးပေါင်း ဆောင်ရွက်လိုမှု၏ပြယုဂ်တစ်ခုဖြစ်ခဲ့ပါသည်။ ထိုအချိန်မှ စတင်၍ အာဆီယံ၏ စီးပွားရေးအခြေအနေမှာ အချိန် အဟုန်ဖြင့်တိုးတက်လာခဲ့ပြီး မတူကွဲပြားသည့် ယဉ်ကျေးမှု မျိုးစုံနှင့် အာဆီယံ၏အရည်အသွေးကို မေ့မရနိုင်သည့် အပန်းဖြေခရီးစဉ်ဒေသတစ်ခုအဖြစ် နိုင်ငံတကာမှအသိ အမှတ်ပြုလာခဲ့ပါသည်။ ၂၀၁၄ ခုနှစ်တွင် ကမ္ဘာ့အနှံ့ခရီး သွားလာကြသည့် ဧည့်သည်အရေအတွက် ၁၀၈၇ သန်း အနက် ၉၉ ဒသမ ၂ သန်းမှာ အာဆီယံနိုင်ငံများသို့ လာရောက်လည်ပတ်ခဲ့ကြပါသည်။

အာဆီယံခရီးသွားလုပ်ငန်းဖိုရမ်မှ ဒေသတွင်းခရီးသွား အရေအတွက်ကို ကမ္ဘာလှည့်ခရီးသွားဦးရေသာမက အာဆီယံနိုင်ငံများအတွင်း ခရီးသွားဦးရေကိုပါ မှတ်တမ်း ပြုစုရန် ဦးဆောင်ခဲ့ပါသည်။ ထို့အပြင် အာဆီယံခရီးသွား လုပ်ငန်းဖိုရမ်၏ အဓိက ဦးဆောင်ဦးရွက်ပြုမှုတစ်ရပ်မှာ အာဆီယံခရီးသွားနှစ် ၁၉၉၂ ဖြစ်ပါသည်။ အင်ဒိုနီးရှား နိုင်ငံတွင် ၁၉၉၂ ခုနှစ်၌ ကျင်းပသည့် အာဆီယံ ခရီးသွားလုပ်ငန်းဖိုရမ်တွင် “VISIT ASEAN YEAR 1992” ကို ထိုစဉ်က အာဆီယံအဖွဲ့ဝင်နိုင်ငံများဖြစ်သည့် ဘရူနိုင်း၊ အင်ဒိုနီးရှား၊ မလေးရှား၊ ဖိလစ်ပိုင်၊ စင်္ကာပူနှင့် ထိုင်းနိုင်ငံတို့ကို စိတ်ဝင်စားဖွယ်ရာသို့လှည့် ခရီးစဉ် ဒေသအဖြစ် မြှင့်တင်ရန် ရည်ရွယ်ကျင်းပခဲ့ပါသည်။

အာဆီယံ(၁၀)နိုင်ငံ၏နိုင်ငံတော်အစိုးရနှင့် ပုဂ္ဂလိက ကဏ္ဍတို့ လက်တွဲပူးပေါင်းဆောင်ရွက်မှုဖြင့် ရေရှည်တည်တံ့ ခိုင်မြဲသည့် ခရီးသွားလုပ်ငန်းတစ်ရပ်စဉ်ဆက်မပြတ် တိုးတက်မှုရရှိအောင် ဆောင်ရွက်နိုင်ခဲ့ခြင်းဖြစ်ပါသည်။ ၁၉၉၇ ခုနှစ် အာရှစီးပွားရေးပျက်ကပ်၊ ၂၀၀၄ ခုနှစ် ဆူနာမီမုန်တိုင်း၊ ၂၀၀၅ ခုနှစ် အင်ဒိုနီးရှားနိုင်ငံ ဘာလီ ကျွန်းပေါက်ကွဲမှု၊ ၂၀၀၈ ခုနှစ် မြန်မာနိုင်ငံ နာဂစ် မုန်တိုင်း စသည့် ဒေသတွင်းစိန်ခေါ်မှုများကို ရင်ဆိုင်ရာ၌ မိမိတို့၏ ကိုယ်ပိုင်ဗဟုသုတပြုပြင်မှုဖြင့် ယဉ်ကျေးမှုအဖွဲ့ဖုံ တို့ကို ခရီးသွားကဏ္ဍမှတစ်ဆင့်နိုင်ငံတကာနှင့်ဖလှယ်ခြင်း ဖြင့် အကျိုးအမြတ်ရရှိအောင်ဆောင်ရွက်ခြင်း၊ မိမိတို့အဖွဲ့ ဝင်နိုင်ငံများအကြား အကျိုးတူပူးပေါင်းဆောင်ရွက်ခြင်း၊ အတွေ့အကြုံဖလှယ်ခြင်းများဖြင့် အာဆီယံနိုင်ငံများ အားလုံး မားမားမတ်မတ်တည်ခဲ့ကြပါသည်။

မြန်မာနိုင်ငံ၏ခရီးသွားလုပ်ငန်းဖွံ့ဖြိုးတိုးတက်မှုကို လေ့လာကြည့်လျှင်နိုင်ငံခြားသားဧည့်သည်များအတွက် လည်ပတ်လေ့လာဖွယ်ရာများပေါ်ကြွယ်ဝခြင်းနှင့် နိုင်ငံတော် အစိုးရ၏ ထင်ရှားသောပြုပြင်ပြောင်းလဲမှုများကြောင့် ခရီးသွားလုပ်ငန်းဖွံ့ဖြိုးတိုးတက်မှုမှာ ၂၀၁၂ ခုနှစ်မှစ၍ သိသိသာသာတိုးတက်မှုရှိလာခဲ့သည်မှာလည်း အားလုံး အသိပင်ဖြစ်ပါသည်။ မြန်မာနိုင်ငံသို့ ၂၀၁၄ ခုနှစ်တွင် နိုင်ငံခြားသားခရီးသွားဧည့်သည် ၂ ဒသမ ၀၄ သန်း ရောက်ရှိခဲ့ပြီး ယခင်နှစ်ထက် ၉၃ ရာခိုင်နှုန်း အရှိန် အဟုန်ဖြင့် တိုးတက်မှုရရှိခဲ့ပါသည်။ ၂၀၁၄ ခုနှစ်တွင် နိုင်ငံခြားသားခရီးသွားဧည့်သည် သုံးသန်းရောက်ရှိရန် မျှော်မှန်းဆောင်ရွက်ခဲ့ပါသည်။

မြန်မာခရီးသွားလုပ်ငန်း ဖွံ့ဖြိုးတိုးတက်ရေးတွင် အဓိက တာဝန်ယူဆောင်ရွက်နေသည့် ဟိုတယ်နှင့် ခရီးသွားလာ ရေးလုပ်ငန်းဝန်ကြီးဌာနအနေဖြင့် ဘက်ပေါင်းစုံမှ စတိုက် မတ်မတ်ကြိုးစားဆောင်ရွက်လျက်ရှိပါသည်။ ခေတ် အဆက်ဆက်ပေါ်ပေါက်ဖူးသော အနာဂတ်မြန်မာ နိုင်ငံ၏ ကမ္ဘာလှည့်ခရီးသွားလုပ်ငန်း ဖွံ့ဖြိုးတိုးတက်မှု

## မျိုးမြင့်သန်း(မန်းစက်မြေ)

ဆိုင်ရာလမ်းပြမြေပုံအဖြစ် ခံယူကျင့်သုံးသွားမည့် “ခရီးသွား လုပ်ငန်းပင်မစီမံကိန်း (၂၀၁၃-၂၀၂၀)”အား နိုင်ငံတကာ ကျွမ်းကျင်ပညာရှင်များ၏ပါဝင်မှုဖြင့် ရေးဆွဲခဲ့ပြီးဖြစ်ပါ သည်။ ခရီးသွားလုပ်ငန်းဖြင့် မြန်မာနိုင်ငံအား ပိုမိုကောင်းမွန် သောနေရာတစ်ခုဖြစ်စေရန် ရည်ရွယ်ပြီး အလုပ်အကိုင် ပိုမိုဖန်တီးရေး၊ ကောင်းမွန်၍ ကြီးမားသော စီးပွားရေးအခွင့် အလမ်းကောင်းများ ပိုမိုရရှိရေး၊ သဘာဝသယံဇာတများနှင့် ယဉ်ကျေးမှုအမွေအနှစ်များ ထိန်းသိမ်းဆောင်ရွက်ရေး၊ ကွဲပြားသော ယဉ်ကျေးမှုတို့ မျှဝေခံစားစေရေးတို့အတွက် တာဝန်သိသော ခရီးသွားလုပ်ငန်းအားဖြင့် ပံ့ပိုးပေးရမည် ဖြစ်ပါသည်။ “တာဝန်သိခရီးသွား လုပ်ငန်းမူဝါဒ” ကိုလည်း ထုတ်ပြန်ခဲ့ပြီး ဖြစ်ပါသည်။ အလားတူ ဒေသခံများ၏ ချမ်းသာကြွယ်ဝမှုကို ဖန်တီးပေးနိုင်ရန်၊ နိုင်ငံတစ်နံ တစ်လျားတွင်ရှိသည့် တိုင်းရင်းသားလူမျိုးစုအားလုံး၊ လူမှု အဖွဲ့အစည်းအားလုံးပါဝင်ကြရန် “မြန်မာနိုင်ငံခရီးသွား လုပ်ငန်းတွင် လူမှုအဖွဲ့အစည်းများ ပါဝင်ဆောင်ရွက်ရေး မူဝါဒ”ကိုလည်း ချမှတ်ပြီးဖြစ်ပါသည်။

ကမ္ဘာ့ခရီးသွား လုပ်ငန်းအဖွဲ့ချုပ်(WTO)သို့ ၂၀၁၂ ခုနှစ်တွင် ပြန်လည် ဝင်ရောက်ခဲ့ပြီးကမ္ဘာ့ခရီးသွားလုပ်ငန်းနေ့အခမ်းအနား များအား ၂၀၁၂ ခုနှစ် စက်တင်ဘာ ၂၇ ရက်မှစ၍ ခမ်းနားစွာကျင်းပနိုင်ခဲ့ပါသည်။ Eco Tourism ဆိုင်ရာ မူဝါဒများချမှတ်နိုင်ရေး မဟာဗျူဟာများရေးဆွဲနိုင်ရေး အတွက်လည်း ပြည်တွင်းပြည်ပကျွမ်းကျင်ပညာရှင်များ နှင့် စီမံဆောင်ရွက်လျက်ရှိပြီး ယင်းအာဆီယံခရီးသွား လုပ်ငန်းဖိုရမ်အတွင်း စတင်ထုတ်ဖော်ဖြန့်ချိတော့မည်ဖြစ်ပါ သည်။

အတိတ်ကာလက ခရီးသွားလုပ်ငန်းကိုအလေးထား ဦးစားမပေးခဲ့ခြင်း၊ ယင်းလုပ်ငန်းဖွံ့ဖြိုးမှုမရှိခဲ့ခြင်းကြောင့် တစ်ဝက်တစ်ပျက်နှင့် ရပ်တန့်ခဲ့ပြီး ခြံဆောင်သောပိတ်ကျော ခိုင်းထားခဲ့ကြသော နိုင်ငံခြားရင်းနှီးမြှုပ်နှံမှုဟိုတယ်လုပ်ငန်း များကို ပြန်လည်နိုးထအကောင်အထည်ဖော်လာကြ စေရေး၊ မြေစမ်းခရမ်းပျိုးလာကြသော ပြည်တွင်းပြည်ပ ဟိုတယ်လုပ်ငန်းများကိုရဲရဲကြီး မျိုးစေ့ချစိုက်ပျိုးလာကြရေး အတွက် သာမန်ထက်ထူးကဲသောညှိနှိုင်းမှု၊ ပိုမိုမူ ဦးဆောင်မှု များပေးခြင်းကြောင့် အနာဂတ်ခရီးသွားလုပ်ငန်း၏ဖွံ့ဖြိုး မှုရောင်ခြည်ထွန်းလင်းမှုကို တွေ့ဝေမှုကင်းစွာဖြင့်မြင်တွေ့ လာကြသော လုပ်ငန်းရှင်များ တစ်နေ့တခြားတိုးတက် များပြားလာသည်မှာ မျက်မြင်ကိုယ်တွေ့ပင် ဖြစ်ပေသည်။

မြန်မာနိုင်ငံသို့ လာရောက်လည်ပတ်သည့် ခရီးသွား ဧည့်သည်များ စတင်ရောက်ရှိသည်မှ ပြန်လည်ထွက်ခွာ သည်အထိ အဆင်ပြေချောမွေ့ရေးအတွက် ဆက်စပ် ဝန်ကြီးဌာနများနှင့် စဉ်ဆက်မပြတ် ညှိနှိုင်းစီမံဆောင်ရွက် ပေးသကဲ့သို့ နိုင်ငံတော်၏ ဦးစားပေးလုပ်ငန်းစဉ် (၇) ရပ် တွင် အမှတ်စဉ်(၅)အနေဖြင့် သတ်မှတ်တာဝန်ပေးအပ်ခဲ့ ပါသည်။ ခရီးသွားလုပ်ငန်းသည် ကုမ္ပဏီကြီးများမှအစ လမ်းဘေးဈေးသည်အဆုံး ဆင့်ပွားအကျိုးသက်ရောက်မှု ရှိပြီး ခရီးသွားလုပ်ငန်းမှရရှိသည့် ဝင်ငွေစုစုပေါင်း၏ ၂၆ ရခိုင်နှုန်းသာ နိုင်ငံတော်အစိုးရအဖွဲ့အစည်းများမှ ရရှိကာ ၇၄ ရာခိုင်နှုန်းမှာ ပုဂ္ဂလိကကဏ္ဍပြည်သူလူထုမှ ရရှိပါသည်။ ၂၀၁၃ ခုနှစ်တွင် တစ်နိုင်ငံလုံး စုစုပေါင်း လုပ်သားအင်အား၏ ၁ ဒသမ ၂ ရာခိုင်နှုန်း လုပ်သားဦးရေ ၃၃၈၅၀၀ မှာ ခရီးသွားလုပ်ငန်းကဏ္ဍ၏ တိုက်ရိုက်လုပ် သားအင်အားများဖြစ်ပြီး ၂၀၁၄ ခုနှစ်တွင် ၁၂ ရာခိုင်နှုန်း တိုးတက်လာနိုင်ကြောင်း၊ တစ်နိုင်ငံလုံးစုစုပေါင်း လုပ်သား အင်အား၏ ၃ ရာခိုင်နှုန်းရှိသော လုပ်သားဦးရေ ၈၂၅၅၀၀ မှာ ခရီးသွားလုပ်ငန်းကဏ္ဍ၏ သွယ်ဝိုက်ပတ်သက်သည့် လုပ်သားအင်အားများဖြစ်ပြီး ၂၀၁၄ ခုနှစ်တွင် ၆ ဒသမ ၅ ရာခိုင်နှုန်းတိုးတက်လာနိုင်ကြောင်း၊ World Travel & Tourism Council (WTTC)၏ ထုတ်ပြန်ချက်များတွင် လေ့လာတွေ့ရှိရပါသည်။ အလုပ်အကိုင်အခွင့်အလမ်းများ ပေါ်ပေါက်စေနိုင်ပြီး ဆင်းရဲနွမ်းပါးမှုလျော့ချရေးကို အထောက်အကူပြုနိုင်သဖြင့် နိုင်ငံတော်၏ ဦးစားပေး ကဏ္ဍကြီး (၇)ရပ်တွင် ထည့်သွင်းပေးအပ်သည့်တာဝန်ကို ဦးလည်မသုန်ကျေပွန်အောင် ကြိုးပမ်းထမ်းရွက်ရသည်မှာ လွန်စွာ လုံ့လဝီရိယစိုက်ထုတ်လုပ်ကိုင်ရပါသည်။



ယခုလည်းဟိုတယ်နှင့် ခရီးသွားလာရေးလုပ်ငန်း ဝန်ကြီးဌာနမှ အဓိကတာဝန်ယူ၍ အာဆီယံခရီးသွား လုပ်ငန်းဝန်ကြီးအစည်းအဝေးများ၊ ဆက်စပ်အစည်း အဝေးများနှင့် အာဆီယံခရီးသွားလုပ်ငန်းဖိုရမ်-၂၀၁၅ ကို ၂၀၁၅ ခုနှစ် ဇန်နဝါရီ ၂၂ ရက်မှ ၂၉ ရက်အထိ မြန်မာနိုင်ငံကအိမ်ရှင်အဖြစ် နေပြည်တော်မြန်မာ အပြည်ပြည်ဆိုင်ရာကုန်ပစ္စည်းရင်းပတ်ဌာန (MICC) အမှတ်(၁)နှင့်အမှတ်(၂)တို့တွင် လက်ခံကျင်းပမည်ဖြစ် ကာ ၎င်းဖိုရမ်သည်(၃၄)ကြိမ်မြောက် ကျင်းပမည့် ဖိုရမ်ဖြစ်ပါသည်။

အာဆီယံခရီးသွားလုပ်ငန်းဖိုရမ်တွင် အာဆီယံ ခရီးသွားလုပ်ငန်း အာဏာပိုင်အဖွဲ့အစည်းအဝေးနှင့် ဆက်စပ်အစည်းအဝေးများ၊ အာဆီယံခရီးသွားလုပ်ငန်း ဝန်ကြီးများအစည်းအဝေးနှင့် ဆက်စပ်အစည်းအဝေး များ၊ အာဆီယံဟိုတယ်နှင့် ခရီးသွားလုပ်ငန်းဆိုင်ရာ ပုဂ္ဂလိကအသင်းအဖွဲ့အစည်းအဝေးများနှင့် အာဆီယံ ခရီးသွားလုပ်ငန်းပြပွဲတို့ပါဝင်ပါသည်။ အဆိုပါဖိုရမ်နှင့် အစည်းအဝေးများသို့ အာဆီယံ(၁၀)နိုင်ငံမှ ခရီးသွား လုပ်ငန်းဆိုင်ရာဝန်ကြီးများ၊ အာဆီယံနှင့်ဆွေးနွေးဖက် တရုတ်၊ ဂျပန်၊ ကိုရီးယား၊ အိန္ဒိယ၊ ရုရှားနိုင်ငံများမှ ခရီးသွားလုပ်ငန်းဝန်ကြီးများ၊ ညွှန်ကြားရေးမှူးချုပ်များ နှင့် အဆင့်မြင့်အရာရှိကြီးများ၊ ခရီးသွားလုပ်ငန်းဆိုင်ရာ ပုဂ္ဂလိကအသင်းအဖွဲ့များ၊ ဟိုတယ်နှင့်ခရီးသွားလုပ်ငန်း ရှင်များ၊ အဓိက ဈေးကွက်များမှ ခရီးစဉ်ဝယ်ယူသူများ၊ ရောင်းချသူများနှင့် သတင်းမီဒီယာများ စုစုပေါင်းဦးရေ ၁၅၀၀ကျော် တက်ရောက်ကြမည်ဖြစ်ပါသည်။

အာဆီယံခရီးသွားလုပ်ငန်းဖိုရမ်-၂၀၁၅ ၏ ဆောင်ပုဒ် မှာ “ASEAN : Tourism Towards Peace, Prosperity and Partnership” “အာဆီယံ-ငြိမ်းချမ်း ဝေစည်၊ တွဲလက်ညှိ ခရီးသွားလုပ်ငန်းဖြင့် အရောက်လှမ်းချီ” ဟူ၍ ဖြစ်ပါသည်။

အဆိုပါ အာဆီယံခရီးသွားလုပ်ငန်းဖိုရမ်အား ဟိုတယ်နှင့် ခရီးသွားလာရေးလုပ်ငန်းဝန်ကြီးဌာနမှ တာဝန်ယူကျင်းပရာတွင် မြန်မာနိုင်ငံခရီးသွားလုပ်ငန်း အဖွဲ့ချုပ်မှ စည်းရုံးလှုံ့ဆော်ဆောင်ရွက်ပေးပြီး အုပ်ချုပ်မှု ကိုစွဲရပ်များတွင် MP Singapore Pte Ltd. နှင့် Myanmar Ventures Group တို့မှ ကူညီဆောင်ရွက် ပေးကြပါသည်။ အာဆီယံ(၁၀)နိုင်ငံမှ ခရီးသွားပြခန်း ပေါင်း ၄၇၈ ခန်း ပြသကြမည်ဖြစ်ပြီး အိမ်ရှင်မြန်မာ နိုင်ငံ၏ ဟိုတယ်နှင့်ခရီးသွားလုပ်ငန်းရှင်များမှ အများဆုံး ပါဝင်ပြသခွင့် ရရှိမည်ဖြစ်ပါသည်။ မြန်မာနိုင်ငံမှ ခရီး သွားလုပ်ငန်းရှင်များအနေဖြင့် အခြားနိုင်ငံများသို့ သွား ရောက်ပြသရသည်ထက် ကုန်ကျစရိတ်ပိုမိုသက်သာခွင့် ရှိခြင်း၊ မိမိတို့ကုမ္ပဏီမှ တာဝန်ယူဆောင်ရွက်ပေးလျက် ရှိသည့် ခရီးစဉ်ဒေသများနှင့်ပတ်သက်၍ ခင်းကျင်း ပြသကာ ပြည်ပကုမ္ပဏီများသို့ ရောင်းချနိုင်ခြင်း စသည့် အကျိုးကျေးဇူးများစွာ ရရှိမည်ဖြစ်ပါသည်။

ယင်းဖိုရမ်အောင်မြင်စွာ ကျင်းပနိုင်ရေးအတွက် ဟိုတယ်နှင့် ခရီးသွားလာရေးလုပ်ငန်းဝန်ကြီးဌာန အနေဖြင့် ပြည်ထောင်စုအစိုးရအဖွဲ့၏လမ်းညွှန်မှု၊ အမျိုးသားခရီးသွားလုပ်ငန်း ဖွံ့ဖြိုးတိုးတက်ရေးဗဟို ကော်မတီ၏ကြီးကြပ်မှုတို့ဖြင့် အချိန်လုံလောက်စွာ ကြိုတင်ရယူပြင်ဆင်ခဲ့ပြီး အာဆီယံခရီးသွားလုပ်ငန်း အစည်းအဝေးများနှင့် ၂၀၁၅ ခုနှစ် အာဆီယံခရီးသွား လုပ်ငန်းပြပွဲကျင်းပရေးဦးစီးကော်မတီ၊ လုပ်ငန်းကော် မတီနှင့် ဆက်စပ်မတ် ၁၃ ခုအား ဆက်စပ်ဝန်ကြီးဌာန များ၊ ဆက်စပ်ပုဂ္ဂလိကအသင်းအဖွဲ့ များပါဝင်၍ဖွဲ့စည်း ဆောင်ရွက်လျက်ရှိပါသည်။



ပြည်တွင်းရေးရာ

**ဆောက်လုပ်ရေးဝန်ကြီးဌာန မြို့ရွာနှင့် အိုးအိမ်ပွံ့ပြုံးရေးဦးစီးဌာနမှ တိုင်းဒေသကြီးနှင့် ပြည်နယ်များတွင် ဆောင်ရွက်ပြီး/ဆောင်ရွက်ဆဲ/ ဆောင်ရွက်ရန် လျာထားသည့် တန်ဖိုးနည်းနှင့် တန်ဖိုးသင့်အိမ်ရာစီမံကိန်းများ**

၂၀၁၃-၂၀၁၄ ဆောင်ရွက်ပြီးစီမံကိန်းများ

စဉ်	မြို့နယ်	စီမံကိန်းအမည်	ဆ/ဦးအမျိုးအစား	ဆ/ဦးလုံးရေ	အိမ်ခန်းယူနစ်ပေါင်း
၁	သယံဇာတ	ကြီးပွားရေးအိမ်ရာ	၄ခန်းတွဲ ၄ထပ်	၁၃ လုံး	၂၀၈ ခန်း
၂	မ/ဥက္ကလာပ	ဝေပုလ္လအိမ်ရာစီမံကိန်း	၂ခန်းတွဲ ၄ ထပ်	၉ လုံး	၈၀ ခန်း
၃	ရန်ကင်း	ရန်ကင်းအိမ်ရာစီမံကိန်း	၄ခန်းတွဲ ၆ထပ်	၁၂ လုံး	၂၈၈ ခန်း
၄	လှိုင်သာယာ	ရွှေလင်ပန်းအပိုင်း(၁)	၆ခန်းတွဲ ၄ထပ်	၃၂ လုံး	၇၆၈ ခန်း
၅	ရွှေပြည်သာ	စက်မှုဇုန်(၃)အိမ်ရာ	၆ခန်းတွဲ ၃ထပ်	၉ လုံး	၁၄၄ ခန်း
၆	လှိုင်သာယာ	ရွှေလင်ပန်းစက်မှုဇုန်အိမ်ရာ	၂ခန်းတွဲ ၄ထပ်	၂၃ လုံး	၁၈၄ ခန်း
ပေါင်း				၉၈ လုံး	၁၆၇၂ ခန်း

ကြီးပွားရေးအိမ်ရာစီမံကိန်း



ရွှေလင်ပန်းတန်ဖိုးနည်းအိမ်ရာ

ဝေပုလ္လအိမ်ရာစီမံကိန်း



ရွှေလင်ပန်းစက်မှုဇုန် Commercial Area တွင် Shop House

ရန်ကင်းပွံ့ပြုံးရေးအိမ်ရာစီမံကိန်း



ရွှေပြည်သာမြို့နယ် စက်မှုဇုန်အပိုင်း(၃) Commercial Area တွင် Shop House



၂၀၁၄-၂၀၁၅ ဆောင်ရွက်ဆဲစီမံကိန်းများ

၁	ဒဂုံမြောက်	အနော်ရထာအိမ်ရာ	၄ ခန်းတွဲ ၅ ထပ်	၆ လုံး	၁၂၄ ခန်း
၂	မ/ဥက္ကလာပ	ရွှေပေါက်ကံ(၁၄)အိမ်ရာ	၈ ခန်းတွဲ ၄ ထပ်	၂၆ လုံး	၆၂၀ ခန်း
၃	မ/ဥက္ကလာပ	ဘောဂဗလအိမ်ရာ	၄ ခန်းတွဲ ၄ ထပ်	၅ လုံး	၈၀ ခန်း
၄	မ/ဥက္ကလာပ	ဝေဘာဂီအိမ်ရာစီမံကိန်း	၂ ခန်းတွဲ ၃ ထပ်	၆ လုံး	၃၆ ခန်း
၅	လှိုင်သာယာ	ရွှေလင်ပန်းအပိုင်း(၂)	၈ ခန်းတွဲ ၄ ထပ် ၄ ခန်းတွဲ ၄ ထပ်	၁၄ လုံး ၃ လုံး	၄၄၈ ခန်း ၄၈ ခန်း
၆	လှိုင်သာယာ	ရွှေလင်ပန်းအပိုင်း(၃)	၆ ခန်းတွဲ ၄ ထပ်	၂၁ လုံး	၅၀၄ ခန်း
၇	လှိုင်သာယာ	ထီးလှိုင်ရှင်အိမ်ရာ	၂ ခန်းတွဲ ၄ ထပ်	၄၂ လုံး	၅၇၆ ခန်း
၈	လှိုင်သာယာ	ရွှေလင်ပန်းစက်မှုဇုန်အိမ်ရာ	၄ ခန်းတွဲ ၄ ထပ်	၇ လုံး	၁၁၂ ခန်း
၉	ရွှေပြည်သာ	စက်မှုဇုန်(၃)အိမ်ရာ	၄ ခန်းတွဲ ၅ ထပ်	၁၈ လုံး	၃၂၀ ခန်း
၁၀	မန္တလေး	မြရည်နန္ဒာအိမ်ရာအပိုင်း(၁)	၄ ခန်းတွဲ ၄ ထပ်	၂၇ လုံး	၄၃၂ ခန်း
၁၁	မုံရွာ(စစ်ကိုင်း)	နန္ဒဝန်တန်ဖိုးမျှတအိမ်ရာ	၈ ခန်းတွဲ ၄ ထပ်	၂၂ လုံး	၇၀၄ ခန်း
၁၂	မုံရွာ(စစ်ကိုင်း)	စံပယ်အိမ်ရာစီမံကိန်း	၁၂ ခန်းတွဲ ၅ ထပ်	၁၄ လုံး	၈၄၀ ခန်း
၁၃	သာကေတ	Water Front Villa(2)	၂ ခန်းတွဲ ၃ ထပ်	၃ လုံး	၂၆ ခန်း
၁၄	ဒဂုံဆိပ်ကမ်း	ယုဇနအပိုင်း(၁)အိမ်ရာ	၆ ခန်းတွဲ ၄ ထပ်	၃၀ လုံး	၈၆၄ ခန်း
၁၅	ဒဂုံဆိပ်ကမ်း	ယုဇနအပိုင်း(၂)အိမ်ရာ	၈ ခန်းတွဲ ၄ ထပ်	၃၇ လုံး	၁၀၀၈ ခန်း
၁၆	ဒဂုံဆိပ်ကမ်း	ကနောင်အိမ်ရာ	၈ ခန်းတွဲ ၄ထပ်	၃၂ လုံး	၈၅၂ ခန်း
၁၇	ဒဂုံတောင်	ပုလဲမွန်တန်ဖိုးသင့်အိမ်ရာ	၂ ခန်းတွဲ ၄ ထပ်	၁၉ လုံး	၂၇၂ ခန်း
၁၈	ဒဂုံဆိပ်ကမ်း	ရတနာ-ဧရာဝတီအိမ်ရာ	၂၄ ခန်းတွဲ ၁၈ ထပ်	၂၅ လုံး	၁၀၈၀၀ ခန်း
၁၉	မကွေး	ချမ်းမြေ့သာယာအိမ်ရာ	၄ ခန်းတွဲ ၄ ထပ် ၈ ခန်းတွဲ ၄ ထပ် ၄ ခန်းတွဲ ၃ ထပ်	၈ လုံး ၄ လုံး ၄ လုံး	၁၂၈ ခန်း ၁၂၈ ခန်း ၄၈ ခန်း
ပေါင်း				၃၇၃ လုံး	၁၈၉၇၀ ခန်း

ရွှေပေါက်ကံ(၁၄)ရပ်ကွက်တန်ဖိုးနည်းအိမ်ရာစီမံကိန်း



ဘောဂဗလအိမ်ရာစီမံကိန်း



ပြည်တွင်းရေးရာ

★ ကျောပိုးမှ

ကရင်တပ်မတော် (DKBA)မှ စောမိုးရွှေ၊ မွန်ပြည်သစ်ပါတီ (NMSF) ဗဟိုကော်မတီဝင် နိုင်ဟံသာဘွဲ့ခိုင်း၊ မြန်မာနိုင်ငံလုံးဆိုင်ရာ ကျောင်းသားဒီမိုကရက်တစ်တပ်ဦး (ABSDF) ဥက္ကဋ္ဌ ဦးသံခဲ၊ ရှမ်းပြည်တိုးတက်ရေးပါတီ/ရှမ်းပြည်တပ်မတော် (SSPP/SSA) နာယက ဦးဆေးထင်၊ ရှမ်းပြည်ပြန်လည်ထူထောင်ရေးကောင်စီ/ရှမ်းပြည်တပ်မတော် (RCSS/SSA) ဗဟိုကော်မတီဝင် ဦးစိုင်းလှ၊ ရခိုင်ပြည်လွတ်မြောက်ရေးပါတီ (ALP) ဗဟိုအလုပ်အမှုဆောင်ကော်မတီဝင် ဒေါ်စောမြရာဇာလင်း၊ ပအိုဝ်းအမျိုးသားလွတ်မြောက်ရေးအဖွဲ့ချုပ် (PNLO) နာယက ခွန်ဥက္ကာ၊ နာဂအမျိုးသားဆိုရှယ်လစ်ကောင်စီ NSCN(K) ဗဟိုကော်မတီဝင် ဦးအင်ကမ်းနှင့် တာဝန်ရှိသူများ တက်ရောက်ကြသည်။

တွေ့ဆုံပွဲတွင် တပ်မတော်ကာကွယ်ရေးဦးစီးချုပ်က ပြည်ထောင်စုသမ္မတမြန်မာနိုင်ငံသည် ရှေးပဝေသဏီကတည်းက ရှိခဲ့၍ ခေတ်အဆက်ဆက်ခိုင်မြဲအောင် ကြိုးစားခဲ့ကြောင်း၊ အကြောင်းအမျိုးမျိုးကြောင့် ကိုလိုနီနိုင်ငံဖြစ်ခဲ့သော်လည်း ၁၉၄၈ ခုနှစ် လွတ်လပ်ရေးရပြီးနောက် အားလုံးတူညီသည့်စိတ်ဓာတ်ဖြင့် မပြိုကွဲအောင် လုပ်ဆောင်မည့် စိတ်ဓာတ်မျိုးရရှိကြောင်း၊ တိုင်းရင်းသားလူမျိုးပေါင်းစုံ ပါဝင်၍ တူညီသောခံစားခွင့်များလည်းရှိပြီးဖြစ်သဖြင့် တစ်ဦးနှင့်တစ်ဦး ထိခိုက်စေမည့်ကိစ္စရပ်များ ရှောင်ရှား၍ ချစ်ကြည်ရင်းနှီးစွာ နေထိုင်ကြရန်လိုကြောင်း၊ အမည်ခံလွတ်လပ်ရေးရသော နိုင်ငံမဟုတ်ဘဲ ခိုင်မာသောအချုပ်အခြာအာဏာပိုင် နိုင်ငံဖြစ်သဖြင့် ဒီတိုက်အရေးသုံးပါးအား မည်သည့်နည်းနှင့်မျှ ထိခိုက်ခံ၍ မရမည်ကို သိရှိနားလည်၍ အားလုံးပါဝင်စေချင်ကြောင်း၊ တပ်မတော်အနေဖြင့် ပါတီစုံဒီမိုကရေစီလမ်းကြောင်းပေါ်တွင် ခိုင်ခိုင်မာမာ လျှောက်လှမ်းနိုင်ရေး ပူးပေါင်းဆောင်ရွက်လျက်ရှိသကဲ့သို့ ငြိမ်းချမ်းရေးယူလိုစိတ်အပြည့်ဖြင့် ငြိမ်းချမ်းရေးရရှိသည်အထိ ကြိုးပမ်းတည်ဆောက်သွားမည်ဖြစ်ကြောင်း၊ ယနေ့တွေ့ဆုံပွဲ



တပ်မတော်ကာကွယ်ရေးဦးစီးချုပ် ဗိုလ်ချုပ်မှူးကြီးမင်းအောင်လှိုင်နှင့် တိုင်းရင်းသားလက်နက်ကိုင်အဖွဲ့များ တွေ့ဆုံပွဲ။ (မြဝတီ)

သည် ဆွေးနွေးသည့်အဆင့်မဟုတ်သော်လည်း အနာဂတ်ငြိမ်းချမ်းရေးလုပ်ငန်းစဉ်အတွက် လမ်းခင်းနိုင်သည့်နေ့တစ်နေ့ဖြစ်၍ ယခု တွေ့ဆုံပွဲမှတူညီသော အကြောင်းအချက်များကို အခြေခံပြီး နိုင်ငံတော်ကောင်းအောင် အပြုသဘောဆောင်သည့် လုပ်ဆောင်မှုများနှင့် ဆက်လက်ဆောင်ရွက်သွားကြရမည် ဖြစ်ကြောင်း၊ နိုင်ငံတော်ကိုတည်ဆောက်လိုကြသည့် တူညီသောစိတ်ဓာတ်များရှိကြသည့် ဖြစ်၍ နိုင်ငံတော်သမ္မတ၏ ဦးဆောင်မှုဖြင့် တိုင်းပြည်ကောင်းအောင် အားလုံး ဝိုင်းဝန်းလုပ်ဆောင်ကြရမည်ဖြစ်ကြောင်း၊ တိုင်းပြည်တည်ငြိမ်အေးချမ်းမှုကို

ထိခိုက်အောင်လှုံ့ဆော်မှုများ လုပ်ဆောင်ခြင်းမပြုဘဲ ဥပဒေနှင့်အညီသာ ဆောင်ရွက်ရန်လိုအပ်ကြောင်း၊ ငြိမ်းချမ်းရေးဆွေးနွေးသည့် ကာလမှစ၍ စစ်ဆင်ရေးဆောင်ရွက်ခြင်း၊ အသိအမှတ်ပြုထားသည့်စခန်းတစ်ခုကိုမျှ တိုက်ခိုက်ခြင်းမရှိပါကြောင်းဖြင့် ပြောကြားသည်။ ထို့နောက် တိုင်းရင်းသားလက်နက်ကိုင်အဖွဲ့များက အပစ်အခတ်ရပ်စဲရေးနှင့် ငြိမ်းချမ်းရေးလုပ်ငန်းစဉ်များ၊ ဒေသဖွံ့ဖြိုးရေးဆိုင်ရာကိစ္စရပ်များနှင့် ပတ်သက်၍ အသီးသီး ရင်းနှီးပွင့်လင်းစွာ ဆွေးနွေးကြကြောင်း သတင်းရရှိသည်။ (မြဝတီ)

◆ ဖြူးချောင်းမှ

၁၉ မိုင်ရှည်တူးမြောင်းမကြီး နှစ်ခု၊ မိုင် ၂၀ ရှည်မြောင်းခွဲ တစ်ခု၊ လက်တံမြောင်း ၂၄ ခု၊ လက်တံမြောင်းခွဲ ၂၀၆ ခုဖြင့် တည်ဆောက်မှာဖြစ်ပြီး စီမံကိန်းအားလုံး ဖွင့်လှစ်ပြီးပါက ဒေသတွင်း စိုက်ပျိုးရေး၊ လူမှုရေးနှင့် စီးပွားရေး တိုးတက်ရုံသာမကဘဲ နိုင်ငံတော်အတွက် များစွာအကျိုးရှိမည့် ဘက်စုံစီမံကိန်းကြီးဖြစ်ကြောင်း သိရသည်။

ပြည်ထောင်စုသမ္မတမြန်မာနိုင်ငံတော် ပြည်ထောင်စုရွေးကောက်ပွဲကော်မရှင် ၂၀၁၅ ခုနှစ် အထွေထွေရွေးကောက်ပွဲ အသိပေးကြေညာချက်

- ၁။ ၂၀၁၅ ခုနှစ် အောက်တိုဘာလကုန်/နိုဝင်ဘာလဆန်းတွင် အထွေထွေရွေးကောက်ပွဲကျင်းပမည်ဖြစ်သည်။
၂။ ရွေးကောက်ပွဲကို အောင်မြင်စွာကျင်းပနိုင်ရန် ပြည့်စုံမှန်ကန်သည့် မဲစာရင်းလိုအပ်သည်။
၃။ ၂၀၁၅ ခုနှစ် အထွေထွေရွေးကောက်ပွဲအတွက် အခြေခံမဲဆန္ဒရှင်စာရင်း

- ၄။ ကို ပြည်ထောင်စုရွေးကောက်ပွဲကော်မရှင်က ပြုလုပ်လျက်ရှိသည်။ နိုင်ငံသားတိုင်း မဲပေးရွေးကောက်တင်မြောက်ခွင့်ရှိသည်။ ထိုအခွင့်အရေး မဆုံးရှုံးစေရန် မဲစာရင်းတွင် ပါရှိလိုသည်။ မဲပေးနိုင်ရေးအတွက် မဲစာရင်းများ ကြေညာသည့်အခါ သွားကြည့်ပါ။
၅။ မဲစာရင်းတွင် မိမိအမည်မပါလျှင် ပုံစံ(၃)ဖြင့် တောင်းခံပါ။ အချက်အလက်များ မှားနေလျှင် ပုံစံ(၄-ဂ)ဖြင့် ပြင်ဆင်ပေးရန် တောင်းဆိုပါ။ မဲပေးပိုင်ခွင့် မရှိသူများပါနေလျှင် ပုံစံ(၄)ဖြင့် ကန့်ကွက်ပါ။
၆။ မြို့နယ်တစ်ခုခု အခြားမြို့နယ်တစ်ခုသို့ ပြောင်းရွှေ့နေထိုင်သည့်အခါ အိမ်ထောင်စုစာရင်းပုံစံ(၆၆/၆)ကို မပြောင်းဘဲထားလျှင် သင်၏အမည်သည် ယခင်နေထိုင်ခဲ့သည့် မြို့နယ်မဲစာရင်းတွင်သာ ပါဝင်မည်ဖြစ်သည်။

နိုင်ငံတဝန် ကျေပွန်ဖို့ရေး ကျသင့်အခွန် မှန်မှန်ပေး

■ စာမျက်နှာ ၈ မှ



ဝေဘာဂီအိမ်ရာစီမံကိန်း (ဒုအဆင့်)



ကနောင်တန်ဖိုးနည်းအိမ်ရာစီမံကိန်း

၂၀၁၄-၂၀၁၅ ဆောင်ရွက်ရန် လျာထားစီမံကိန်းများ

Table with 5 columns: ID, Project Name, Budget, Start Date, End Date. Includes projects like 'ဒဂုံတောင် အောင်မြင်မိုရ်အိမ်ရာ' and 'ဒဂုံဆိပ်ကမ်း ယုဇနအပိုင်း(၃)အိမ်ရာ'.

၂၀၁၅-၂၀၁၆ ဆောင်ရွက်ရန် လျာထားစီမံကိန်းများ

Table with 5 columns: ID, Project Name, Budget, Start Date, End Date. Includes projects like 'ဒဂုံဆိပ်ကမ်း ရွှေလီလမ်းနှင့်ပုဏ္ဏမိလမ်း' and 'ဒဂုံဆိပ်ကမ်း ကမ်းနားလမ်းနှင့်ရွှေလီလမ်း'.

ဆောက်လုပ်ရေးဝန်ကြီးဌာန မြို့ရွာနှင့်အိုးအိမ်ဖွံ့ဖြိုးရေးဦးစီးဌာနမှ တိုင်းဒေသကြီးနှင့် ပြည်နယ်များတွင်ဆောင်ရွက်ပြီး၊ ဆောင်ရွက်ဆဲ၊ ဆောင်ရွက်ရန်လျာထားသည့် တန်ဖိုးနည်းနှင့် တန်ဖိုးသင့်အိမ်ရာစီမံကိန်းစာရင်းပေါင်းချုပ်

Summary table with 5 columns: ID, Project Name, Budget, Start Date, End Date. Totals: ၉၈ ခန်း၊ ၁၆၇၂ ခန်း၊ ၃၇၃ ခန်း၊ ၁၈၉၇၀ ခန်း၊ ၄၀၀ ခန်း၊ ၂၂၈၆၄ ခန်း၊ ၈၈၁ ခန်း၊ ၄၃၅၀၆ ခန်း.



ပြည်တွင်းရေးရာ

# လက်ပံတောင်းတောင် ကြေးနီစီမံကိန်းနှင့်ပတ်သက်သည့်

## စုံစမ်းစစ်ဆေးရေးအစီရင်ခံစာအပေါ် အကောင်အထည်ဖော်ဆောင်ရွက်မည့်ကော်မတီ သတင်းထုတ်ပြန်

ပြည်ထောင်စုသမ္မတမြန်မာနိုင်ငံတော်

လက်ပံတောင်းတောင် ကြေးနီစီမံကိန်းနှင့်ပတ်သက်သည့်

စုံစမ်းစစ်ဆေးရေးအစီရင်ခံစာအပေါ် အကောင်အထည်ဖော်ဆောင်ရွက်မည့်ကော်မတီ

သတင်းထုတ်ပြန်ချက်အမှတ် (၁/၂၀၁၅)

၁၃၇၆ ခုနှစ်၊ ပြာသိုလပြည့်ကျော် ၁ ရက်

(၂၀၁၅ ခုနှစ်၊ ဇန်နဝါရီလ ၅ ရက်)

၁။ လက်ပံတောင်းတောင် ကြေးနီစီမံကိန်းသည် နိုင်ငံတော်စီမံကိန်းဖြစ်ပြီး စုံစမ်းစစ်ဆေးရေးကော်မရှင်၏ သုံးသပ်အကြံပြုချက်များအပေါ် အလေးထားလျက် နိုင်ငံတော်၏အကျိုးစီးပွား၊ ဒေသခံလူထု၏ အကျိုးစီးပွား၊ အနာဂတ်မျိုးဆက်များ၏ အကျိုးစီးပွားတို့ကို ပြည့်ဝစွာရရှိစေရန် အစီအမံများ ချမှတ်၍ စီမံကိန်းကို ဆက်လက်အကောင်အထည်ဖော် ဆောင်ရွက်လျက် ရှိပါသည်။

၂။ လက်ပံတောင်းတောင် ကြေးနီစီမံကိန်းနှင့်ပတ်သက်သည့် စုံစမ်းစစ်ဆေးရေးအစီရင်ခံစာအပေါ် အကောင်အထည်ဖော်ဆောင်ရွက်မည့် ကော်မတီသည် လုပ်ငန်းကဏ္ဍများအလိုက် လိုအပ်ချက်များအပေါ် စနစ်တကျ ဖြည့်ဆည်းဆောင်ရွက်နိုင်ရန်အတွက် လုပ်ငန်းအဖွဲ့ လေးဖွဲ့ဖြစ်သည့် သိမ်းဆည်းမြေယာများ စီစစ်ရေးအဖွဲ့၊ သဘာဝပတ်ဝန်းကျင်ထိန်းသိမ်းရေးအဖွဲ့၊ လူမှုစီးပွားဆိုင်ရာ အကောင်အထည်ဖော်ဆောင်ရွက်ရေးအဖွဲ့နှင့် သာသနိကအဆောက်အအုံများ ရွှေ့ပြောင်းခြင်းနှင့် ပြန်လည်တည်ဆောက်ခြင်းအဖွဲ့တို့ကို ဖွဲ့စည်းဆောင်ရွက်ခဲ့ပါသည်။

၃။ ထိုသို့ ဆောင်ရွက်ရာတွင် ရှေးဦးစွာ လက်ပံတောင်းတောင်ကြေးနီစီမံကိန်းဆိုင်ရာ သဘောတူစာချုပ်ကို အသစ်ပြန်လည်ချုပ်ဆိုခဲ့သဖြင့် အကျိုးအမြတ်အပေါ်တွင် နိုင်ငံတော်မှ ၅၀ရာခိုင်နှုန်း၊ မြန်မာစီးပွားရေးဦးပိုင်လီမိတက်မှ ၁၉ရာခိုင်နှုန်းနှင့် မြန်မာ-ဝမ်ပေါင်ကုမ္ပဏီမှ ၃၀ ရာခိုင်နှုန်း ရရှိကြမည်ဖြစ်သည်။ ဒေသဖွံ့ဖြိုးရေးလုပ်ငန်းများအတွက် စီမံကိန်းလုပ်ငန်းများ မစတင်မီ တည်ဆောက်ရေးကာလတွင် နှစ်စဉ်အမေရိကန်ဒေါ်လာ တစ်သန်းနှင့် ထုတ်လုပ်မှုကာလအတွင်း နှစ်စဉ်အသားတင်အမြတ်၏နှစ်ရာခိုင်နှုန်း အချိုးကျ ထည့်ဝင်သုံးစွဲမည်ဖြစ်ပြီး မိုင်းပိတ်သိမ်းချိန်တွင် ပြန်လည်ထူထောင်ခြင်းလုပ်ငန်းများ ဆောင်ရွက်နိုင်ရန်အတွက် နှစ်စဉ်အမေရိကန်ဒေါ်လာ တစ်သန်းထည့်ဝင်သုံးစွဲသွားမည်ဖြစ်ပါသည်။

၄။ စီမံကိန်းအတွက်သိမ်းဆည်းခဲ့သော မြေများနှင့်စပ်လျဉ်း၍ ၂၀၁၁ ခုနှစ်တွင် မြေလမ်းဥပဒေနှင့်အညီ မြေခွန်၏ ၂၀ ဆနှုန်းဖြင့် ပထမအကြိမ် မြေယာလျော်ကြေးပေးလျော်ခဲ့ရာ ဒေသခံများအားလုံးထုတ်ယူခဲ့ပြီးဖြစ်သဖြင့် စီမံကိန်းမြေသိမ်းဆည်းအမိန့်အား လုပ်ထုံးလုပ်နည်းနှင့်အညီ ထုတ်ပြန်ပြီးနောက် စီမံကိန်းနယ်မြေလုံခြုံရေးအတွက် ပုဒ်မ ၁၄၄ ကို ထုတ်ပြန်ကြေညာခဲ့ပါသည်။

၅။ အကောင်အထည်ဖော်ရေးကော်မတီသည် စုံစမ်းစစ်ဆေးရေးကော်မရှင်၏ အစီရင်ခံစာအပေါ်တွင် မြေယာနစ်နာသွားသော ဒေသခံများအား ကာလဒေသပေါက်ဈေးဖြင့် ဒုတိယအကြိမ် လျော်ကြေးပေးချေခဲ့ပြီးနောက် ကော်မတီအနေဖြင့် မြေသိမ်းခံတောင်သူများနစ်နာမှုမရှိစေရေးအတွက် တတိယအကြိမ်အဖြစ် မြေယာထောက်ပံ့ကြေးများကို မြေယာအမျိုးအစားအလိုက် တစ်ဧကလျှင် သုံးသိန်းမှ ၁၂ သိန်းအထိ ထပ်မံပေးအပ်ခဲ့သဖြင့် မြေယာ လျော်ကြေးနှင့် ထောက်ပံ့ကြေးငွေကုပ်သိန်းပေါင်း ၁၀၇၉၆၆ ဒသမ ၉၂ သိန်းထုတ်ပေးခဲ့ပါသည်။ မြေယာလျော်ကြေးထုတ်ယူသူ တောင်သူတစ်ဦးချင်းအနေဖြင့် လယ်မြေ၊ ယာမြေများအတွက် ထိုက်တန်သောလျော်ကြေးများကိုလည်း ရရှိခဲ့ကြပြီးဖြစ်ပါသည်။

၆။ အကောင်အထည်ဖော်ရေးကော်မတီသည် စုံစမ်းစစ်ဆေးရေးကော်မရှင်၏ အစီရင်ခံစာတွင်မပါရှိသော်လည်း စီမံကိန်းနယ်မြေအတွင်း ပါရှိသည့် ဒေသခံတောင်သူများ၏ နှစ်ရှည်သီးနှံပင်များဖြစ်သည့် ထန်း၊ သနပ်ခါး၊ သရက်၊ ဆီးပင်များနှင့် ရေတွင်းများအတွက် လျော်ကြေးငွေများကိုလည်း တောင်သူတစ်ဦးချင်းစီသို့ ပေးအပ်ခဲ့ပြီးဖြစ်ပါသည်။

၇။ လက်ပံတောင်းတောင်ကြေးနီစီမံကိန်းတွင် နိုင်ငံတကာစံချိန်စံညွှန်းများနှင့်ကိုက်ညီသော ESIA အစီရင်ခံစာရေးဆွဲရန် ဩစတြေးလျနိုင်ငံမှ

Knight Piesold (K.P)နှင့် မြန်မာ-ဝမ်ပေါင်ကုမ္ပဏီတို့ စာချုပ်ချုပ်ဆိုပြီး ဒေသခံပြည်သူလူထု၏ ဆန္ဒသဘောထားများရယူ၍ ရေးဆွဲခဲ့ပြီးနောက် လုပ်ထုံးလုပ်နည်းများနှင့်အညီ ပြည်ထောင်စုအစိုးရအဖွဲ့သို့ တင်ပြအတည်ပြုနိုင်ရေး ဆက်လက်ဆောင်ရွက်လျက်ရှိပါသည်။ ESIA အစီရင်ခံစာတွင် ပတ်ဝန်းကျင်ဆိုင်ရာ စီမံခန့်ခွဲမှုစီမံချက် (Environmental Management Plan-EMP)၊ လူမှုစီးပွားဆိုင်ရာစီမံခန့်ခွဲမှုစီမံချက် (Social Management Plan)၊ ဒေသခံပြည်သူများ ကျန်းမာရေးစီမံခန့်ခွဲမှုစီမံချက် (Community Health Management Plan)တို့ပါဝင်ပြီး သက်ဆိုင်ရာလုပ်ငန်းစီမံချက်များအလိုက် အကောင်အထည်ဖော်ဆောင်ရွက်မှုများအပေါ် စောင့်ကြည့်စစ်ဆေးမည့် အစီအစဉ်များ (Monitoring Plans)များကို ထည့်သွင်းရေးဆွဲပြီးဖြစ်သကဲ့သို့ ESIA အစီရင်ခံစာ (မူကြမ်း)ကို အများပြည်သူလေ့လာအကြံပြုနိုင်ရန် အင်္ဂလိပ်-မြန်မာနှစ်ဘာသာဖြင့် ပတ်ဝန်းကျင်ထိန်းသိမ်းရေးနှင့် သစ်တောရေးရာဝန်ကြီးဌာန သစ်တောဦးစီးဌာန၏ Website တွင် ဖော်ပြထားပြီးဖြစ်ပါသည်။

၈။ လူမှုစီးပွားဘဝဖွံ့ဖြိုးတိုးတက်ရေးအတွက် ဒေသခံများ အလုပ်အကိုင် ရရှိရေး၊ ပညာရေး၊ ကျန်းမာရေး၊ လျှပ်စစ်မီးရရှိရေး၊ သန့်ရှင်းသောသောက်သုံးရေရရှိရေးနှင့် လမ်းပန်းဆက်သွယ်ရေး အဆင်ပြေချောမွေ့စေရေး စသည့် ဒေသအတွင်း ဖွံ့ဖြိုးရေးလုပ်ငန်းများကို ဦးတည်လျက် စီမံကိန်းတည်ဆောက်ရေးကာလတွင် CSR ရန်ပုံငွေအဖြစ် ၂၀၁၃-၂၀၁၄ ခုနှစ်အတွင်း အမေရိကန်ဒေါ်လာ ၁ ဒသမ ၄၃ သန်းကို လည်းကောင်း၊ ပြည်ထောင်စုရန်ပုံငွေမူကုပ်သန့်ပေါင်း ၄၉၇ ဒသမ ၀၄ သန်းကိုလည်းကောင်း အကုန်အကျခံ၍ ဆောင်ရွက်ပေးခဲ့ပြီးဖြစ်သကဲ့သို့ ၂၀၁၄-၂၀၁၅ ခုနှစ်တွင်လည်း CSR ရန်ပုံငွေမူ အမေရိကန်ဒေါ်လာ တစ်သန်းအကုန်အကျခံ၍ ဆောင်ရွက်ပေးလျက်ရှိပါသည်။

၉။ စီမံကိန်းတည်ဆောက်ရေးကာလအတွင်း ဒေသခံ ၁၉၉၄ ဦးကို စီမံကိန်းလုပ်ငန်းခွင်များတွင် အလုပ်ခန့်အပ်ပေးပြီးဖြစ်သည့်အပြင် တစ်ပိုင်းတစ်နိုင်စီးပွားရေးလုပ်ငန်းများ ဆောင်ရွက်လိုသူများအတွက်လည်း အသေးစားနှင့် အလတ်စား စီးပွားရေးလုပ်ငန်း (Small and Medium Enterprises) အထောက်အကူပြုသက်မွေးပညာသင်တန်း (Vocational Training) များကို စက်မှုဝန်ကြီးဌာန၏ အစီအစဉ်ဖြင့် ဖွင့်လှစ်သင်ကြားပေးလျက်ရှိပါသည်။

၁၀။ စီမံကိန်းထုတ်လုပ်ရေးကာလရောက်ရှိပါက ဒေသခံ ၁၉၀၀ ခန့်အတွက် အလုပ်အကိုင်အခွင့်အလမ်းများ ထပ်မံရရှိနိုင်မည်ဖြစ်ပြီး ထုတ်လုပ်မှုကာလမရောက်မီ အလုပ်ခန့်ထားရန် စောင့်ဆိုင်းဆဲကာလအတွင်း ဒေသခံများ မနစ်နာစေရန်အတွက် ထောက်ပံ့ကြေး (Discount salary)ပေးအပ်သည့် အစီအစဉ်တစ်ရပ်အဖြစ် မြေယာဆုံးရှုံးမှုမာဏကို မူတည်၍ လယ်/ယာမြေတစ်ဧကမှ ၁၀ ဧကအထိ တစ်လလျှင် အမေရိကန်ဒေါ်လာ ၇၀၊ လယ်/ယာမြေ ၁၁ ဧကမှ ၈၀ အထိ တစ်လလျှင် အမေရိကန်ဒေါ်လာ ၁၂၀ နှင့် လယ်/ယာမြေ ၈၀ အထက် တစ်လလျှင် အမေရိကန်ဒေါ်လာ ၁၆၀ နှုန်းထားများဖြင့် ထောက်ပံ့ကြေးပေးခြင်းကို ခြောက်လတစ်ကြိမ် ကြိုတင်ထုတ်ပေးစနစ်ဖြင့်ဆောင်ရွက်ပေးလျက်ရှိရာ ဒေသခံအများစုမှာ အကျိုးခံစားမှုများ ရရှိနေပြီဖြစ်ပါသည်။

၁၁။ ထိုအပြင် ကျေးရွာများ စိုက်ပျိုးရေးနှင့် သောက်သုံးရေရရှိရေးအတွက် ညောင်ပင်ကြီး မြစ်ရေတင်စီမံကိန်းကို ငွေကုပ် ၃၆၆၉ ဒသမ ၇၈ သိန်းအကုန်အကျခံ တည်ဆောက်ပေးခဲ့ပြီးဖြစ်သဖြင့် သီးထပ်သီးညှပ်သီးစားစား သီးနှံများ စိုက်ပျိုးပါက မြေဧရိယာဧက ၂၄၀၀ အထိ စိုက်ပျိုးနိုင်မည်ဖြစ်ပါသည်။

၁၂။ လက်ပံတောင်းတောင်ကြားစေတီနှင့် သာသနိကအဆောက်အအုံများ ရွှေ့ပြောင်းခြင်းကိုလည်း နိုင်ငံတော် သံယမဟာနာယကဆရာတော်ကြီးများ၏ ဩဝါဒကိုခံယူပြီး တိုင်းဒေသကြီး သံယနာယကအဖွဲ့ဝင် ဆရာတော်ကြီးများ၊ မြို့နယ်သံယနာယကအဖွဲ့ဝင် ဆရာတော်ကြီးများနှင့် ဒေသခံဆရာတော်ကြီးများ၏ အနီးကပ်ကြပ်မတ်မှုဖြင့် သာသနာတော်ထုံးတမ်းအစဉ်အလာများနှင့်အညီ မူလပုံစံအတိုင်း မူလထက်ပိုမိုကြီးမားခိုင်ခံ့၍ အများပြည်သူ ကြည့်ညှိသဘွယ် သဒ္ဓါပွားများနိုင်ရန်အတွက် ပြောင်းရွှေ့တည်ဆောက်ပေးခဲ့ပြီးဖြစ်ပါသဖြင့် ဖူးမြော်ရသူပြည်သူများအနေဖြင့် ကုသိုလ်အကျိုးထူးတရားများ

တိုးပွားရရှိနေကြပြီဖြစ်ပါသည်။

၁၃။ အကောင်အထည်ဖော်ရေးကော်မတီသည် ကြေးနီစီမံကိန်းထုတ်လုပ်မှု လုပ်ငန်းများ စတင်နိုင်ရန်အတွက် သတ္တုတွင်းဧရိယာအတွင်းရှိ ယာဉ်၊ ယန္တရားများ အသုံးပြု၍ ပစ္စည်းများသယ်ယူရောင်းကြောင့် ဒေသခံပြည်သူများနှင့် ကျွဲ၊ နွား၊ တိရစ္ဆာန်များ ဘေးအန္တရာယ်ဖြစ်ပွားမှုမှ ကာကွယ်နိုင်ရန် စီမံကိန်းဧရိယာခြံစည်းရိုးကာရံရန် လိုအပ်သည့်အတွက် ခြံစည်းရိုးအတွင်း စိုက်ပျိုးထားသည့် သီးနှံများအား ဒေသပေါက်ဈေးဖြင့် ပေးလျော်မည်ဖြစ်ကြောင်းကိုလည်း ဒေသခံများသို့ ကြိုတင်အကြောင်းကြားခဲ့ပါသည်။

၁၄။ ပြစ်မှုဆိုင်ရာကျင့်ထုံးဥပဒေပုဒ်မ ၁၄၄ ထုတ်ပြန်ထားသည့်ကန့်သတ်တားမြစ်နယ်မြေစီမံကိန်းဧရိယာအတွင်း ခြံစည်းရိုးကာရံခြင်းလုပ်ငန်း ဆောင်ရွက်စဉ် ပြင်ပအဖွဲ့အစည်းများနှင့် ကွန်ရက်အဖွဲ့များ၏ သွေးထိုးလှုံ့ဆော်မှုကို နားယောင်ခဲ့သည့် ဒေသခံအချို့မှ တုတ်၊ ဓား၊ လေးခွများဖြင့် ပစ်ခတ်အကြမ်းဖက်ဟန့်တားနှောင့်ယှက်မှုများကြောင့် လုံခြုံရေးတပ်ဖွဲ့ဝင်များသည် တည်ဆဲဥပဒေလုပ်ထုံးလုပ်နည်းများနှင့်အညီ လုံခြုံရေးဆောင်ရွက်ခဲ့သော်လည်း ဒေသခံကိုးဦး ဒဏ်ရာရရှိ၍ တစ်ဦးမှာ ဒဏ်ရာရ သေဆုံးခဲ့ပါသည်။ လုံခြုံရေးတာဝန်ထမ်းဆောင်နေသည့် မြန်မာနိုင်ငံ ရဲတပ်ဖွဲ့ဝင်တစ်ဦး မျက်လုံး ကျွတ်ထွက်ခြင်းအပါအဝင် မြန်မာနိုင်ငံရဲတပ်ဖွဲ့ဝင် ၁၁ ဦး ဒဏ်ရာများ အသီးသီးရရှိခဲ့ကြပါသည်။ ယင်းဝမ်းနည်းဖွယ်ရာ ဖြစ်စဉ်နှင့်ပတ်သက်၍ သက်ဆိုင်ရာများမှ စုံစမ်းစစ်ဆေးလျက်ရှိပါသည်။

၁၅။ အကောင်အထည်ဖော်ရေးကော်မတီသည် စီမံကိန်းလုပ်ငန်းများကို အကောင်အထည် ဖော်ဆောင်ရာတွင် စီမံကိန်းနယ်မြေသို့ ကွင်းဆင်း၍ ပြည်သူလူထုနှင့် တွေ့ဆုံခြင်း၊ ကျေးရွာဖွံ့ဖြိုးရေးကိုယ်စားလှယ် (CSD) များနှင့် တွေ့ဆုံခြင်း၊ လုပ်ငန်းကဏ္ဍများအလိုက် ဖွဲ့စည်းထားသည့် အဖွဲ့ခေါင်းဆောင်များ၊ ကော်မတီဝင်များနှင့် လုပ်ငန်းညှိနှိုင်းအစည်းအဝေး ကျင်းပခြင်း စသည်များကို အနည်းဆုံးတစ်လတစ်ကြိမ် ဆောင်ရွက်ပေးလျက်ရှိပါသည်။

၁၆။ လက်ပံတောင်းတောင်စီမံကိန်းနယ်မြေအတွင်း ဒေသဖွံ့ဖြိုးရေး၊ ပညာရေး၊ ကျန်းမာရေး၊ လမ်းပန်းဆက်သွယ်ရေး၊ လျှပ်စစ်မီးရရှိရေး၊ သန့်ရှင်းသော သောက်သုံးရေရရှိရေး၊ လူမှုရေး စသည့်ကဏ္ဍများတွင် စစ်ကိုင်းတိုင်းဒေသကြီးအတွင်းရှိ အခြားမြို့နယ်များထက် ပိုမိုအားဖြည့်ဆောင်ရွက်ပေးနိုင်ခဲ့သဖြင့် ဒေသခံပြည်သူအများစုမှာ စီမံကိန်းအပေါ် နားလည်လက်ခံလာကြပြီး ထပ်မံပေးအပ်သည့် မြေယာလျော်ကြေးငွေများ၊ အလုပ်အကိုင် စောင့်ဆိုင်းဆဲကာလအတွင်း ထောက်ပံ့ကြေးငွေများကို ကျေနပ်စွာထုတ်ယူခဲ့ကြပါသည်။

၁၇။ ထို့အပြင် စီမံကိန်း၏ ထုတ်လုပ်မှုလုပ်ငန်းများစတင်နိုင်ပြီး အလုပ်အကိုင်အခွင့်အလမ်းများ အမြန်ရရှိရေးကိုလည်း မျှော်လင့်လျက်ရှိကြပါသည်။ သို့သော် စီမံကိန်းအလုံးစုံ ပျက်သုဉ်းရေးကို ဦးတည်နေသော လူ့အနည်းစုအချို့မှာ အမြင်မကြည်လင်ဘဲ ပြင်ပအဖွဲ့အစည်းများ၏ ကူညီထောက်ပံ့လှုံ့ဆော်မှုများကြောင့် စနစ်တကျအကောင်အထည်ဖော်ဆောင်ရွက်နေသည့် လုပ်ငန်းစဉ်များအပေါ် အမြဲတစေ ပြဿနာတစ်ခုမဟုတ် တစ်ခုဖြစ်အောင်ဖန်တီး၍ ဟန့်တားနှောင့်ယှက်လျက်ရှိသည်ကို တွေ့ရှိရပါသည်။

၁၈။ လက်ပံတောင်းတောင်ကြေးနီစီမံကိန်းသည် နိုင်ငံတကာရင်းနှီးမြှုပ်နှံမှုစီမံကိန်းတစ်ခုဖြစ်ပြီး နိုင်ငံတော်အကျိုးစီးပွား၊ ဒေသခံလူထု၏အကျိုးစီးပွား၊ အနာဂတ်မျိုးဆက်များ၏ အကျိုးစီးပွားကို ဖြစ်ထွန်းစေမည်သာမက စီမံကိန်းကို အောင်မြင်အောင် ဆောင်ရွက်နိုင်ခြင်းဖြင့် နိုင်ငံတကာမှ မြန်မာနိုင်ငံသို့ လာရောက်ရင်းနှီးမြှုပ်နှံလိုသူများကို ယုံကြည်မှုပိုမိုတိုးတက်စေနိုင်သည့် ရေရှည်ဆောင်ရွက်သွားရမည့် နိုင်ငံတကာအဆင့်မီ စံပြစီမံကိန်းတစ်ခုပင်ဖြစ်ပါသည်။

၁၉။ ခေတ်မီဖွံ့ဖြိုးတိုးတက်သော ဒီမိုကရေစီနိုင်ငံတော်တည်ဆောက်ရေးအတွက် ရေရှည်ဖွံ့ဖြိုးတိုးတက်အောင် အသွင်ကူးပြောင်းဆောင်ရွက်ပေးနေသည့်ကာလတွင် ဒေသဖွံ့ဖြိုးတိုးတက်မှုရရှိရန် နိုင်ငံတကာ ရင်းနှီးမြှုပ်နှံမှုဖြင့် ဆောင်ရွက်မှသာ အလျင်အမြန်တိုးတက်မှုရရှိနိုင်မည်ဖြစ်ပါသည်။

၂၀။ သို့ဖြစ်ရာ စီမံကိန်းလုပ်ငန်းများ အကောင်အထည်ဖော်ဆောင်ရွက်နေမှုများအပေါ် အဖျက်သဘောဖြင့် သွေးခွဲလှုံ့ဆော်ခြင်းများကြောင့် မလိုလားအပ်သည့် ဖြစ်စဉ်ဖြစ်ရပ်များ မဖြစ်ပွားစေရေးအတွက် နိုင်ငံတော်ဖွံ့ဖြိုးတိုးတက်မှုကို လိုလားသည့် တိုင်းရင်းသားပြည်သူများက အသိ၊ သတိဖြင့် ဆောင်ရွက်နိုင်ကြပါရန် မေတ္တာရပ်ခံအပ်ပါသည်။

**လက်ပံတောင်းတောင်ကြေးနီစီမံကိန်းနှင့်ပတ်သက်သည့် စုံစမ်းစစ်ဆေးရေးအစီရင်ခံစာအပေါ် အကောင်အထည်ဖော်ဆောင်ရွက်မည့် ကော်မတီ**

### \* စာမျက်နှာ ၆ မှ

အာဆီယံခရီးသွားလုပ်ငန်းဖွံ့ဖြိုး - ၂၀၁၅ စတင်ကျင်းပမည့် ၂၂-၁-၂၀၁၅ ရက်မှ ၂၃-၁-၂၀၁၅ ရက်အထိ အာဆီယံနိုင်ငံများမှ ခရီးသွားလုပ်ငန်းအာဏာပိုင်အဖွဲ့များ၏ (၄၁)ကြိမ်မြောက် အစည်းအဝေးကို လည်းကောင်း၊ ၂၄-၁-၂၀၁၅ ရက်တွင် အာဆီယံ-တရုတ်၊ ဂျပန်၊ ကိုရီးယားနိုင်ငံများ၏ ခရီးသွားလုပ်ငန်းအာဏာပိုင်အဖွဲ့ (၂၆)ကြိမ်မြောက် အစည်းအဝေး၊ (၁၃)ကြိမ်မြောက် အာဆီယံ-အိန္ဒိယခရီးသွားလုပ်ငန်းအဖွဲ့ အစည်းအဝေးနှင့် (၅) ကြိမ်မြောက် အာဆီယံ-ရုရှား ခရီးသွားလုပ်ငန်းညှိနှိုင်းအစည်းအဝေးများကို (MICC-1)တွင် ကျင်းပသွားမည်ဖြစ်ပါသည်။ ၂၅-၁-၂၀၁၅ ရက်တွင် (၁၈)ကြိမ်မြောက် အာဆီယံခရီးသွားလုပ်ငန်းဝန်ကြီးများ အစည်းအဝေး၊ အာဆီယံခရီးသွားလုပ်ငန်းဝန်ကြီးများနှင့် ကမ္ဘာ့ခရီးသွားလုပ်ငန်းအဖွဲ့ချုပ် (UNWTO) အပါအဝင် ဆက်စပ်အဖွဲ့အစည်းများ အစည်းအဝေး၊ ၂၆-၁-၂၀၁၅ ရက်တွင် (၁၄) ကြိမ်မြောက် အာဆီယံ-တရုတ်၊ ဂျပန်၊ ကိုရီးယား နိုင်ငံခရီးသွားလုပ်ငန်းဝန်ကြီးများအစည်းအဝေး၊ (၅) ကြိမ်မြောက် အာဆီယံ-အိန္ဒိယခရီးသွားလုပ်ငန်း ဝန်ကြီးများအစည်းအဝေး၊ အာဆီယံခရီးသွားလုပ်ငန်းဝန်ကြီးများ၏ သတင်းစာရှင်းလင်းပွဲကို

(MICC-1) တွင် ဆက်လက်ကျင်းပသွားမည်ဖြစ်ပါသည်။ ၂၆-၁-၂၀၁၅ ညနေပိုင်း၌ (MICC-2) ခန်းမကြီးတွင် (ASEAN Tourism Forum 2015) ဖွင့်ပွဲအခမ်းအနားကြီးနှင့် ဂုဏ်ပြုညစာစားပွဲကို အမျိုးသားခရီးသွားလုပ်ငန်းဖွံ့ဖြိုးတိုးတက်ရေး ဗဟိုကော်မတီဥက္ကဋ္ဌနိုင်ငံတော် ဒုတိယသမ္မတ(၂)က အဖွင့်မိန့်ခွန်းပြောကြားကာ ခမ်းနားထည်ဝါစွာ ကျင်းပသွားမည်ဖြစ်ပါသည်။ ၂၇-၁-၂၀၁၅ ရက်တွင် အာဆီယံခရီးသွားလုပ်ငန်းဆိုင်ရာကွန်ဖရင့် (ASEAN Tourism Conference)နှင့် ဖိုရမ်သို့ တက်ရောက်လာသော ခရီးသွားလုပ်ငန်းဆိုင်ရာရောင်းချ၊ ဝယ်ယူသူများ တွေ့ဆုံပွဲ (Buyer-Meet-Seller) ကျင်းပခြင်း၊ ၂၈-၁-၂၀၁၅ ရက်နှင့် ၂၉-၁-၂၀၁၅ ရက်များတွင် အာဆီယံခရီးသွားလုပ်ငန်းအာဏာပိုင်အဖွဲ့များ နိုင်ငံအလိုက် ရှင်းလင်းတင်ပြခြင်း၊ ပြုပြင်သွင်းများကို (MICC-1) တွင် ဆက်လက်ကျင်းပသွားမည်ဖြစ်ပါသည်။(၂၉-၁-၂၀၁၅) ရက် ညနေပိုင်းတွင် နေပြည်တော်ရှိ Hotel Max ၌ (ASEAN Tourism Forum 2015) ပိတ်ပွဲအခမ်းအနား ကျင်းပကာ (ASEAN Tourism Forum 2016) အား အလှည့်ကျကျင်းပရမည့် ဖိလစ်ပိုင်နိုင်ငံသို့ လွှဲပြောင်းပေးအပ်သွားမည်ဖြစ်ပါသည်။

ကျင်းပပြီးစီးခဲ့သည့် နိုင်ငံတော်ပွဲကြီးများကို စောင်းဥကြည့်လိုက်ပါ။ World Economic Forum (2013), 27<sup>th</sup> Sea Games (2013), ASEAN Summit (2014) ပွဲကြီးများတွင် တည်းခိုနေထိုင်ရေးနှင့် ဧည့်ခံကျွေးမွေးရေးဆိုင်ရာကိစ္စရပ်များ အစစအရာရာ အဆင်ပြေချောမွေ့အောင် စီစဉ်ဆောင်ရွက်ခဲ့ရပါသည်။ ဤသည်မှာ ပဒေသာပင်မြေကပေါက်သလို အလိုလိုဖြစ်လာခြင်းမဟုတ်ပါ။ ဟိုတယ်နှင့် ခရီးသွားလာရေးလုပ်ငန်းဝန်ကြီးဌာနအနေဖြင့် နိုင်ငံတော်အကြီးအကဲများ၏ အဆင့်ဆင့်လမ်းညွှန်မှုကိုခံယူ၍ ပြည်ထောင်စုဝန်ကြီး၏ အနီးကပ်ကြီးကြပ်မှုဖြင့် အောက်ခြေဝန်ထမ်းအထိ ဝန်ထမ်းအားလုံး စနစ်တကျ စည်းလုံးညီညွတ်စွာ ကြိုးပမ်းဆောင်ရွက်မှု၊ ဆက်စပ်ဝန်ကြီးဌာနများနှင့် ပေါင်းစပ်ဆောင်ရွက်မှု၊ ပုဂ္ဂလိကကဏ္ဍကို အစိုးရအဖွဲ့အစည်းအဆင့်ဆင့်နှင့် လက်တွဲညီညွတ်စွာ ကြိုးပမ်းဆောင်ရွက်ရေး စည်းရုံးအားထုတ်မှုတို့၏ ရလဒ်ဖြစ်သည်ကို မည်သူမျှ ငြင်းဆို၍ မရနိုင်ပါ။ မကြာမီကျင်းပမည့် အာဆီယံခရီးသွားလုပ်ငန်းဖွံ့ဖြိုး-၂၀၁၅ ကိုလည်း အထက်ပါကဲ့သို့ပင် အားလုံးတက်ညီလက်ညီ ပိုင်းဝန်းကြီးပမ်းဆောင်ရွက်ခြင်းဖြင့် ရွှန်းတင်စွာအောင်မြင်ကျင်းပပြီးစီးမည်မှာ အမှန်ပင်ဖြစ်ကြောင်း ရေးသားတင်ပြလိုက်ရပါသည်။ ။

ပြည်တွင်းရေးရာ

ဓမ္မမုဒိတာရောင်ခြည်ကျောင်းဆောင်သစ် ရေစက်ချမင်္ဂလာအခမ်းအနားနှင့် သိက္ခာထပ် အလှူတော်မင်္ဂလာအခမ်းအနား ကျင်းပ

နေပြည်တော် ဇန်နဝါရီ ၅ - နေပြည်တော်ကောင်စီနယ်မြေ ဇမ္ဗူသီရိမြို့နယ် သပြေကုန်းရပ်ကွက် မိုးရိမ်တိုက်သစ် ဓမ္မမုဒိတာရောင်ခြည် ကျောင်းဆောင်သစ် ရေစက်ချမင်္ဂလာ အခမ်းအနားနှင့် သိက္ခာထပ်အလှူ တော်မင်္ဂလာ အခမ်းအနားတို့ကို ဇန်နဝါရီ ၄ ရက် နံနက်ပိုင်းက အဆိုပါကျောင်းတိုက်ရှိ ဓမ္မမုဒိတာ ရောင်ခြည်ကျောင်းဆောင်သစ်၌ ကျင်းပသည်။

ဝန်ကြီး ဦးစိုးဝင်းနှင့်ဇနီး၊ တာဝန်ရှိသူ များ၊ အလှူရှင်မိသားစုနှင့် ဖိတ်ကြား ထားသော ဧည့်သည်တော်များ တက် ရောက်ကြသည်။ ရှေးဦးစွာ အလှူရှင်မိသားစုများနှင့် ဧည့်သည်တော်များက သံဃာတော် ၃၅ ပါးအား သိမ်ဆင်းလောင်းလှူကြ သည်။ ထို့နောက် သန့်လျင်မြို့ မဟာ မဇ္ဈိမာရုံ ပရိယတ္တိစာသင်တိုက် ပဓာန နာယကဆရာတော် သာသနာတော် ထွန်းကား ပြန်ပွားရေးဦးစီးဌာန ညွှန်ကြားရေးမှူးချုပ်နှင့် အလှူရှင် မိသားစုတို့က အခမ်းအနားကို ဖဲကြီး ဖြတ်၍ ဖွင့်လှစ်ပြီး ဆရာတော်နှင့် ပြည်ထောင်စုဝန်ကြီးတို့က စက် ခလုတ်နှိပ်ကာ ဖွင့်လှစ်ပေးကြသည်။ ထို့နောက် ဓမ္မမုဒိတာရောင်ခြည် ကျောင်းဆောင်သစ်အပေါ်ထပ်တွင် ရေစက်ချမင်္ဂလာအခမ်းအနား ကျင်း

ပရာ ပြည်ထောင်စုဝန်ကြီး ဦးစိုးဝင်း နှင့်ဇနီး၊ ကျောင်းအလှူရှင်များနှင့် တာဝန်ရှိသူများက ဆရာတော် များထံ လှူဖွယ်ပစ္စည်းများ ဆက် ကပ်လှူဒါန်းကြသည်။ ယင်းနောက် ပြည်ထောင်စုဝန်ကြီး ဦးစိုးဝင်းက ဆရာတော်၊ သံဃာတော် များအား သာသနာရေးဆိုင်ရာများ ကို လျှောက်ထားသည်။ ထို့နောက် တည်ဆောက်ပြီးစီး အောင်မြင်ခဲ့သော သပြေကုန်းမိုးရိမ် တိုက်သစ်အတွင်းရှိ ဓမ္မမုဒိတာ ရောင်ခြည်ကျောင်းဆောင်သစ်ကို မူလအလှူရှင် ကျောင်းဒါယကာ၊ ဒါယိကာမများထံ ပြန်လည်အပ်နှံခဲ့ပြီး ကျောင်းအလှူရှင် ဦးမောင်မောင်လေး နှင့် ဇနီး ဒေါ်မြင့်မြင့်ခိုင်တို့က သပြေ ကုန်း မိုးရိမ်တိုက်သစ်ဆရာတော် ဘဒ္ဒန္တအဂ္ဂဓမ္မဝံ ဓမ္မမုဒိတာရောင်ခြည်



ကျောင်းဆောင်တော်ကို အာရာမိက သံယိကဒါနအဖြစ် သာဟတ္ထိက မြောက် ကိုယ်တိုင်လက်ရောက် ဆက်ကပ်လှူဒါန်းသည်။ ဆက်လက်၍ သန့်လျင်မြို့ မဟာ မဇ္ဈိမာရုံပရိယတ္တိစာသင်တိုက် ပဓာန နာယကဆရာတော်ထံမှ အနုမောဒနာ

တရားနာကြား၍ ရေစက်သွန်းချအမျှ ပေးဝေကြကာ သံဃာတော်များအား အလှူရှင်များက နေ့ဆွမ်းဆက်ကပ် လှူဒါန်းကြသည်။ အဆိုပါ မိုးရိမ်တိုက်သစ်တွင် သံဃာတော်အပါး ၁၆၀ သီတင်းသုံး၍ ပရိယတ္တိစာပေများ သင်ကြားပို့ချ

လျက်ရှိပြီး ဓမ္မာစရိယစာချတန်းကို ဖွင့်လှစ်ပို့ချလျက် ရှိကြောင်းနှင့် နေပြည်တော်တွင် ဓမ္မာစရိယတန်း၌ အောင်ချက်အကောင်းဆုံး ကျောင်း တစ်ကျောင်းဖြစ်ကြောင်း သတင်းရရှိ သည်။ (ကြေးမုံ)



ရန်ကုန်တက္ကသိုလ်တွင် အလုပ်ရုံဆွေးနွေးပွဲကျင်းပ

ရန်ကုန်တက္ကသိုလ်၊ Kyoto University နှင့် UNESCO တို့ပူးပေါင်းပြီး နှစ်ရက်ကြာကျင်းပမည့် The Third Workshop on Promotion of Energy Science Education for Sustainable Development in Myanmar အလုပ်ရုံဆွေးနွေးပွဲကို ၂၀၁၄ ခုနှစ် ဒီဇင်ဘာ ၁၈ ရက် မွန်းလွဲ ၁ နာရီတွင် ရန်ကုန်တက္ကသိုလ် ဝိဇ္ဇာခန်းမရှိ Conference Room ၌ စတင်ကျင်းပသည်။ အဆိုပါ အလုပ်ရုံဆွေးနွေးပွဲတွင် ရန်ကုန်တက္ကသိုလ်ပါမောက္ခချုပ် ဒေါက်တာ အောင်သူက အဖွင့်အမှာစကားပြောကြားပြီး ဂျပန်နိုင်ငံ၊ ဗီယက်နမ်နိုင်ငံ၊ လာအိုနိုင်ငံတို့မှ ပါမောက္ခ ၁၁ ဦး၊ မြန်မာနိုင်ငံဆိုင်ရာ ယူနက်စကိုရုံးမှ ကိုယ်စားလှယ်နှင့် ရန်ကုန်တက္ကသိုလ်နှင့်သိပ္ပံနှင့်နည်းပညာဝန်ကြီးဌာနမှ ပါမောက္ခများ၊ ပညာရှင်များ၊ ပါရဂူသင်တန်းသားများ တက်ရောက်ဆွေးနွေး ခဲ့ကြောင်း သိရသည်။ (ကြေးမုံ)

ရန်ကုန်တက္ကသိုလ် ပညာရေးမြှင့်တင်မှုလုပ်ငန်းဆောင်ရွက်

ရန်ကုန် ဇန်နဝါရီ ၅ - ရန်ကုန်တက္ကသိုလ်သည် သိပ္ပံပညာ နှင့် နည်းပညာနယ်ပယ်၊ ဝိဇ္ဇာပညာရပ် နှင့် လူမှုစီးပွားပညာနယ်ပယ်များတွင် နိုင်ငံတကာအဆင့်မြင့် ပညာရေးအဖွဲ့ အစည်းများနှင့် ပူးပေါင်း၍ တိုးချဲ့ ဆောင်ရွက်လျက်ရှိကြောင်း၊ ကာလ ရှည် ပူးပေါင်းဆောင်ရွက်မှုများဖြစ် သည့် ASEAN University Network-Quality Assurance (AUN-QA) စနစ် အကောင်အထည်ဖော် ခြင်း၊ ASEAN University Network The Southeast Asia Engineering Education Development Network (AUN/SEED-Net) Scholarship အစီအစဉ်များ နှင့်ပညာသင်များစေလွှတ်ခြင်း၊ အမေ ရိကန်နိုင်ငံ Johns Hopkins University ကိုရီးယားနိုင်ငံ Chung Ang University တို့နှင့်ပူးပေါင်းပြီး "International Relations and Development" တစ်နှစ်ကြာ သင် တန်းဖွင့်လှစ်ခြင်း၊ မနုဿဗေဒဌာနနှင့် ကိုရီးယားနိုင်ငံ Hanyang University တို့ ပူးပေါင်းသုတေသနပြုလုပ် ခြင်း၊ Korea-Myanmar Local Knowledge Centre ဖွင့်လှစ်တည် ထောင်ခြင်း၊ ဥပဒေပညာဌာနနှင့် ဂျပန်နိုင်ငံ Nagoya University တို့အကြား ပူးပေါင်းဆောင်ရွက်မှုနှင့် နိုင်ငံတကာအဆင့်မြင့် ပညာရေးအဖွဲ့ အစည်းများနှင့် ပူးပေါင်း၍ တိုးချဲ့ ဆိုင်ရာ ဆွေးနွေးပွဲများ ပြုလုပ်ခြင်း စသည်နှင့်တကွပညာရေး ပူးပေါင်း ဆောင်ရွက်မှုများရှိသည်။ ထိုင်းနိုင်ငံ Thepsatirajabhat University၊ ကိုရီးယားနိုင်ငံ Han- kuk University of Foreign Studies၊ Korea Foundation for Advanced Studies၊ ဂျပန်နိုင်ငံ Nagoya University၊ ဩစတြေးလျ နိုင်ငံ Australia National University တို့နှင့် နားလည်မှုစာချွန်လွှာ (MoU) များရေးထိုးပြီး ပညာရေး ဆိုင်ရာမြှင့်တင်မှုများကို ပူးပေါင်း လုပ်ဆောင်လျက်ရှိသည်။ ပြည်ပမှ အကူအညီပေးလိုသော အဖွဲ့အစည်းများ၏ ပူးပေါင်းဆောင် ရွက်မှုဖြင့် ရန်ကုန်တက္ကသိုလ် စာကြည့်တိုက်တွင်မကြာမီ- Library ဖွင့်လှစ်နိုင်တော့မည် ဖြစ်သည့် အတွက် မိမိတို့လိုသော ပညာရပ် နယ်ပယ်များအကြောင်းကို ကောင်း မှန်စွာလေ့လာနိုင်တော့မည်ဖြစ်သည်။ အသိပညာ အတတ်ပညာများ စုဆောင်း ရရှိရေးဆောင်ရွက်ခြင်း၊ ဆရာ ဆရာမ၊ ကျောင်းသား ကျောင်းသူ တစ်ဦးချင်း၏စွမ်းရည် တည်ဆောက် ခြင်း၊ တက္ကသိုလ်၏ စွမ်းဆောင်နိုင် ရည်မြှင့်တင်ခြင်း စသည်များကိုလည်း စဉ်ဆက်မပြတ် လုပ်ဆောင်နေကြောင်း သိရသည်။ (ကြေးမုံ)

မြစ်မီးရောင်ကျေးရွာ စီမံကိန်းလုပ်ငန်းများ ဆောင်ရွက်

ရွှေကျင် ဇန်နဝါရီ ၅ - ပဲခူးတိုင်းဒေသကြီး ကျေးလက် ဒေသဖွံ့ဖြိုးတိုးတက်ရေးဦးစီးဌာန တိုင်းဒေသကြီးဦးစီးမှူး ဦးသိန်းလွင် သည် ခရိုင်ဦးစီးမှူး ဦးအောင်ကျော်မိုး နှင့်အတူ ရွှေကျင်မြို့နယ် သောင်လယ် ကျေးရွာ၌ အကောင်အထည်ဖော် ဆောင်ရွက်နေသည့် မြစ်မီးရောင် ကျေးရွာ စီမံကိန်းလုပ်ငန်းများကို ဇန်နဝါရီ ၅ ရက်က ကွင်းဆင်းကြည့်ရှု စစ်ဆေးသည်။ မြစ်မီးရောင်ကျေးရွာစီမံကိန်း လုပ် ဆောင်နေမှုများကို မြို့နယ်ဦးစီးမှူး ဦးတိန်းဇော်က ရှင်းလင်းတင်ပြပြီး မြစ်မီးရောင် ကော်မတီဝင်များက မြစ်မီးရောင်ရန်ပုံငွေဖြင့် ဆောင် ရွက်နေသည့် စိုက်ပျိုးရေး၊ မွေးမြူရေး၊ အသေးစား ကုန်ပစ္စည်းရောင်းဝယ် ရေးလုပ်ငန်းများကို တင်ပြဆွေးနွေးကြ ကြောင်း သိရသည်။ ထို့နောက် တိုင်းဒေသကြီးဦးစီးမှူး က မြစ်မီးရောင်စီမံကိန်းသည် ကျေးလက် နေပြည်သူများအတွက် အလုပ်အကိုင် အခွင့်အလမ်းများ ဖန်တီးပေးရန်၊ မိသားစုဝင်ငွေတိုးပြီး လူမှုဘဝမြှင့်တင် ရန်ဖြစ်သည့်အတွက် လုပ်ငန်း အားနည်းချက်၊ အားသာချက်များကို ဆွေးနွေးပြီး စာရင်းဇယားဆောင်ရွက် နေမှု၊ ငွေစာရင်းထိန်းသိမ်းထားရှိမှု တို့ကိုစစ်ဆေးခဲ့ကြောင်း သိရ သည်။ (ကြေးမုံ)

မြဝတီမြို့နယ်၌ စိတ်ကြွေးသွပ်ဆေးပြားများ သိမ်းဆည်းရမိ



နေပြည်တော် ဇန်နဝါရီ ၅ - မြဝတီမြို့နယ်ရှိ နယ်မြေခံတပ်သည် ဒီဇင်ဘာ ၂၃ ရက် နှင့် ၂၄ ရက်တို့ တွင် မြဝတီမြို့ သယ်ဆောင်ရာ ပေါလောကျေးရွာ ခြေတော်ရာတောင်ခြေအနီး သစ်စက်ဝန်းရှိ စောထီခေါင်၏အား ရှာဖွေရာ မှိုင်းခံစက္ကူဖြင့်ထုပ်လျက် စိတ်ကြွေးသွပ်ဆေးပြား ၁၃၀၀၀၊ ၁၂ ဘီးယာဉ် တစ်စီး၊ ၁၀ ဘီးယာဉ် တစ်စီး၊ တရုတ်နီသစ်စက် တစ်စုံ၊ စတင်းသစ်ဖြတ်စက် နှစ်လုံး၊ တရုတ်နီမီးစက် တစ်လုံး၊ ဟွန်ဒါမီးစက်တစ်လုံးနှင့် လွှဲပိုင်းငါးခုတို့အား သိမ်းဆည်းရမိပြီး မူးယစ်တပ်ဖွဲ့ (၃၂) မြဝတီသို့ လွှဲပြောင်းပေးအပ်သဖြင့် စောထီခေါင် (ခ) စောအောင်ကျော် (၂၉)နှစ်အား မူးယစ်ဆေးဝါးနှင့် စိတ်ကြွေးပြောင်းလဲစေသော ဆေးဝါးများဆိုင်ရာ ဥပဒေအရ အရေးယူထားကြောင်း သိရသည်။ (ကြေးမုံ)



အားကစားမြှင့်တင် စိတ်လန်းရွှင် ဆန့်ကျင်မူးယစ်ဆေး



အားကစား

ဂျူပင်တပ်အသင်းမှ ပေါ့ဘာအားရောင်းချရန်စီစဉ်

အီတလီစီးရီးအေကလပ် ဂျူပင်တပ် အသင်းသည် လာမည့်အပြောင်းအရွှေ့ ကာလတွင် အသင်း၏ အဓိကကစားသမား တစ်ဦးဖြစ်သည့် ပြင်သစ်ကွင်းလယ်လူ ပေါ့ဘာအား ရောင်းချကာ ဖယ်လ်ကာအို၊ ရာမီ ရက်စ်နှင့် မီရန်ဒါစသည့် နာမည်ကျော် ကစားသမားများအား ပြန်လည်ခေါ်ယူရန် စီစဉ်နေကြောင်းသိရသည်။

ပေါ့ဘာမှာ ဂျူပင်တပ်အသင်းနှင့် စာချုပ် သက်တမ်းနှစ်နှစ်ခန့်သာ ကျန်ရှိတော့သဖြင့် ပြီး လက်ရှိအချိန်တွင် ၎င်းအား မန်ယူ၊ ချယ်လ်ဆီး၊ ဘိုင်ယန်မြူးနစ်၊ PSG စသည့် ဥရောပအင်အားကြီးကလပ်များက အပြိုင် စောင့်ကြည့်နေခြင်းဖြစ်သည်။

ထို့ပြင် ကစားသမားကိုယ်တိုင်မှာလည်း အီတလီမြေကို စွန့်ခွာ၍ ဥရောပထိပ်သီး ကလပ်အသင်းသို့ ပြောင်းရွှေ့ရန် ဆန္ဒရှိနေ ကြောင်း ဗြိတိန်အားကစားဝက်ဘ်ဆိုက် BBC တွင် ဖော်ပြခဲ့သည်။ ထို့ကြောင့်ဂျူပင်တပ် အသင်းအနေဖြင့် လာမည့်အပြောင်းအရွှေ့ ကာလတွင် ပေါ့ဘာအားမြင့်မားသည့် ပြောင်း ရွှေ့ကြေးတစ်ရပ်ဖြင့် ရောင်းထုတ်သွားရန် စီစဉ်နေပြီး နာမည်ကျော်ကစားသမားများ ဖြစ်ကြသည့် ဖယ်လ်ကာအို၊ ရာမီရက်စ်၊ မီရန်ဒါတို့အားပြန်လည်ခေါ်ယူရန် ပြင်ဆင် နေကြောင်း သိရသည်။

ထို့ပြင် ဂျူပင်တပ်အသင်းမှာ လာမည့် ဇန်နဝါရီကာလနှင့် နွေရာသီအပြောင်းအရွှေ့ ကာလတွင် ထိပ်တန်းကစားသမားများကို မဖြစ်မနေ ထပ်မံခေါ်ယူရန် ပြင်ဆင်နေပြီး ဝါလာတာစာရေး ကွင်းလယ်လူ ဆန်နီဒါ၊ ချယ်လ်ဆီးကွင်းလယ်လူ ဆာလာတို့ကိုပါ ပစ်မှတ်ထားလျက်ရှိကြောင်း အီတလီ သတင်းစာ La Gazzetta က ဖော်ပြခဲ့သည်။

ဂျူပင်တပ်အသင်းမှာ ပေါ့ဘာ၏ ပြောင်း ရွှေ့ကြေးအတွက် အနိမ့်ဆုံးယူရိုသန်း ၇၀ ခန့် အလိုရှိနေပြီး ၎င်း၏ အသင်းဟောင်း ဖြစ်သည့် မန်ယူအသင်းမှာ အခြားအသင်း များထက်ပိုမိုခေါ်ယူရန် ထိပ်ဆုံးမှရေပန်း စားလျက်ရှိကြောင်းသိရသည်။

အသက် ၂၃ နှစ်အရွယ်ရှိ ပြင်သစ်လက် ရွှေးစင်ကစားသမား ပေါ့ဘာမှာ မန်ယူလူငယ် စီမံကိန်းမှ ပေါ်ထွက်လာခဲ့သည့် ကစားသမား တစ်ဦးဖြစ်ပြီး ဂျူပင်တပ်အသင်းအတွက် ၇၆ ပွဲ ပါဝင်ကစားကာ ၁၅ ဂိုးသွင်းယူပေးခဲ့သဖြင့် ကြောင်းသိရသည်။ (ကိုရံ)



ဇူလိုင်လတွင် နယူးယောက်စီးတီးအသင်း၌ လမ်းပတ်ပြန်ကစားမည်

ကွင်းလယ်ကစားသမား ဖရန်လမ်းပတ်သည် ယခုနှစ် ဘောလုံးရာသီကုန်တွင် လက်ရှိအငှားဖြင့် လာရောက် ကစားလျက်ရှိသည့် မန်စီးတီးအသင်းမှ ထွက်ခွာကာ အမြဲ တမ်းစာချုပ်ချုပ်ဆိုထားသည့် နယူးယောက်စီးတီးအသင်း ၌ လာမည့်ဇူလိုင်လတွင် ပြန်ကစားမည်ဖြစ်ကြောင်း သိရသည်။

လမ်းပတ်၏ ခြေစွမ်းသည် မန်စီးတီးနည်းပြ ပယ်လီဂရီနို အတွက် အကောင်းဆုံးပုံစံဖြစ်ခဲ့သော်လည်း လက်ရှိ အငှား ဖြင့်လာရောက်ကစားနေမှုကို ရာသီကုန်တွင် ရပ်တန့်ကာ မေဂျာလိဂ်ကလပ် နယူးယောက်စီးတီးသို့ ပြန်ကစားရန် ဆုံးဖြတ်ချက်ချထားပြီးဖြစ်ကြောင်း သိရသည်။

ကွင်းလယ်ကစားသမား ဖရန်လမ်းပတ်သည် ဇန်နဝါရီ ၄ ရက်ညပိုင်းက ရက်ဖီးဝက်နက်စ်အသင်းနှင့် ယှဉ် ပြိုင်ကစားခဲ့သည့် အက်ဖ်အေဖလားပွဲစဉ်တွင် မန်စီးတီး

အသင်းနိုင်ပွဲရရှိရေးအတွက် အကောင်းဆုံးစွမ်းဆောင် ပေးခဲ့သူဖြစ်ပြီး မန်စီးတီးအသင်းက အငှားစာချုပ် သက်တမ်းတိုးခဲ့မှုနှင့်ပတ်သက်၍ မန်စီးတီးပရိသတ်၏ အလိုမကျဖြစ်မှုအပေါ် ဒေါသထွက်ခဲ့ကြောင်း သိရသည်။ ယခုနှစ်ဘောလုံးရာသီတွင် မန်စီးတီးအသင်း၌ အရေးပါ သော ကစားသမားများထဲတွင် ကွင်းလယ်ကစားသမား ဖရန်လမ်းပတ်သည် တစ်ဦးအပါအဝင်ဖြစ်ခဲ့ပြီး မန်စီးတီး အသင်း ပရိမီယာလိဂ်အမှတ်ပေးဇယားတွင် ထိပ်ဆုံးမှ ဦး ဆောင်နိုင်အောင်လည်း လမ်းပတ်အနေဖြင့် စွမ်းဆောင် ပေးနိုင်ခဲ့သည်။

ကွင်းလယ်ကစားသမား လမ်းပတ်သည် မန်စီးတီး အသင်း၌ အငှားလာရောက်ကစားစဉ်ပွဲပေါင်း ၁၃ ပွဲ ကစား ပေးခဲ့ပြီး သွင်းဂိုး ခုနစ်ဂိုးအထိသွင်းယူပေးနိုင်ခဲ့သည်။ (နိုင်လင်းကြည်)

ရီးယဲလ်နှင့် ကစားရမည့်ပွဲတွင် တိုက်စစ်မှူး တောရက်စ်ပါဝင်မည်

စပိန်အသင်း၏ ရှေ့တန်းတိုက်စစ်မှူး ဖာနန်ဒိုတောရက်စ်သည် ဇန်နဝါရီ ၄ ရက် က အသင်းဟောင်း အက်သလက်တီကို မက် ဒရစ်အသင်းသို့ အေစီမီလန်အသင်းမှ ၁၈ လ အငှားစာချုပ်ဖြင့် ရောက်ရှိလာခဲ့ပြီး ပွဲဦးမှာ ပင် ရီးယဲလ်မက်ဒရစ်အသင်းနှင့် စပိန်ဘုရင့် ဖလား ၁၆ သင်းအဆင့် ရှုံး/ထွက်ပွဲကို ဇန်နဝါရီ ၇ ရက်တွင် ကစားမည်ဖြစ်သည်။

အသက်(၃၀)အရွယ်ရှိ ယင်းကစားသမားက မွေးရပ်ဇာတိအသင်းဖြစ်သည့် အက်သလက် တီကိုမက်ဒရစ်အသင်းအတွက် အသက်(၁၇) နှစ်အရွယ်ကပင် စတင်ကစားပေးခဲ့ကာ အသင်းခေါင်းဆောင်အဖြစ်လည်း တာဝန်ယူ ခဲ့သဖြင့်ဖြစ်သည်။ ၂၀၀၇ ခုနှစ်တွင် လီဗာပူး အသင်းသို့ ပေါင်သန်း ၂၀ ဖြင့် မပြောင်းရွှေ့မီ အက်သလက်တီကိုအတွက် ပွဲပေါင်း ၂၄၄ ပွဲ ပါဝင်ကစားပေးခဲ့သဖြင့်ဖြစ်သည်။

တောရက်စ်က “ကျွန်တော် အက်သ လက်တီကိုက ထွက်ခွာဖို့ ဆုံးဖြတ်ချက်ချခဲ့တဲ့ အချိန်မှာ အရမ်းကို ခက်ခဲခဲ့ပါတယ်။ ကလပ် အသင်းပိုမိုအင်အားကြီးမားစေဖို့ ငွေကြေး လို အပ်ခဲ့တာရယ်။ ကျွန်တော့်အတွက် အတွေ့ အကြုံသစ်တွေရရှိချင်ခဲ့တာကြောင့် အသင်း



ကို ကျောခိုင်းခဲ့ပါတယ်။ အခုအချိန်မှာ တော့ အက်သလက်တီကိုက အများကြီး တောင့်တင်းလာသလို ဆူဖလားတွေလည်း အများကြီး ရယူထားနိုင်ခဲ့ပါတယ်” ဟု ပြောကြားခဲ့သည်။

တောရက်စ်သည် အင်္ဂလိပ်ဘောလုံး လောကနှင့် အလွယ်တကူပင် အသားကျခဲ့ ကာ ပရော်ဖက်ရှင်နယ် ကစားသမားဘဝ အထွန်းတောက်ဆုံးပုံစံကို လီဗာပူးတွင်

ပြသနိုင်ခဲ့သည်။ ယင်းနောက် ၂၀၁၁ ခုနှစ်တွင် ပေါင်သန်း ၅၀ ဖြင့် ချယ်ဆီးသို့ ပြောင်းရွှေ့ သွားခဲ့သည်။

ဇန်နဝါရီ ၄ ရက်က အေစီမီလန်မှ အသင်း ဟောင်း အက်သလက်တီကိုအသင်းသို့ ၁၈ လ အငှားစာချုပ်ဖြင့် ပြောင်းရွှေ့ရောက်ရှိ လာခဲ့ပြီး နောက်နှစ်ဘောလုံးရာသီကုန်အထိ အက်သလက်တီကိုနှင့် အတူရှိနေမည်ဖြစ် သည်။ (မြို့နယ်ပြန်/ဆက်)

မြန်မာ့ရိုးရာ လှေလှော်ပြိုင်ပွဲ ရေးမြို့နယ်၌ ကျင်းပ

ရေး ဇန်နဝါရီ ၅ မွန်ပြည်နယ်ရေးမြို့ မြို့တွင် (၆၇)နှစ်မြောက် လွတ်လပ်ရေးနေ့အထိမ်းအမှတ်အဖြစ် မြန်မာ့ ရိုးရာ လှေလှော်ပြိုင်ပွဲနှင့် ဆုချီးမြှင့်ပွဲအခမ်း အနားကို ဇန်နဝါရီ ၄ ရက် ညနေ ၃ နာရီက ကျင်းပခဲ့ကြောင်း သိရသည်။

လှေလှော်ပြိုင်ပွဲတွင် ပထမဆုံးရရှိသော ရန်မျိုးအောင်ရပ်ကွက်အသင်းကို ပြည်နယ် လွှတ်စစ်နှင့် စက်မှုဝန်ကြီး ဦးနိုင်လဝီအောင်က ခိုင်းဆုနှင့် ဆုငွေကျပ်ငါးသိန်းကိုလည်းကောင်း၊ ဒုတိယဆုရ ချောင်းတောင်ကျေးရွာအသင်းကို မြို့နယ်အုပ်ချုပ်ရေးမှူး ဦးမိုးဇော်နိုင်က ဆု တံဆိပ်နှင့် ငွေကျပ်သုံးသိန်းကိုလည်းကောင်း၊ တတိယရရှိသော အောင်မေတ္တာရပ်ကွက် အသင်း ကို မြို့နယ်အထောက်အကူပြုကော်မတီအတွင်း ရေးမှူး ဦးရဲညွန့်မောင်က ဆုတံဆိပ်နှင့် ငွေကျပ် နှစ်သိန်းကိုလည်းကောင်း ပေးအပ်ချီးမြှင့်ခဲ့ကြ သည်။

ဆက်လက်၍ မိနီမာရသွန်ပြိုင်ပွဲနှင့် အလွတ် တန်း သဲသောင်ပြင်တော်လီဘောပြိုင်ပွဲတွင် ဆုရ ရှိသူများကို တာဝန်ရှိသူများက ဆုများအသီးသီး ချီးမြှင့်ခဲ့ကြောင်း သိရသည်။ (မြို့နယ်ပြန်/ဆက်)

Advertisement for findmyanmar.com, Golden Hexagon Media Group, with contact info: 01-2304318, 09-43185047.

Advertisement for a business management diploma course, mentioning STI Myanmar University and contact info: (700) Ph:09-5053076.

Advertisement for a weekend class, with contact info: ENROLL NOW! Block -10, MICT Park, Hlaing Campus. TEL: 377988, 507151/52, 0931702299, 09250064451.

Large advertisement for STI Myanmar University, featuring 'DIPLOMA IN BUSINESS MANAGEMENT' and 'WEEKEND CLASS' with images of students.



ပြည်တွင်းရေးရာ

လွတ်လပ်ရေးနေ့ဂုဏ်ပြုကတ္တရာလမ်းဖွင့်ပွဲကျင်းပ

တောင်ငူ၊ ဇန်နဝါရီ ၅

(၆၇)နှစ်မြောက် လွတ်လပ်ရေးနေ့ကို ကြိုဆိုဂုဏ်ပြုသောအားဖြင့် ပဲခူးတိုင်းဒေသကြီး တောင်ငူမြို့ (၁၁)ရပ်ကွက် ဓာတုကလေးလမ်း ကတ္တရာလမ်းဖွင့်ပွဲအခမ်းအနားကို အဆိုပါလမ်းထိပ်ရှိ မုခ်ဦး၌ ဇန်နဝါရီ ၃ ရက် နံနက် ၈ နာရီ တွင်ကျင်းပရာ အမျိုးသားလွှတ်တော်ကိုယ်စားလှယ် ဦးဝင်းနိုင်ရှိန်၊ ပဲခူးတိုင်းဒေသကြီးအစိုးရအဖွဲ့ စိုက်ပျိုးရေးနှင့် မွေးမြူရေးဝန်ကြီး ဦးတင်စိုး၊ ပဲခူးတိုင်းဒေသကြီး အစိုးရအဖွဲ့ လူမှုရေးဝန်ကြီး ဒေါက်တာကျော်ဦး၊ တောင်ငူမြို့နယ် အထွေထွေအုပ်ချုပ်ရေးဦးစီးဌာန မြို့နယ်အုပ်ချုပ်ရေးမှူး ဦးသိန်းဇော်ဝင်းတို့ တက်ရောက်ချီးမြှင့်ပြီး ခရိုင်နှင့်မြို့နယ် အဆင့် ဌာနဆိုင်ရာအကြီးအကဲများ ပြည်သူလူထုစုပေါင်းအင်အား ၅၀၀ ခန့် တက်ရောက်ကြသည်။

တောင်ငူမြို့နယ် စည်ပင်သာယာရေးအဖွဲ့ တာဝန်ခံအင်ဂျင်နီယာမှူး ဦးအောင်ကိုဦးမှ လမ်းနှင့်ပတ်သက်သော အကြောင်းအရာများကို ရှင်းလင်းတင်ပြ၍ ရပ်မိရပ်ဖ ဦးမြင့်သူက ကျေးဇူးတင်စကားပြောကြားပြီး ပဲခူးတိုင်းဒေသကြီး အစိုးရအဖွဲ့ စိုက်ပျိုးရေးနှင့် မွေးမြူရေးဝန်ကြီး ဦးတင်စိုး၊ မြို့နယ်ဖွံ့ဖြိုးတိုးတက်ရေးအထောက်အကူပြုကော်မတီ ဥက္ကဋ္ဌ ဦးမြင့်ညို၊ မြို့နယ်စည်ပင်သာယာရေးကော်မတီဥက္ကဋ္ဌ ဦးရဲဝင်း၊ မြို့နယ်စည်ပင်သာယာရေးအဖွဲ့ အမှုဆောင်အရာရှိ ဦးမြင့်လွင်တို့မှ ဖဲကြိုးဖြတ်ဖွင့်လှစ်ပေးခဲ့သည်။ အဆိုပါလမ်းသည် အလျားပေ ၂၄၈၀၊ အကျယ် ၁၂ ပေရှိ ပြီး မြို့နယ်စည်ပင်သာယာရေးအဖွဲ့မှ ၂၀၁၄-၂၀၁၅ ခုနှစ် ဘဏ္ဍာရေးနှစ်တွင် ခွင့်ပြုငွေကျပ် ၂၁၃ သိန်းကျော်ဖြင့် ဆောင်ရွက်ခဲ့ခြင်းဖြစ်ကြောင်း သိရသည်။ (၁၂၉)

ရန်ကုန်တောင်ပိုင်းခရိုင်ရဲတပ်ဖွဲ့

လွတ်လပ်ရေးနေ့အထိမ်းအမှတ်ပျော်ပွဲရွှင်ပွဲကျင်းပ

ရန်ကုန်၊ ဇန်နဝါရီ ၅

ရန်ကုန်တောင်ပိုင်းခရိုင် ရဲတပ်ဖွဲ့၏ (၆၇)နှစ်မြောက် လွတ်လပ်ရေးနေ့ အထိမ်းအမှတ် အားကစားပြိုင်ပွဲနှင့် ပျော်ပွဲရွှင်ပွဲကို ဇန်နဝါရီ ၄ ရက် (လွတ်လပ်ရေးနေ့) နံနက်ပိုင်းကာလမြို့နယ် ရဲတပ်ဖွဲ့အားကစားကွင်း၌ ကျင်းပရာ အဆိုပါ အခမ်းအနားသို့ ရန်ကုန်တောင်ပိုင်းခရိုင် ရဲတပ်ဖွဲ့မှူး ဒုတိယရဲမှူးကြီး ကြည်လွင် တက်ရောက် အားပေးချီးမြှင့်သည်။

အဆိုပါ ပျော်ပွဲရွှင်ပွဲသို့ ရန်ကုန်တောင်ပိုင်းခရိုင် ရဲတပ်ဖွဲ့ဝင်များနှင့် မြို့နယ်ရဲတပ်ဖွဲ့မှူးမှူး အရာရှိ၊ အရာခံ အကြပ်တပ်သားများနှင့်မိသားစုဝင်များ တက်ရောက်ကြပြီး အားကစားပြိုင်ပွဲများ၊ ပျော်ပွဲရွှင်ပွဲများကျင်းပခဲ့ကြောင်း သိရသည်။

တင်စောင့်ဌေး(သန့်လှိုင်)



စာကြည့်တိုက်စံငါးရပ်နှင့်ညီသောအမြင်သစ် စာကြည့်တိုက်တွင်လုပ်ငန်းများစစ်ဆေး

ရန်ကုန်၊ ဇန်နဝါရီ ၅

မြန်မာနိုင်ငံစာကြည့်တိုက်ဖောင်ဒေးရှင်းအဖွဲ့ဝင် ဒေါ်မြတ်စန်းငြိမ်းသည် မြောက်ပိုင်းခရိုင် ပြန်ကြားရေးနှင့်ပြည်သူ့ဆက်ဆံရေးဦးစီးဌာန ဦးစီးအရာရှိ ဒေါ်ခင်သီတာဦးနှင့် အင်းစိန်မြို့နယ် ပြန်ကြားရေးနှင့်ပြည်သူ့ဆက်ဆံရေးဦးစီးဌာန ဦးစီးမှူး ဒေါ်ခင်နှင်းကြည်တို့လိုက်ပါ၍ ဒီဇင်ဘာ ၂၉ ရက် မွန်းလွဲ ၁၂ နာရီခွဲတွင် စာကြည့်တိုက်စံငါးရပ်နှင့်ညီသော အမြင်သစ်စာကြည့်တိုက်သို့ ရောက်ရှိလာပြီး စာကြည့်တိုက်လုပ်ငန်းများအား ကြည့်ရှုစစ်ဆေးခဲ့ကြောင်း သိရသည်။

ယင်းနောက် အမြင်သစ်စာကြည့်တိုက်ရုံးခန်းတွင် မြန်မာနိုင်ငံစာကြည့်တိုက်ဖောင်ဒေးရှင်းအဖွဲ့ဝင် ဒေါ်မြတ်စန်းငြိမ်း၊ ခရိုင်နှင့်မြို့နယ်ပြန်ကြားရေးနှင့်ပြည်သူ့ဆက်ဆံရေးဦးစီးဌာနမှ တာဝန်ရှိသူများ၊ ရပ်ကွက်အုပ်ချုပ်ရေးမှူးများ၊ ရပ်ကွက်စာကြည့်တိုက်ကြီးကြပ်မှုကော်မတီဥက္ကဋ္ဌ ဦးအုန်းရွှေ၊ အတွင်းရေးမှူး ဦးကျော်သိန်း၊ စာကြည့်တိုက်မှူး ဦးညွှန်ဝင်းတို့သည် စံငါးရပ်နှင့်ညီသော အင်းစိန်မြို့နယ် မြို့သစ် ၈ ရပ်ကွက်ရှိ အမြင်သစ်စာကြည့်တိုက် ဖွံ့ဖြိုးတိုးတက်ရေးနှင့် e-Library စနစ်အဆင့်မြှင့်တင်ရေးတို့အတွက် ဆွေးနွေးညှိနှိုင်းခဲ့ကြကြောင်း သိရသည်။ (၆၈၄)

လာမည့် ၂၀၁၅-၂၀၁၆ ဘဏ္ဍာရေးနှစ်တွင်လေ့ရှိမြို့၌ ကွန်ကရစ်လမ်းနှင့်တံတားများ ဆက်လက်တည်ဆောက်သွားမည်

လေ့ရှိ၊ ဇန်နဝါရီ ၅

ဧရာဝတီတိုင်းဒေသကြီး ဟင်္သာတခရိုင် လေ့ရှိမြို့နယ်တွင် လာမည့် ၂၀၁၅-၂၀၁၆ ဘဏ္ဍာရေးနှစ်၌ ကွန်ကရစ်လမ်း၊ ရွှံ့လမ်း၊ RC တံတားလေးစင်း ဆက်လက်ဆောက်လုပ်သွားမည်ဖြစ်ကြောင်း လေ့ရှိမြို့နယ်စည်ပင်သာယာရေးအဖွဲ့၊ အမှုဆောင်အရာရှိ (လက်ထောက်ညွှန်ကြားရေးမှူး) ဦးခင်မောင်ဦးက ပြောသည်။

“ယခင်ကရှိပြီးလမ်းများအပြင် ၂၀၁၄-၂၀၁၄ ဘဏ္ဍာရေးနှစ်မှာ ပြည်သူနှင့် စည်ပင်ပေးပေါင်းပြီး ကွန်ကရစ်လမ်းသုံးလမ်း၊ အလှူရှင်များ၏ လှူဒါန်းငွေဖြင့် ကွန်ကရစ်လမ်း နှစ်လမ်း၊ ယခု ၂၀၁၄-၂၀၁၅ ဘဏ္ဍာရေးနှစ်မှာ ပြည်သူနှင့်စည်ပင်ပေးပေါင်းပြီး ကွန်ကရစ်လမ်း ၁၂ လမ်း၊ ကတ္တရာထပ်ပိုးလွှာနှစ်လမ်းနှင့် ရေစီးရေလာကောင်းမွန်ရေးအတွက် စက်ယန္တရားဖြင့် ရေမြောင်းတူးဖော်ခြင်း၊ ကွန်ကရစ် တံတားငါးစင်းတို့ကို ဆောင်ရွက်နိုင်ခဲ့ပါတယ်။ ၂၀၁၅-၂၀၁၆ ဘဏ္ဍာရေးနှစ်မှာ ကွန်ကရစ်လမ်းရှစ်လမ်း၊ RC တံတားလေးစင်း ဆောင်ရွက်မှာဖြစ်လို့ တစ်မြို့လုံး လမ်းကောင်းများ ဖြစ်လာပါတော့မယ်” ဟု ဦးခင်မောင်ဦးက ပြောသည်။

လေ့ရှိမြို့၏ အချို့လမ်းများသည် ယခင်က ချိုင့်များ၊ မိုးအခါရေဝင်၍ ရေအိုင်ငယ်များဖြစ်နေရာ အဆိုပါနေရာများ၌ ယာဉ်များ၊ ရဟန်း၊ ပြည်သူ၊ ကျောင်းသား၊ ကျောင်းသူများ သွားလာရာတွင် အခက်အခဲရှိခဲ့သည်။ ယခုအခါ မြေသားလမ်းများကို ကျောက်ချောခင်းပေးရန် စီစဉ်ထားရှိပြီး၊ မြို့ပေါ်ငါးရပ်ကွက်ရှိ လမ်းအချို့တွင် ကွန်ကရစ်လမ်း ကတ္တရာထပ်ပိုးလွှာခင်းနေကြောင်း သိရသည်။ လေ့ရှိမြို့တွင် ကွန်ကရစ်လမ်းများခင်းနေခြင်းနှင့်ဆက်စပ်ပြီး ဒေသခံများကိုမေးမြန်းရာ “ယခင် သွားရေလာရေခက်ခဲသောလမ်းများကို ကွန်ကရစ်လမ်းများ၊ ကတ္တရာလမ်းများအဖြစ် ပြုပြင်ပေးပြီး အသစ်တည်ဆောက်ပေးတော့ အဆင်ပြေလွယ်ကူ ချောမွေ့စွာ သွားလာနိုင်လို့ ဧရာဝတီတိုင်းဒေသကြီး စည်ပင်သာယာရေးအဖွဲ့ ညွှန်ကြားရေးမှူး၊ မြို့နယ်စည်ပင်သာယာရေးကော်မတီ၊ မြို့နယ်စည်ပင်အမှုဆောင်အရာရှိနှင့် ဝန်ထမ်းများကို ကျေးဇူးတင်ပါတယ်” ဟု ပြောသည်။

ခရိုင်(မြန်/ဆက်)

ကန့်ကွက်နိုင်ကြောင်းကြော်ငြာ  
၁၄/၂/၂၀၁၅ (ဆီကမ်း) မြို့နယ်၊  
မြေတိုင်းရပ်ကွက် အမှတ်-၅၈၊ မြေကွက်အမှတ် (၃၀၆) မြေကွက်တည်နေရာအမှတ် (၃၀၆) ၅၈-ရပ်ကွက်၊ ဝန်ထမ်း (ဆီကမ်း) မြို့နယ်၊ ဝေါ်ခင်လှ (ခ) အင်ပွေလင်း (၁၃/တကန (နိုင်) ၁၀၂၀၇၄) အမည်ပေါက် မြေအား အမည်ပေါက် ဝေါ်ခင်လှ (ခ) အင်ပွေလင်း (၈နီး) ကွယ်လွန်သဖြင့် ဦးခင်မောင် (၁၃/တကန (နိုင်) ၁၄၆၇၄၁) က တစ်ဦးတည်းသော ခင်ပွန်းတော်စပ်ကြောင်း၊ ကျွမ်းကျင်သူ သေစာရင်းတိုင်ပြု၍ အမွေဆက်ခံပိုင်ဆိုင် ကြောင်း စာချုပ်ရန်နှင့် အပိုင်ပေးစာချုပ်ချုပ်ရန် မြေပုံကူးလျှောက်ထားလာရာ (၇) ရက်အတွင်း ကန့်ကွက်နိုင်ပါသည်။ ကန့်ကွက်မှုမရှိပါက ဌာန၏ လုပ်ထုံးလုပ်နည်းအတိုင်း ဆက်လက်ဆောင်ရွက်သွားမည်ဖြစ်ပါသည်။  
မြို့ပြစီမံကိန်းနှင့်မြေစီမံခန့်ခွဲမှုဌာန၊ ရန်ကုန်မြို့တော်စည်ပင်သာယာရေးကော်မတီ

ကန့်ကွက်နိုင်ကြောင်းကြော်ငြာ  
၁၄/၂/၂၀၁၅ (ဆီကမ်း) မြို့နယ်၊  
မြေတိုင်းရပ်ကွက် အမှတ်-၅၈၊ မြေကွက်အမှတ် (၃၀၇) မြေကွက်တည်နေရာအမှတ် (၃၀၇) ၅၈-ရပ်ကွက်၊ ဝန်ထမ်း (ဆီကမ်း) မြို့နယ်၊ ဝေါ်ခင်လှ (ခ) အင်ပွေလင်း (၁၃/တကန (နိုင်) ၁၀၂၀၇၄) အမည်ပေါက် မြေအား အမည်ပေါက် ဝေါ်ခင်လှ (ခ) အင်ပွေလင်း (၈နီး) ကွယ်လွန်သဖြင့် ဦးခင်မောင် (၁၃/တကန (နိုင်) ၁၄၆၇၄၁) က တစ်ဦးတည်းသော ခင်ပွန်းတော်စပ်ကြောင်း၊ ကျွမ်းကျင်သူ သေစာရင်းတိုင်ပြု၍ အမွေဆက်ခံပိုင်ဆိုင် ကြောင်း စာချုပ်ရန်နှင့် အပိုင်ပေးစာချုပ်ချုပ်ရန် မြေပုံကူးလျှောက်ထားလာရာ (၇) ရက်အတွင်း ကန့်ကွက်နိုင်ပါသည်။ ကန့်ကွက်မှုမရှိပါက ဌာန၏ လုပ်ထုံးလုပ်နည်းအတိုင်း ဆက်လက်ဆောင်ရွက်သွားမည်ဖြစ်ပါသည်။  
မြို့ပြစီမံကိန်းနှင့်မြေစီမံခန့်ခွဲမှုဌာန၊ ရန်ကုန်မြို့တော်စည်ပင်သာယာရေးကော်မတီ

ကန့်ကွက်နိုင်ကြောင်းကြော်ငြာ  
၁၄/၂/၂၀၁၅ (ဆီကမ်း) မြို့နယ်၊  
မြေတိုင်းရပ်ကွက် အမှတ်-၅၈၊ မြေကွက်အမှတ် (၃၀၈) မြေကွက်တည်နေရာအမှတ် (၃၀၈) ၅၈-ရပ်ကွက်၊ ဝန်ထမ်း (ဆီကမ်း) မြို့နယ်၊ ဝေါ်ခင်လှ (ခ) အင်ပွေလင်း (၁၃/တကန (နိုင်) ၁၀၂၀၇၄) အမည်ပေါက် မြေအား အမည်ပေါက် ဝေါ်ခင်လှ (ခ) အင်ပွေလင်း (၈နီး) ကွယ်လွန်သဖြင့် ဦးခင်မောင် (၁၃/တကန (နိုင်) ၁၄၆၇၄၁) က တစ်ဦးတည်းသော ခင်ပွန်းတော်စပ်ကြောင်း၊ ကျွမ်းကျင်သူ သေစာရင်းတိုင်ပြု၍ အမွေဆက်ခံပိုင်ဆိုင် ကြောင်း စာချုပ်ရန်နှင့် အပိုင်ပေးစာချုပ်ချုပ်ရန် မြေပုံကူးလျှောက်ထားလာရာ (၇) ရက်အတွင်း ကန့်ကွက်နိုင်ပါသည်။ ကန့်ကွက်မှုမရှိပါက ဌာန၏ လုပ်ထုံးလုပ်နည်းအတိုင်း ဆက်လက်ဆောင်ရွက်သွားမည်ဖြစ်ပါသည်။  
မြို့ပြစီမံကိန်းနှင့်မြေစီမံခန့်ခွဲမှုဌာန၊ ရန်ကုန်မြို့တော်စည်ပင်သာယာရေးကော်မတီ

ကန့်ကွက်နိုင်ကြောင်းကြော်ငြာ  
၁၄/၂/၂၀၁၅ (ဆီကမ်း) မြို့နယ်၊  
မြေတိုင်းရပ်ကွက် အမှတ်-၅၈၊ မြေကွက်အမှတ် (၃၀၉) မြေကွက်တည်နေရာအမှတ် (၃၀၉) ၅၈-ရပ်ကွက်၊ ဝန်ထမ်း (ဆီကမ်း) မြို့နယ်၊ ဝေါ်ခင်လှ (ခ) အင်ပွေလင်း (၁၃/တကန (နိုင်) ၁၀၂၀၇၄) အမည်ပေါက် မြေအား အမည်ပေါက် ဝေါ်ခင်လှ (ခ) အင်ပွေလင်း (၈နီး) ကွယ်လွန်သဖြင့် ဦးခင်မောင် (၁၃/တကန (နိုင်) ၁၄၆၇၄၁) က တစ်ဦးတည်းသော ခင်ပွန်းတော်စပ်ကြောင်း၊ ကျွမ်းကျင်သူ သေစာရင်းတိုင်ပြု၍ အမွေဆက်ခံပိုင်ဆိုင် ကြောင်း စာချုပ်ရန်နှင့် အပိုင်ပေးစာချုပ်ချုပ်ရန် မြေပုံကူးလျှောက်ထားလာရာ (၇) ရက်အတွင်း ကန့်ကွက်နိုင်ပါသည်။ ကန့်ကွက်မှုမရှိပါက ဌာန၏ လုပ်ထုံးလုပ်နည်းအတိုင်း ဆက်လက်ဆောင်ရွက်သွားမည်ဖြစ်ပါသည်။  
မြို့ပြစီမံကိန်းနှင့်မြေစီမံခန့်ခွဲမှုဌာန၊ ရန်ကုန်မြို့တော်စည်ပင်သာယာရေးကော်မတီ

ကန့်ကွက်နိုင်ကြောင်းကြော်ငြာ  
၁၄/၂/၂၀၁၅ (ဆီကမ်း) မြို့နယ်၊  
မြေတိုင်းရပ်ကွက် အမှတ်-၅၈၊ မြေကွက်အမှတ် (၃၁၀) မြေကွက်တည်နေရာအမှတ် (၃၁၀) ၅၈-ရပ်ကွက်၊ ဝန်ထမ်း (ဆီကမ်း) မြို့နယ်၊ ဝေါ်ခင်လှ (ခ) အင်ပွေလင်း (၁၃/တကန (နိုင်) ၁၀၂၀၇၄) အမည်ပေါက် မြေအား အမည်ပေါက် ဝေါ်ခင်လှ (ခ) အင်ပွေလင်း (၈နီး) ကွယ်လွန်သဖြင့် ဦးခင်မောင် (၁၃/တကန (နိုင်) ၁၄၆၇၄၁) က တစ်ဦးတည်းသော ခင်ပွန်းတော်စပ်ကြောင်း၊ ကျွမ်းကျင်သူ သေစာရင်းတိုင်ပြု၍ အမွေဆက်ခံပိုင်ဆိုင် ကြောင်း စာချုပ်ရန်နှင့် အပိုင်ပေးစာချုပ်ချုပ်ရန် မြေပုံကူးလျှောက်ထားလာရာ (၇) ရက်အတွင်း ကန့်ကွက်နိုင်ပါသည်။ ကန့်ကွက်မှုမရှိပါက ဌာန၏ လုပ်ထုံးလုပ်နည်းအတိုင်း ဆက်လက်ဆောင်ရွက်သွားမည်ဖြစ်ပါသည်။  
မြို့ပြစီမံကိန်းနှင့်မြေစီမံခန့်ခွဲမှုဌာန၊ ရန်ကုန်မြို့တော်စည်ပင်သာယာရေးကော်မတီ

ကန့်ကွက်နိုင်ကြောင်းကြော်ငြာ  
၁၄/၂/၂၀၁၅ (ဆီကမ်း) မြို့နယ်၊  
မြေတိုင်းရပ်ကွက် အမှတ်-၅၈၊ မြေကွက်အမှတ် (၃၁၁) မြေကွက်တည်နေရာအမှတ် (၃၁၁) ၅၈-ရပ်ကွက်၊ ဝန်ထမ်း (ဆီကမ်း) မြို့နယ်၊ ဝေါ်ခင်လှ (ခ) အင်ပွေလင်း (၁၃/တကန (နိုင်) ၁၀၂၀၇၄) အမည်ပေါက် မြေအား အမည်ပေါက် ဝေါ်ခင်လှ (ခ) အင်ပွေလင်း (၈နီး) ကွယ်လွန်သဖြင့် ဦးခင်မောင် (၁၃/တကန (နိုင်) ၁၄၆၇၄၁) က တစ်ဦးတည်းသော ခင်ပွန်းတော်စပ်ကြောင်း၊ ကျွမ်းကျင်သူ သေစာရင်းတိုင်ပြု၍ အမွေဆက်ခံပိုင်ဆိုင် ကြောင်း စာချုပ်ရန်နှင့် အပိုင်ပေးစာချုပ်ချုပ်ရန် မြေပုံကူးလျှောက်ထားလာရာ (၇) ရက်အတွင်း ကန့်ကွက်နိုင်ပါသည်။ ကန့်ကွက်မှုမရှိပါက ဌာန၏ လုပ်ထုံးလုပ်နည်းအတိုင်း ဆက်လက်ဆောင်ရွက်သွားမည်ဖြစ်ပါသည်။  
မြို့ပြစီမံကိန်းနှင့်မြေစီမံခန့်ခွဲမှုဌာန၊ ရန်ကုန်မြို့တော်စည်ပင်သာယာရေးကော်မတီ

ကန့်ကွက်နိုင်ကြောင်းကြော်ငြာ  
တောင်ငူကလေးမြို့နယ်၊ မြေတိုင်းရပ်ကွက်အမှတ်-၁၀၊ မြေကွက်အမှတ်-၉၁၊ မြေကွက်တည်နေရာအမှတ်-၉၁(၁)၊ ဓမ္မရာဇာ(၃)လမ်း (၁၀)ရပ်ကွက်၊ တောင်ငူကလေးမြို့နယ်၊ (ခေါ်မြင့်မြင့်စိန်၊ ခေါ်ညိုညို) အမည်ပေါက် နှစ်(၆၀)ရပ်ကွက်အမှတ် အမည်ပေါက် တစ်ဦးဖြစ်သူ(ခေါ်ညိုညို)နှင့် ခင်ပွန်းဖြစ်သူ (ခေါ်ညိုညို)တို့ ကွယ်လွန်သဖြင့် ဦးညိုညို/ဥပကတ(နိုင်)၀၈၄၀၆၇၊ ဒေါ်နန္ဒာ(နိုင်)၀၈၄၀၆၇၊ တို့က သားသမီးများတော်စပ်ကြောင်း ကျွမ်းကျင်သူ သေစာရင်းတိုင်ပြု၍ ကျန်အမည်ပေါက် တစ်ဦးဖြစ်သူ ဒေါ်မြင့်မြင့်စိန်(S/OKA-၀၅၀၂၀၄)နှင့် ပူးတွဲ၍ ရင်းတို့ထံမှ အထွေထွေကိုယ်စားလှယ်လွှာစာအမှတ် ၁၂၆၄၄(၀၂၁-၂၀၁၄) ၁၃၇၁၄(၂၂-၁၄)ဖြင့် လွှဲအပ်ခံရသူ ဦးအောင်ခွန်အောင်/ဗဟာ(နိုင်) ၀၂၇၁၅၂/မှ ပါဝင်ပေးသူ သက်ရှိထင်ရှားရှိကြောင်းနှင့် ပါဝင်ပေးသူ သားသမီးများအား ကျွမ်းကျင်သူ ၂၃၇၅ (၂၀-၈-၂၀၁၄)ကို တင်ပြ၍ ဤအမွေဆက်ခံပိုင်ဆိုင်ကြောင်း စာချုပ်ရန် မြေပုံကူးလျှောက်ထားလာရာ ခိုင်လုံသောအထောက်အထားများဖြင့် (၇)ရက်အတွင်း ကန့်ကွက်နိုင်ပါကြောင်းနှင့် ကန့်ကွက်သူမရှိပါက ဌာနမှ လုပ်ထုံးလုပ်နည်းများနှင့်အညီ ဆက်လက်ဆောင်ရွက်သွားမည်ဖြစ်ကြောင်း အသိပေးကြော်ငြာအပ်ပါသည်။ မြို့ပြစီမံကိန်းနှင့်မြေစီမံခန့်ခွဲမှုဌာန၊ ရန်ကုန်မြို့တော်စည်ပင်သာယာရေးကော်မတီ

နက္ခတ်နိုင်ကြောင်းကြော်ငြာ  
တောင်ငူကလေးမြို့နယ်၊ မြေတိုင်းရပ်ကွက်အမှတ်-၇၊ မြေကွက်အမှတ်-၂၂/က၊ မြေကွက်တည်နေရာအမှတ်(၂၂/က) ဗြဟ္မစိရ်လမ်း၊ ၇-ရပ်ကွက်၊ တောင်ငူကလေးမြို့နယ်၊ ဦးခင်မြင့် အမည်ပေါက် နှစ်(၆၀)ရပ်ကွက်အမှတ် အမည်ပေါက် ခင်ပွန်း(ဦးခင်မြင့်)ကွယ်လွန်သဖြင့် ဒေါ်ကြည်ကြည်ဝင်း [၁၂/၂၀/ကတ(နိုင်)၁၀၇၈၁၅]က တစ်ဦးတည်းသောလေးယောက်မြောက် ကျွမ်းကျင်သူနှင့် သေစာရင်းတိုင် တင်ပြ၍ ရင်းကိုယ်စားအထွေထွေကိုယ်စားလှယ်လွှာစာအမှတ်- ၂၃၇၅၈ (၂၃-၈-၁၄)ဖြင့် လွှဲအပ်ခံရသူ ဦးအောင်ခွန်အောင်/ဗဟာ(နိုင်)၀၈၄၀၆၇/က ပါဝင်ပေးသူသက်ရှိထင်ရှားရှိကြောင်းနှင့် ပါဝင်ပေးသူ သားသမီးများအား ကျွမ်းကျင်သူ-၇၅(၁၂-၉-၁၄)တို့တင်ပြ၍ အမွေဆက်ခံပိုင်ဆိုင်ကြောင်းစာချုပ်ရန် မြေပုံကူးလျှောက်ထားလာရာ ခိုင်လုံသောအထောက်အထားများဖြင့် (၇)ရက်အတွင်း ကန့်ကွက်နိုင်ပါကြောင်းနှင့် ကန့်ကွက်သူမရှိပါက ဌာနမှ လုပ်ထုံးလုပ်နည်းများနှင့်အညီ ဆက်လက်ဆောင်ရွက်သွားမည်ဖြစ်ကြောင်း အသိပေးကြော်ငြာအပ်ပါသည်။ မြို့ပြစီမံကိန်းနှင့်မြေစီမံခန့်ခွဲမှုဌာန၊ ရန်ကုန်မြို့တော်စည်ပင်သာယာရေးကော်မတီ

ကန့်ကွက်နိုင်ကြောင်းကြော်ငြာ  
၁၄/၂/၂၀၁၅ (မြောက်ပိုင်း)မြို့နယ်၊ မြေတိုင်းရပ်ကွက်အမှတ်(၃၀) မြေကွက်အမှတ်(၁) မြေကွက်တည်နေရာအမှတ်(၁) ယခုအခေါ်(၂၄၂) ပင်လုံလမ်းနှင့် ရွှေသီရိလမ်းထောင့်၊ ဦးသိန်းဦး/မရက(နိုင်)၀၀၆၀၄၀၊ အမည်ပေါက် နှစ်(၆၀)ရပ်ကွက်အမှတ် အမည်ပေါက် ဦးသိန်းဦးနှင့် ဇနီးဒေါ်နန္ဒာတို့ ကွယ်လွန်သဖြင့် (၁)ဒေါ်သိန်းသိန်းနွဲ့/မရက(နိုင်)၀၀၂၂၉(၂)ဦးအောင်ခွန်အောင်/မရက(နိုင်)၀၀၂၂၉(၃) ဒေါ်သိန်းသိန်းနွဲ့/မရက(နိုင်)၀၀၂၂၉(၄)ဒေါ်သိန်းသိန်းအေး [၁၂/၁၈က(နိုင်)၀၀၀၀၀၄] (၅)ဒေါ်သိန်းသိန်းအေး/မရက(နိုင်)၀၀၇၄၄၂ (၆)ဦးသီဟနိုး/မရက(နိုင်)၀၀၇၄၄၂ တို့က သား/သမီးများ တော်စပ်ကြောင်း ကျွမ်းကျင်သူ(၁၈-၁၁-၁၄)နှင့် မိခင် ဖခင်သေစာရင်းတို့ တင်ပြ၍ အမွေဆက်ခံပိုင်ဆိုင်ကြောင်း စာချုပ်ရန် ဤဌာနသို့ မြေပုံကူးလျှောက်ထားလာရာ ဤကြော်ငြာပါသည့်နေ့မှ (၇)ရက်အတွင်း ကန့်ကွက်နိုင်ပါကြောင်းနှင့် ကန့်ကွက်သူမရှိပါက ဤဌာနမှ လုပ်ထုံးလုပ်နည်းအတိုင်း ဆောင်ရွက်သွားမည်ဖြစ်ကြောင်း အသိပေးကြော်ငြာအပ်ပါသည်။ မြို့ပြစီမံကိန်းနှင့် မြေစီမံခန့်ခွဲမှုဌာန၊ ရန်ကုန်မြို့တော်စည်ပင်သာယာရေးကော်မတီ



ပြည်တွင်းရေးရာ

ယခုနှစ်တွင် စပါးအောင်မြင်မှုနည်းသောကြောင့် စပါးခြွေလှေ့စက် အငှားလိုက်သူများ လုပ်ငန်းမကောင်း

ရမည်းသင်း၊ ဇန်နဝါရီ ၅
မန္တလေးတိုင်းဒေသကြီး ရမည်းသင်းမြို့နယ် မြို့လူမြို့နယ်ခွဲအတွင်းရှိ မြို့လူအုပ်စု၊ ဝါးရုံတောအုပ်စု၊ ပဲခဲလှအုပ်စု၊ အင်းပေါင်အုပ်စု အစရှိသော အုပ်စုများအတွင်းရှိ ကျေးရွာများတွင် စပါးရိတ်သိမ်းခြွေလှေ့ချိန်ဖြစ်သောကြောင့် စပါးခြွေစက် (စူးလုံး) စပါးလှေ့စက် စက်အငှားလိုက်သူများ ယခုလရာသီတွင် ဝင်ငွေရကြသော်လည်း ယခင်နှစ်ကလောက် လုပ်ငန်းမကောင်းကြောင်း သိရသည်။



အငှားလိုက်သူများယခင်နှစ်ကလောက် ဝင်ငွေမကောင်းခြင်းဖြစ်သည်။ ယင်းဒေသများတွင် ရိတ်သိမ်းပြီး စပါးများကို စပါးခြွေစက် (စူးလုံး) ဖြင့် ခြွေကြသည်။ စက်ငှားခံမှာ တစ်နာရီလျှင် ၃၅၀၀ ကျပ်ဖြစ်သည်။ စပါးခြွေစက်အငှားလိုက်သူများမှာ တစ်နေရာမှ တစ်နေရာ စပါးခြွေမည့်နေရာများ

အရောက် ရွှေ့ပြောင်းဝန်ဆောင်မှု ဝေးကြသောကြောင့် စပါးစိုက်တောင်သူများ အဆင်ပြေကြသည်ဟု သိရပြီး နေရာအရွေ့အပြောင်း အကြိမ်ရေ နည်းပါက တစ်နေ့ ၇ နာရီခန့်ကျင် စပါးခြွေလုပ်ငန်းပြီးအောင် လုပ်ဆောင်နိုင်သည်ဟု သိရသည်။ စက်အငှားလိုက်သူများတွင် ကောက်လှိုင်းများ

စက်အတွင်းသို့ထည့်ခြွေရန် လူနှစ်ဦးပါရှိပြီး စက်ငှားသူမှ ထမင်းကျွေးရသည်။ စက်အငှားလိုက်သူများမှာ တစ်နေ့ လုပ်ငန်းချိန် ၇ နာရီခန့်ကျင် စက်သုံးဆီ ဒီဇယ်နှစ်ဘူးသာကုန်၍ ငွေနှင့်နှိုင်းယှဉ်သော် အကျိုးအမြတ် သင့်သည်ဟု သိရသည်။ လှိုင်သန်းတင့်(ရမည်းသင်း)

အောင်မြင်သောမြို့နယ်တွင်စိတ်ကြွသေးများဖမ်းမိ

မန္တလေး၊ ဇန်နဝါရီ ၅
ဒုရဲအုပ်စုစောနိုင်ဦး ဦးစီးတပ်ဖွဲ့ဝင်များ၊ ကျောက်သပိတ်ရဲကင်းမှူးရဲတပ်ကြပ်ကြီးကံမြင့်တို့ပါဝင်သော ပူးပေါင်းအဖွဲ့သည် ဒီဇင်ဘာ ၃၁ ရက်က သက်သေများနှင့်အတူ သတင်းအရ အောင်မြင်သောမြို့နယ် မင်းတဲအိကင်းရပ်ကွက်ကမ်းနားလမ်း ၁၉ x ၂၀ လမ်းကြားတွင် ဆိုင်ကယ်အနီးထိုင်နေသူ ချစ်ဇော်နှင့် အောင်ကျော်စိုးတို့နှစ်ဦးအား စစ်ဆေးရှာဖွေရာ ချစ်ဇော်ထံမှ WY စာတန်းပါ ပန်းရောင် စိတ်ကြွရူးသွပ်ဆေးပြား ၁၅၆ ပြား၊ အလေးချိန် ၁၅ ဒဿမ ၆ ဂရမ်၊ နံပါတ်ပါဆင်းကတ် နှစ်ခုထည့်ထားသည့် လက်ကိုင်ဖုန်းတစ်လုံး တို့အားရှာဖွေတွေ့ရှိခဲ့ကြောင်း သိရသည်။ ယင်းတို့နှစ်ဦးအား စစ်မေးရာ ချစ်ဇော်မှ သိမ်းဆည်းရမိ စိတ်ကြွရူးသွပ်ဆေးပြားများအား လွန်ခဲ့သည့်တစ်လခန့်က မတိမ်းမြို့နယ်၊ ငအိကင်းကျေးရွာအုပ်စု၊ ကြံခင်းကျွန်းကျေးရွာနေ ဘွားတော် (အမည်ရင်းမသိ)ထံမှ ဝယ်ယူခဲ့ပြီး အောင်ကျော်စိုးမှာ ချစ်ဇော်မှ ဆေးပြားများရောင်းချပြီးပါက ရရှိသောအကျိုးအမြတ်အား ခွဲဝေပေးမည်ဖြစ်ကြောင်း ပြောဆိုသဖြင့် ရောင်းချရန်အတွက် ၎င်း၏ဆိုင်ကယ်ဖြင့် ပို့ဆောင်ပေးခဲ့ခြင်းဖြစ်ကြောင်း ထွက်ဆိုသဖြင့် ချစ်ဇော်၊ အောင်ကျော်စိုးနှင့် ဘွားတော်တို့သုံးဦးအား အမှတ် (၅)မြို့မရဲစခန်း၊ မယ(ပ) ၁၇/ ၁၄၊ မူး/စိတ်ပုဒ်မ ၁၅/၁၉(က) အရ အမှုဖွင့်အရေးယူထားကြောင်း သိရသည်။ မောင်မြင့်သူ(မန္တလေး)

ငွေဆောင်ကမ်းခြေစည်းကမ်းထိန်းသိမ်းရေးများဆောင်ရွက်

ငွေဆောင်၊ ဇန်နဝါရီ ၅
ငွေဆောင်ကမ်းခြေဒေသ ရေရှည်တည်တံ့ဖွံ့ဖြိုးတိုးတက်စေရေးအတွက် ငွေဆောင်မြို့ အုပ်ချုပ်ရေးမှူး ဦးနေအောင်နှင့်ဌာနဆိုင်ရာများ ကမ်းခြေလုံခြုံရေးနှင့်စည်းကမ်းထိန်းသိမ်းရေးကော်မတီဝင်များ၊ ဟိုတယ်ဇန်နဝါရီ ၂၀၁၅ သို့မဟုတ် သူများစုပေါင်းပြီး ဇန်နဝါရီ ၂ ရက် နံနက် ၇ နာရီက ကမ်းခြေသန့်ရှင်းရေး စည်းကမ်းထိန်းသိမ်းအဖြစ်ဗျော့ကင်းအဖွဲ့၊ မီးရှူးမီးပန်းများကို မရောင်းရ စည်းကမ်းအရ မီးရှူးမီးပန်း ပုံးအကြီးသုံးပုံး၊ အလတ်ကုံးပုံး၊ အသေး ၁၁ ပုံး၊ မီးရှူးတိုင်အကြီး ၁၃ ချောင်း၊ အလတ် ၁၄ ချောင်း၊ အသေး ၂၀ ချောင်း၊ ပါကင်လေးထုပ်တို့အား ပိုင်ရှင်မှ သိမ်းဆည်းရမိခဲ့သည်။ ကမ်းခြေတွင်စည်းကမ်းမဲ့မောင်းနှင်သော မော်တော်ဆိုင်ကယ် သုံးစီးအား စီမံခန့်ခွဲရေးနည်းလမ်းဖြင့်ဖမ်းဆီးအရေးယူဆောင်ရွက်ခဲ့ပြီး ဒုတိယအကြိမ်ထပ်မံဖမ်းဆီးရမိပါက ဥပဒေကြောင်းအရ ဖမ်းဆီးအရေးယူဆောင်ရွက်မည်ဖြစ်ကြောင်း သိရသည်။ မျိုးမင်းသိန်း(ပြန်/ဆက်)

ပြည်သူများနှင့်ကျောင်းသား/သူများကိုဆေးဝါးကုသ

ပန်းတောင်း၊ ဇန်နဝါရီ ၅
ဒီဇင်ဘာ ၃၀ ရက် နံနက်ပိုင်းက ပဲခူးတိုင်းဒေသကြီး စီမံရေးရာနှင့် စီးပွားရေးဝန်ကြီး ဦးကျော်မြင့်သည် အမျိုးသားလွှတ်တော်ကိုယ်စားလှယ် ဒေါက်တာခင်မောင်လေး၊ တိုင်းဒေသကြီးလွှတ်တော်ကိုယ်စားလှယ် ဦးသန်းဇော်တို့နှင့်အတူ ပြည်ခရိုင် ပန်းတောင်းမြို့နယ် ကျေးပင်အုပ်စု ကျေးပင်ကျေးရွာ အခြေခံပညာမူလတန်းလွန်ကျောင်းသို့ သွားရောက်ပြီး ဆရာ၊ ဆရာမများ၊ ကျောင်းသား၊ ကျောင်းသူများနှင့် ဒေသခံပြည်သူများအား တွေ့ဆုံခဲ့သည်။ စီမံရေးရာနှင့် စီးပွားရေးဝန်ကြီး ဦးကျော်မြင့်နှင့် လွှတ်တော်ကိုယ်စားလှယ်များက အမှာစကားပြောကြားရာ မိမိတို့အဖွဲ့ ယခုလိုလာရောက်ခြင်းသည် ဒေသခံပြည်သူများနှင့် မျိုးဆက်သစ်ကျောင်းသား၊ ကျောင်းသူများ၏ ကျန်းမာရေးကိစ္စ အခမဲ့ဆောင်ရွက်ပေးရန်ဖြစ်ကြောင်း၊ ကျေးလက်ဖွံ့ဖြိုးတိုးတက်ရေးအတွက် လိုအပ်ချက်များဖြည့်ဆည်းပေးရန် လာရောက်ခြင်းဖြစ်ကြောင်း ပြောကြားပြီး ဝန်ကြီးနှင့် လွှတ်တော်ကိုယ်စားလှယ်တို့က ကျောင်းသား၊ ကျောင်းသူများနှင့် ဒေသခံပြည်သူများအား ကျန်းမာရေးစစ်ဆေးပေးကာ ဆေးဝါးများ အခမဲ့ကုသပေးခဲ့ကြောင်း သိရသည်။ တင်စိုး(ပဲခူး)

ပြည်ထောင်စုလွှတ်တော်ရန်ပုံငွေ ကျပ်သိန်းတစ်ထောင်ဖြင့်ဆောင်ရွက်မည့် ဒေသဖွံ့ဖြိုးရေးလုပ်ငန်းများအကောင်အထည်ဖော်နိုင်ရေးဆွေးနွေး

စီးကုန်း၊ ဇန်နဝါရီ ၅
ပဲခူးတိုင်းဒေသကြီး သာယာဝတီခရိုင် စီးကုန်းမြို့နယ် မြို့နယ်အထွေထွေအုပ်ချုပ်ရေးဦးစီးဌာန အစည်းအဝေးခန်းမ၌ ဒီဇင်ဘာ ၃၁ ရက် နံနက် ၁၀ နာရီက ပြည်ထောင်စုလွှတ်တော်ရန်ပုံငွေ ကျပ်သိန်းတစ်ထောင်ဖြင့်ဆောင်ရွက်မည့် ဒေသဖွံ့ဖြိုးရေးလုပ်ငန်းများ အကောင်အထည်ဖော်နိုင်ရေး ညှိနှိုင်းအစည်းအဝေးပြုလုပ်ခဲ့ကြောင်း သိရသည်။ အခမ်းအနားတွင် မြို့နယ်အုပ်ချုပ်ရေးမှူး ဦးကျော်မြင့်လှိုင်က အဖွင့်အမှာစကားပြောကြားပြီး ပြည်သူ

လွှတ်တော်ကိုယ်စားလှယ် ဦးခင်မောင်မြင့်က ရန်ပုံငွေကျပ်သိန်းတစ်ထောင်နှင့်ပတ်သက်၍ ရှင်းလင်းပြောကြားခဲ့သည်။ ယင်းနောက် တိုင်းဒေသကြီးလွှတ်တော်ကိုယ်စားလှယ် ဦးထွန်းခိုင်က ဆောင်ရွက်မည့်လုပ်ငန်းများအား ရှင်းလင်းပြီး မြို့နယ်အထောက်အကူပြုကော်မတီ ဥက္ကဋ္ဌ ဦးကျော်စိုးဦးက လုပ်ငန်းရွေးချယ်မှု စည်းပင်သာယာအလုပ်အမှုဆောင် ဦးမြင့်ဝေက ငွေစာရင်းဆိုင်ရာများ၊ အထောက်အကူပြုကော်မတီ အတွင်းရေးမှူး ဦးမျိုးညွန့်က ရန်ပုံငွေသုံးစွဲခြင်းဆိုင်ရာကိစ္စ

ရပ်များအား ဆွေးနွေးတင်ပြခဲ့ကြသည်။ ယင်းနောက် တက်ရောက်လာသူများက လုပ်ငန်းကိစ္စရပ်များကို တင်ပြဆွေးနွေးခဲ့သည်။ အခမ်းအနားကို မြို့နယ်အထောက်အကူပြုကော်မတီဝင် ကိုးဦး၊ မြို့နယ်စည်ပင်သာယာရေးကော်မတီဝင် ခြောက်ဦး၊ စီမံခန့်ခွဲရေးရာကော်မတီဝင်များ၊ ရပ်ကွက်၊ ကျေးရွာဥက္ကဋ္ဌများနှင့် အထောက်အကူပြုကော်မတီဝင်များ၊ ဖိတ်ကြားထားသူများ တက်ရောက်ကြကြောင်း သိရသည်။ သိန်းတိုး(စီးကုန်း)

Advertisement for CROWN EDUCATION AMERICAN COLLEGE PROGRAM. Includes logos for Crown Education, ACT, and various international partner universities. Text describes the program as the world's most recognized university preparation program, offering GCE 'A' and SAT preparation. Contact information for the CROWN Education Office is provided, along with a date and time for an event on Jan 11.





### “မြတ်ဆူမွန်တောင်း ဂုဏ်ပြုအပ်ပါသည်”

ပြည်ထောင်စုသမ္မတ မြန်မာနိုင်ငံတော်အစိုးရအဖွဲ့၏ အမိန့်ကြော်ငြာစာအမှတ် (၁/၂၀၁၅)ဖြင့်

**“သီရိသုဓမ္မမဏိဇောတဓရ (လူမှုထူးချွန် ဒုတိယဆင့်) ဦးကိုကိုအေး”**

(အုပ်ချုပ်မှုဒါရိုက်တာ၊ ဖြိုးစည်သူထရေးဒင်းကုမ္ပဏီလီမိတက်)အား

၂၀၁၅ခုနှစ်၊ (၆၇)နှစ်မြောက် လွတ်လပ်ရေးနေ့ အချိန်အခါသမယတွင်

**“အဂ္ဂမဟာသီရိသုဓမ္မမဏိဇောတဓရ”**

ဘွဲ့တံဆိပ်အပ်နှင်းခြင်းခံရသည့်အတွက် အထူးပင်လှိုက်လှဲစွာ ဝမ်းမြောက်ဂုဏ်ယူမိပါကြောင်း၊ ကိုယ်စိတ်နှစ်ဖြာ

ကျန်းမာချမ်းသာပါစေကြောင်း မြတ်ဆူမွန်တောင်း ဂုဏ်ပြုအပ်ပါသည်။

(ဖခင်)သီရိသုဓမ္မမဏိဇောတဓရ၊ သီဟသုဓမ္မမဏိဇောတဓရ  
ဆင်မင်း(ဦးတင်ရွှေ)-(မိခင်)ဒေါ်ကြည်ကြည်(ဆင်မင်းဆပ်ပြာစက်)

ညီအစ်ကိုမောင်နှမများနှင့် တူ၊ တူမများ

### “မြတ်ဆူမွန်တောင်း ဂုဏ်ပြုအပ်ပါသည်”

ပြည်ထောင်စုသမ္မတ မြန်မာနိုင်ငံတော်အစိုးရအဖွဲ့၏ အမိန့်ကြော်ငြာစာအမှတ် (၁/၂၀၁၅)ဖြင့်

**“သီရိသုဓမ္မမဏိဇောတဓရ (လူမှုထူးချွန် ဒုတိယဆင့်) ဦးကိုကိုအေး”**

(အုပ်ချုပ်မှုဒါရိုက်တာ၊ ဖြိုးစည်သူထရေးဒင်းကုမ္ပဏီလီမိတက်)အား

၂၀၁၅ခုနှစ်၊ (၆၇)နှစ်မြောက် လွတ်လပ်ရေးနေ့ အချိန်အခါသမယတွင်

**“အဂ္ဂမဟာသီရိသုဓမ္မမဏိဇောတဓရ”**

ဘွဲ့တံဆိပ်အပ်နှင်းခြင်းခံရသည့်အတွက်

အထူးပင် လှိုက်လှဲစွာ ဝမ်းမြောက်ဂုဏ်ယူမိပါကြောင်း၊ ရှေ့အနာဂတ်တွင်လည်း မိသားစုနှင့်အတူ ကိုယ်စိတ်နှစ်ဖြာ  
ကျန်းမာချမ်းသာစွာဖြင့် သာသနာအကျိုး၊ နိုင်ငံအကျိုးတို့အား စွမ်းစွမ်းတမံကြံတိုင်းအောင် ဆောင်တိုင်းမြောက်စေကြောင်း

မြတ်ဆူမွန်တောင်းဂုဏ်ပြုအပ်ပါသည်။

ဇနီး ဒေါ်သီသီနိုင်(ခ)မသူဇာ

သားကြီး-ကျော်ကိုကိုချစ်၊ သားငယ်-ကျော်ကိုကိုဟိန်း

### “မြတ်ဆူမွန်တောင်း ဂုဏ်ပြုအပ်ပါသည်”

ပြည်ထောင်စုသမ္မတ မြန်မာနိုင်ငံတော်အစိုးရအဖွဲ့၏ အမိန့်ကြော်ငြာစာအမှတ်(၁/၂၀၁၅)ဖြင့်

**“သီရိသုဓမ္မမဏိဇောတဓရ (လူမှုထူးချွန် ဒုတိယဆင့်) ဦးကိုကိုအေး”**

(အုပ်ချုပ်မှုဒါရိုက်တာ၊ ဖြိုးစည်သူထရေးဒင်းကုမ္ပဏီလီမိတက်)အား

၂၀၁၅ခုနှစ်၊ (၆၇)နှစ်မြောက် လွတ်လပ်ရေးနေ့ အချိန်အခါသမယတွင်

**“အဂ္ဂမဟာသီရိသုဓမ္မမဏိဇောတဓရ”**

ဘွဲ့တံဆိပ်အပ်နှင်းခြင်းခံရသည့်အတွက် အထူးပင် လှိုက်လှိုက်လှဲလှဲ ဝမ်းမြောက်ဂုဏ်ယူမိပါကြောင်း မြတ်ဆူမွန်တောင်း ဂုဏ်ပြုအပ်ပါသည်။

- အမျိုးသားဂေါက်သီးလေ့ကျင့်ရေး(မြန်မာ)လီမိတက်။ -
- ဖြိုးစည်သူ ထရေးဒင်းကုမ္ပဏီလီမိတက်။
- ဖြိုးစည်သူ ကျွန်းအထူးစိုက်ခင်း၊ ကြံခင်းမြို့နယ်၊ ပေါက်ခေါင်းမြို့နယ်၊ ကျောက်တံခါးမြို့နယ် (၁၀၀၀၀ဧက ဝန်ထမ်းများ)။
- နဝရတ်စည်သူ ဆောက်လုပ်ရေးကုမ္ပဏီလီမိတက်။
- ဧရာကြံခင်းဆန်စပါးအထူးပြုကုမ္ပဏီလီမိတက်။
- သီရိသန်းစံ ကုမ္ပဏီလီမိတက်။

ကုမ္ပဏီဝန်ထမ်းများ

# SKYSUITES

PRIVATE & QUALITY LIVING

FREEHOLD  
LAND



အကောင်းဆုံးငွေပေးချေမှုစနစ်  
တစ်လလျှင် ၃၉ သိန်း  
မှစ၍



\*terms & conditions apply

\*Limited qty

No.23, Yanshin Road,  
Yankin Township, Yangon Myanmar  
Hotline +959 - 252 80 8200, 252 80 8300

ကြေးမုံ

အလုပ်အကိုင် အခွင့်အလမ်း ကဏ္ဍ

CLASSIFIEDS

GOLDEN LAND EXPRESS LIMITED

မှ ကားသင်္ဘောတွင် တာဝန်ထမ်းဆောင်ရန် အောက်ပါအရည်အချင်းများနှင့် ပြည့်စုံသောယာဉ်မောင်းများ အလိုရှိပါသည်

- (1) ယာဉ်မောင်း (၅၀)ဦး
(က) အသက် ၂၀ မှ ၅၀ကြားအတွင်း ဖြစ်ရမည်။
(ခ) ယာဉ်မောင်းသက်တမ်း (၂)နှစ်နှင့် အထက်ရှိရပါမည်။ ယာဉ်၊ ယန္တရားများကို ကောင်းမွန်စွာ မောင်းနှင်ရပါမည်။
(ဂ) အကူအညီမရှိဘဲ ကောင်းမွန်ရမည်။
(ဃ) ကားသင်္ဘောများတွင် ကုန်တင်/ကုန်ချ အတွေ့အကြုံရှိသူ ဦးစားပေးမည်။
(2) စက်ပြင် (၂)ဦး (ကားကြီး/သေး/ယန္တရား)
(က) အသက် ၂၀မှ ၅၀နှစ်ဖြစ်ရမည်။
(ခ) ယာဉ်မောင်းသက်တမ်း (၂)နှစ်နှင့်အထက်ရှိရပါမည်။ ယာဉ်၊ ယန္တရားများကို ကောင်းမွန်စွာ မောင်းနှင်ရပါမည်။
(ဂ) ယာဉ်၊ ယန္တရားများကို ကျွမ်းကျင်စွာ ပြုပြင်နိုင်ရမည်။
(ဃ) အကူအညီမရှိဘဲ ကောင်းမွန်ရမည်။
(င) ကားသင်္ဘောများတွင် ယာဉ်ပြင်ဆင်ခြင်းအတွေ့အကြုံရှိသူ ဦးစားပေးမည်။
(3) စက်ပြင်အကူ (၆)ဦး
(4) အထက်ဖော်ပြပါ အချက်အလက်များနှင့်ကိုက်ညီပြီး စိတ်ပါဝင်စားလျှင် ၇-၁-၂၀၁၅ ရက် နံနက် ၉ နာရီတွင် ဖော်ပြပါအချက်အလက်များနှင့်တကွ လာရောက်လျှောက်ထားနိုင်ပါသည်။
(က) အမျိုးသားမှတ်ပုံတင်မူရင်း
(ခ) ယာဉ်မောင်းလိုင်စင်မူရင်း
(ဂ) အကူအညီမရှိဘဲ ကောင်းမွန်စွာ သက်ဆိုင်ရာထောက်ခံစာပါရှိရမည်။
မှတ်ချက်။ ၇-၁-၂၀၁၅ ရက်တွင် လျှောက်ထားလက်ခံခြင်းနှင့် လူတွေ့စစ်ဆေးခြင်း များပြုလုပ်မည်။
နေရာ။ ။ ဒဂုံစင်တာ(၂)၊ 14(E)လွှာ၊ ပြည်လမ်း၊ ဆက်သွယ်ရန် ဖုန်း-012305542, 2306027, 2306028
ရက်စွဲ။ ။ ၇-၁-၂၀၁၅ ရက်
အချိန်။ ။ နံနက် ၉ နာရီမှ ညနေ ၅ နာရီထိ
GOLDEN LAND EXPRESS LIMITED

ဝန်ထမ်းအလိုရှိသည်

မန္တလေးတွင် တာဝန်ထမ်းဆောင်ရန်
Supervisor ကျား(၁)ဦး၊ မ(၁)ဦး၊ (ဘွဲ့.ရ)
မန္တလေးမြို့တွင်း ကျွမ်းကျင်စွာ သွားလာနိုင်ရမည်။
ရန်ကုန်မြို့တွင် တာဝန်ထမ်းဆောင်ရန်
Supervisor ကျား(၂)ဦး၊ မ(၂)ဦး၊ (ဘွဲ့.ရ)
Sale & Marketing ကျား(၂)ဦး၊ မ(၂)ဦး၊ (တက္ကသိုလ်ဝန်ထမ်းအောင်)
Driver (၁)ဦး
Ph: 01 243316, 09 32307757, 09 5179101

အမြန်အလိုရှိသည်

၁။ အောက်ပါတာဝန်များ စာတွေ့လက်တွေ့ကျွမ်းကျင်စွာ သင်ကြား ပြသနိုင်သူ အမျိုးသားများ အမြန်အလိုရှိပါသည်။
(က)သံဓာတ်သံကွေး (Steel Reinforcement) (၄)ဦး
(ခ) ပိုက်ပြင်ပိုက်ဆက် (Plumbing & Pipefitting) (၄)ဦး
(ဂ) သစ်သားတံခါးတပ်ဆင်ခြင်း (Timber Doors) (၄)ဦး
၂။ ပညာအရည်အချင်း AGTI / B.E Civil (သို့) ဘွဲ့.ရရှိပြီး သင်ကြားမှု အတွေ့အကြုံရှိသူများနှင့် SEC(K)လက်မှတ်ရရှိထားသူ များလည်း လျှောက်ထားနိုင်ပါသည်။
၃။ ယာဉ်မောင်းကျွမ်းကျင် (၁) ဦး
လစာကောင်းကောင်းပေးမည်။
ဆက်သွယ်ရန် ထက်စွဲကုမ္ပဏီ၊ စင်ကာပူသင်တန်းကျောင်း၊ အမှတ်(၂၄)နဝေးလမ်း၊ ဇွန်(၃)လိုင်သာယာ ဗဟို၊ ၆၈၅၃၈၂၊ ၆၈၅၆၁၆၊ ၀၉၅၁၆၆၄၁၉

ရွှေကမ္ဘာအအေးခန်းစက်ရုံ(ရွှေပြည်သာ) ဝန်ထမ်းအလိုရှိသည်။ (ပြည်တွင်း၌သာခန့်ထားရန်)

၁။ Admin Manager ကျား(၂)ဦး
- ဘွဲ့.ရ အသက်(၄၀)နှစ်အထက်၊ အင်တာနက်၊ အီးမေးလ်အသုံးပြုနိုင်ရမည်။ ငှားဆိုင်ရာ အခြေခံစာများကို ဦးစားပေးမည်။
၂။ လုံခြုံရေး ကျား(၁၀)ဦး
- အခြေခံပညာမူလတန်းအဆင့်ရှိပြီး အသက်(၃၀)နှစ်မှ (၅၀)နှစ်အတွင်း ကျန်းမာသန်စွမ်းပြီး လုံခြုံရေးအတွေ့အကြုံရှိသူများကို ဦးစားပေးခန့်ထားမည်။
၃။ ငါး၊ ပုစွန်ပြုပြင်ထုတ်လုပ်ရေး ကျား/မ(၂၀)ဦး
အသက်(၁၈)နှစ်ပြည့်ပြီး ကျန်းမာရေးကောင်းမွန်သူဖြစ်ရမည်။
၄။ သန့်ရှင်းရေး ကျား(၅)ဦး
- အခြေခံပညာမူလတန်းအဆင့်၊ အသက်(၃၀)နှစ်မှ (၄၀)နှစ်ရှိ၊ ခွဲသားကြီးစားသူများဖြစ်ရမည်။
(အင်းစိန်မြို့နယ်၊ ရွှေပြည်သာမြို့နယ်နှင့် လှိုင်သာယာမြို့နယ်မှ လျှောက်ထားသူများကို ဦးစားပေးခန့်ထားမည်။)
လျှောက်ထားသူသည် မိမိ၏လျှောက်လွှာနှင့်တကွ၊ လိုင်စင်စာတံ(၂)ပုံ၊ မှတ်ပုံတင်၊ သန်းခေါင်စာရင်း၊ ရပ်ကွက်ထောက်ခံစာ၊ ရဲစခန်းထောက်ခံစာ၊ အလုပ်သမားမှတ်ပုံတင် (လေဘာ)၊ အမှတ်စဉ်(၁)အတွက် ဘွဲ့လက်မှတ်မိတ္တူများနှင့်အတူ လုပ်ငန်းအတွေ့အကြုံများကို ဖော်ပြ၍ အောက်ပါလိပ်စာအတိုင်း ကြော်ငြာပါသည့်နေ့မှစ၍ (၁၄)ရက်အတွင်း လျှောက်ထားနိုင်ပါသည်။
အမှတ်(၁၃၂) ဆိပ်ကမ်းသာလမ်းနှင့် ဒီပဲယင်းဝန်ထောက်ဦးမြလမ်းထောင့်၊ ရွှေပြည်သာစက်မှုဇုန် အပိုင်း(၄)၊ ဆက်သွယ်ရန် ဖုန်း-၀၁-၆၀၆၈၆၈၊ ၀၁-၆၀၆၈၆၇ ဦးမြလမ်းမှတ်တိုင်တွင် ဆင်းပါ။

RECRUITMENT

Walk In Interview

1.BUSINESS DEVELOPMENT ADVISORS (18 positions)
2.MARKETING EXECUTIVES (13 positions)
Requirement:-
i. Graduates in all fields are encouraged
ii. Minimum 1 year working experience
iii. Must have good business contacts and communication skills
iv. Fluent in English is an advantage
v. Both male and female candidates are encouraged to apply
vi. Good salary including commission and bonuses
vii. Age between 21 to 35 years
We will provide the necessary training and support for you to embark on this exciting and lucrative career.
Interested candidates can contact us at:
Unit 303, Sakura Tower, 339 Bogyoke Aung San Road, Kyaukdata Township, Yangon.
nayzinwin@ggclgroup.com
Global Growth Co.,Ltd

ယာဉ်မောင်းအလိုရှိသည်

Mega Win Co.,Ltd တွင် Truck Canter ယာဉ်မောင်း နှစ်ဦး အလိုရှိသည်။ လျှောက်ထားလိုသူများသည် စာတံပုံတံဆိပ်၊ ယာဉ်မောင်းလိုင်စင်အနီး၊ မှတ်ပုံတင်မိတ္တူ၊ သန်းခေါင်စာရင်းမိတ္တူနှင့်အတူ လာရောက်လျှောက်ထားနိုင်ပါသည်။
အမှတ် (၈)၊ အေးသာယာလမ်း၊ ဗဟိုအောင်ရပ်ကွက်၊ တာမွေ၊ ဘောက်ထော်၊ အပိုင်းလေးမှတ်တိုင်
ဖုန်း-၀၉၅၁၁၄၀၁၊ ၀၉၅၁၁၅၀၁၄၊ ၀၉၅၁၁၅၀၁၂၊ ၀၁-၅၄၃၆၉၆

သင်တန်းသားဝန်ထမ်းအလိုရှိသည်

ရန်ကုန်မြို့တွင်းတွင် ဖွင့်လှစ်မည့် (အမျိုးသားသီးသန့်) ရိုးရာအနိပ်နှင့် ဆံသဆိုင်အတွက် သင်တန်းသားဝန်ထမ်းအလိုရှိသည်။
သင်တန်းပေးမည်။ နေရာ၊ စားစရာပေးမည်။
အခြေခံလစာ + ဧည့်ဝန်ဆောင်ခ + ဆုကြေးငွေ
လျှောက်ထားသူသည်-အမျိုးသား၊ အသက်(၁၆)နှစ်မှ (၂၅)နှစ်ကြား၊ အိမ်ထောင်မရှိ လူပျို၊ အနိမ့်ဆုံးပညာ(၈)တန်းအောင်၊ ရုပ်ရည်ပြေပြစ်ရမည်။ နယ်မှလာသူဦးစားပေးမည်။
Ph : 09-796281737, 09-798402254, 09-798412531

တက်ကြွလန်းဆန်းသောဝန်ထမ်းကောင်းများ အလိုရှိသည်

Mobile Phone များဖြန့်ချိနေသောYangon Distribution မှ အောက်ပါရာထူးများ အလိုရှိပါသည်။ မြင့်မားသောအခြေခံလစာနှင့် မြင့်မားသောကော်မရှင်ခံစားခွင့်အသီးသီးကိုမိမိစွမ်းဆောင်ချက်နှင့်အတူ နိုင်ငံတကာကုမ္ပဏီများနည်းတူခံစားခွင့်ပေးပါမည်။
၁. Marketing Manager M/F (1) Post
- တက္ကသိုလ်တစ်ခုခုမှဘွဲ့ ရရှိထားသူဖြစ်ရမည်။
- MBA ဘွဲ့ ရရှိထားသူများကိုပို၍လိုလားပါသည်။
- အသက် (၂၂) နှစ်မှ (၃၅) နှစ်အတွင်းဖြစ်ရမည်။
- Certificate (or) Diploma in Marketing Management ရရှိထားသူဖြစ်ရမည်။
- ဈေးကွက်ကိုသုသေသနပြု၍ Marketing Plan, Marketing Penetration အသီးသီးကို Design ရေးဆွဲအကောင် အထည်ဖော်နိုင်သူဖြစ်ရမည်။
၂. Stock Controller M/F (1) Post
- တက္ကသိုလ်တစ်ခုခုမှဘွဲ့ ရရှိထားသူဖြစ်ရမည်။
- အသက် (၂၀) နှစ်မှ (၃၅) နှစ်အတွင်းဖြစ်ရမည်။
- စာရင်းအင်းတိကျစွာလုပ်ဆောင်နိုင်သူဖြစ်ရမည်။
၃. Sale Executive M/F (13) Posts
- အနိမ့်ဆုံးပညာအရည်အချင်း (၁၀)တန်းအောင်ဖြစ်ရမည်။
- အသက် (၁၈) နှစ်မှ (၂၅) နှစ်အတွင်းဖြစ်ရမည်။
- ရုပ်ရည်သင့်တင့်၍ သွက်လက်စွာစကားပြောဆိုနိုင်သူဖြစ်ရမည်။
- ဖျတ်လတ်တက်ကြွ၍မိမိကိုယ်ပိုင်ဆုံးဖြတ်ချက်ဖြင့်ဆောင်ရွက်နိုင်သူဖြစ်ရမည်။
- Sale Target စိန်ခေါ်မှုကိုရဲဝံ့စွာခံယူပြီးပြည့်မီစွာကြိုးစားနိုင်သူဖြစ်ရမည်။
အထက်ပါရာထူးများအတွက် စိတ်ပါဝင်စားသူများအနေဖြင့် (၁၀-၁-၂၀၁၅) ရက်နေ့ ထက်နောက်မကျဘဲအောက်ဖော်ပြပါလိပ်စာသို့ CV Formနှင့်တကွလိုအပ်သောစာရွက်စာတမ်းများယူဆောင်၍လူကိုယ်တိုင်ဖြစ်စေ၊ Email ဖြင့်ဖြစ်စေလာရောက်လျှောက်ထားနိုင်ပါသည်။
အမှတ်-၁၁၀၃၊ ဗန္ဓုလကွန်ဒို၊ ဗဟာဗန္ဓုလလမ်း၊ ပုဇွန်တောင်မြို့နယ်၊ ရန်ကုန်မြို့။
Ph : 01-8610253/4, 09-43187145 Email: inmaikha2011@gmail.com

မီး သတိပြု

UMG Myanmar Co., Ltd.
No.592, Bo Aung Kyaw Street, Yangon-Pathein Highway Road, Hlaingtharyar Township, Yangon, Myanmar.
Contact : 01 645178, 645179, Hot Line 09-43189472
Job Vacancy Web: www.umgroups.com Email : hr.umgmyanmar@gmail.com
Sales Executive Trainees M/F (20) Posts
• အသက် ၂၀ မှ ၂၅ နှစ်ကြား ဖြစ်ရမည်။ • အင်္ဂလိပ်စာအခြေခံကောင်းရမည်။ • တက္ကသိုလ်တစ်ခုခုမှ ဘွဲ့ ရရှိရမည်။ ဘွဲ့လက်မှတ်မူရင်း ပြန်ပို့ရမည်။ • ကွန်ပျူတာ Microsoft Office (Word&Excel) အသုံးပြုနိုင်ရမည်။ • သင်ယူလိုစိတ် ရှိသူဖြစ်ပြီး အစောင့်လုပ်ငန်းများအား စိတ်ပါဝင်စားသူဖြစ်ရမည်။ • ခန့်သွားနိုင်သူဖြစ်ပြီး နယ်မှခွဲများတွင်လည်း တာဝန် ထမ်းဆောင်နိုင်သူ ဖြစ်ရမည်။ • အရောင်းနှင့်ပတ်သက်၍ အမှန်တကယ်စိတ်ဝင်စားပြီး ကြိုးစားလိုစိတ်ရှိသူဖြစ်ရမည်။
• ကုမ္ပဏီမှအမှတ်ထားသော စည်းမျဉ်းစည်းကမ်း များအားလိုက်နာနိုင်ရမည်။ • Customer များနှင့် တောင်းပန်ပြောဆိုစွာ ဆက်ဆံပြောဆိုနိုင်ရမည်။ • ကားမောင်းတတ်သူများအား ဦးစားပေးမည်။ • ကုမ္ပဏီမှ အရောင်းနှင့်ပတ်သက်သည့် သင်တန်းများ စာတွေ့နှင့်လက်တွေ့ နှစ်မျိုးလုံးသင်ကြား ပို့ချပေးမည်ဖြစ်ပြီး ခေ့ရှည်လတ်တွဲ အလုပ်လုပ်နိုင်သူ ဖြစ်ရမည်။
• သတ်မှတ်သင်တန်းကာလပြီးဆုံးချိန်၌ Sales Executive ရာထူးဖြင့် UMG Myanmar မှခွဲများတွင် တာဝန်ထမ်းဆောင် ရပါမည်။ • သင်တန်းကာလစတင်ချိန်မှစ၍ လစာ(၁၂၀၀၀)ကျပ်ဖြင့် စတင်ရရှိမည်ဖြစ်ပြီး ကြီးစားသော်လည်း လေ့လာမှုပေါ် မူတည်၍ လစာများ အကြိမ်ကြိမ်ထပ်တိုးရရှိမည်ဖြစ်သည်။
> အလုပ်ချိန် (၈)နာရီဖြစ်ပြီး ဝေးကွာစွာတက်၊ တနင်္ဂနွေနှင့် Public Holiday များနားရိတ်သည်။ Ferry ခိုသည်။ စိတ်ပါဝင်စားသူများသည် တိုက်ရိုက်စာတိုင်၊ မှတ်ပုံတင်မိတ္တူ၊ ဓါတ်ပုံ(၃)ပုံ၊ သန်းခေါင်စာရင်း၊ ရပ်ကွက်ထောက်ခံစာမိတ္တူ၊ လေဘာမူရင်း၊ ဘွဲ့လက်မှတ်မူရင်းပြန်ပို့ပြီး အခြားသင်တန်းဆင်း လက်မှတ်များနှင့်အတူ အထက်ပါလိပ်စာများမှတစ်ဆင့် လျှောက်ထားနိုင်သည်။ အသေးစိတ်သိလိုက် အထက်ပါလိပ်စာများမှတစ်ဆင့် စုံစမ်းပေးခြင်းနိုင်ပါသည်။

UMG Myanmar Co., Ltd
လိပ်စာ - ၅၈၉-၅၉၂ မီးခွက်ဈေးအောက်ထိပ်၊ ဗိုလ်အောင်ကျော်လမ်း၊ လှိုင်သာယာမြို့နယ်၊ ရန်ကုန်။
ဖုန်း - ၀၁ ၆၄၅၁၇၈၊ ၆၄၅၁၇၉၊ ၆၄၅၁၈၀၊ ၆၄၅၁၈၁၊ Hot Line ၀၉-၄၃၁၈၉၄၇၂
Email hr.umgmyanmar@gmail.com Website www.umgroups.com
1. Marketing Manager (1) Post 10. Business Development Manager (1) Post
2. National Sales Manager (1) Post 11. Procurement Staff F (1) Post
3. HR Executive (3) Posts 12. Behavior Trainer (2) Posts
4. Sales&Marketing Supervisor M(3)Posts 13. Concrete Batch Plant Manager (1) Post
5. HR Staff M/F (2) Posts 14. Finance F (2) Posts
6. Behavior Trainer (1) Post 15. Sales Manager M/F (2) Posts
7. Business Analyst (1) Post 16. Marketing Intelligent M (1) Post
8. Implementation Project Mgr (1) Post 17. Account Trainer (2) Posts
9. Solution Specialist (1) Post 18. Sales Trainer (2) Posts
Position အားလုံးအတွက် သက်ဆိုင်ရမည့် အခြေခံအကျိုးရှိသူများနှင့် ကျွမ်းကျင်သူများသာ ဖြစ်ရမည်။
> အလုပ်ချိန် နံနက်(၈)နာရီမှ ညနေ (၅)နာရီအထိဖြစ်ပြီး ဝေးကွာစွာတက်၊ တနင်္ဂနွေနှင့် Public Holiday များနားရိတ်သည်။ Ferry ခိုသည်။ စိတ်ပါဝင်စားသူများသည် တိုက်ရိုက်စာတိုင်၊ မှတ်ပုံတင်မိတ္တူ၊ ဓါတ်ပုံ(၃)ပုံ၊ သန်းခေါင်စာရင်းမိတ္တူ၊ ရပ်ကွက်ထောက်ခံစာမူရင်း၊ လေဘာ မူရင်း၊ ရဲစခန်းထောက်ခံစာမူရင်း၊ ဘွဲ့လက်မှတ်နှင့် အခြားသင်တန်းဆင်းလက်မှတ်များနှင့်အတူ အထက်ပါလိပ်စာများသို့ နှစ်ပတ်အတွင်း လျှောက်ထားနိုင်သည်။ အသေးစိတ်သိလိုက် အထက်ပါလိပ်စာများမှတစ်ဆင့် စုံစမ်းပေးခြင်းနိုင်ပါသည်။

**ကြေးမုံ**

အလုပ်အကိုင် အခွင့်အလမ်း ကဏ္ဍ

CLASSIFIEDS

**SUPER RICH MAN**  
Swimming Pool & Construction Company

၁။ အင်္ဂလိပ်စာရေး၊ ပြောကြားရေး၊ အင်္ဂလိပ်စာရေးဆရာမ (၁)ဦး  
- Internet, E-mail ကျွမ်းကျင်ရမည်။

၂။ Auto Cad (2D, 3D) ကျွမ်းကျင် (၁)ဦး

၃။ Civil Engineer ကျား/မ (၂)ဦး

၄။ Driver ကျား (၁)ဦး

အမှတ်(၂၉/ဘီ)၊ တောင်ပြင်-ပြိုင်ကွင်းလမ်း၊ တာမွေ။  
ဖုန်း - ၀၁-၄၀၁၅၁၀၊ ၀၁-၀၆၀၄၀၆၄၊ ၀၉-၇၃၁၅၇၁၀၄

**ဝန်ထမ်းအလိုရှိသည်**

Exotic Golden Land မှ အောက်ပါကျွမ်းကျင်ဝန်ထမ်းများအား အလိုရှိပါသည်။

၁။ မန်နေဂျာ (အရောင်း) - ကျား/မ (၄) ဦး

၂။ အရောင်းကျွမ်းကျင်ဝန်ထမ်း - မ (၅၀) ဦး

၃။ လုံခြုံရေးဝန်ထမ်း - ကျား (၁၀) ဦး

၄။ သန့်ရှင်းရေးဝန်ထမ်း - ကျား/မ (၁၀) ဦး

၅။ ယာဉ်မောင်း - ကျား (၁၀) ဦး

လျှောက်လွှာများကို ၂၀၁၅ခုနှစ် ဇန်နဝါရီလ (၁၅) ရက်နေ့ နောက်ဆုံးထား၍ အောက်ပါ ဖုန်းသို့ပေးပို့ခြင်းဖြင့် လာရောက်လျှောက်ထားနိုင်ပါသည်။  
ဖုန်း - ၀၁-၃၈၂၂၁၃၊ ၃၉၅၈၁၆၊ ၃၉၅၈၁၇

**Come Join Us**

Currently, we are on the look for motivated and dynamic individuals to join our team as,

1. Management Trainee (Business & Development) 20-Vacancies  
2. Business Development Executive-20 Vacancies

**Requirement:**

- Candidate must possess a Degree/not lower than Diploma (any field)
- Good communication skills, including writing and understand simple English
- Resourceful, creative and with great initiative
- Well groomed and enjoy meeting people
- Financial advisor, Property agents are welcome to apply.
- Preferably age 23 and above

**Why join Us?**

- Comprehensive training and development program
- We provide oversea opportunities
- High incentives & bonuses
- We transform your career possibilities into tomorrow reality

Those who have the experience /skills are encourage to apply:  
Royal Futures Trading Co.,Ltd.  
The Penthouse, 12<sup>th</sup> Floor, MMB Tower,  
No.166, Upper Pansoden Road,  
Mingalar Taungnyunt Township, Yangon.  
Phone(+951)383191, 383192, 383193, 383195, 383196

ရွှေတောင်ဖွံ့ဖြိုးတိုးတက်မှုကုမ္ပဏီလီမိတက် (ဆောက်လုပ်ရေးလုပ်ငန်း-GRCE)  
" STG (Construction) is an equal opportunity employer "

ဝန်ထမ်းအလိုရှိသည်  
(ပြည်တွင်း၌ ခန့်ထားရန်)

၀။ Site Superintendent (၂) ဦး  
B.E (Civil) ဘွဲ့ရရှိထားသူဖြစ်ရမည်။  
လုပ်ငန်းအတွေ့အကြုံ အနည်းဆုံး (၁၅) နှစ်ရှိရမည်။

၂။ Assistant Superintendent (၄) ဦး  
B.E (Civil) ဘွဲ့ရရှိထားသူဖြစ်ရမည်။  
လုပ်ငန်းအတွေ့အကြုံ အနည်းဆုံး (၁၀) နှစ်ရှိရမည်။

၃။ Civil Engineer (၆) ဦး  
B.E (Civil) ဘွဲ့ရရှိထားသူဖြစ်ရမည်။ လုပ်ငန်းအတွေ့အကြုံ (၅) နှစ်အထက်ရှိရမည်။

၄။ Draftsman (၂) ဦး  
B.E (Civil) ဘွဲ့ရရှိထားသူဖြစ်ရမည်။  
Civil Structure အားကျွမ်းကျင်သူ ဖြစ်ရမည်။  
လုပ်ငန်းအတွေ့အကြုံ (၂) နှစ်အထက်ရှိရမည်။

၅။ Formwork Manager (၁) ဦး  
တက္ကသိုလ်တစ်ခုမှ ဘွဲ့ရရှိထားသူဖြစ်ရမည်။  
Formwork အတွေ့အကြုံရှိသူ၊ လုပ်ငန်းအတွေ့အကြုံ (၅) နှစ်အထက်ရှိရမည်။

၆။ Precast Manager (၁) ဦး  
တက္ကသိုလ်တစ်ခုမှ ဘွဲ့ရရှိထားသူဖြစ်ရမည်။  
Precast အတွေ့အကြုံရှိသူ၊ လုပ်ငန်းအတွေ့အကြုံ (၅) နှစ်အထက်ရှိရမည်။

၇။ Plant & Equipment Manager (၁) ဦး  
တက္ကသိုလ်တစ်ခုမှ ဘွဲ့ရရှိထားသူဖြစ်ရမည်။  
စက်ယန္တရားများအား စီမံခန့်ခွဲနိုင်သူဖြစ်ရမည်။

၈။ Site Supervisor (၅) ဦး  
တက္ကသိုလ်တစ်ခုမှ ဘွဲ့ရရှိထားသူ၊ ကွန်ပျူတာကျွမ်းကျင်သူဖြစ်ရမည်။  
ဆောက်လုပ်ရေးလုပ်ငန်း အတွေ့အကြုံရှိသူများ ဦးစားပေးမည်။

၉။ Tower Crane Operator (၁၅) ဦး  
ကျွမ်းကျင်စွာမောင်းနှင်သူဖြစ်ရမည်။

၁၀။ Mobile Crane Operator (၂) ဦး  
ယာဉ်မောင်းလိုင်စင် (အနီးရှိရမည်) ကျွမ်းကျင်စွာမောင်းနှင်သူဖြစ်ရမည်။

၁၁။ Excavator Operator (၄) ဦး  
ကျွမ်းကျင်စွာမောင်းနှင်သူဖြစ်ရမည်။

၁၂။ Driver (၃) ဦး  
Canter, Light Truck, Surf, Mark II များမောင်းနှင်နိုင်သူဖြစ်ရမည်။

၁၃။ Tower Crane Helper (တာဝါကရိန်းအကူ) (၁၅) ဦး  
လုပ်ငန်းအတွေ့အကြုံရှိသူများ ဦးစားပေးမည်။

၁၄။ Mobile Crane Helper (ကားကရိန်းအကူ) (၄) ဦး  
လုပ်ငန်းအတွေ့အကြုံရှိသူများ ဦးစားပေးမည်။

၁၅။ Welder (ဝရိန်ကျွမ်းကျင်) (၄) ဦး  
လုပ်ငန်းအတွေ့အကြုံရှိသူများ ဦးစားပေးမည်။

၁၆။ Mechanic Helper (စက်ပြင်အကူ) (၅) ဦး  
လုပ်ငန်းအတွေ့အကြုံရှိသူများ ဦးစားပေးမည်။

၁၇။ Electrician (လျှပ်စစ်ကျွမ်းကျင်) (၂) ဦး  
လုပ်ငန်းအတွေ့အကြုံရှိသူများ ဦးစားပေးမည်။

၁၈။ General Worker (အထွေထွေလုပ်သား) (၁၀) ဦး

၁၉။ Security (လုံခြုံရေး) (၁၀) ဦး

ကုမ္ပဏီမှသတ်မှတ်ထားသည့်အလုပ်လျှောက်လွှာ၊ ယာဉ်မောင်းလိုင်စင်မိတ္တူ (အမှတ်စဉ်-၁၂ အတွက်)၊ အောင်လက်မှတ်မိတ္တူ၊ နိုင်ငံသားစိစစ်ရေးကတ်မိတ္တူ၊ အလုပ်သမားမှတ်ပုံတင်မိတ္တူ၊ သန်းခေါင်စာရင်းမိတ္တူ၊ ရပ်ကွက်ထောက်ခံစာမူရင်း၊ ရဲစခန်းထောက်ခံစာမူရင်း၊ (၆) လအတွင်းရှိ ကုမ္ပဏီအားသော့ရောင်စုံခါတ်ပုံ (၂) ပုံများနှင့် အတူအောက်ပါ လိပ်စာအတိုင်း ကြော်ငြာပါသည့်နေ့မှစတင်၍ တစ်လအတွင်း လာရောက်လျှောက်ထားနိုင်ပါသည်။  
ဝန်ထမ်းရေးရာဌာန

ရွှေတောင်ဖွံ့ဖြိုးတိုးတက်မှုကုမ္ပဏီလီမိတက် (ဆောက်လုပ်ရေး - GRCE)  
၀၁-၂၁၀၄၃၀, ၀၉-၈၆၁၇၂၇၄, E-mail - grce@shwetaunggroup.com  
အလုံတာဝါ၊ ဒုတိယထပ်၊ ကမ်းနားလမ်း၊ အလုံမြို့နယ်၊ ရန်ကုန်မြို့။  
ဆင်မင်းဈေးမှတ်တိုင်အနီး ။

**ကုမ္ပဏီဝန်ထမ်းအလိုရှိသည်**

ဆေးပစ္စည်းများကို နိုင်ငံတစ်ဝန်းဖြန့်ချိရန်အတွက် စိတ်အားထက်သန်စွာ ရေရှည်တာဝန်ယူဆောင်ရွက်နိုင်သော ဝန်ထမ်းကောင်းများ အလိုရှိသည်။ လစာကောင်းမည်။

1. Medical Product Assistant (5P) - MBBS, U-30y/o
2. Medical Representative (5P) - B.Pharm/B Med.Tech
3. Sales and Marketing (10P) - ဘွဲ့ရ၊ အသက် (၃၀) နှစ်အောက်
4. Packing & Delivery (5P) - အထက်တန်းအောင်၊ အသက် (၃၀) နှစ်အောက်
5. Driver (5P) - အသက် (၃၅) နှစ်အောက်၊ လိုင်စင်သက်တမ်းအနည်းဆုံး (၃) နှစ်
6. Cleaner - သန့်ရှင်းရေး (မတစ်ဦး) - အသက် (၃၅) နှစ်အောက်

စိတ်ဝင်စားသူများ ဓာတ်ပုံ (၁) ပုံ၊ မှတ်ပုံတင်၊ သန်းခေါင်စာရင်း၊ ရဲစခန်းထောက်ခံစာ၊ အလုပ်သမားမှတ်ပုံတင်တို့၏ မိတ္တူကို CV Form နှင့်အတူတွဲ၍ အမှတ်-၉၉(ခ) အခန်း (၃၀၆) မြေနုလမ်း၊ မြေနီကုန်း၊ စမ်းချောင်းမြို့နယ်၊ ရန်ကုန်မြို့သို့ တနင်္လာနေ့မှ စနေနေ့ နံနက် ၈ နာရီအတွင်း လာရောက်လျှောက်ထားနိုင်ပါသည်။

**ဝန်ထမ်းအလိုရှိသည်**

1. English Translator  
ကျား/မ (၁) ဦး

- English 4 Skill ကျွမ်းကျင်ရမည်။
- internet email အသုံးပြုနိုင်ရမည်။

2. အရောင်းဝန်ထမ်း ကျား/မ (၃) ဦး

3. ဝိုဒေါင်တာဝန်ခံ ကျား (၂) ဦး

အမှတ် (၉၂) ကျန်စစ်သားလမ်း၊  
လှိုင်သာယာ။  
Ph: 09-5302027, 09-5093679

**AIR-CON TECHNICIAN တစ်ယောက်**

**ဖြစ်ဖို့ ပိုက်ဆံမလိုဘူး။**

၁။ သင်ဟာ ရှိသားသူဖြစ်ရင်

၂။ အမှန်တကယ်တတ်မြောက်လို့စိတ်ရှိရင် **AAS** ကိုဆက်သွယ်ပါ။

ကျား (၁၀) ဦး

\* ပညာသင်ဝန်ထမ်း (B.E, B-Tech, AGTI (or) Any Graduated) အခြေခံလစာ (၁၀၀,၀၀၀/-)

\* အကူဝန်ထမ်း (၁၀) တန်းအောင်ရမည်။ အခြေခံလစာ (၈၀,၀၀၀/-) ကျား (၂၀) ဦး မှတ်ချက်။ ကျောင်းဆက်တက်မည့်သူ၊ ကျောင်းသားများလျှောက်ထားရန်မလိုပါ။  
အနည်းဆုံးတစ်နှစ် တာဝန်ထမ်းဆောင်နိုင်ရမည်။  
AAS Air-con Services Ph: 09 5054228, 09 73037865  
တိုက် ၄(က)၊ ပထမထပ်၊ ပါရမီလမ်းနှင့် ကမ္ဘာ့အေးဘုရားလမ်းထောင့်  
(ချော်တောင်ကုန်းလမ်းဆုံအနီး) မရမ်းကုန်းမြို့နယ်။

**Green Pest Management Co.,Ltd**

ယောက်ျားလေးဝန်ထမ်းများအမြန် အလိုရှိသည်။

- ၁၀ တန်းအောင်ဖြစ်ရမည်။
- အသက် ၁၈ နှစ်ပြည့်ပြီး ဖြစ်ရမည်။

01-502919, 09-8634163  
သို့ဆက်သွယ်မေးမြန်းလျှောက်ထားနိုင်ပါသည်။

**ဝန်ထမ်းအလိုရှိသည်**

\* **Tourist Guide** - ကျား/မ (၂) ဦး

- နိုင်ငံတကာ အတွေ့အကြုံရှိသူ ဦးစားပေးမည်။
- ရုပ်ရည်ဖြေဖြစ်ရမည်။

ဆက်သွယ်ရန်  
ဖုန်း - ၀၁-၂၀၄၂၂၇ ၀၉-၂၀၀၄၅၄၄၄

**Seven Colour Textile Trading Co.Ltd ဝန်ထမ်းအလိုရှိသည်**

သွင်းကုန်-ဖြန့်ချိရောင်းချရေးကုမ္ပဏီတွင် တာဝန်ထမ်းဆောင်ရန်အတွက် အောက်ပါဝန်ထမ်းများ အလိုရှိပါသည်။

1. စာရင်းကိုင်- မ (2) ဦး
2. လက်ထောက်စာရင်းကိုင် ကျား/မ (3) ဦး
3. လက်ထောက်စာရင်းကိုင်အကူ ကျား/မ (3) ဦး
4. စတိုးမန်နေဂျာ ကျား/မ (2) ဦး
5. Cashier မ (2) ဦး

လျှောက်ထားလိုသူများသည် ကြော်ငြာပါသည့်နေ့မှစ၍ တစ်ပတ်အတွင်း လူကိုယ်တိုင်လာရောက် လျှောက်ထားနိုင်ပါသည်။ အတွေ့အကြုံရှိသူကို ဦးစားပေးမည်ဖြစ်ပါသည်။

လိပ်စာ-တိုက်(16)၊ အခန်း(4)၊ စပယ်လမ်း၊  
ယုဇနပလာဇာအနောက်ဘက်၊ မင်္ဂလာတောင်ညွန့်မြို့နယ်၊ ရန်ကုန်မြို့။  
Ph: 01-294323, 205028, 206199, 8619038

**သွေးသည်အသက်**

**ရွှေပဏ္ဍိ**

**ဆိုင်များသို့ နေ့စဉ်ပို့ဆောင်ရန်အတွက်**  
ယာဉ်မောင်း (ကိုယ်ပိုင်ယာဉ်) ဖော်လှယ်ခြင်း

- မိမိကိုယ်ပိုင် မော်တော်ကား (Lite Truck) နှင့် ကိုယ်တိုင် ယာဉ်မောင်း ဖြစ်ရမည်။
- ဝန်ဆောင်မှုပေးနိုင်သော သယ်ယူပို့ဆောင်ရေးကုမ္ပဏီများလည်း ဆက်သွယ်နိုင်ပါသည်။
- အမှတ်(37)၊ ဟံသာဝတီလမ်း၊ ကမာရွတ်မြို့နယ်မှ **ရွှေပဏ္ဍိ** ဆိုင်များသို့ ပို့ရမည်။

အသေးစိတ်သိရှိလိုပါက ☎ 01 - 538 736, 527 850

ကြေးမုံ

အလုပ်အကိုင် အခွင့်အလမ်း ကဏ္ဍ

CLASSIFIEDS

**Our Style Company Group Ltd.**  
No.388/398, (7B / 8လွှာ) ဆင်ခင်းကုန်း၊ ဆင်ခင်းလမ်းနှင့် ကမ်းရိုးတန်းလမ်းတို့အကြား၊ အလုပ်ရုံကန်၊ ရန်ကင်း-ထ-၂၂၀၄၅၅၊ ၀၉-၉၂၀၅၂၅၅၀၊ Email- ourstyle.hr@gmail.com

1. Architect Engineer M/F (1)Posts  
- B.Arch / B.E (Civil)
2. Site Engineer (လမ်း တံတား) M (3)Posts  
- B.E / B.Tech / A.G.T.I (Civil)
3. QS Engineer M/F (2)Posts  
- B.E / B.Tech (Civil)
4. လမ်း၊ တံတားကြီးကြပ်ရေးမှူး M (5)Posts  
- ဘွဲ့ရ၊ လုပ်ငန်းအတွေ့အကြုံရှိရပါမည်။
5. Site Accountant M (5)Posts  
အထောက်အကူပြုရေးအတွက် လျှောက်ထားသူများသည် မိတ်ဆုံ၊ စာရွက်စာတမ်း အပြည့်အစုံဖြင့် e-mail (သို့) လူကုန်ကိုင်ဖြင့် ၂၀-၁-၁၅ ရက်နေ့ နောက်ဆုံးထား၍ ပေးပို့လျှောက်ထားနိုင်ပါသည်။

**မြို့လယ်ရှိဆိုင်သစ်အတွက် ဝန်ထမ်းအမြန်အလိုရှိသည်**  
ဆိုင်ညွှတ်၊ ဖြောင့်၊ ကောက်၊ ဆေးဆိုး၊ ခေါင်းလျှော်၊ စက်ဆွဲ၊ အမျိုးသမီးဝန်ထမ်းကျွမ်းကျင်/ အလုပ်သင်အလိုရှိသည်။  
နေစားစရိတ်ငြိမ်း၊ လစာကောင်း၊ % ကောင်းပေးမည်။  
ဆက်သွယ်ရန်- ၀၁၃၇၃၇၆၈/၀၉၂၆၀၄၈၅၀၃

**ဝန်ထမ်းအလိုရှိသည်**

- ၁။ စာရင်းကိုင် (Accountant) မ (၃) ဦး
- ၂။ အရောင်းစာရေး မ (၅) ဦး
- ၃။ ဂိုဒေါင်တာဝန်ခံ မ (၂) ဦး

အမှတ်စဉ် (၁) အတွက် လုပ်ငန်းအတွေ့အကြုံရှိရမည်။ ကွန်ပျူတာအသုံးပြုနိုင်သူဖြစ်ရမည်။ အမှတ်စဉ် (၂-၃) တက္ကသိုလ်မှ ဘွဲ့၊ တစ်ခုခုရရှိပြီးသူဖြစ်ရမည်။ ကွန်ပျူတာအသုံးပြုနိုင်သူ ဖြစ်ရမည်။ လစာ + ရက်မှန်ကြေး + ဘောနပ်စ် ပေးမည်။ ကြော်ငြာပါပြီး တစ်ပတ်အတွင်း လူကုန်ကိုင်လာ ရောက်လျှောက်ထားနိုင်ပါသည်။  
အမှတ် (၃၉)၊ ၄၄- လမ်း၊ ဗိုလ်တထောင်မြို့၊ နယ်၊ ၀၁-၃၉၈၅၇၇

**အမြန်အလိုရှိသည် (ပြည်တွင်း၌သာခန့်ထားရန်)**

- ၁။ English Teacher (4- Skills) B.A, M.A (English)ဘွဲ့ ရရှိပြီး လုပ်ငန်းအတွေ့အကြုံရှိသူ မ (၅) ဦး
- ၂။ Receptionist မ (၃) ဦး
- ၃။ Caregiver (၁၀ တန်းအောင်) မ (၃) ဦး

လျှောက်ထားသူများသည် CV လျှောက်လွှာနှင့် အတူ (၁)လအတွင်း ရိုက်ထားသော ဓာတ်ပုံ (၃)ပုံ၊ သက်ဆိုင်ရာ အောင်လက်မှတ်မိတ္တူ၊ မှတ်ပုံတင်မိတ္တူ၊ ရပ်ကွက်ထောက်ခံစာမိတ္တူ၊ လေ့လာမိတ္တူများနှင့်အတူ ကြော်ငြာသည်နေ့မှစ၍ (၂)ပတ်အတွင်း လူကုန်ကိုင်အမြန်ဆုံးလာရောက်လျှောက်ထားနိုင်ပါသည်။  
အမှတ်-၃၂ C-2 ရွှေတောင်သုတေသနလမ်း ၆-မိုင်ခွဲ၊ လှိုင်မြို့နယ်၊ ရန်ကင်းမြို့။

**“မင်းချမ်းသာ” ဆောက်လုပ်ရေးကုမ္ပဏီမှ**  
ဆောက်လုပ်ပြင်ဆင်လျက်ရှိသော RC-2ထပ်၊ RC-1 ထပ် အဆောက်အဦများအတွက် ယန်းရုံ/လက်သမား/သံချိပ်ကွေး/ ဆေး/မီး/ရေ/ လုပ်ငန်းများအတွက် ကျွမ်းကျင်သော လေဘာ ပုတ်ပြတ်အလုပ်သမားများ အလိုရှိပါသည်။  
-ရန်ကုန်တိုင်းအတွင်း မည်သည့်နေရာတွင်မဆို လုပ်ကိုင်နိုင်ရပါမည်။  
ဆက်သွယ်ရန် အမှတ်(၆၄)၊ (၃-လွှာ)(ခေါင်းရင်းခန်း)၊ အင်းစိန်(အထက်လမ်း)၊ ကြည့်မြင်တိုင်မြို့နယ်၊ ရန်ကင်းမြို့။  
Ph: 09 5187177, 09 250174884, 09 254622171

**“ဝန်ထမ်းအလိုရှိသည်”**  
Nature Republic Co.,Ltd မှအောက်ပါ Talented ဝန်ထမ်းများကို အလိုရှိပါသည်။

- (1) Brand Manager မ (၁) ဦး
- (2) Sales Supervisor မ (၃) ဦး
- (3) Sales Promoter မ (၁၀) ဦး
- (4) Finance Manager ကျား/မ (၁) ဦး
- (5) Accountant မ (၃) ဦး
- (6) Inventory Control ကျား/မ (၂) ဦး
- (7) Store Keeper ကျား (၃) ဦး
- (8) Admin Manager ကျား /မ (၁) ဦး
- (9) Admin Supervisor ကျား /မ (၁) ဦး
- (10) Admin Staff ကျား /မ (၁) ဦး
- (11) Driver ကျား (၁) ဦး
- (12) Cleaner မ (၁) ဦး

လျှောက်ထားသူများသည် CV Form ၊ ဓာတ်ပုံ(၁)ပုံ၊ နိုင်ငံသား စိစစ်ရေးကတ်မိတ္တူ၊ သန်းခေါင်စာရင်းမိတ္တူ၊ ပညာအရည်အချင်းအထောက်အထားမိတ္တူ၊ ခရစ်နှစ်/ရပ်ကွက်/အလုပ်သမားထောက်ခံစာမိတ္တူ တို့နှင့်အတူ (၁)ပတ်အတွင်း လာရောက်လျှောက်ထားနိုင်ပါသည်။  
===== အမှတ် (21/SR)၊ ဆရာစလမ်း (ရွှေနန်းတော်ဝင်ပိုးထည်တိုက်ဘေး)၊ ဗဟန်းမြို့နယ်၊ ရန်ကင်းမြို့။  
Ph: 01 542872, 09 797100001, 09 796900009

**Labour Contractor (လေဘာကန်ထရိုက်တာ)**  
များအားဖိတ်ခေါ်ခြင်း

ရန်ကင်းတိုင်းဒေသကြီးအတွင်းရှိ စက်ရုံ/ အလုပ်ရုံ Project များကိုတိုးချဲ့ လုပ်ကိုင်ရန်ရှိပါသဖြင့် ၎င်း Project များအတွက် ရေရှည်လက်တွဲ ပူးပေါင်းလုပ်ကိုင်လိုသော Labour Contractor (လေဘာကန်ထရိုက်တာ) များအား ဖိတ်ခေါ်အပ်ပါသည်။

- လေဘာများအား ဆိုင်အတွင်းနေထိုင်ရန်နေရာ၊ ဖိနပ်၊ ဦးထုပ်များ စီစဉ်ပေးပါမည်။
- ရေရှည်လက်တွဲ၍ နှစ်ဦးနှစ်ဖက်မှတစ်ဖက်မှ လုပ်ငန်းလုပ်ကိုင် လိုပါသဖြင့်လက်ရာသေသပ်ပြီး မိမိအဖွဲ့ကို နိုင်ငံခြားသို့ တက်ကြွ၊ ရိုးသား၊ ကြိုးစားသောအဖွဲ့များသာ ဆက်သွယ် ပေးပါရန်။
- အသေးစိတ်အချက်အလက်များကို သိရှိလိုပါက ဖော်ပြပါ ဖုန်းနံပါတ်များသို့ ဆက်သွယ်မေးမြန်းစုံစမ်းနိုင်ပါသည်။

(Ph: 09-976571356 , 09-976571349)

**ဝန်ထမ်းအလိုရှိသည်**

ဝိသာခါနှင့်စိန်မမကုမ္ပဏီတွင်တာဝန်ထမ်းဆောင်ရန် ဝန်ထမ်းများ အလိုရှိသည်။  
နယ်မြေများသို့ ခရီးသွားနိုင်သူဖြစ်ရမည်။ လုပ်ငန်းအတွေ့အကြုံ (၂)နှစ် ရှိရမည်။  
ဘွဲ့ရပြီး၊ ရုပ်ရှည်အသင့်တင့်ရှိပြီး ဆက်ဆံရေးပြေပြစ်ရမည်။  
အမှတ်စဉ်(၃)အတွက် LCCI Level(2) အောင်မြင်ပြီးသူဖြစ်ရမည်။

- (၁) အရောင်းဝန်ထမ်း မ (၂) ဦး
- (၂) အရောင်းဝန်ထမ်း ကျား (၁) ဦး
- (၃) လက်ထောက်စာရင်းကိုင် မ (၁) ဦး

ဆက်သွယ်ရန် - အမှတ်(၁၀၉)၊ ပထမထပ်၊ အဆောင်(A1)၊ ယုဇန အေးမြေးအိမ်ရာ(ဆင်မလိုက်ဈေးရှေ့)၊ (၆)ရပ်ကွက်၊ တမာရွတ်မြို့နယ်၊ ရန်ကင်းမြို့။  
ဖုန်းနံပါတ်-01-531329, 01-531330

**Job Vacancy Announcement**  
Myanmar Agribusiness Public Corporation (MAPCO) Ltd, a wholly-owned non-government Public Corporation, is formed to mobilize public savings and to foster broader investment in agriculture and agro-based industries of Myanmar. MAPCO is seeking for young, dynamic, energetic and result oriented persons for the following posts.

No.	Position	Vacancy	Educational Qualifications	Expreience
1.	Deputy General Manager (Business Operations)	1	Any degree holder with additional related Diploma/ Certificate (Preferably graduates from Institutes of Economics)	At least (5) years at managerial level
2.	Assistant General Manager (Project, Planning & Management)	1	M.E, B.E (Civil/Mechanical) or Any degree holder with additional related Diploma/ Certificates	At least (5) years at managerial level
3.	Project Manager	2	Any degree holder with additional related Diploma/ Certificate (Prefer Engineering background but not a must)	At least (3)years in related field
4.	Finance Manager	1	M.Com or B.Com, CPA with any related diplomas/ certificates or any postgraduates with Accounting & Finance Specialization	At least (3)years at managerial level
5.	Manager (Banking & License)	1	Any degree holder with additional related Diploma/ Certificate	At least (3) years in related field
6.	Assistant Manager (Logistics)	1	Any degree holder with additional related Diploma/ Certificate	At least (2) years in related field
7.	Secretary to MD	1	B.Com,BBM,EPP or Any degree holder with additional related Diploma/ Certificates (Prefer MBA)	Fresh Graduate/ No working experience
8.	Civil Engineer	5	AGTI ,B.Tech, B.E or Any degree holder with additional related Diploma/ Certificates	At least (3)years in related field
9.	Receptionist	2	Any degree holder with additional related Diploma/ Certificate	Fresh Graduates/ No working experience
10.	DTP Staff	2	Any degree holder with additional related Diploma/ Certificate	Fresh Graduates/ No working experience
11.	M.T.O (Motor transport officer)	1	Any degree holder	At least (5) years experience
12.	Driver	4	At least Middle School Passed	At least (3) years experience
13.	Cleaner	3	At least Middle School Passed	No working experience

**Remarks**

1. Employment for postions mentioned in **No.1,2,3,4,5,6,7** requires high proficiency of English 4 skills, Computer skills & Excellent Leadership Skills
2. Interested candidates may apply with CV, recent passport size photo, copies of relevant certificates in the following address not later than **(30.1.2015)**. Only shortlisted candidates will be contacted for the interview.

**Myanmar Agribusiness Public Corporation (MAPCO)Ltd**  
No.100, Corner of Warden Street & Kan Nar Road, Besides Concrete Express Way, Myanmar Port Authority Tsp.(In front of AGD bank, Lanmadaw Branch)  
Ph: 012301824-26, Email: mapco.hr@gmail.com

အလုပ်အကိုင် အခွင့်အလမ်း ကဏ္ဍ

CLASSIFIEDS

Fourteen Star Network Dawei Co.,Ltd Private Hospital(Dawei) Vacancy Announcement

တနင်္သာရီတိုင်းဒေသကြီး၊ ထားဝယ်မြို့တွင် အသစ်ဖွင့်လှစ်မည့် ပုဂ္ဂလိကဆေးရုံတွင် တာဝန်ထမ်းဆောင်ရန် အောက်ပါဝန်ထမ်းများ အလိုရှိသည်။

- 1. Chief Medical Officer M/F (1) Post
- M.B..B.S ဘွဲ့ရရှိရမည်။
- ဆရာဝန်လိုင်စင်သက်တမ်းရှိရမည်။
- Medical Department အား ကောင်းစွာစီမံခန့်ခွဲနိုင်ရမည်။
2. Nursing Superintendent M/F (1) Post
- M.N.Sc(or)B.N.Sc (or)Diploma in Nursing ရရှိပြီးသူဖြစ်ရမည်။
- သူ့နာပြုလိုင်စင်သက်တမ်းရှိရမည်။
3. OT Sister (HOD) M/F (1) Post
- M.N.Sc(or)B.N.Sc (or)Diploma in Nursing ရရှိပြီးသူဖြစ်ရမည်။
- သူ့နာပြုလိုင်စင်သက်တမ်းရှိရမည်။
- OT လုပ်ငန်းအတွေ့အကြုံအနည်းဆုံး(၂)နှစ်ရှိရမည်။
4. Sister M/F (6) Post
- B.N.Sc (or)Diploma in Nursing ရရှိပြီးသူဖြစ်ရမည်။
- သူ့နာပြုလိုင်စင်သက်တမ်းရှိရမည်။
- Sister Post နှင့် အနည်းဆုံး(၁)နှစ်တာဝန်ထမ်းဆောင်ဖူးသူဖြစ်ရမည်။
5. Lab-Technician M/F (1) Post
- M.Med(Tech)(or)B.Med(Tech) ရရှိထားသူ ဖြစ်ရမည်။
- Grade B Lab Unit တွင် အနည်းဆုံး(၃)နှစ် တာဝန်ထမ်းဆောင်ဖူးသူဖြစ်ရမည်။
- Computer ကျွမ်းကျင်ရမည်။
6. Imaging-Technician M/F (1) Post
- M.Med (Tech) (or)B.Med(Tech) Radiology ရရှိထားသူဖြစ်ရမည်။
- Imaging Unit တွင် အနည်းဆုံး(၃)နှစ် တာဝန်ထမ်းဆောင်ဖူးသူဖြစ်ရမည်။
7. Pharmacist M/F (1) Post
- B.Pharm ဘွဲ့ရရှိရမည်။
- Hospital Pharmacy Unit တွင်အနည်းဆုံး(၁)နှစ် တာဝန်ထမ်းဆောင်ဖူးသူဖြစ်ရမည်။
- Computer ကျွမ်းကျင်၍ Pharmacy Software အသုံးပြုနိုင်ရမည်။
8. Chief Finance M/F (1) Post
- M.Com,B.Com(CPA)or ACCA Part II အောင်မြင်ပြီးသူဖြစ်ရမည်။
- လုပ်ငန်းအတွေ့အကြုံ(၁၀)နှစ်ရှိရမည်။
- Financial Policy နှင့် Procedure များ ရေးဆွဲနိုင်ရမည်။
- Computerized Accounting Software ကျွမ်းကျင်ရမည်။
9. Chief Account M/F (1) Post
- M.Com,B.Com(CPA),ACCA Part II အောင်မြင်ပြီးသူဖြစ်ရမည်။
- လုပ်ငန်းအတွေ့အကြုံ (၁၀)နှစ်ရှိရမည်။
- Accounting System Set up ရေးဆွဲနိုင်ရမည်။
- Computerized Accounting Software ကျွမ်းကျင်ရမည်။
10. Chief Cashier M/F (1) Post
- B.Com or Any Graduate with LCCI III အောင်မြင်ပြီးသူ ဖြစ်ရမည်။
- Budget Control/Cash Control နှင့် Internal Check System ရေးဆွဲနိုင်ရမည်။
- Computer ကျွမ်းကျင်ရမည်။
11. M & E Engineer M/F (1) Post
- B.E (Mechanical) or B.E(Electrical)ရရှိပြီးသူ ဖြစ်ရမည်။
- ဆေးရုံ M & E ပိုင်းဆိုင်ရာ လုပ်ငန်းအတွေ့အကြုံရှိသူ ဦးစားပေးမည်။
12. HR Manager M/F (1) Post
- MBA,MPA,Any Graduate with Diploma in HRM ရရှိပြီးသူဖြစ်ရမည်။
- HR Policy, Rule & Regulation များ ရေးဆွဲနိုင်ရမည်။
- Management Level မြင့် အနည်းဆုံး (၃)နှစ်တာဝန်ထမ်းဆောင်ဖူးသူဖြစ်ရမည်။
- ဆေးရုံ HR လုပ်ငန်းအတွေ့အကြုံရှိသူ ဦးစားပေးမည်။
13. Admin Manager M/F (1) Post
- Any Graduate with MBA,DMA
- Management Level မြင့် အနည်းဆုံး(၃)နှစ် တာဝန်ထမ်းဆောင်ဖူးသူဖြစ်ရမည်။
- Admin Department အား ကောင်းစွာ စီမံခန့်ခွဲနိုင်ရမည်။
14. Procurement Manager M/F (1) Post
- Any Graduate
- လုပ်ငန်းအတွေ့အကြုံရှိသူ ဦးစားပေးမည်။
- Computer ကျွမ်းကျင်ရမည်။
15. Store Manager M/F (1) Post
- Any Graduate
- Store Account ရေးဆွဲ၍ Store Management Procedure များ ရေးဆွဲနိုင်ရမည်။
- Store လုပ်ငန်းအတွေ့အကြုံရှိရမည်။
16. Laundry & Housekeeping M/F (1) Post
- Any Graduate
- Housekeeping လုပ်ငန်းအတွေ့အကြုံရှိရမည်။
17. Security In-Charge M (1) Post
- (တပ်မတော်၊ ရဲတပ်ဖွဲ့)အငြိမ်းစားဝန်ထမ်းများ အသက်(၄၀-၅၀)တွင်း ဦးစားပေးမည်။
- ကျန်းမာရေးကောင်းမွန်၍ နေ့/ညတာဝန်ထမ်းဆောင်နိုင်ရမည်။
- လုပ်ငန်းအပေါ် သစ္စာရှိရမည်။
18. Driver M (1) Post
- အနည်းဆုံး အခြေခံပညာအထက်တန်းအဆင့်
- ယာဉ်မောင်းလုပ်သက် (၅)နှစ်အထက်ရှိသူဖြစ်ရမည်။
- မော်တော်ယာဉ်ဌာနအား ကောင်းစွာ စီမံခန့်ခွဲနိုင်ရမည်။
အမှတ်စဉ်အားလုံးအတွက် အလုပ်လျှောက်ထားသူများသည် CV Form၊ ပညာအရည်အချင်းအောင်လက်မှတ်များ၊ (၆)လအတွင်း ရိုက်ကူးထားသော လိုင်စင်ပုံ(၂)ပုံ၊ မှတ်ပုံတင်၊ သန်းခေါင်စာရင်းမိတ္တူကိုင်ဆောင်သူအတူ ဤကြော်ငြာပါသည့်နေ့မှ (၂)ပတ်အတွင်း လာရောက် လျှောက်ထားနိုင်ပါသည်။

လျှောက်လွှာတင်ရန် (၁) Fourteen Star Network Dawei Co.,Ltd အမှတ်(SB-3) အောင်ဇေယျအိမ်ရာ၊ ကမ်းနားလမ်း၊ အလုံမြို့နယ်၊ ရန်ကုန်မြို့။ ဖုန်း-၀၁-၂၅၁၆၀၊ ၂၅၂၀၆၊ ၀၉-၆၈၀၄၈၄၂၊ ၀၉-၆၈၀၄၈၆၄ (၂) Fourteen Star Network Dawei Co.,Ltd အမှတ်(၃၃၁) ဆန်းချီလမ်း၊ ဆန်းချီရပ်ကွက်၊ ထားဝယ်မြို့၊ ဖုန်း-၀၅၉-၂၄၀၈၅

စစ်ကိုင်းတိုင်းဒေသကြီး၊ ဆားလင်းကြီးမြို့နယ်တွင် တန်ဖိုးသင့်တင့်မှုတူ စံပယ်အိမ်ရာစီမံကိန်းအတွက် ဝန်ထမ်းများ(အမြန်)အလိုရှိသည်

- ၁။ Audit Supervisor (၁) ဦး
- ဘွဲ့ရရှိပြီးသူဖြစ်ရမည်။ LCCI Level (III) လက်မှတ်ရရှိပြီးသူဖြစ်ရမည်။
- စာရင်းစစ်လုပ်ငန်းအတွေ့အကြုံအနည်းဆုံးလုပ်သက်(၂)နှစ်ရှိရမည်။
- နယ်ခရီးသွားနိုင်ရမည်။
၂။ Finance Supervisor (၁) ဦး
- ဘွဲ့ရရှိပြီးသူဖြစ်ရမည်။ LCCI Level(III) လက်မှတ်ရရှိပြီးသူဖြစ်ရမည်။
- လုပ်ငန်းအတွေ့အကြုံအနည်းဆုံးလုပ်သက်(၂)နှစ်ရှိရမည်။
- နယ်ခရီးသွားနိုင်ရမည်။
၃။ Accountant (၁) ဦး
- ဘွဲ့ရရှိပြီးသူဖြစ်ရမည်။ LCCI Level(III) လက်မှတ်ရရှိပြီးသူဖြစ်ရမည်။
- လုပ်ငန်းအတွေ့အကြုံအနည်းဆုံးလုပ်သက်(၁)နှစ်ရှိရမည်။
- နယ်ခရီးသွားနိုင်ရမည်။
၄။ Cashier (၁) ဦး
- ဘွဲ့ရရှိပြီးသူဖြစ်ရမည်။ LCCI Level(II) လက်မှတ်ရရှိပြီးသူဖြစ်ရမည်။
- လုပ်ငန်းအတွေ့အကြုံအနည်းဆုံးလုပ်သက်(၁)နှစ်ရှိရမည်။
- နယ်ခရီးသွားနိုင်ရမည်။
၅။ Marketing Staff ကျား/မ (၁) ဦး
- ဘွဲ့ရ လုပ်ငန်းအတွေ့အကြုံအနည်းဆုံး (၁)နှစ်ရှိရမည်။
- (၂)နှစ်အောက် ရုပ်ရှည်သန့်ပြန်ရမည်။ လိုအပ်လျှင် နယ်ခရီးသွားနိုင်ရမည်။
- ဆောက်လုပ်ရေးလုပ်ငန်းနှင့် ပတ်သက်သောအတွေ့အကြုံရှိရမည်။
- Computer (Word, Excel , Power Point) ကျွမ်းကျင်စွာအသုံးပြုတတ်ရမည်။
- အလုပ်ပေါ်တွင်စိတ်ပါဝင်စား၍ Target ပြည့်မီအောင်စွမ်းဆောင်နိုင်ရမည်။
၆။ Sale Supervisor ကျား/မ (၁) ဦး
- Sale & Marketing လုပ်ငန်းအတွေ့အကြုံအနည်းဆုံး(၂)နှစ်နှင့်အထက်ရှိရမည်။
- တက္ကသိုလ်မှဘွဲ့ရရှိပြီး Sale Target ချမှတ်နိုင်ပြီး Sale & Marketing Diploma (or)Certificate ရှိသူဖြစ်ရမည်။ ဆောက်လုပ်ရေးလုပ်ငန်းအတွေ့အကြုံရှိသူဦးစားပေးမည်။ ကုန်ပစ္စည်းကွမ်းကျင်စွာအသုံးပြုတတ်ရမည်။ လိုအပ်လျှင်နယ်ခရီးသွားနိုင်ရမည်။
- အလုပ်ပေါ်တွင်စိတ်ပါဝင်စား၍ Target ပြည့်မီအောင် စွမ်းဆောင်နိုင်ရမည်။
၇။ Sales Staff ကျား/မ (၂) ဦး
- ဘွဲ့ရ လုပ်ငန်းအတွေ့အကြုံအနည်းဆုံး(၁)နှစ်ရှိရမည်။
- (၂)နှစ်အောက်ရုပ်ရှည်သန့်ပြန်ရမည်။ လိုအပ်လျှင် နယ်ခရီးသွားနိုင်ရမည်။
- ဆောက်လုပ်ရေးလုပ်ငန်းနှင့် ပတ်သက်သောအတွေ့အကြုံရှိရမည်။
- Computer (Word, Excel, Power Point) ကျွမ်းကျင်စွာအသုံးပြုတတ်ရမည်။
- အလုပ်ပေါ်တွင် စိတ်ပါဝင်စား၍ Target ပြည့်မီအောင်စွမ်းဆောင်နိုင်ရမည်။
၈။ E.E(Civil) ကျား (၁) ဦး
- B.E(Civil) and above
- သက်ဆိုင်ရာလုပ်ငန်းအတွေ့အကြုံအနည်းဆုံး(၅)နှစ်ရှိရမည်။
- Site တစ်ခုလုံးအားအစအဆုံးတာဝန်ယူကွပ်ကဲနိုင်သူဖြစ်ရမည်။
- နယ်ခရီးသွားနိုင်ရမည်။ ပေါင်းသင်းဆက်ဆံရေးကောင်းမွန်ရမည်။
၉။ A.E(Civil) ကျား/မ (၁) ဦး
- A.G.T.I (or) B.Tech(or) B.E (Civil)
- သက်ဆိုင်ရာလုပ်ငန်းအတွေ့အကြုံအနည်းဆုံး(၃)နှစ်ရှိရမည်။
- နယ်ခရီးသွားနိုင်ရမည်။ ပေါင်းသင်းဆက်ဆံရေးကောင်းမွန်ရမည်။
၁၀။ S.A.E(Civil) ကျား/မ (၁) ဦး
- A.G.T.I(or)B.Tech(Civil)
- သက်ဆိုင်ရာလုပ်ငန်းအတွေ့အကြုံအနည်းဆုံး(၁)နှစ်ရှိရမည်။
- နယ်ခရီးသွားနိုင်ရမည်။ ပေါင်းသင်းဆက်ဆံရေးကောင်းမွန်ရမည်။
၁၁။ J.E (Civil) ကျား/မ (၂) ဦး
- A.G.T.I(or) B.Tech (Civil)
- လုပ်ငန်းအတွေ့အကြုံမရှိသူများလည်းလျှောက်ထားနိုင်သည်။
- နယ်ခရီးသွားနိုင်ရမည်။ ပေါင်းသင်းဆက်ဆံရေးကောင်းမွန်ရမည်။
၁၂။ A.E (M&E) ကျား (၁) ဦး
- A.G.T.I(or)B.Tech (or)B.E (Mechanical(or)Electrical)
- သက်ဆိုင်ရာလုပ်ငန်းအတွေ့အကြုံအနည်းဆုံး(၃)နှစ်ရှိရမည်။
- နယ်ခရီးသွားနိုင်ရမည်။ ပေါင်းသင်းဆက်ဆံရေးကောင်းမွန်ရမည်။
၁၃။ S.A.E(M&E) ကျား/မ (၁) ဦး
- A.G.T.I(or)B.Tech (Mechanical (or) Electrical)
- သက်ဆိုင်ရာလုပ်ငန်းအတွေ့အကြုံအနည်းဆုံး(၁)နှစ်ရှိရမည်။
- နယ်ခရီးသွားနိုင်ရမည်။ ပေါင်းသင်းဆက်ဆံရေးကောင်းမွန်ရမည်။
၁၄။ J.E (M&E) ကျား/မ (၂) ဦး
- A.G.T.I(or)B.Tech (Mechanical or Electrical)
- နယ်ခရီးသွားနိုင်ရမည်။ ပေါင်းသင်းဆက်ဆံရေးကောင်းမွန်ရမည်။
အလုပ်လာရောက်လျှောက်ထားသူများသည် ၁၅-၁-၂၀၁၅ရက် နောက်ဆုံးထား၍ မိမိလျှောက်ထားလိုသောရာထူး၊ ကိုယ်ရေးရာဇဝင်၊ ရပ်ကွက်ထောက်ခံစာ၊ ရဲစခန်းထောက်ခံစာ၊ သန်းခေါင်စာရင်းမိတ္တူ၊ မှတ်ပုံတင်မိတ္တူ၊ အလုပ်သမားမှတ်ပုံတင်မိတ္တူ၊ ပညာအရည်အချင်း အထောက်အထားမှတ်တမ်းများ၊ ဓာတ်ပုံ(၃)ပုံနှင့်အတူ အောက်ပါလိပ်စာများသို့ ဆက်သွယ် စုံစမ်း လျှောက်ထားနိုင်သည်။
(စစ်ကိုင်းတိုင်းဒေသကြီးအတွင်းနေထိုင်သူများ ဦးစားပေးမည်။)
လိပ်စာ(၁) အမှတ်(၄၀)အင်းလျားလမ်း၊ ကမာရွတ်မြို့နယ်၊ ရန်ကုန်မြို့၊ ဖုန်း-၀၁-၅၀၅၅၃၄၊ ၀၉-၂၅၄၄၀၆၄၉၈၊ ၀၉-၄၂၂၂၃၂၀၀၂
လိပ်စာ(၂) အမှတ်(၁၈၉)၊ ရိပ်သာ(၁)လမ်း၊ ဝေဇယန္တပုဏ္ဏားလမ်း၊ သယ်န်းကျွန်းမြို့နယ်၊ ရန်ကုန်မြို့၊ ဖုန်း-၀၉-၄၂၀၈၂၅၄၇၀၀-၅၆၀၉၄၄

ကားစီးလမ်းထူးသည်
ဘုရားဖူးပျော်ရွှင်စရာ... အပျော်စရာပဲ
ထုတ်ထုတ်... CRANE
518474,095094914

ကား ဖျိုးစုံ
(Alphard/Crown/MarkII/ဆန်းတော်/
Hiace/ခပပပပပပပ ၂၅/၂၆/၃၀/၄၅/၄၉
ပေးကမ်းပေး) များကို ခေါ်ဝင်အမျိုးမျိုးအတွက်
ယာဉ်ပိုင်ရှင်များကိုယ်တိုင် ချိတ်သောအခန်းများ
ပြန်အောင်းပေးပါသည်။
Ph:09795549249,095418128

တိုက်ခန်းအမြန်ရောင်းမည်
- သယ်န်းကျွန်း၊ ဝမ်းရိပ်(၃) (၄)လမ်း၊
ပေ(၁၂. ၅x၅၀) ကြေးပြား/ပါကေး
ခင်း၊ ပ-ထပ်အသင့်နေ
(၃၆၅) သိန်း ညှိနှိုင်း။
- သယ်န်းကျွန်း၊ မွန်တန်းလျားလမ်း၊
ပေ(၁၂. ၅x၅၀) မြေညီထပ်၊
ကြီးမိုင်း (၂၇၅) သိန်း ညှိနှိုင်း
ဖုန်း-၀၉၄၅၀၀၄၅၂၆၉

သစ်ပန်း
သစ်ပင်/သစ်တိုင် (စိုက်ပျိုး)
Ph : 01 560567, 09 31261260
အမှတ်(၅၃၅) သမီးလာလမ်း (၁၁)
ရပ်ကွက်၊ တောင်ငူမြို့နယ်၊မြို့နယ်။

ယတြာမင်း
အိမ်/မြို့/မြေ အမြန်ရောင်းထွက်ရုံ၊ အိမ်စီမံ
ယတြာလုပ်ငန်းလျှင်စုံနှင့်အမျိုးမျိုးအသုံးပြုနိုင်ပါသည်။
Ph : 09-250509060
09-254683268 09-73078260

ဒဂုံမြို့သစ်
(တောင်ပိုင်း)(ဆိပ်ကမ်း)
မြေကွက်များဝယ်လိုသည်
ဖုန်း -0943075129

ဆည်းဆာဦး
ခြံ၊ မြေ အကျိုးဆောင်လုပ်ငန်း
အမြန်လမ်း
မိုင်တိုင်(58/0 မှ72/0)အတွင်း
အိမ် ခြံ မြေ၊ လယ်ယာမြေ၊
ဥယျာဉ်ခြံမြေ
ရောင်းဝယ်ရေး။
Ph: 09-49432231,
09-49452712

မြေကွက်ရောင်းမည်
ဒဂုံမြို့သစ်တောင်ပိုင်း၊
(၆၆)ရပ်ကွက်၊ အင်းဝအိမ်ရာ၊
ပါမစ်မြေ (မြေသီးသန့်)၊
အကျယ်အဝန်း
ပေ(၆၀x၈၀)
ဈေးနှုန်း- သိန်း(၂၈၀၀)ညှိနှိုင်း။
ဆက်သွယ်ရန်ဖုန်း-
၀၉-၂၅၆၀၂၅၅၅
၀၉-၂၅၆၀၂၅၅၄

သွေးသည်အသက်

မြန်မာ့ဂုဏ်ရည်ရော်ဘာခြံမှအလိုရှိသည်
(၁) ကြီးကြပ်ရေးမှူး(စိုက်ပျိုးရေး)(ဘွဲ့.ရ) (ကျား/မ) (၁၀)ဦး
စိုက်ပျိုးရေးသိပ္ပံပညာပညာ(သို့)စိုက်ပျိုးရေးတာဝန်ရှိသူဖြစ်ရမည်
(၂) စာရင်းကိုင်(ဘွဲ့.ရ)B.com/ LCCI-II/III (ကျား/မ) (၁)ဦး
- ရိုးသားကြီးစွာစားပေးအပ်သောတာဝန်ကိုကျေပွန်စွာထမ်းဆောင်နိုင်သူဖြစ်ရမည်။
- အမှတ်စဉ်(၂)အတွက်စာရင်းနှင့်သက်ဆိုင်သော(ဘွဲ့ / ဒီပလိုမာ)ရရှိပြီးလုပ်ငန်းအတွေ့အကြုံရှိသူဖြစ်ရမည်။
- လှည့်ကူးမြို့နယ်၊မင်းကုန်းကျေးရွာအနီးရော်ဘာခြံတွင် နေထိုင်(ပြီး)တာဝန်ထမ်းဆောင်ရမည်။
- အမှတ်(၆၄၃)၊ အောက်ကြည့်မြင်တိုင်လမ်း၊ဘောဂရပ်ကွက်၊ ကြည့်မြင်တိုင်မြို့နယ်၊ ရန်ကုန်။
ဖုန်းနံပါတ် ၀၁-၂၅၀၃၅၇ သို့၊ဤကြော်ငြာပါသည့် နေ့မှစတင်ပြီး(၁၄)ရက် အတွင်းလာရောက် လျှောက်ထားနိုင်ပါသည်။

ကြေးမုံ

**ပတ်ဝန်းကျင်ထိန်းသိမ်းရေးနှင့်သစ်တောရေးရာဝန်ကြီးဌာန**  
**မြန်မာ့သစ်လုပ်ငန်း**  
**ပြည်တွင်းရောင်းဝယ်ရေးနှင့် သစ်စက်ဌာန**  
**၁၅/၂၀၁၄-၂၀၁၅ ကြိမ်မြောက် စက်မှုကုန်ကြမ်းသစ်လုပ်ငန်းပိုင်လေလံကြေညာခြင်း**

၁။ မြန်မာ့သစ်လုပ်ငန်း၊ ပြည်တွင်းရောင်းဝယ်ရေးနှင့် သစ်စက်ဌာနမှ စက်မှုကုန်ကြမ်း သစ်လုံး/သစ်ခွံသားများကို အောက်ဖော်ပြပါအတိုင်း ဖျော်ပြင်လေလံစနစ်ဖြင့် ရောင်းချသွားမည်ဖြစ်ပါသည်။

(က) ရောင်းချမည့်ရက်နှင့်အချိန် - ၂၀-၁-၂၀၁၅ ရက် (အင်္ဂါနေ့)  
 - နံနက် ၉:၃၀ နာရီ

(ခ) ရောင်းချမည့် အမျိုးအစားနှင့်တန် - ကျွန်း၊ သစ်လုံး(၇၂၅)တန်ခန့်၊ သစ်မာ  
 သစ်လုံး(၄၈၈၄)တန်ခန့်  
 (သင်းဝင်သစ်လုံးများ ပါဝင်သည်)  
 ကျွန်းခွံသား (၁၇)တန်ခန့်

(ဂ) ရောင်းချမည့်နေရာ - ယင်းမာခန်းမ၊ ပြည်တွင်းရောင်း/စက်ဌာန(ရုံးချုပ်) မြန်မာ့သစ်လုပ်ငန်း၊  
 အမှတ်(၇၂/၇၄)၊ ရွှေတိဂုံဘုရားလမ်း၊  
 ဒဂုံမြို့နယ်၊ ရန်ကင်းမြို့။

၂။ သစ်လုံးဖျော်ပြင်လေလံနှင့်ပတ်သက်သည့် အချက်အလက်များအား အသေးစိတ်သိရှိလိုပါက မြန်မာ့သစ်လုပ်ငန်း web-site ဖြစ်သော www.myanmarwood.com.mmတွင် ဝင်ရောက်ကြည့်ရှု၍ လည်းကောင်း၊ ဖုန်းနံပါတ်-၀၁-၃၇၂၀၂၂၊ ၀၁-၃၇၂၀၂၂၊ ၀၁-၃၇၂၆၈၈ များတွင် လည်းကောင်း စုံစမ်းနိုင်ပါသည်။ **ဖျော်ပြင်လေလံကျင်းပရေးကော်မတီ**  
**ပြည်တွင်းရောင်း/စက်**

**သမထိပဿနာ ရက်(၃၀)အထူးတရားစခန်းပွဲ**

ရန်ကင်းတိုင်းဒေသကြီး၊ မှော်ဘီမြို့နယ်၊ အမှတ်(၁)ရပ်ကွက်၊ အသောကကျောင်းတိုက်၊ မြေဇင်းတောရေမွှေခိုက်သတ္တဝါ ရက်(၆၀) တရားစခန်းကို တစ်နှစ်လျှင်(၃)ကြိမ် ဖွင့်လှစ်ခဲ့သည်မှာ (၈)နှစ်တိုင်တိုင်ရှိခဲ့ပါပြီ။ ယခု ၂၀၁၅ ခုနှစ်မှစ၍ ယောဂီဟောင်းများနှင့် ဓမ္မမိတ်ဆွေ ယောဂီအပေါင်းတို့မှ တောင်းဆိုလာသောကြောင့် ရက်(၃၀)တရားစခန်းကို ဖွင့်လှစ်ပါမည်။

ယခင်ရက်(၆၀)ဖွင့်လှစ်သည့်အတိုင်း  
 သတိပြုရာပထမ  
 ဒုတိယတိုက်ရိုက်  
 လုံးစုံလင်းရာ "တ"ဌာန

"စ"မှာပြင်ဆင်တိုက်သောဆောင်ပုဒ်နှင့်အညီ သမထိပဿနာအခြေခံလျက် ပိပဿနာတာဝန်အတိုက်ဆရာတော်ကုယ်တိုင် ညွှန်ကြားပြသမည်ဖြစ်ပါသောကြောင့် တရားစခန်းဝင်ရောက်လိုသူ ယောဂီအပေါင်းတို့ စာရင်းပေးသွင်းနိုင်ပါသည်။ မြတ်စွာဘုရား၏တရားတော်တို့သည် ကိုယ်တိုင်သိမြင်အပ်သောတရား၊

ချိန်ခါမရွေးရရှိနိုင်သောတရား၊  
 မည်သူမဆို ကျင့်ဆောင်ကြည့်လှည့်စမ်းပါဟု ခေါ်ဆိုနိုင်သောတရားဖြစ်သောကြောင့် တရားစခန်း ရက်(၃၀)ဝင်နိုင်သူများမှသာလျှင် လက်ခံပါမည်။

ရေ၊ မီး၊ ဆွမ်း၊ စရိတ်ပေးသွင်းစရာမလို  
 အမျိုးသား(၁၅)ဦး၊ အမျိုးသမီး(၁၅)ဦးသာ လက်ခံပါမည်။  
 တရားစခန်းဖွင့်မည့်ရက်  
 (၁၃၇၆ခုနှစ်၊ ပြာသိုလပြည့်ကျော် ၈ ရက်) ၁၂-၁-၂၀၁၅ (တနင်္လာနေ့)မှ (တပို့တွဲလပြည့်ကျော် ၈ ရက်) ၁၁-၂-၂၀၁၅ (ဗုဒ္ဓဟူးနေ့)အထိ ဖွင့်လှစ်ပါမည်။

**စာရင်းပေးသွင်းရန်**

ဆရာတော်	၀၉-၅၀၃၉၀၀၂ ၀၉-၃၆၅၅၈၁၅၅
ဦးသန်းဝင်း(ညောင်ဦး)	၀၉-၄၂၀၀၂၅၉၈၅
ဦးဖေသိန်း(မင်္ဂလာစေ့)	၀၉-၇၃၀၅၈၂၄၇ ၀၉-၂၅၆၀၆၄၉၆၆
ဦးဇော်မိုးသန်း	၀၉-၅၀၄၇၇၆၂၄ တို့သို့ စာရင်းပေးသွင်းနိုင်ပါသည်။

**အိတ်ဖွင့်တင်ဒါခေါ်ယူခြင်း**

၁။ ပို့ဆောင်ရေးဝန်ကြီးဌာန၊ ရေအရင်းအမြစ်နှင့်မြစ်ချောင်းများ ဖွံ့ဖြိုးတိုးတက်ရေးဦးစီးဌာန၊ ဒေသ(၁) ရန်ကင်းတိုင်းဒေသကြီး၊ (၂၀၁၄-၂၀၁၅)ဘဏ္ဍာရေးနှစ်အတွင်း ဆောင်ရွက်မည့် တိုက်ကြီးမြို့နယ်၊ တုံတေးမြို့နယ်၊ ဆိပ်ကြီးခရောင်တိုမြို့နယ်၊ ဒလမြို့နယ်၊ ထန်းတပင်မြို့နယ်နှင့် သန်လျင်မြို့နယ်များအတွင်း ကမ်းခြေတာကွယ်ရေးလုပ်ငန်းများ ဆောင်ရွက်ရန်လိုအပ်သော လုပ်ငန်းသုံးပစ္စည်းများ ဝယ်ယူခြင်းနှင့် တည်ဆောက်ရေးလုပ်ငန်းများဆောင်ရွက်နိုင်ရေး အိတ်ဖွင့်တင်ဒါတင်သွင်းရန် ဖိတ်ခေါ်အပ်ပါသည်။

၂။ တင်ဒါပုံစံရောင်းချခြင်း - ရေအရင်းအမြစ်နှင့်မြစ်ချောင်းများ ဖွံ့ဖြိုးတိုးတက်ရေးဦးစီးဌာန၊ ရန်ကင်းတိုင်းဒေသကြီး၊ (၂၀၁၄-၂၀၁၅)ဘဏ္ဍာရေးနှစ်အတွင်း ဆောင်ရွက်မည့် တိုက်ကြီးမြို့နယ်၊ တုံတေးမြို့နယ်၊ ဆိပ်ကြီးခရောင်တိုမြို့နယ်၊ ဒလမြို့နယ်၊ ထန်းတပင်မြို့နယ်နှင့် သန်လျင်မြို့နယ်များအတွင်း ကမ်းခြေတာကွယ်ရေးလုပ်ငန်းများ ဆောင်ရွက်ရန်လိုအပ်သော လုပ်ငန်းသုံးပစ္စည်းများ ဝယ်ယူခြင်းနှင့် တည်ဆောက်ရေးလုပ်ငန်းများဆောင်ရွက်နိုင်ရေး အိတ်ဖွင့်တင်ဒါတင်သွင်းရန် ဖိတ်ခေါ်အပ်ပါသည်။

၃။ အိတ်ဖွင့်တင်ဒါပုံစံနှင့် အသေးစိတ်အချက်အလက်အား ပစ္စည်းလိုအပ်ချက်နှင့် အသေးစိတ်အချက်အလက်များကို ရေအရင်းအမြစ်နှင့်မြစ်ချောင်းများ ဖွံ့ဖြိုးတိုးတက်ရေးဦးစီးဌာန၊ ဒေသ(၁) ရန်ကင်းတိုင်းဒေသကြီး၊ ရုံးဖုန်း ၀၁-၂၀၂၇၁၂၊ ၀၁-၉၀၀၀၉၁၂ သို့ စုံစမ်းမေးမြန်းနိုင်ပါသည်။

**တင်ဒါစိစစ်ရွေးချယ်ရေးအဖွဲ့**

**လျှပ်စစ်စွမ်းအားဝန်ကြီးဌာန**  
**ရေအားလျှပ်စစ်အကောင်အထည်ဖော်ရေးဦးစီးဌာန**  
**(အိတ်ဖွင့်တင်ဒါခေါ်ယူခြင်း)**

၁။ ရေအားလျှပ်စစ်အကောင်အထည်ဖော်ရေးဦးစီးဌာနမှ အောက်ပါပစ္စည်းများအား D.D.P(Paung Laung) မြန်မာကျပ်ငွေဖြင့် ဝယ်ယူလိုပါသည်-

**Tender No.30/DHPI/Transformer/2014-2015**

စဉ်	အမျိုးအမည်	အရေအတွက်	Origin
(က)	11/0.4KV,(50KVA) Transformer	1No	Myanmar
(ခ)	11/0.4KV (200KVA)Transformer	1No	Myanmar
(ဂ)	11/0.4KV (315KVA) Transformer	2Nos	Myanmar
(ဃ)	11/0.4KV(500KVA) Transformer	6Nos	Myanmar
(င)	11/0.4KV(1250KVA)Transformer	3Nos	Myanmar

၂။ ပစ္စည်းများ၏ နည်းပညာစံချိန်စံညွှန်းအဆိုပြုလွှာ (Technical Proposal) နှင့် ဈေးနှုန်းအဆိုပြုလွှာ (Financial Proposal) တို့အား သီးခြားစီချိပ်ပိတ်၍ ၁၃-၁-၂၀၁၅ ရက် ၁၂:၀၀ နာရီတွင် နောက်ဆုံးထား၍ တင်သွင်းရမည်။

၃။ နည်းပညာစံချိန်စံညွှန်း ရမှတ်(၆၀)ကျော်သောကုမ္ပဏီများ၏ ဈေးနှုန်းအဆိုပြုလွှာ (Price Proposal) ဖွင့်ဖောက်ရန်ရက်အား ထပ်မံအကြောင်းကြားမည်ဖြစ်ပြီး အများရှေ့မှောက်၌ ဖွင့်ဖောက်ကြေညာ၍ စုစုပေါင်းရမှတ်(Over all Score) အများဆုံးကုမ္ပဏီအား တိုက်ရိုက်ရွေးချယ်ပါမည်။

၄။ အိတ်ဖွင့်တင်ဒါပုံစံနှင့် အသေးစိတ်အချက်အလက်ကို သတင်းစာတွင် ကြော်ငြာပါသည့် ရက်နေ့မှစတင်၍ ရုံးချိန်အတွင်း အောက်ပါဖုန်းနံပါတ်များသို့ ဆက်သွယ်ဝယ်ယူနိုင်ပါသည်။

**တင်ဒါခေါ်ယူရေးလုပ်ငန်းကော်မတီ**  
**ရေအားလျှပ်စစ်အကောင်အထည်ဖော်ရေးဦးစီးဌာန၊ ရုံးအမှတ်(၂၇)၊ နေပြည်တော်**  
**ဖုန်း-၀၆၇-၄၁၃၅၃၁၊ ၀၉-၂၅၀၃၄၅၄၉၊ ၀၉-၄၅၀၅၃၉၂၄၊**  
**၀၉-၄၂၀၇၁၆၆၈၉၊ ၀၉-၄၂၀၇၁၀၃၄၆၊ ဖက်စ်-၀၆၇-၄၁၃၅၃၁**

**မြန်မာ့သစ်လုပ်ငန်း**  
**ပြည်တွင်းရောင်းဝယ်ရေးနှင့် သစ်စက်ဌာန**  
**ပြည်ပရောင်းဝယ်ရေးနှင့် သစ်စက်ဌာန**  
**သစ်အခြေခံစက်မှုလုပ်ငန်းဌာနတို့မှ**  
**အငြိမ်းစားသက်ကြီးဆရာများကန်တော့ပွဲ**  
**ဒသမအကြိမ်ကို**

၂၀၁၅ ခုနှစ်၊ ဇန်နဝါရီလ ၁၁ ရက် (တနင်္ဂနွေနေ့) နံနက် ၉ နာရီ နှင်းဆီကုန်းဘိုးဘွားရိပ်သာကြီး သီရိမင်္ဂလာခန်းမတွင် ကျင်းပမည်ဖြစ်ရာ တပည့်များအားလုံး ဖိတ်စာရသည်ဖြစ်စေ၊ မရသည်ဖြစ်စေ အခမ်းအနားတက်ရောက်ကြပါရန် ဖိတ်ကြားအပ်ပါသည်။

**ကန်တော့ပွဲကျင်းပရေးကော်မတီ**

**Old Johnians Association**  
**117<sup>th</sup> Anniversary Dinner(11<sup>th</sup> January 2015)**  
**စိန်ဂျွန်း(အ.ထ.က(၁)လမ်းမတော်)ကျောင်းသား/သူ**  
**ဟောင်းများ၏ (၁၁၇)ကြိမ်မြောက်နှစ်ပတ်လည်မိတ်ဆုံစားပွဲကို**  
**အောက်ပါအစီအစဉ်အတိုင်း ကျင်းပမည်ဖြစ်ပါ၍ ကျောင်းသား/**  
**ကျောင်းသူဟောင်းများ နှင့် မိသားစုဝင်များ ကြွရောက်ပါရန်**  
**ဖိတ်ကြားအပ်ပါသည်။**

**နေ့ရက် - ၂၀၁၅ခုနှစ်၊ ဇန်နဝါရီလ(၁၁)ရက်၊ (တနင်္ဂနွေနေ့)**  
**အချိန် - ညနေ(၅) နာရီ**  
**နေရာ - ဘီလေးစားတော်ဆက်(နန်းသီတာသိပ်ကမ်း)၊**  
**ပန်းဆိုးတန်း**

**လက်မှတ်များကို အမှုဆောင်များနှင့် ယင်းနေ့တွင်**  
**ဘီလေးစားတော်ဆက်တွင် ဝယ်ယူနိုင်ပါသည်။**

**ဆိပ်ကြီးခရောင်တို အ.ထ.က မြတ်ဆရာပူဇော်မည်**

ရန်ကင်းတိုင်းဒေသကြီး၊ ဆိပ်ကြီးခရောင်တိုမြို့နယ်၊ အ.ထ.ကမှ အသက်(၆၀)ပြည့်နှစ်နှင့်အထက်အငြိမ်းစားဆရာကြီး၊ ဆရာမကြီးတို့အား (၁၀)ကြိမ်မြောက်မြတ်ဆရာပူဇော်ပွဲကို အဆိုပါကျောင်းအိမ်ပြည်ထောင်စုခန်းမ၌ ၂၀၁၅ခုနှစ်၊ ဇန်နဝါရီလ(၁၁)ရက်(တနင်္ဂနွေနေ့) နံနက်(၁၁:၀၀)နာရီတွင်ကျင်းပမည်ဖြစ်ရာဆရာကြီး၊ ဆရာမကြီးများဖိတ်စာရသည်ဖြစ်စေ၊ မရသည်ဖြစ်စေကြွရောက်ပါရန်နှင့်ကျောင်းသား၊ ကျောင်းသူဟောင်းများအားလုံးတက်ရောက်ကြပါရန်ဖိတ်ကြားအပ်ပါသည်။

**ဆက်သွယ်လျှို့ဝှက်အဖွဲ့**

၁။ ဦးစိုးကျော်	၀၉-၂၅၀၆၂၅၇၇	၅။ ဦးအောင်	၀၉-၂၅၀၇၇၇၇၉
၂။ ဦးအောင်ကျော်	၀၉-၅၀၃၉၅၅၂	၆။ ဦးအောင်	၀၉-၂၅၀၆၅၄၉၃၃
၃။ ဦးအောင်	၀၉-၂၅၀၃၉၅၀၃	၇။ ဦးအောင်	၀၉-၂၅၀၆၂၆၇၂၂
၄။ ဦးအောင်	၀၉-၇၃၀၂၇၂၆	၈။ ဦးအောင်	၀၉-၅၀၃၄၀၆၆

မြတ်ဆရာပူဇော်ပွဲဖြစ်မြောက်ရေးကော်မတီ

**ပိပဿနာပညာ ဖိတ်ခေါ်သင်တန်းဖိတ်ကြားလွှာ**

တရားရိပ်သာ မဝင်နိုင်သူများအတွက် မိသားစုတာဝန်ထမ်းဆောင်ရင်း၊ ဖိလားမရလုပ်ကိုင်ရင်း၊ မိမိအိမ်တွင် တရားအာထုတ်နိုင်ရန် ရုပ်၊ နာမ်၊ ကံ၊ ဝိသုဒ္ဓါ၊ သတိပဋ္ဌာန်စလေးပါး၊ သုဒ္ဓါဝေလပါး၊ ယုဂ်ရှမ်းပါးနှင့် ပိပဿနာအကြောင်းတို့ကို **ဆရာဦးမျိုးမြင့်ထွန်း၊ က ဓမ္မဝါန (၁၀ရက်သင်တန်း)** သင်ကြားပို့ချပေးမည်ဖြစ်ရာ မည်သူမဆို တက်ရောက်နိုင်ပါသည်။

**ခန့်ရက် - ၂၀၁၅ ခုနှစ် ဇန်နဝါရီလ (၁၀)ရက်မှ ဇန်နဝါရီလ (၁၉)ရက်နေ့အထိ**  
**အချိန် - ညနေ (၅:၃၀) နာရီ မှ ည (၈:၀၀) နာရီ (နာရီဝက်နားရိပ်ပေါ် အသားပေါ်အစားအသွယ်ပါမည်)**  
**နေရာ - ဝိုင်းမင်းရိပ်စံဇွန်တိုက်ဆန်း (Junction 8 Super Market) ဝေပရမ်းကုန်ကြမ်း**  
**ပုံစံခရီးစဉ် - ဆရာဦးမျိုးမြင့်ထွန်း၊ ၀၉-၄၂၀၀၅၄၉၀၆၊**  
**(အထောက်အကူပြုအဖွဲ့) ကိုတော်မိုးလှိုင်-၀၉-၅၀၅၅၂၄၇၊ မမေလောင်း-၀၉-၅၀၄၂၅၀၀၊ မျှော်-၀၉-၅၀၄၂၀၂၂၊**  
**သင်တန်းတက်ရောက်လိုသော ဓမ္မမိတ်ဆွေများကြိုတင်၍ စာရင်းပေးသွင်းနိုင်ပါသည်။**

**အိုးသည်ကုန်းမြို့ အထကအာစရိယူဇော်ပွဲ**

ပဲခူးတိုင်းဒေသကြီး(အနောက်ခြမ်း)အိုးသည်ကုန်းမြို့ အခြေခံပညာအထက်တန်း ကျောင်းသား၊ ကျောင်းသူဟောင်းများ၏ ပဉ္စမအကြိမ် အာစရိယူဇော်ပွဲကို ၂၀၁၅ ခုနှစ်၊ ဇန်နဝါရီလ ၁၈ ရက် နံနက် ၁၀ နာရီတွင် ရတနာခန်းမ၌ ကျင်းပမည်ဖြစ်ရာ အပူဇော်ကန်တော့ဆရာကြီး၊ ဆရာမကြီးများနှင့် ကျောင်းသူ ကျောင်းသားဟောင်းများကြွရောက်ကြပါရန်နှင့် အလှူငွေများကို အိုးသည်ကုန်းမြို့နေ ဦးအေးကို ဖုန်း-၀၉-၅၃၇၃၂၇၉၊ ဦးဝင်းကို ဖုန်း-၀၉-၅၃၇၃၉၃၂၊ ရန်ကင်းမြို့နေ ဦးခင်ဇော် ဖုန်း-၀၉-၈၆၂၀၉၁၆၊ ဒေါ်ခင်သန်းဆွေ ဖုန်း-၀၁-၅၀၁၂၀၁၊ ဦးမြသန်း ဖုန်း-၀၉-၂၅၄၈၈၁၁၀၈၊ ဦးမြင့်စိုး ဖုန်း-၀၉-၄၂၀၀၃၉၄၇၅၊ ဦးဝင်းနိုင်ဦး ဖုန်း-၀၉-၃၂၂၀၂၂၂ တို့ထံ ဆက်သွယ်လျှို့ဝှက်နိုင်ပါသည်။

ရန်ကင်းမြို့မှ လိုက်ပါမည့်သူများသည် ၂၀၁၅ ခုနှစ်၊ ဇန်နဝါရီလ ၁၈ ရက် နံနက် ၅:၃၀ နာရီတွင် သင်ပြပေးခြင်းရေ၊ ရွှေသရဖီကမ်းကပ်မှ ထွက်ခွာမည်ဖြစ်ကြောင်း အသိပေးအပ်ပါသည်။

ဖိတ်စာလက်ခံရရှိသည်ဖြစ်စေ၊ မရရှိသည်ဖြစ်စေ ကြွရောက်ပါရန် ဖိတ်ကြားအပ်ပါသည်။

**သန်လျင်အထက(၁) မြတ်ဆရာပူဇော်ပွဲ ဖိတ်ကြားလွှာ**

သန်လျင်မြို့၊ အမှတ်(၁)၊ အခြေခံပညာအထက်တန်းကျောင်းမှ သက်ပြည့်အငြိမ်းစားယူသွားကြသည့် ဆရာကြီး၊ ဆရာမကြီး (၁၃၆)ဦး တို့အား (၃၀)ကြိမ်မြောက် အာစရိယူဇော်ပွဲကို ၂၀၁၅ခုနှစ်၊ ဇန်နဝါရီလ ၁၁ ရက် (တနင်္ဂနွေနေ့) နံနက် ၈ နာရီတွင် အထက(၁)ပတ္တမြားခန်းမ၌ ကျင်းပမည်ဖြစ်ရာ အပူဇော်ဆရာကြီး၊ ဆရာမကြီးများနှင့် ရပ်နီးရပ်ဝေးမှ ကျောင်းသား၊ ကျောင်းသူဟောင်းများအားလုံး ကြွရောက်ကြပါရန်နှင့် အလှူငွေများကို ပူဇော်ပွဲကျင်းပရေး နာယက ဦးတင်ဝင်း-ဖုန်း-၀၅၆-၂၀၃၃၇၊ ဥက္ကဋ္ဌ-ဒေါက်တာဦးဝင်း-၀၅၆-၂၅၅၄၂၊ ဒုတိယဥက္ကဋ္ဌများဖြစ်သော ဦးအောင်သန်းဦး ၀၉-၈၆၂၆၀၀၉၊ ဦးစိန်လွင် ၀၉-၅၁၂၇၀၅၉၊ အတွင်းရေးမှူး-ဦးမောင်မောင်တိုး-၀၉-၅၀၁၁၇၀၇တို့သို့ ဆက်သွယ်လျှို့ဝှက်နိုင်ပါသည်။

**ပူဇော်ပွဲကျင်းပရေးကော်မတီ**

**ဇေ့စပ်ကြောင်းလမ်းပြီးစီးခြင်း**

ရန်ကင်းတိုင်းဒေသကြီး၊ သန်လျင်မြို့နယ်၊ မြို့ဟောင်းအနောက်ရပ်ကွက်၊ ညီညွတ်ရေးလမ်း၊ အမှတ်(၁၀)နေ ဦးအောင်သန်းထူး(မန်နေဂျာ-မြဝတီဘဏ်)-ဒေါ်ဝင်းကြည်(လ/ထမန်နေဂျာ-မြဝတီဘဏ်)တို့၏သား

**မောင်မြိုးကြွယ် B.A(History)**  
 (ဆောက်လုပ်ရေးနှင့်အိမ်ရာဖွံ့ဖြိုးရေးဘဏ်)  
**နှင့်**  
 ရန်ကင်းတိုင်းဒေသကြီး၊ ဒဂုံမြို့နယ်(မြောက်ပိုင်း)၊ (၄၃)ရပ်ကွက်၊ အေးရိပ်သာလမ်း၊ အမှတ် (၁၂)နေ ဦးမြင့်နိုင်ဦး(အိမ်၊ မြ၊ မြေ ရောင်းဝယ်ရေး)-ဒေါ်မြင့်မြင့်မော်တို့၏သမီး

**မမေသူအောင် B.C.Sc (UCSY)**  
 (ဆောက်လုပ်ရေးနှင့် အိမ်ရာဖွံ့ဖြိုးရေးဘဏ်)

တို့သည် ၂၈-၁-၂၀၁၄ ရက် (တနင်္ဂနွေနေ့)တွင် နှစ်ဖက်သော မိဘ၊ ဆွေမျိုးများ၏ ရှေ့မှောက်တွင် ဇေ့စပ်ကြောင်းလမ်းပြီးစီးကြောင်း။

**နှစ်ဖက်သောမိဘများ**

**အထွေထွေကိုယ်စားလှယ်လွှဲစာရုပ်သိမ်းခြင်း**

ကျွန်ုပ်မဒေါ်လှမြိုင်(၁၂/မကတ(နိုင်)ဝ၄၇၀၃၈)ကို ခင်ဆောင်သူမှ ရန်ကင်းတိုင်းဒေသကြီး၊ တိုက်ကြီးမြို့နယ်၊ အမှတ်(၅၇)နေ ဦးဘဘလှ(၇/အတန(နိုင်)၁၁၂၆၃၁)သို့ လွှဲအပ်ထားသောအထွေထွေကိုယ်စားလှယ်လွှဲစာအမှတ်-၁၄၄၁၉/၂၀၁၄ အားယူဆောင်ရန်အလို့ငှာကြောင်းကြေညာအပ်ပါသည်။

ဒေါ်လှမြိုင်(၁၂/မကတ(နိုင်)ဝ၄၇၀၃၈)

“ ( ၂၁ - ၁၂ - ၂၀၁၄ )ရက်နေ့အကြောင်းမူသတင်းစာပါ ဦးအောင်ကျော်စိုး၏ တရားလွှတ်တော်ရှေ့နေ ဦးမောင်မောင်(ဘဏ်)နှင့် အထက်တန်းရှေ့နေ ဒေါ်ခင်နှင်းရည်(B.A,RL)တို့၏ ကြေငြာအားကန့်တွက်ပါကြောင်း / နှင့်... စပ်လျဉ်းသည့်ကိစ္စ ”

အထက်ဖော်ပြချက်တွင် တရားလွှတ်တော်ရှေ့နေ ဦးမောင်မောင်(ဘဏ်)၊ ဒေါ်ခင်နှင်းရည်တို့ကို ဦးအောင်ကျော်စိုး၏ရှေ့နေဟုဖော်ပြခြင်းနှင့် လွှတ်တော်ရှေ့နေ ဒေါ်ခင်နှင်းရည်အား အထက်တန်းရှေ့နေဟုဖော်ပြခြင်းနှင့် စပ်လျဉ်း၍ သတင်းစာတိုက်သို့ အချိန်မီပေးပို့ရန် အလှူစီစဉ်ရသောကြောင့် သဘောရှိမရှိ မှားယွင်းမိခြင်းဖြစ်ပါသည်။ ယင်းကိစ္စနှင့်စပ်လျဉ်း၍ ကာယကံရှင်များအား အနှူးအညွတ်တောင်းပန်အပ်ပါသည်။

**ဦးသန်းညွန့်(စဉ်-၃၅၅၀) ဒေါ်လှိုင်ယဉ်မွန်(စဉ်-၄၀၆၄၈)**  
**တရားလွှတ်တော်ရှေ့နေ အထက်တန်းရှေ့နေ**  
**Ph : 01 - 551197, 09 - 730 65656**

**ပွဲရုံမြေကွက်များလေလံတင်ရောင်းချမည်ဖြစ်ကြောင်း**  
**အသိပေးကြေညာချက်**

၁။ ရန်ကင်းမြို့တော်စည်ပင်သာယာရေးကော်မတီ၊ အခွန်ဌာနလက်အောက်ရှိ ဒဂုံ-ဧရာပွဲရုံနှင့် အဝေးပြေးယာဉ်ရပ်နားစခန်းမှ ပေ(၄၀x ၆၀) ပွဲရုံမြေကွက်များအား ဝယ်ယူခွင့်ပြုရန် ရန်ကင်းမြို့တော်စည်ပင်သာယာရေးကော်မတီသို့ လျှောက်လွှာ တင်သွင်းထားသူများနှင့် ပွဲရုံလုပ်ငန်းဆောင်ရွက်ရန် စိတ်ပါဝင်စားသူမည်သူမဆို လေလံဆွဲဝယ်ယူနိုင်ရန်အတွက် ၂၂-၁-၂၀၁၅ ရက် (ကြာသပတေးနေ့) နံနက် ၁၀ နာရီတွင် မြို့တော်ခန်းမ၌ လေလံပွဲ ကျင်းပပြုလုပ်မည်ဖြစ်ပါသည်။

၂။ လေလံစည်းကမ်းချက်နှင့် လျှောက်လွှာပုံစံများကို မြို့တော်ခန်းမအနီး ဆယ်ထပ်ရုံးရှိ အင်ဂျင်နီယာဌာန(အဆောက်အအုံ)ပစ္စထပ်တွင် ရုံးချိန်အတွင်း ဝယ်ယူလျှောက်ထားနိုင်ပါသည်။ လေလံလျှောက်လွှာပိတ်ရက်မှာ ၂၁-၁-၂၀၁၅ ရက် (ဗုဒ္ဓဟူးနေ့) မွန်းလွဲ ၂ နာရီအထိ ဖြစ်ပါသည်။ အသေးစိတ်အချက်အလက်များ သိရှိလိုပါက အင်ဂျင်နီယာဌာန(အဆောက်အအုံ)သို့ဖြစ်စေ၊ တယ်လီဖုန်းအမှတ်- ၀၁-၂၄၉၂၅၊ ၀၁-၃၇၄၀၇၇၊ ၀၁-၃၈၂၅၁၈ သို့ မေးမြန်းစုံစမ်းနိုင်ပါသည်။

**လေလံတင်ရောင်းချရေးအဖွဲ့**

**ပဲခူးတိုင်းဒေသကြီး မင်းလှမြို့နယ်အသင်း(ရန်ကုန်) နှစ်ပတ်လည်သင်းလုံးကျွတ် အစည်းအဝေးကျင်းပမည်**

ပဲခူးတိုင်းဒေသကြီး၊ မင်းလှမြို့နယ်အသင်း(ရန်ကုန်)၏ (၅၂)ကြိမ်မြောက် နှစ်ပတ်လည် သင်းလုံးကျွတ်အစည်းအဝေး၊ သက်ကြီးပူဇော်ပွဲနှင့်ပညာရည်ချွန် ဆုပေးပွဲအခမ်းအနားကို အောက်ပါအစီအစဉ်အတိုင်း စည်းကမ်းသို့က်မြိုက်စွာ ကျင်းပပြုလုပ်မည်ဖြစ်ပါ၍ အသင်းသူ/အသင်းသားများနှင့် ရန်ကုန်ရောက် မင်းလှမြို့နယ်သူ/သားအားလုံး တက်ရောက်ပါရန် ဖိတ်ကြားအပ်ပါသည်။ (ဖိတ်စာသီးသန့်မပို့ပါ)

ကျင်းပမည့်နေရာ - တက္ကသိုလ်များဓမ္မာရုံ၊ ကမာရွတ်မြို့နယ်၊ ရန်ကုန်မြို့။  
 ကျင်းပမည့်အချိန် - ၂၀၁၅ ခုနှစ်၊ ဇန်နဝါရီလ ၁၈ ရက် (တနင်္ဂနွေနေ့) နံနက် ၈:၀၀ နာရီ။

အသက်(၇၅)နှစ်ပြည့် မင်းလှအသင်းဝင် သက်ကြီးပူဇော်ပွဲပုဂ္ဂိုလ်များနှင့် ပညာရည်ချွန်ဆုအတွက် ၂၀၁၄ခုနှစ် တက္ကသိုလ်ဝင်တန်းစာမေးပွဲတွင် ဂုဏ်ထူးဖြင့် ရရှိထားသော အသင်းသူ/သားများ၏ သားသမီးများက ၁၀-၁-၂၀၁၅ ရက် နောက်ဆုံးထား၍ စာရင်းပေးသွင်းကြပါရန် အကြောင်းကြားပါသည်။

အလှူငွေများနှင့်လှူဖွယ်ပစ္စည်းများကို-ဦးတင်အောင်(၀၉-၅၅၀၄၇၀၃)၊ ဒေါ်လတ်လတ်ဝင်းလေး(၀၉-၅၁၆၆၇၀၂)၊ ဦးမြင့်ဆွေ(၀၉-၅၅၀၁၂၄၆၄၈)၊ ဦးသန်းစိုး(၀၉-၇၉၅၄၄၄၅၅)၊ ဦးတင်မောင်ဦး(၀၉-၅၀၄၀၇၉၃)၊ ဒေါ်တင်တင်ဦး (၀၉-၇၃၀၈၀၄၀၂)တို့ထံ စာရင်းပေးသွင်းလှူဒါန်းကြပါရန် မေတ္တာရပ်ခံအပ်ပါသည်။

**နိဗ္ဗာန်ရေး -** မင်းလှနေ့စဉ် ထမင်းချဉ်သုပ်၊ မုန့်ဟင်းခါး၊ မုန့်ပျားသလက်၊ အကြော်စုံ၊ ကောက်ညှင်းပေါင်းတို့ဖြင့် အလှူရှင်များ ဧည့်ခံကျွေးမွေးပါမည်။  
**အမှုဆောင်အဖွဲ့**

**SIM CARD**  
 ဝယ်ယူမည့်စားနံနစ်များ  
 49... 170000  
 73... 100000  
 86... 120000  
 47... 180000  
 Ph: 09-73026000, 09-5092666

**ခြိတ်**  
 ဂွေပုဂ္ဂိုလ်အချို့အကျိုးရှိနိုင်ပါသည်။  
 အမှတ်(၅၁)၊ (၆)လမ်း၊ ပထမထပ်  
 ဖုန်း - ၂၂၅၅၅၄

**“အများသိရှိစေရန် သတိပေးတားမြစ်ကြေညာခြင်း”**

ရန်ကုန်တောင်ပိုင်းခရိုင်၊ သန်လျင်မြို့၊ ဗိုလ်ချုပ်ကျေးရွာ၊ ကွင်းအမှတ်-၆၇၂(A)၊ (ကျောင်းကုန်းမြောက်)၊ ဦးပိုင်အမှတ်(L-21)၊ ဧရိယာ (၀.၀၅၅) ဧကရှိ ဝါရန်မြေ(လ/န-၃၉ လျှောက်ထားဆဲအိမ်ရာမြေ)မှာ ဒေါ်ခင်မာရီ(ခ) ဒေါ်အမာရီ(ခ) ၂/သလန(နိုင်) ၀၂၇၅၁၈၂ အမည်ပေါက်ပိုင်ဆိုင်ပါသည်။ အဆိုပါမြေကွက်ကို ကျွန်ုပ်တို့၏မိတ်ဆွေ ဦးအုန်းသန်း(ခ)ဦးအုန်းသီး(CG-၀၆၆၅၁၆) ၂/ဗတထ(နိုင်) ၀၁၀၀၉၀၂နှင့် မြေကွက်အမည်ပေါက်ပိုင်ရှင် ဒေါ်ခင်မာရီ(ခ)ဒေါ်အမာရီတို့ပြုလုပ်ချုပ်ဆိုခဲ့ကြသော ၁၈-၁၁-၁၉၉၉ ရက်စွဲပါ မြေကွက်အရောင်းအဝယ်ကတိစာချုပ်အရ ဦးအုန်းသန်း(ခ) ဦးအုန်းသီး မှ လက်ရောက်ဝယ်ယူပိုင်ဆိုင်ခဲ့ပါသည်။ သို့ဖြစ်ရာ အဆိုပါမြေကွက် အတွင်းသို့ ကျူးကျော်ဝင်ရောက် အိမ်ဆောက်လုပ်နေထိုင်ခြင်း၊ ခြံစည်းရိုး ကာရံခြင်း၊ သစ်ပင်သီးနှံစိုက်ပျိုးခြင်း၊ မြေကွက်ကို ရောင်းချခြင်း၊ ပေါင်နှံခြင်း၊ ငှားရမ်းခြင်း၊ စွန့်လွှတ်လျှော့ဒါန်းခြင်း၊ ပေးကမ်းခြင်း၊ လွှဲပြောင်းခြင်းနှင့် အခြား နည်းစီမံခန့်ခွဲခြင်းများ မပြုလုပ်ရန်သတိပေးတားမြစ်ကြေညာအပ်ပါသည်။

**ဦးအုန်းသန်း(ခ)ဦးအုန်းသီး၏လွှဲအပ်ချက်ကြားချက်အရ ဒေါ်ခင်မာရီ(ခ) ၂/သလန(နိုင်) ၀၂၇၅၁၈၂၊ ဦးအုန်းသန်း(ခ)ဦးအုန်းသီး(ဥပဒေ)ဥပဒေအဖွဲ့၊ တရားလွှတ်တော်ရှေ့နေ တရားလွှတ်တော်ရှေ့နေ(စဉ်-၂၅၄၆) (စဉ်-၃၂၃၂) အင်းစိန်ရှေ့နေအသင်းရုံးခန်း၊ စုပေါင်းရုံး၊ အင်းစိန်မြို့နယ်။**

**ခေတ်ရှေ့ဆောင်** ၀၉ ၄၄၉၂၅၀၉၁၊ ၀၉ ၇၉၅၅၇၅၅၅  
 ၀၉ ၄၂၀၀၀၅၂၇၊ ၀၉ ၇၃၀၅၁၉၈  
 ၁၂၇၃၃၃၃၃/၀၉၇၃၃၃၃၃-သရက်တော(၄)လမ်းအိမ်ခြံမြေပြင်ပိုင်ဆိုင်မှု  
 Jan-23, Feb-27, Mar-26

**ထူးဝယ်၊ ပန်ကောက်မြို့ကုန်း၊ အယုဒ္ဓယ၊ ကန်ချွန်ချွန်**  
 ရွှေစက်တော်ပွင့်ပွဲ-ပုဂံ၊ ပခုက္ကူ၊ မန္တလေး၊ အလောင်းတော်၊ ဖောဓိ၊ ရေစက်၊ ဝမ်းမင်း၊ မြေပုံ

**MEGA TWO STAR** (09)797942870, 797942871, 251039391  
 တောင်ကြားအင်းလေး၊ ဝင်းဘယ၊ ထန်းစင်း (ရွှေ၊ ရတနာ) စိုက်ပျိုးရေး (၂)ဥ Jan 16, Feb 11, 27  
 ပုဂံ၊ ပုဂံ၊ စွယ်တော်လေး၊ ပခုက္ကူ (ရွှေ၊ ရတနာ) စိုက်ပျိုးရေး (၂)ဥ Feb 11, Feb 27, Mar 3  
 မန္တလေး၊ ပြင်ဦးလွင်၊ မုသယ်၊ ရွှေလီ (ရွှေ၊ ရတနာ) စိုက်ပျိုးရေး (၇)ဥ Feb 27, Mar 26  
**(၁၀) ဦးလျှင် (၁) ဦးအေးမိုး** စီမံကိန်း၊ ကုမ္ပဏီ၊ အဖွဲ့အစည်းများ၊ အကျွန်ုပ်တို့၏ အဖွဲ့အစည်းများ

**(၆၃)နှစ်မြောက် ကလေးပြည်နယ်နေ အထိမ်းအမှတ်ပွဲတော်**ကို ပြည်ထောင်စုတိုင်းရင်းသားကျေးရွာ၊ ပြည်ထောင်စုခန်းမတွင် စည်ကားသိုက်မြိုက်စွာ ကျင်းပမည် ဖြစ်ပါသည်။ ကလေးပြည်နယ်သူ/သားများ၊ ကလေးပြည်နယ်တွင် တာဝန်ထမ်းဆောင်ခဲ့ဖူးသူများအားလုံးတက်ရောက် နိုင်ပါရန် လေးစားစွာ ဖိတ်ကြားအပ်ပါသည်။

နေ့ရက်/အချိန် - ၁၀-၁-၂၀၁၅ ရက်(စနေနေ့)၊ နံနက် ၁၀:၀၀ နာရီ

**ကလေးရိုးရာ အစားအသောက်များဖြင့် တည်းခင်းဧည့်ခံပါမည်။**  
**(၆၃)နှစ်မြောက် ကလေးပြည်နယ်နေ ကျင်းပရေးကော်မတီ(ရန်ကုန်)**  
 ဖုန်း-၀၉-၅၀၀၆၃၆၇၊ ၅၁၄၇၉၀၄၊ ၅၁၁၅၂၄၁၊ ၅၆၀၀၁၁၂၊ ၅၁၀၉၀၅၁၊ ၅၁၀၀၉၀၉

**Engagement Announcement:**  
**Shina Bharadwaja**  
 daughter of Rabin Bharadwaja and Noel Bezette-Flores, from Katy, Texas, U.S.A., was engaged to **Htet Myat Tun**  
 son of Kyaw Myint and Daw Nyo, from No.(8) Patauk Myaing St., Sinsgue Qtrs., Insein Township, Yangon, Myanmar  
 on Saturday, (20.12.2014) at M3 Restaurant, West Shwe Gong Daing Rd., Yangon, Myanmar

**ABC Professional Training Centre**  
 Practical A+ Training

ကွန်ပျူတာကို အခြေခံမှ စနစ်တကျ ပြုပြင်ကွမ်းကျင်အဆင့် အထိ လက်တွေ့ သင်ကြားပေးပါသည်။

နယ်ကျောင်းသားများ အတွက် နေရေး/တေးရေး စီစဉ်ပေးပါသည်။

အမှတ် ( ၁၉၇ ) ဆိပ်ကမ်းသာလမ်း (အလယ်) ပထမထပ်၊  
 ဖုန်း 09 260 42 40 45, 09 450012695, www.abcmyanmar.com  
 www.facebook.com/abc.aug0

**မိတ်ချွန်းသစ်အဖွဲ့အစည်းဖြင့် Virgin Land** နှင့် သီးသန့်များ

ငွေဆောင်	(3D/2N)	60000/-
ချောင်းသာ	(3D/2N)	80000/-
ပုဂံ(စွယ်တော်လေးဆူ)-ပုပိုး	(4D/3D)	128000/-
ငယ် ၇	(3D/2N)	250000/-

Ph : 01-8610252, 09 5202643, 09 5123793

**တစ်ဦးတည်း** ရန်ကုန်တိုင်းဒေသကြီး၊ သုံးခွမြို့နယ်၊ အစန်းတောစွန်းကျေးရွာနေ ဦးပွဲ၏သား [၀၂/သခန(နိုင်)၀၄၄၀၈၆] ကို ဦးမြင့်စိုး(ခ)ဦးမြင့်စိုးသည် တစ်ဦးတည်း ဖြစ်ပါသည်။ ဦးမြင့်စိုး(ခ)ဦးမြင့်စိုး

**(၁/၇၉) သူငယ်ချင်းများအား ဖိတ်ကြားခြင်း**  
 တပ်မတော်(လေ)(၁/၇၉)သင်တန်းဆင်းများ၏ (၃၆)နှစ်မြောက် နှစ်ပတ်လည် မိတ်ဆွဲပွဲကို အောက်ပါအစီအစဉ်အတိုင်း မပျက်မကွက်တက်ရောက်ကြပါရန် ဖိတ်ကြားအပ်ပါသည်။

ရက်စွဲ - ၁၀-၁-၂၀၁၅ ရက်(စနေနေ့)  
 အချိန် - နံနက် ၉:၀၀ နာရီ  
 နေရာ - မင်္ဂလာတောင်တော်ဦးကျောင်းတိုက်၊ ထန်းပင်ကုန်းရပ်ကွက်၊ အင်းစိန်မြို့နယ်။  
 ဆက်သွယ်ရန် - မြင့်အောင် ၀၉-၃၁၁၁၀၉၅၊ သန်းဇင် ၀၉-၅၄၀၆၆၆၁  
 မြင့်ဦး ၀၉-၇၃၂၅၅၇၃၊ သန်းဦး ၀၉-၄၂၀၀၃၆၃၄  
 ကြည်ဦး ၀၉-၄၉၂၃၈၅၇၃၊ အောင်မော် ၀၉-၃၁၉၀၅၆၅၀

**မွေးနေ့ဆွေမွန်**  
 ချစ်သားကြီး ဦးထွန်းနေအောင်(ဦးစီးအရာရှိ(မြို့ပြ))၊ ဆည်မြောင်းဦးစီးဌာန၊ ITC-ပဲခူး၏ ၆-၁-၂၀၁၅ ရက်၌ ကျရောက်သော မွေးနေ့မူသည် နောင်နှစ်ပေါင်း ရာကျော်သည့်တိုင် မိဘတို့၏ နှလုံး၊ စိတ်ဝမ်း၊ ငြိမ်းချမ်းရလေအောင် လုပ်ကျွေးပြုစု စောင့်ရှောက်သော ကုသိုလ်ကံစေတနာတို့ကြောင့် သက်ရှည်ကျန်းမာ စိတ်ချမ်းသာ၍ လိုအင်ဆန္ဒများပြည့်ဝပါစေ . . . .

**ပေပေ - ဦးလှထွန်း - မေမေ - ဒေါ်ကြည်ကြည်ဝေ**  
**ညီမလေး- မရတနာဝေဝေထွန်း**

**မိသားစု အိမ်ခြံမြေ မှရောင်းမည်**

1.ပြည်လမ်းမအင်းစိန်	(41*110)ဂရန်	မြေ 1Sဂရန်-6L
2.သီရိရတနာရိပ်သာသယံက	(75*75)ဂရန်	မြေ 13000L
3.ကမ်းနားလမ်းမကမက	(25*50)ဂရန်	မြေ 10500L
4.ပါရမီရိပ်သာမရက	(50*120)ဂရန်	မြေ 8000L
5.ကုက္ကိုင်းရေကူးကန်၊ဗဟ	(60*60)ဂရန်	မြေ 7500L
6.ဘုရင့်နောင်လမ်းမအင်းစိန်	(40*90)ဘိုးဘွား	2BN 6900L
7.ဝင်ဒါမိယာကမရ	(25*80)ဂရန်	မြေ 6500L
8.ရွှေတောင်ကြားဗဟ	(50*50)ဂရန်	2RC 6500L
9.ရတနာလမ်းမသယံက	(20*60)ဂရန်	2BN 4500L
10.ကုန်းဘောင်အိမ်ရာ၊ရေ/ဒဂုံ	(80*80)ပါမစ်	မြေ 1850L
11.ဂျပန်လမ်း(ဂုတ်)အင်းစိန်	(60*50)ချမှတ်ခြင်း	မြေ 1700L

☎ - 0973161672, 0973494343, 0973054542  
 မြို့နယ်စုရုံး အိမ်ခြံမြေများကို အပ်နှံရန်ဖိတ်ခေါ်ပါသည်။

**MYANMAR TECH INSTITUTE**  
 Higher National Diploma in Engineering **HND**  
 Construction and the Built Environment (Civil Engineering)  
 Electrical and Electronic Engineering  
 Mechanical Engineering

တက္ကသိုလ်ဝင်တန်း IGCSE/GCE O-Level  
 အောင်မြင်ပြီးသူများ Foundation Course မှ စတင်တက်ရောက်နိုင်ပြီး  
 A.G.T.I, B.Tech အောင်မြင်ထားသူများနှင့် မည်သည့်ဘွဲ့ရမဆို Year I မှစတင် တက်ရောက်နိုင်သည်။

အင်ဂျင်နီယာဘာသာရပ်များကို လေ့လာဆည်းပူးပြီး B.Engg(Hons) ဘွဲ့ရယူလိုသော မည်သည့်ဘွဲ့ရမဆို Year I မှ စတင်တက်ရောက် သင်ကြားနိုင်ပါသည်။

HND ၂နှစ် တက်ရောက်ပြီး B.Engg(Hons) ဘွဲ့ရယူလိုပါက Sheffield Hallam University (UK) (သို့) နိုင်ငံတကာတက္ကသိုလ်ကြီးများတွင် Final Year ဆက်လက် တက်ရောက်နိုင်မည် ဖြစ်ပါသည်။

**January (8) ရက်စမည်။** **January (8) မတိုင်မီအပ်နှံသူများအတွက် ၂၀% Discount**

No.(192)A, Corner of Damathukha School Street and Yangon-Insein Road, Near Than Lann Bus-stop, Hlaing Tsp, Yangon. ☎ 01 523579, 01 2304055, 09 49341594, 09 73043681

အညောင်းထိုင်ခြင်းသည် ကျန်းမာရေးကို ထိခိုက်စေနိုင်ပါသည်။

**လမ်းလျှောက်ပါ ဆန္ဒမုန် သောက်ပါ**

**ဆီးဝမ်းလေမှန် ပေါ့ပါးကျန်းမာမည်**

တိုင်ရင်းဆေးထိုးမှတ်ပုံတင်အမှတ်-2012(YR)004586 ငြိမ်းငြိမ်းပြုလုပ်အမှတ်-တဆတ(စာနယ်စင်း)၁၄၀/၀၁၁၄

ကြေးမုံ

ရန်ကုန်ဗဟိုဌာနအဖွဲ့

သံဝေဇနီယလေးငှာန၊ အဝီလတ်တလေးငှာန (အိန္ဒိယ/နီပေါ) ဗဟိုဌာနအဖွဲ့ (၂၀၀၃-၂၀၀၄) ခုနှစ်မှ စတင်ကာ (၁၁) နှစ်တိုင်တိုင် အောင်မြင်စွာပို့ဆောင်ပေးခဲ့သော ရန်ကုန်ဗဟိုဌာနအဖွဲ့အဖွဲ့သည်...

အထက(ခွဲ) ဘိတ်ကျောင်း၊ ပန်းတနော်မြို့ မြတ်ဆရာပူဇော်ပွဲကျင်းပမည်

ဧရာဝတီတိုင်းဒေသကြီး၊ ပန်းတနော်မြို့၊ အထက(ခွဲ)ဘိတ်ကျောင်းတွင် ကျောင်းသား၊ ကျောင်းသူဟောင်းများက အဌမ အကြိမ်မြောက် မြတ်ဆရာပူဇော်ပွဲကို ၂၀၁၅ ခုနှစ်၊ ဇန်နဝါရီလ ၁၈ ရက် (တနင်္ဂနွေနေ့) မွန်းလွဲ ၁ နာရီတွင် အဆိုပါကျောင်း "ကံကော်ဆောင်" တွင် ကျင်းပမည်ဖြစ်ပါ၍ ကန်တော့ခံဆရာကြီး၊ ဆရာမကြီးများ ကျောင်းသူ၊ ကျောင်းသားများအားလုံး ကြွရောက်ကြပါရန် လေးစားစွာဖိတ်ကြားအပ်ပါသည်။

စွမ်းအင်ဝန်ကြီးဌာန မြန်မာ့ရေနံနှင့်သဘာဝဓာတ်ငွေ့လုပ်ငန်း (အိတ်ဖွင့်တင်ဒါခေါ်ယူခြင်း) (၂၃/၂၀၁၄)

Table with 3 columns: Item No., Description, and Price. Lists various equipment and materials for a bidding process.

MYANMAR THAMES INTERNATIONAL (MTI) ဖြစ်တင်၊ ဖြစ်ပေါ် အလုပ်အကိုင် အခွင့်အလမ်းကောင်းများ ရရှိနိုင်ပြီး နိုင်ငံတကာတက္ကသိုလ်ကြီးများ၌ သွားရောက် ဆက်လက်တက်ရောက်နိုင်မည့် စီးပွားရေး စီမံခန့်ခွဲမှု ဒီပလိုမာသင်တန်း - Diploma In Business (LADB, LSDB) NCC Education (UK) မှတိုက်ရိုက်ပေးအပ်သော Diploma လက်မှတ်ရရှိပါမည်။

စေ့စပ်ကြောင်းလမ်းမူဖျက်သိမ်းခြင်း မြောင်းမြမြို့၊ မြောက်ပိုင်း၊ အမှတ်(၂)ရပ်ကွက်၊ (၂)လမ်း၊ အိမ်အမှတ် ၃၆ နေရာ ဟာဂျီ ဦးမြတ်(ခ)ဟာဂျီမိ-ဟာဂျီမိဒေါ်ရတီဒေါ်(ကောင်းထက်-ကားလုပ်ငန်း)တို့၏ သားဖြစ်သူ ဟာဂျီဆိုဟယ်(ခ)မောင်သက်ပိုင်ဝင်းနှင့် ပုသိမ်မြို့၊ အမှတ် (၆)ရပ်ကွက်၊ ဗလိကြီးနေကလမ်း၊ အိမ်အမှတ် ၁၅ နေရာ ဟာဂျီဟာဂျီမိ-ဒေါ်ဟာဂျီမိတို့၏သမီး ကျွန်ုပ်တို့အဖွဲ့အစည်း(ခ)အိမ်အဖွဲ့တို့သည် ၅-၁၂-၂၀၁၄ ရက်တွင် ပုသိမ်မြို့၌ နှစ်ဖက်လူကြီး စိတ်ချပေးရမည့်အတိုင်း စေ့စပ်ကြောင်း လမ်းမူဖျက်ခြင်းဖြစ်ပါသည်။

စေ့စပ်ကြောင်းလမ်းမူဖျက်ခြင်း ရန်ကုန်မြို့နေ ဒေါ်သိသိညွန့်(ဌာနမှူး၊ ဘတ်ဂျက်နှင့် ငွေစာရင်းဌာန၊ ရန်ကုန်မြို့တော်စည်ပင်သာယာရေးကော်မတီ)၏ တူသား၊ ဦးမြင့်သိန်း(မန်နေဂျာ၊ မြန်မာ့လယ်ယာဖွံ့ဖြိုးရေးဘဏ်၊ ရုံးချုပ်)နှင့် ဒေါ်သက်သက်ဝေ(မန်နေဂျာ၊ EMS International မြန်မာ့ဆက်သွယ်ရေးလုပ်ငန်း)တို့၏သားကြီး ဒေါက်တာအောင်ကိုမင်း (M.B.,B.S Ygn) Kyal Sin Clinic နှင့် နေပြည်တော်နေ ဦးမြင့်ဆွေ(ဌာနမှူးချုပ်(ငြိမ်း) ကြေးတိုင်နှင့် မြေစာရင်းဦးစီးဌာန) အဖွဲ့ဝင်၊ ပြည်သူ့လွှတ်တော်၊ ဥပဒေရေးရာနှင့် အထူးကိစ္စရပ်များ လေ့လာဆန်းစစ်သုံးသပ်ရေးကော်မရှင်နှင့် ဒေါ်ခင်အုန်းမြင့်(မြန်မာ့စီးပွားရေးဘဏ်၊ ငြိမ်း)တို့၏ သမီးဝယ် ဒေါက်တာ ခင်ကောင်းမွန်ဆွေ (M.B.,B.S Ygn) AMO, Asia Royal Hospital တို့သည် ၄-၁-၂၀၁၅(တနင်္ဂနွေနေ့)တွင် နှစ်ဖက်သော မိဘဆွေမျိုးများရှေ့မှောက်၌ စေ့စပ်ကြောင်းလမ်းမူဖျက်ခြင်း။ ဒေါက်တာအောင်ကိုမင်း-ဒေါက်တာခင်ကောင်းမွန်ဆွေ

မြန်မာနိုင်ငံအင်ဂျင်နီယာအသင်း MYANMAR ENGINEERING SOCIETY နှစ်ပတ်လည်အသင်းသားစုံညီ ညီလာခံ အခမ်းအနား ဖိတ်ကြားခြင်း မြန်မာနိုင်ငံအင်ဂျင်နီယာအသင်း၊ နှစ်ပတ်လည်အသင်းသားစုံညီ ညီလာခံ အခမ်းအနားများကို အောက်ပါအစဉ်အတိုင်း ကျင်းပပြုလုပ်မည်ဖြစ်ပါ၍ အသင်းသားတိုင်း တက်ရောက်ချီးမြှင့်ပေးပါရန် ဖိတ်ကြားအပ်ပါသည်။ ကျင်းပမည့်နေ့ရက် ကျင်းပမည့်အချိန် ကျင်းပမည့်အကြောင်းအရာ ကျင်းပမည့်နေရာ ၁၇-၁-၂၀၁၅(စနေနေ့) (၀၈:၀၀)-(၁၃:၀၀)နာရီ နှစ်ပတ်လည်အသင်းသားစုံညီ မြန်မာနိုင်ငံအင်ဂျင်နီယာ အသင်း အဆောက်အအုံ၊ ညီလာခံ၊ တက္ကသိုလ်များ(လှိုင်နယ်မြေ) မှတ်ချက် - မြန်မာနိုင်ငံအင်ဂျင်နီယာအသင်း၊ နှစ်ပတ်လည်အသင်းသားစုံညီ ညီလာခံတွင် ဗဟိုကော်မတီ အသစ် ရွေးချယ်တင်မြှောက်ခြင်း ပြုလုပ်မည်ဖြစ်ပါသဖြင့် Member အသင်းဝင်အဆင့်နှင့် Associate အသင်းဝင်အဆင့်ရှိသူများသည် ဗဟိုကော်မတီဝင် အသစ်များ ရွေးချယ်ရာတွင် ဆန္ဒပေးရမည်ဖြစ်ပါ၍ ဆန္ဒပေးထုတ်ယူရန်အတွက် အသင်းဝင်ကတ် (၂၀၁၅ ခုနှစ်အထိ နှစ်စဉ်ကြေး ပေးသွင်းပြီး)ကို တစ်ပါတည်း ယူဆောင် လာပါရန် မေတ္တာရပ်ခံ အပ်ပါသည်။ - သက်တမ်းတိုး နှစ်စဉ်ကြေး ပေးသွင်းရသေးပါက ၂၀၁၅ခုနှစ်၊ ဇန်နဝါရီလ၊ (၁၅) ရက်နေ့ နောက်ဆုံးထား၍ အသင်းရုံး၌ ပေးသွင်းနိုင်ပါသည်။ - အသင်းသားများအနေဖြင့် ဖိတ်စာသိမ်းခြားမရရှိပါကလည်း ဤဖိတ်ကြားချက်ဖြင့် နှစ်ပတ်လည် အသင်းသားစုံညီ ညီလာခံသို့ တက်ရောက်ပေးပါရန်။ ဗဟိုအလုပ်အမှုဆောင်ကော်မတီ မြန်မာနိုင်ငံအင်ဂျင်နီယာအသင်း

Free Mini Ipad, AACSB INTERNATIONAL, MPDC EDUCATION, Executive Master in Advanced Management (EMAM) ဘယ်ဂျီယံ နိုင်ငံ တက္ကသိုလ်မှ တိုက်ရိုက်ချီးမြှင့်မည့် EMAM ဘွဲ့ရရှိနိုင်သော အခွင့်အရေး။ Contact Us Myanmar Professional Development Center Building (15), MICT Park, Ground Floor, Hlaing Township, Yangon Ph: 01 507043, 507047, 09 256146919, 420114501, 73103785 Email : sandra@newklink.com

ဦးကျော်မြင့်(၁၂/၀၈(နိုင်)၀၅၉၂၂) Chairman Great Father Land Construction & Decoration Co.Ltd အမှတ်-၂၃၉/၂၂/၂၂၊ ပိုင်မြတ်တန်းလမ်း၊ ပိုင်တထောင်မြို့နယ်၊ ရန်ကုန်မြို့၊ သီရိဇောင့် ရန်ကုန်မြို့၊ ကြည်မြင်တိုင်မြို့နယ်၊ ဘောလှိုင်ကွက်၊ ဗိုလ်ဥက္ကဋ္ဌလမ်း၊ အမှတ်-၄၁ နေ ဒေါ်ကြူကြူသင်း(KMDE-၀၈၆၀၁၈) ၏ လွှဲအပ်ခွင့်ကြားချက်အရ အောက်ပါအတိုင်း သိစေအပ်ပါသည်။ လူကြီးမင်း၏ကုမ္ပဏီမှ တည်ဆောက်လုပ်ရုံသောအခွင့်ဖြင့် တန်ဖိုးနည်းအိမ်ရာ တိုက်ခန်းများ (သန်လျင်)နှင့် (ပြည်တော်သာလမ်း)တိုက်ခန်းများအနက် မြေညီထပ်အခန်းအမှတ်- G-C3, C4 အခန်း(၂)ခန်းအား အရစ်ကုသေချေစနစ်ဖြင့် ဝယ်ယူခဲ့ရာ ဒေါ်ကြူကြူသင်းအနေဖြင့် လူကြီးမင်းကုမ္ပဏီသို့တိုက်ခန်း(၂)ခန်း၏ တန်ဖိုးငွေများအနက် စရန်ငွေနှင့်လစဉ်ပေးသွင်း ငွေများအား ၁၇-၃-၂၀၁၂ မှ ၆-၁-၂၀၁၄ ရက်အထိ (၃၃)လတိုင်တိုင် လစဉ်ပေးပျက်မကွက် မှန်မှန် ပေးသွင်းခဲ့ပါသည်။ ၂၀၁၅ခုနှစ် ဇန်နဝါရီလတွင် ပေးသွင်းရမည့်ငွေများအား လူကြီးမင်းကုမ္ပဏီသို့သွားရောက်ပေးသွင်းခဲ့ရာ ကုမ္ပဏီရုံးခန်းမှာ ပိတ်ထားလျက်ရှိပြီး ဦးကျော်မြင့်ကို လည်းကောင်း၊ ဝန်ထမ်းများကိုလည်းကောင်း တစ်စုံတစ်ရာဆက်သွယ်၍မရခဲ့ပါ။ လူကြီးမင်း ကုမ္ပဏီ၏ ပျက်ကွက်မှုများအပေါ် ယနေ့(၇)ရက်အတွင်း မြေရိုင်းဆောင်ရွက်ပေးပါရန်နှင့် တစ်စုံတစ်ရာ ဆောင်ရွက်ပေးခြင်းမရှိပါက စာချုပ်အပို(၅)ပါးစရန်ငွေ၏ (၂)ဆက် ပေးလျှော်ပါ ရန်နှင့် ပျက်ကွက်ခဲ့ပါက လူကြီးမင်းနှင့်လူကြီးမင်းကုမ္ပဏီအပေါ် ဥပဒေနှင့်အညီ ထိရောက်စွာ တရားစွဲဆိုဆောင်ရွက်ရလိမ့်မည်ဖြစ်ကြောင်း လူကြီးမင်းအားသိစေအပ်ပါသည်။ လွှဲအပ်ခွင့်ကြားချက်အရ- ဦးတင်ထွဋ် H.G.P.,L.L.B (Advocate) ဦးရွှေသိန်းမြင့် တရားလွှတ်တော်ရှေ့နေ(၅၇၆၀/၉၁) အထက်တန်းရှေ့နေ(၀၈၄၉၆) ၀၉-၇၃၁၉၂၅၆ ၀၉-၅၁၈၈၇၀၃ အမှတ်-၁၃၂၊ ပထမထပ်၊ ပန်းဆိုးတန်းလမ်း၊ ကျောက်တံတားမြို့နယ်၊ ရန်ကုန်မြို့။

**HIGHWAY STAR** HAPPY NEW YEAR 2015  
Travels & Tours Co., Ltd.  
+ ပုဂံ၊ ညောင်ဦး၊ ပုပ္ဖိုး၊ ပခုက္ကူ  
+ အင်းလေး၊ တောင်ကြီး၊ ကလေး၊ ပင်းတယ  
+ မြဝတီ၊ မဲဆောက် (ဈေးသံလိုက်တောင်) ] Jan (9,24) **10+1 Limited**

စီမံခန့်ခွဲမှုနှင့် EVD စက်၊ ပန်ကာ၊ လျှပ်စစ်ပစ္စည်းစီမံခန့်ခွဲမှု၊ မေတ္တာသက်ဆောင်မှုပြုနိုင်ပါသည်။  
+ တချိုက်ထီးနိုး၊ နေ့ချင်းခြံနိုး၊ ညတား (အတ်စ် Sat)၊ နံနက်တား Jan (11,25)  
+ တချိုက်ထီးနိုး၊ တချိုက်ထီးဆောင်း၊ ကျောက်ပိရဟနွဲ့  
+ အတောက်တောင်၊ မြည်၊ သရေခေတ္တရာ  
+ ခွဲတပင်၊ ဦးနုအောက်၊ ဘုရင့်ညီ၊ ကော့ကုန်း၊ ရွှေစာရံ ] Jan (10,17,24)  
+ သံတောင်ကြီး (အပန်းဖြေစခန်း)၊ ပသီချောင်း၊ တောင်ငူ  
နံနက်စာ၊ နေ့လည်စာ၊ ညစာ အားလုံးပါဝင်ပါသည်။ (အခြားထပ်မံဝေးစောင်းရန်မလိုပါ။)  
09-253235411/422, 09-253241300, 09-36220108/162

**Pleasant Times Travels & Tours**  
Release Your stress with Pleasant Times Scania Bus VIP 2+1 & 2+2

မုံရွာ-အလောင်းတော်ကသပ (Feb:11,27) ပုဂံ-စွယ်တော်လေးဆူ (Feb:11,27)  
မော်လမြိုင်-ကျိုက်ကွဲ-စက်ဝဲ (Jan:9,10) တောင်ကြီး-အင်းလေး (Feb:11,27)  
မုဆယ်-ကြယ်ဂေါင်-ရွှေလီ (Feb:26) မန္တလေး-ပြင်ဦးလွင် (Feb:11,27)  
ထားဝယ်-ရှင်ကိုးရှင် (Flight) (Feb:12) ပြည်(အကောက်တောင်) (Jan:9,10)  
ငွေဆောင်-ရောင်းသာ (Feb:12,28) သထုံ-မဲလ်-ဘုရင့်ညီ (Jan:10)

အမှတ်(၇၃)၊ အထက်ကြည့်မြင်တိုင်လမ်းနှင့် အနီးလမ်းထောင့်ကြည့်မြင်တိုင်မြို့နယ်၊ ရန်ကုန်မြို့၊  
Tel: 01-500993, 09-73158702, 09-73072661, 09-420029003

**“အေးသန်းကျော် (ဗဟန်း)”**  
အိမ်၊ မြေ အကျိုးဆောင်ကုမ္ပဏီမှ ရောင်း/ငှားမည်။

၁။ မရမ်းကုန်း၊ ပါရမီရိပ်သာ	(110'x70')	မြေ (ဂရန်)	1sqft1.5L
၂။ လှိုင်၊ အေးရိပ်မွန်အိမ်ရာ	(67'x67')	မြေ (ဂရန်)	10000L
၃။ မရက(၅)ရပ်ကွက်-လမ်းသန့်	(100'x160')	မြေ (ဘိုးဘွား)	7500L
၄။ သုဝဏ္ဏ၊ VIP III (နေရာသန့်)	(60'x80')	2RC(ဂရန်)	6900L
၅။ မဟာနန်း၊ ရေတာရှည်လမ်းမ(ဂုတ်)	(40'x60')	မြေ (ဂရန်)	5900L
၆။ မြသုရံကမ်းသာယာအိမ်ရာ	(40'x60')	2RC(ဂရန်)	3800L
၇။ တ/ဥ၊ ရွှေပြည်ရိုးအိမ်ရာအနီး	(63'x70')	မြေ (ဂရန်)	2800L
၈။ ရှေ့/ဒဂုံ၊ ချမ်းသာရွှေပြည်အိမ်ရာ(75'x75')		မြေ (ပါမစ်)	2400L
၉။ ရှေ့/ဒဂုံ၊ (၁၁)ရပ်ကွက် VIP	(80'x60')	မြေ (ဂရန်)	1400L
၁၀။ တ/ဒဂုံ၊ လှိုင်ကားလမ်းမပေါ်	(20'x60')	မြေ (ဂရန်)	800L
၁၁။ မရမ်းကုန်း၊ ရွှေကမ္ဘာအိမ်ရာ	(1500sqft)	M1,S3,AC,Lift	2900L
၁၂။ ဗဟန်း၊ Delta Plaza	(1620sqft)	M2,S2,AC,Lift	2250L
၁၃။ ကမာရွတ်၊ လှည်းတန်း Condo	(1250sqft)	M1,S1,AC,Lift	10L
၁၄။ မဟာနန်း၊ ရွှေဂုံတိုင်လမ်းမပေါ်	(1200sqft)	M1,S1,AC,Lift	9L
၁၅။ (၈)ရိပ်၊ ပြည်လမ်းမပေါ်	(90'x70')	2 1/2RC,M2,S3,AC	48L
၁၆။ တ/ဥ၊ သစ္စာလမ်းမပေါ်	(55'x60')	IBN (လုပ်ငန်းရ)	30L
၁၇။ လှိုင်၊ အေးရိပ်မွန်အိမ်ရာ	(67'x67')	မြေ	10L
၁၈။ သုဝဏ္ဏ၊ VIP II	(60'x60')	IRC,S2,Ph	7L

လူကြီးမင်းကိုးဆံ လုံးချင်း၊ မြေကွက်၊ ကွန်ဒိုများ ရောင်း/ငှားလိုပါက ဆက်သွယ်အပ်နှံနိုင်ပါသည်။  
Facebook Pages: <https://www.facebook.com/ATK Real Estate>  
Hot Line : 01-516777, 01-519777, 01-516168, 01-527326, 01-539323  
ATK 09-73033182, 09-73033183, 09-43121642, 09-31637007  
အမှတ်(၂/၂-တီ)ပထမထပ်၊ ရန်ကုန်-အင်းစိန်လမ်း၊ ရွှေမကျောင်းလမ်းဖုံး၊ ရွှေအိမ်ခြံမြေ၊ ရန်ကုန်။

**မြန်မာနိုင်ငံကျောက်မျက်ရတနာလုပ်ငန်းရှင်များအသင်းချုပ်**  
(ကျောက်မျက်ပညာသင်တန်းနှင့် ဓါတ်ခွဲခန်းကော်မတီ)  
အခြေခံကျောက်မျက်ပညာသင်တန်း(အပတ်စဉ်-၁၉)

- \* စိန်၊ ပတ္တမြား၊ နီလာ၊ ကျောက်စိမ်း၊ ပုလဲနှင့် အခြားကျောက်မျက်များ
- \* ကျောက်မျက်တို့၏ အမျိုးအစားခွဲခြားခြင်း၊ အတုအစစ်ခွဲခြားခြင်း
- \* စာတွေ့-လက်တွေ့-သင်ထောက်ကူ ပစ္စည်းများဖြင့် သင်ကြားမည်။
- \* ၁၂.၁.၂၀၁၅ နေ့တွင် စတင်မည်။ သင်တန်းချိန် - နံနက် (၇:၃၀) မှ (၉:၃၀) ထိ
- \* သင်တန်းကာလ(၅)ပတ်ခန့်၊ အပတ်စဉ်(တနင်္လာနေ့မှစနေနေ့ထိ)
- \* ပြည်ထောင်စုသမ္မတမြန်မာနိုင်ငံ ကုန်သည်များနှင့် စက်မှုလက်မှုလုပ်ငန်းရှင်များအသင်းချုပ်၊ (၉)လွှာ၊ အခန်း(၉၀၂)၊ အမှတ်(၂၉)၊ မင်းရဲကျော်စွာလမ်း၊ လမ်းမတော်မြို့နယ်၊ ရန်ကုန်မြို့။  
☎ (၀၁-၂၃၀၀၁၆၀) ၊ (၀၁-၂၃၀၀၁၅၉) ၊ (၀၁-၆၆၃၁၁၉) ၊ (၀၁-၆၆၃၀၈၀)

လိုနေသူကို ပေးမကူမို့ ဖြုတ်စေတနာ ပြည့်ဝစွာဖြင့်  
**ဆရာမိုး Follow Me Ph.D (USA) GRAMMAR, နွေဥာလ**  
LETTER, ESSAY အထူးလက်ခံပြီ။

အင်္ဂလိပ်စာကို ကျွမ်းကျင်ပိုင်နိုင်စွာ ရေးတတ် ပြောတတ်ချင်သူတိုင်း တက်ထားရမည့်  
**Universal Institute of ESL (USA) မှ Certificate ချီးမြှင့်သည့်**  
**ENGLISH 4 SKILLS Level (1,2) ၂၄ နာရီ**  
**ENGLISH 4 SKILLS Level (1) တစ်ပတ် (၅) ချိန်တက် (၂) လ အထူး လက်ခံသင်ကြားပြီ။**  
Essay, Letter ရေးနည်း၊ အင်္ဂလိပ် ဝတ္ထုဆောင်းပါး ဖတ်နည်း၊ ဘာသာပြန်နည်းနှင့် ပြောနည်းတို့ကို နိုင်ငံတကာ သင်ရိုးများ  
နှင့် သင်ကြားပေးနေပြီ။ တတ်ချင်သူတိုင်း တက်၍ တက်သူတိုင်း တတ်ကုန်ကြပြီ။ တန်းခွဲသစ် Jan 10 စမည်။  
**4 SKILLS Level(1,2,3) တက်ပြီးသူများကို Dip ESL (USA) ချီးမြှင့်မည်။**  
**Dip ESL(USA) LEVEL 1,2,3 အတွက် DISTANCE LEARNING အဝေးသင်တန်းခွဲ စတင် လက်ခံပြီ။**  
သွက်လက်မုန်ကန်စွာ ပြောတတ်စေဖို့ **SPEAKING သီးသန့် ၂၄ နာရီ အတတ် လက်ခံပြီ။**  
နောက်ဆုံးပေါ် နိုင်ငံတကာ သင်ရိုးနှင့်အတူ တစ်ဦးချင်းကို စနစ်တကျ ပြောဆိုလေ့ကျင့်ပေး၍ အပြန်ဆုံး တက်မြောက်စေသည်။  
လက်တွေ့အသုံးချ **BUSINESS ENGLISH SPEAKING ၂၂ နာရီ အထူး လက်ခံပြီ။**  
**4 Skills Band 7 နှင့်အထက် ရအောင် သင်ပေးမည့် IELTS ၂၄ နာရီ အထူး လက်ခံပြီ။**  
ဆရာမ ဒေါက်တာ မြင့်သန္တာ Ph.D တွဲဖက် သင်ကြားသည်။  
အမှတ် ၁၈၊ ၅-လွှာ၊  
အင်းဝ စာအုပ်တိုက် (အပေါ်ထပ်) ၊ ဦးထွန်းလင်းခြံလမ်း ၊ လှည်းတန်း ။ 0943125393  
ပိုင်းသီးသန့် ❖ ၄၃၆ (ပ) ထပ် ၊ ကုန်သည်လမ်း (၄၄-လမ်းထိပ်) ။ 01 398118, 295798

**AUTRON Hearing Care Centre**  
AUTRON နားကြားကိရိယာ မှ နှစ်သစ်ကြိုဆိုသောအားဖြင့် နားလေးသူ မိဘ  
ပြည်သူများကို နားလေးနှုန်း(အစမဲ့)တိုင်းပေးခြင်းနှင့် ဝယ်ယူပြီးသောနားကြားကိရိယာ  
များကို ပြန်လည်စစ်ဆေးပေးပြီး၊ နားကြားကိရိယာဝယ်ယူလိုသူများအတွက် (၅% မှ  
၁၀%) ထိ ဈေးနှုန်းလျှော့ပေးမည်ဖြစ်ကြောင်း သတင်းကောင်းပါးအပ်ပါသည်။

- ရေခို၊ မျှော်စိုခံနိုင်သော နားကြားကိရိယာများ
- I-Phone နှင့် ဆွဲသွင်းနိုင်သော အဆင့်မြင့် နားကြားကိရိယာများ
- ကလေးများစာသင်ရာတွင် အထောက်အကူပြုသည့် နားကြားကိရိယာများ
- လူမမြင်နိုင်သည့် နားအတွင်းထည့် (In The Ear) နားကြားကိရိယာ  
အမျိုးမျိုးကို တစ်နေရာထဲတွင် ဝယ်ယူရရှိနိုင်ပါသည်။

**Promotion ကာလ (၁.၁.၂၀၁၅ မှ ၁၁.၁.၂၀၁၅ ထိ)**  
လိပ်စာ - အမှတ် ၃၇၇၊ ရွှေဘိုသာအထက်လမ်း၊ ပန်းဘဲတန်းမြို့နယ်၊  
ရန်ကုန်မြို့။ ဖုန်း - ၀၁-၂၄၃၆၄၄၀၁-၃၅၂၄၅၅။

**“ညှိုးနွမ်းပန်းလျှံ မြေသိမ်မရ ကြိုသိတာကွယ်ကြ”**  
ဗြဟ္မာပြည်လမ်း နှလုံးသို့ဆင်းပူး ဖြတ်အဆုံးဂါသို့ ကွေးဆင်းအချစ်ကွယ်ပျား မလွတ်သူနဲ့  
ငြိမ်းချမ်းစွာ၊ ဒုက္ခတွေ့အပြည့်ကြုံမှသာ သံလုံအသက်လမ်း၊ ကျွန်းခွဲမြတ်၊ မလွတ်သူကို မြတ်နိုး  
ယူ၊ ကွဲ၊ အပူမခံ၊ ကျွန်းပြတ်နှလုံး ကံကြိုကြုံရခြင်း၊ စေတင်/ယူသော် အပူပေါ်အရှက်ကွဲလို့  
ကျော်၊ နှလုံးကောင်းကံရှင်း၊ နေ့လမ်းကင်း၊ သုခပြည့်ဝ၊ ဥစ္စာဓန အိမ်ထောင်ပြုပါက လက်ဝါး  
လက်သည်းအညိုထင်၊ အစင်းတွေထင်ရှား ရောဂါများ ကျူးလာတေးကောင်း ကံတေး  
ရောက် ပြည်ပလုပ်ငန်းစီးပွားလန်း ကံညက်အသိ သိပ္ပံလက္ခဏာပညာနဲ့ကြည့်၊ (ကလေး  
နာမည်၊ လုပ်ငန်းအမည်၊ ခွဲစိတ်မွေးဖွားမည့်နေ့၊ ရက်၊ မင်္ဂလာအချိန်အခါတို့ကို THE  
COMBINATION OF PLANETS SYSTEM, INTERNATIONAL မြင့် အထူးတွက်  
ချက်သည်။ (နေ့စဉ် နံနက် ၉နာရီမှ ညနေ ၃နာရီထိ) (ယကြာ-FREE)  
(မြတ်) ဆရာကျော်လင်း B.A.(Hist) A.A.(I) ၊ သိပ္ပံလက္ခဏာပညာအထူး  
အမှတ်(၃၀၉/၃လွှာ) ဗညားဒလလမ်း (သီတာလမ်းမှတ်တိုင်အနီး) ကျောက်မြောင်း  
တာမွေ ရန်ကုန်မြို့။ ဖုန်း- ၀၉-၇၅၄၅၅၆၄ ၀၉-၂၅၄၅၄၅၅၂ ၀၉-၃၂၀၂၉၁၅၀

**BETTER FUTURE BETTER MYANMAR**  
Free Seminar Series

**“BUSINESS TO CHANGE THE FUTURE”**

10<sup>th</sup> January 2015 (Saturday)  
9:00 am to 3:00 pm  
National Theatre, Yangon

Organized by HUB MYANMAR, ACUMEN

Free Registration :  
Online Registration - <http://bfbm1yangon.ticketbud.com>  
SMS Registration - (Name, Job Title, Company Name, Email) to 09420033355, 421007002, 795889968  
Website - <http://bfbm.hubconference.com>

**မောင်ကြွေပျောက်**  
လျှောက်ထားခြင်း  
ယာဉ်အမှတ်-9F/2114 ၏ မောင်းကြွ  
နံပါတ်ပြားပျောက်ဆုံး၍ ထုတ်ပေးရန်  
လျှောက်ထားလာပါသဖြင့် ယခင်မောင်းကြွ  
နံပါတ်ပြား ပျက်ပြယ်ပါကြောင်း အများ  
သိစေရန် ကြေညာအပ်ပါသည်။  
ကညန၊ ခရိုင်ရုံး(ရန်ကုန်မြောက်ပိုင်း)

**ကန်ကွက်နိုင်ကြောင်းကြော်ငြာ**  
ဒေါ်ပုံမြို့နယ်၊ မြေတိုင်းရပ်ကွက်အမှတ်-၇/  
ပုသိမ်မြို့၊ မြေကွက်အမှတ်(၁၉၅) မြေကွက်  
တည်နေရာအမှတ်(၁၉၅) ပုသိမ်မြို့(၁၁)လမ်း၊  
ပုသိမ်မြို့ရပ်ကွက်၊ ဒေါ်ပုံမြို့နယ် (ဦးဇော်လင်း  
၁၂/ဒပန(နိုင်)၀၀၅၂၇) အမည်ပေါက် နှစ်(၆၀)  
ဂရန်မြေအား အမည်ပေါက် ဦးဇော်လင်း(ခင်ပွန်း)  
ကွယ်လွန်သဖြင့် တစ်ဦးတည်းသောဇနီးဖြစ်သူ  
ဒေါ်လှမြင့်(၁၂/ဒပန(နိုင်)၀၀၅၂၇) က ကျွမ်းကျင်  
လွှာနှင့် သေစာရင်းများတင်ပြ၍ အမွေဆက်ခံ  
ပိုင်ဆိုင်ကြောင်းစာချုပ်ရန် မြေပုံကွေ့လျှောက်  
ထားလာရာ ခိုင်လုံသောအထောက်အထားများ  
ဖြင့် (၇)ရက်အတွင်း ကန်ကွက်နိုင်ပါရန်နှင့် ကန်ကွက်  
မှုပေါ်ပေါက်ပါက လုပ်ထုံးလုပ်နည်းနှင့်အညီ  
ဆက်လက်ဆောင်ရွက်သွားမည်ဖြစ်ပါသည်။  
မြို့ပြစီမံကိန်းနှင့်မြေစီမံခန့်ခွဲမှုဌာန  
ရန်ကုန်မြို့တော်စည်ပင်သာယာရေးကော်မတီ







# ပါတီစုံဒီမိုကရေစီလမ်းကြောင်းပေါ်တွင် ခိုင်ခိုင်မာမာ လျှောက်လှမ်းနိုင်ရေး ပူးပေါင်းဆောင်ရွက်လျက် ငြိမ်းချမ်းရေးရယူလိုစိတ်အပြည့်ဖြင့် ငြိမ်းချမ်းရေးရရှိသည်အထိ ကြိုးပမ်းတည်ဆောက်သွားမည်

## နိုင်ငံရေးအကျဉ်းသားများ ရေးရာကော်မတီဖွဲ့စည်း

နေပြည်တော် ဇန်နဝါရီ ၅

နိုင်ငံရေးအကျဉ်းသားများ၏ အရေးကိစ္စများနှင့် ပတ်သက်၍ လျင်လျင်မြန်မြန် အောက်ခြေအဆင့် အထိ ကျယ်ပြန့်စွာဆောင်ရွက်နိုင်ရေးအတွက် နိုင်ငံတော် သမ္မတရုံး၏ ၂၀၁၃ခုနှစ် မေလ ၈ ရက်နေ့စွဲပါ အမိန့်ကြော်ငြာစာအမှတ် (၄၃/၂၀၁၃) ဖြင့် ဖွဲ့စည်းခဲ့သည့် “လက်ကျန်နိုင်ငံရေးအကျဉ်းသားများ စိစစ်ရေးကော်မတီ” အား အဖွဲ့ဝင် ၂၈ ဦးပါဝင်သည့် “နိုင်ငံရေးအကျဉ်းသားရေးရာကော်မတီ” အဖြစ် နိုင်ငံတော် သမ္မတရုံး၏ ၂၀၁၅ ခုနှစ် ဇန်နဝါရီလ ၅ ရက်နေ့စွဲပါ အမိန့်ကြော်ငြာစာအမှတ်(၁၀/၂၀၁၅)ဖြင့် ပြင်ဆင်ဖွဲ့စည်းခဲ့ကြောင်း သတင်းရရှိသည်။ (သတင်းစဉ်)

**နေပြည်တော် ဇန်နဝါရီ ၅**

ပြည်နယ်နှင့် တိုင်းဒေသကြီးအားလုံးစုစည်းထားသည့် ပြည်ထောင်စုနိုင်ငံဖြစ်၍ ကမ္ဘာ့အလယ်တွင် တင့်တင့်တယ်တယ်ရပ်တည်နိုင်ရန် တိုင်းရင်းသားအားလုံးတွင် တာဝန်ရှိကြောင်း၊ ပြည်သူ့ရွေးချယ်ထားသော ပါတီစုံ ဒီမိုကရေစီလမ်းကြောင်းကို လျှောက်လှမ်းနေခြင်းဖြစ်ကြောင်း၊ တပ်မတော်ကရွေးချယ်ခြင်းမဟုတ်ဘဲ ပြည်သူ့ဆန္ဒနှင့်အညီ ရွေးချယ်ထားသောလမ်းကြောင်းတွင် မဖြစ်ဖြစ်အောင်သွားရန်လိုပြီး မသွားနိုင်လျှင်ကျန်ခဲ့မည်ဖြစ်ကြောင်း၊ ဒီမိုကရေစီလမ်းကြောင်းကိုလက်မခံလျှင် ချိန်ခွဲ၍ ဥပဒေနှင့်အညီ ဆက်လက်ဆောင်ရွက်သွားမည်ဖြစ်ကြောင်း၊ လျှောက်လှမ်းရာတွင်လည်း ရည်မှန်းချက်၊

ရည်ရွယ်ချက်အားလုံး သိရှိပြီးဖြစ်၍ မှန်ကန်သည့်စိတ်ဖြင့် သွားရန်လိုကြောင်းဖြင့် တပ်မတော်ကာကွယ်ရေးဦးစီးချုပ် ဗိုလ်ချုပ်မှူးကြီးမင်းအောင်လှိုင်က ယနေ့နံနက် ၁၁ နာရီခွဲတွင် နေပြည်တော်ရှိ ဘုရင့်နောင်ရိပ်သာ ဧည့်ခန်းမ ဆောင်၌ (၆၇)နှစ်မြောက် လွတ်လပ်ရေးနေ့ ဗိုလ်ချုပ်အစိုးရ အနားသို့တက်ရောက်ခဲ့ကြသည့် တိုင်းရင်းသားလက်နက်ကိုင် အဖွဲ့များအား တွေ့ဆုံရာတွင် ထည့်သွင်းပြောကြားသည်။

ရွေးချီးစွာ တပ်မတော်ကာကွယ်ရေးဦးစီးချုပ် ဗိုလ်ချုပ်မှူးကြီးမင်းအောင်လှိုင်က တွေ့ဆုံပွဲသို့တက်ရောက်လာကြသော တိုင်းရင်းသားလက်နက်ကိုင်အဖွဲ့များအား ရင်းရင်းနှီးနှီးကြိုဆိုကာဆက်သည်။

အဆိုပဲတွေ့ဆုံပွဲသို့ တပ်မတော်ကာကွယ်ရေးဦးစီးချုပ်

ဗိုလ်ချုပ်မှူးကြီးမင်းအောင်လှိုင်နှင့်အတူ ဒုတိယတပ်မတော် ကာကွယ်ရေးဦးစီးချုပ် ကာကွယ်ရေးဦးစီးချုပ်(ကြည်း) ဒုတိယဗိုလ်ချုပ်မှူးကြီးစိုးဝင်း၊ ကာကွယ်ရေးဦးစီးချုပ်ရုံးမှ တပ်မတော်အရာရှိကြီးများ တက်ရောက်ကြပြီး ကရင် အမျိုးသားအစည်းအရုံး(KNU)ဥက္ကဋ္ဌ စောမူတူးဆေးဖိုး၊ “ဝ” ပြည်သူ့စည်းညီညွတ်ရေးတပ်မတော် အထူးဒေသ-၂ (UWSA-2) ဗဟိုကော်မတီဝင် ဦးပေါက်ယုရီ၊ အမျိုးသား ဒီမိုကရက်တစ်မဟာမိတ်တပ်မတော် ရှမ်းပြည်အရှေ့ပိုင်း အထူးဒေသ-၄(NDAA)ဒုတိယဥက္ကဋ္ဌ ဦးဆန်ပေ၊ ကရင် အမျိုးသားလွတ်မြောက်ရေးတပ်မတော် (ငြိမ်းချမ်းရေး ကောင်စီ)KNU/KNLA(PC)မှ စောရင်နု၊ ဒီမိုကရေစီ အကျိုးပြု စာမျက်နှာ ၉ ကော်လံ ၁ သို့ ၂

## ကချင်ပြည်နယ်နေ့နှင့် အထိမ်းအမှတ် မနောပွဲတော် မနောကွင်းဖွင့်ပွဲနှင့် ကုန်စည်ပြပွဲလှုပ်

**မြစ်ကြီးနား ဇန်နဝါရီ ၅**

(၆၇)ကြိမ်မြောက် ကချင်ပြည်နယ်နေ့နှင့် အထိမ်းအမှတ် မနောပွဲတော် မနောကွင်းဖွင့်ပွဲနှင့် ကုန်စည်ပြပွဲ ဖွင့်ပွဲအခမ်းအနားကို ယနေ့နံနက်ပိုင်းတွင် မြစ်ကြီးနား မြို့ စိတာပူရေကွက် မနောကွင်း၌ ကျင်းပရာ မနောကွင်း ဝင်ပေါက်၌ အင်္ဂလိပ်ဘုန်းတော်ကြီး ကာနွန်အာဗြဟံ ဇော်ခေါင်က ဆုတောင်းဆက်ကပ်ပြီး ပြည်နယ် လူမှုရေးဝန်ကြီး ဒေါ်ဘောက်ဂျာ၊ မနောပွဲတော်ဖြစ် မြောက်ရေးကော်မတီဥက္ကဋ္ဌ ဦးလခီလအောင်နှင့်အတူ မနောကွင်းကို ဖဲကြိုးဖြတ်ဖွင့်လှစ်ပေးသည်။

စာမျက်နှာ ၁၂ ကော်လံ ၃ သို့ ၄



သန်းဦး(လေးမျက်နှာ)

## မြူးချောင်းရေလျှောင်တံခံ ဘက်စုံစီမံကိန်း မကြာမီပွင့်လှစ်တော့မည်

**နေပြည်တော် ဇန်နဝါရီ ၅**

ပဲခူးတိုင်းဒေသကြီး မြူးမြို့နယ် ရန်ကုန်-မန္တလေး အမြန်လမ်းမကြီး မိုင်တိုင်အမှတ် (၁၁၄)၏ အနောက်ဘက် ငါးမိုင်ခန့်အကွာ တွင်တည်ရှိသော မြူးချောင်းရေလျှောင်တံခံ ဘက်စုံစီမံကိန်းကို မကြာမီပွင့်လှစ်တော့မည်ဖြစ်ကြောင်း သိရသည်။

စပါးသီးနှံအပါအဝင် သီးနှံစုံ အောင်မြင်စွာ စိုက်ပျိုးထုတ်လုပ်နိုင်ရေးနှင့် ဒေသစိမ်းလန်းစိုပြည်ရေးတို့အတွက် အချိန်တိုအတွင်း ပြီးစီးနိုင်မည့် အသေးစား၊ အလတ်စား၊ အကြီးစား ဆည်မြောင်းစီမံကိန်းများကို

အကောင်အထည်ဖော်လျက်ရှိရာ ယခုဖွင့်လှစ်တော့မည့် မြူးချောင်းရေလျှောင်တံခံ ဘက်စုံစီမံကိန်းကြီးမှာလည်း တစ်ခုအပါအဝင်ဖြစ်သည်။

အဆိုပါ မြူးချောင်းရေလျှောင်တံခံ ဘက်စုံစီမံကိန်းကြီးသည် စစ်တောင်းမြစ်ဝှမ်း ဖွံ့ဖြိုးတိုးတက်မှုစီမံကိန်းများတွင် ပါဝင်သည့် ဘက်စုံစီမံကိန်းတစ်ခုပင်ဖြစ်သည်။

မြူးချောင်းရေလျှောင်တံခံမှာ ဇန်နဝါရီအစား ကျောက်ပြည့်တံခံအမျိုးအစားဖြစ်ပြီး အမြင့် ၂၄ ပေ၊ အလျား ၁၆၅ ပေ ရှိမည်ဖြစ်သည်။

မြူးချောင်း ဆည်ရေသောက်စနစ် အနေဖြင့် စာမျက်နှာ ၉ ကော်လံ ၁ သို့ ၂

**မောင်ခေါင်လန်လဂျာ (မြစ်ကြီးနားတက္ကသိုလ်)**

**မမရွယ်ဆိုင်းမော် (မြစ်ကြီးနားတက္ကသိုလ်)**

**ယနေ့ မာတိကာ**

ပြည်ထောင်စုအိမ်ကြီး

စာမျက်နှာ - ၂

ရွှန်းတင့်အမှန် အာဆီယံခရီးသွား လုပ်ငန်းဖိုရမ်

စာမျက်နှာ - ၆

တိုင်းဒေသကြီးနှင့် ပြည်နယ်များတွင် ဆောင်ရွက်ပြီး/ ဆောင်ရွက်ဆဲ/ ဆောင်ရွက်ရန် လျာထားသည့်တန်ဖိုးနည်းနှင့် တန်ဖိုးသင့်အိမ်ရာ စီမံကိန်းများ

စာမျက်နှာ - ၈၊ ၉

### DECO-LAND

PAPER AND BOX PACKAGING

- ART PAPER
- ART CARD
- MATT CARD
- COLOR COPY PAPER
- COLOR CARD
- COPY BRIGHT (70 / 80 GSM)(A4 / Legal)
- CANBONLESS PAPER
- WOODFREE PAPER
- STICKER PAPER
- NEWSPRINT PAPER
- CAST COATED PAPER
- COPY PAPER (70 / 80 GSM)(A4, Legal, A3)
- DUPLEX COATED PAPER (Gray Back / White Back)

CAN PRINT AND MAKE BOXES UP TO 28 X 40 INCH (100 GSM - 800 GSM)

OFF-SET PRINTING      GIFT BOXES

UV LAMINATION      CARTON BOXES

PLASTIC LAMINATION      E-FLUTE BOXES

COMPUTER KNIFE MOULD

HOT LINE : 684284, 685961, 687729

### SAMA KABEL (CABLE)

Better Than The Best of Best... Made in Malaysia

အရည်အသွေး အကောင်းတကုန်အကောင်းဆုံးဆီသော ပစ္စည်းများထက် ပိုကောင်းသော ပစ္စည်းများကိုသာ ရေးနှုန်းအထူးသက်သာစွာဖြင့် ဖြန့်ဖြူးရောင်းချလျက်ရှိပါသည်။

EUROPE EXPORT QUALITY

မလေးရှားနိုင်ငံမှ အိတ်ဂျိတ်စာရင်းပြန်ချိသည်။

### PUTRA MARDECA KABEL

မလေးရှား မီးခလုတ်

MP Pipe & Accessories

Moga Pipe & Accessories

### WINNERS ELECTRIC

LIGHTING ACCESSORIES

Europe Export Quality

အရည်အသွေး အကောင်းဆုံး နှင့် နေရာ နှစ် အသက်သာဆုံး

UNITED WINNERS INT'L CO.,LTD. Tel: 01-543651, 01-8603210, 09-49217217, 09-73070932

No.17/A,KabarAye Pagoda Road, Golden Valley Ward (2), Bahan Township, Yangon, Myanmar. Fax: 01-559598, E-Mail: uwinneritl@mail4u.com.mm, winnersales@myanmar.com.mm

မြစ်ကြီးနား မဟာမိတ်အဖွဲ့ဝင်များနှင့် ပူးပေါင်းဆောင်ရွက်နိုင်ရေးအတွက် နိုင်ငံတော် သမ္မတရုံး၏ ၂၀၁၃ခုနှစ် မေလ ၈ ရက်နေ့စွဲပါ အမိန့်ကြော်ငြာစာအမှတ် (၄၃/၂၀၁၃) ဖြင့် ဖွဲ့စည်းခဲ့သည့် “လက်ကျန်နိုင်ငံရေးအကျဉ်းသားများ စိစစ်ရေးကော်မတီ” အား အဖွဲ့ဝင် ၂၈ ဦးပါဝင်သည့် “နိုင်ငံရေးအကျဉ်းသားရေးရာကော်မတီ” အဖြစ် နိုင်ငံတော် သမ္မတရုံး၏ ၂၀၁၅ ခုနှစ် ဇန်နဝါရီလ ၅ ရက်နေ့စွဲပါ အမိန့်ကြော်ငြာစာအမှတ်(၁၀/၂၀၁၅)ဖြင့် ပြင်ဆင်ဖွဲ့စည်းခဲ့ကြောင်း သတင်းရရှိသည်။